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A OBCHODNÍMA OBCHODNÍM
PARTNERŮM,PARTNERŮM,
KRÁSNÉ VELIKONOČNÍKRÁSNÉ VELIKONOČNÍ
 SVÁTKY. SVÁTKY.

DNES NAVÍC
4 velké strany
o velikonočních svátcích 
a startu fotbalového jara
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MÓDNÍ 

ORIGINÁLY
Zdeňka
Šuranská

NOVĚ 

OTEVŘENÁ

 PRODEJNA

Žižkovo náměstí12, (vedle Besedy) 
Prostějov

Naše obchody se zaměřují pouze na českou módu 
pro ženy, všech věkových i váhových kategorií, 

oblečení je z přírodních materiálů a co kousek to 
originál. Nabízíme zboží od předních českých tvůrců: 

Ateliér Donát, ABEA, KRAB, Ateliér Kmínky, 
NATUR, Jana Kreibichová... 

Nabízíme i doplňky - kožené kabelky, 
opasky, šátky, šperky

Tel: 723 251 634
www.modni-originaly.cz
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VRAŽDA,  
BEDIHOŠŤ Dlouholeté rodinné spory mezi zetěm a tchánem vyvrcholily minulou středu večer 

tím nejhorším možným - chladnokrevnou vraždou. Podle mnohých to byla dokonce poprava! 
Večerník se hned o den později vydal na místo vražedného činu a zjistil, co všechno mohlo být 

příčinou zkratu vraha, kterému teď hrozí až osmnáctiletý kriminál...     ČTĚTE NA STRANĚ 10

Michal KA DLEC

Koláž Večerníku 

SPÍŠE
ALE POPRAVA!POPRAVA!Zastøelil tchána, 

Zastøelil tchána, 

poèkal si na
poèkal si na

policii...policii...
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Rozjela se! Prostějovská tenistka 
Petra Kvitová prožila první letošní 
radost na kurtu, když na prestižním 
turnaji v Indian Wells došla do čtvrt-
finále. Přestože pak vypadla s Polkou 
Radwaňskou, jde bezesporu o světlo 
v podobě lepších zítřků, na které by 
hráčka TK Agrofert ráda navázala.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Nesnesitelný tchán. Dlouhodobé 
rodinné spory vyvrcholily minulou 
středu vraždou. V Bedihošti však 
mají jasno, psychické týrání šesta-
šedesátiletého muže ze strany jeho 
tchána nemohlo zřejmě jinak skon-
čit. První letošní mord na Prostě-
jovsku byl objasněn okamžitě, viník 
sám zavolal policii.

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

22:00
Zdá se, že je konec maratónským 
jednáním prostějovského zastupi-
telstva. Radní totiž navrhují, aby 
jednotlivé schůze končily nejpozději 
ve dvaadvacet hodin večer, popřípa-
dě aby pokračovaly druhý den ráno. 
Mají recht konšelé, kdo má na rad-
nici pořád zívat? 

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

STANISLAV HLOŽEK
& JIØÍ POSPÍŠIL

Tak to byla parádní show! Náměs-
tek primátorky Prostějova Jiří Po-
spíšil se při vyhlašování nejlepších 
sportovců města pořádně rozšoup-
nul a společně s dřívějším parťákem 
Petra Kotvalda si na pódiu střihnul 
duet „Dajána“.

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „JÁ UŽ JSEM TO 
SVÉ FENĚ 

VYSVĚTLIL!“
Náměstek primátorky

Pavel Smetana musel i doma 
hájit rozhodnutí, proč 

v parku budou záchodky
jen pro psy...

•• Pondělí ••
Voda místo radonu. Povodí Moravy zveřejnilo seznam plánovaných zadávacích 
řízení na rok 2016, mezi nimiž vyniká zejména stavba malé vodní elektrárny na 
plumlovské přehradě. Je dobře, že už je vůbec možné podobnou stavbu na nádrži 
realizovat. Čtyři roky totiž byla nádrž bez vody a vypadalo to, že na jejím dně vy-
roste spíše než vodní elektrárna atomová...

•• Úterý ••
Riziko povolání. Když potkají úchyláka, většina žen začne co nejrychleji utíkat. 
A některé ho i dohoní... Jeden takový pětadvacetiletý exhibicionista se v jedné 
z obcí na Prostějovsku veřejně obnažoval v bezprostřední blízkosti procházející 
mladé ženy. Ta se tomu ovšem příliš nesmála a raději zavolala policisty.

•• Středa ••
Domeček z karet. V životě přijdou chvíle, kdy se vám vše zhroutí jako domeček 
z karet. Podobně se zřítil i dům v Konici postavený z vepřovic. Mnohem hůře však 
dopadl šestašedesátiletý muž, který ve stejný den zastřelil svého o devatenáct let star-
šího tchána. Nyní ve svém pokročilém věku poputuje do vězení za vraždu. 

•• Čtvrtek ••
Vaječňák coby spasitel trhů? V Prostějově odstartovaly velikonoční trhy. Nejpr-
ve děti z místních škol ozdobily stromky po obvodu náměstí, následně se otevřely 
dřevěné stánky. Mnoho lidí však nepřilákaly. V čem je chyba? Zřejmě v tom, že 
v nabídce chybí dostatek vhodného alkoholu. Zatímco benzinem pohánějícím 
Hanácké slavnosti je burčák, vánoční trhy zase frčí na punči. Pro velikonoční trhy 
by se pak hodil dobrý domácí vaječňák...

•• Pátek ••
Hormony ve Smržicích. „Vykašli se na to zlato, ty nemůžeš za to, že mi je, tak jak 
mi je. Nejsi to ty, je to jen chemie.“ Refrén písně Xindla X zcela vystihuje podstatu 
úspěšné hry Testosteron, se kterou do Smržic vyrazilo Divadlo Point. Mladí muži 
z Pointu publiku dokázali, že bez žen to prostě nejde. Svět bez nich by byl sice jedno-
dušší a plný humoru, něco zásadního by v něm však mužům chybělo.

•• Sobota ••
Když hvězdy padají. V Němčicích se konala akce nazvaná Orion dancing stars. 
Překlad jejího názvu evokuje televizní soutěž Když hvězdy tančí.A tak se sjely 
stovky tanečníků od těch nejmenších až po ty odrostlejší. Všichni nepochybně 
tancovali lépe než finalista Star dance a „padlá“ taneční hvězda Lukáš Pavlásek.

•• Neděle •• 
Made in USA. Bylo tomu přesně čtyřiadvacet let, kdy firma McDonald´s 
otevřela ve Vodičkově ulici v Praze svoji první pobočku v České republice. Za-
tímco většina symbolů „západního“ způsobu života k nám za ty roky dorazila, 
McDonald´s v Prostějově stále není. Obézní děti tu však máme i bez něj. 

pohledem Martina Zaorala

To je zase z ostudy kabát! V sou-
vislosti s prověřováním součas-
ného využití školní budovy na 
Husově náměstí se přišlo na to, 
že Baťova univerzita nezdrhla
z Prostějova kvůli nějakým fi-
nančním problémům, nýbrž kvůli 
přemnoženým krysám a potka-
nům! Přišlo na to Ministerstvo 
hlodavců a jiné havěti. 
„Naše vyšetřování prokázalo, že 
v roce 2010 odmítlo vedení vyso-
ké školy zůstat v pronajaté budo-
vě na Husově náměstí. Studenti se 
nemohli soustředit na vyučování, 

po třídách jim běhali potkani. Ti 
se dokonce tak přemnožili, že ne-
pomohl ani jejich odstřel. Vedení 
prostějovského magistrátu bohu-
žel nezajistilo potřebnou derati-
zaci, načež školní výuka studentů 
Baťovy univerzity tak byla ohro-
žena,“ poslal Agentuře Hóser vy-
jádření Bedřich Sysel, náměstek 
ministra hlodavců a jiné havěti. 
Rozjeli jsme se do Zlína, aby se 
přímo na univerzitě zeptala, zda 
právě přemnožení hlodavci byli 
skutečně hlavním důvodem jejich 
odchodu z Prostějova. „Samo-
zřejmě, copak vám by se líbilo, 
kdyby vašim dětem pořád někdo 
užíral svačiny? S Husákem v Pro-
stějově už nechceme mít nic spo-
lečného, ať si tu školu pronajmou, 

komu chtějí,“ nechal se slyšet zá-
stupce děkana Univerzity Tomáše 
Bati Přemysl Polobotka.
Také prostějovští konšelé muse-
li na základě těchto prohlášení 
s barvou ven. „Získali jsme sice 
patnáct milionů na rekonstrukci 
budovy na Husově náměstí, ale 
už jsme nesehnali padesát tisíc 
korun na jed na krysy. Mysleli 
jsme si, že tato ohavná zvířata 
utečou sama, až se dozví, že se 
škola zaplní studenty. Bohužel 
stal se pravý opak,“ pokrčil ra-
meny Jiří Nikamnepospíchal, 
náměstek primátorky Prostě-
jova.  Konšelé tak zatajováním 
těchto skutečností zase nahráli 
opozici. „To jsou jenom výmluvy, 
že nesehnali peníze na jed. Ale 

na to, aby nás na každém zastu-
pitelstvu otrávili vždycky něčím 
novým, na to mají... Za trest bych 
současnou koalici nechal vrátit 
nejenom dotaci na rekonstrukci 
‚Husovy' školy, ale nahnal bych 
je do toho baráku, aby ty potka-
ny vyvraždili,“ nebral si servítek 
Petr Gřafnul, zastupitel za lidové 
pánbíčkáře. 
Jak se Agentura Hóser ještě do-
zvěděla, krysy a potkani řádí ve 
školní budově na Husově náměstí 
i nadále. Současní studenti si ale
s nimi rádi hrají na honěnou!
 Za Agenturu Hóser Majkl

d k bá

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  10/2 °C
Radek

Úterý 10/2 °C
Leona

Støeda 8/2 °C
Ivona

Ètvrtek 9/4 °C
Gabriel

Pátek 10/2 °C
Marián

Sobota 11/2 °C
Emanuel

Nedìle 15/2 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Dita

RYCHLÝ
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O „øeznici“ 
až v kvìtnu

Prostějov (mik) - O osudu pět-
advacetileté K. M. z Prostějova, 
která vloni v červnu pobodala 
svoji bývalou spolužačku, se 
bude rozhodovat až začátkem 
května. „Soudní řízení, při kte-
rém se bude jednat o možnosti 
dlouhodobějšího umístění této 
ženy v psychiatrické léčebně, je 
nařízeno na úterý třetího květ-
na,“ prozradil Večerníku státní 
zástupce Ivo Černík. Mladá žena, 
která vloni na podzim kvůli své 
duševní nemoci byla soudně zba-
vena zodpovědnosti za svůj trest-
ný čin pokusu o vraždu, tak zatím 
přebývá u svých rodičů v panelo-
vém domě v Anglické ulici.  

Zase tajnosti!
Prostějov (mik) - Prostějovští 
konšelé Večerníku naznačili, že 
už znají šestici vyvolených, kteří 
obdrží Cenu města Prostějova za 
rok 2015. „Jejich jména ale ne-
prozradíme, bylo by to vůči nim 
neseriózní. Nejdříve budeme 
informovat zvolené osobnosti,“ 
řekla primátorka Alena Rašková.

Dvì mega na
pokutách

Olomouc, Prostějov (mik) 
- Možná to prostějovští řidiči 
ani netuší, ale pokud vyjedou 
na rychlostní komunikaci ať už 
směrem na Olomouc, nebo na 
druhou stranu k Vyškovu, jsou 
často pečlivě monitorováni! „Za 
rok 2015 jsme na dálničním 
úseku mezi Olomoucí a Vyško-
vem zjistili 4 819 přestupků a na 
pokutách vybrali bezmála dva 
miliony korun. Většinou se ze 
strany řidičů jednalo o překroče-
ní povolené rychlosti,“ prozradila 
Marta Vlachová, tisková mluvčí 
Krajského ředitelství Policie ČR 
Olomouc.

Foto: Zdeněk Vysloužil

Třeba se Baťa vrátí. Po deratizaci...Třeba se Baťa vrátí. Po deratizaci...

A jsou tady Velikonoce! Jedna z možností, jak někoho zmrskat a tvářit se, že jde

o nevinnou záležitost vycházející z lidových tradic. Agentura Hóser zaregistrovala, 

že někteří z opozičních zastupitelů se chystají s prutem přímo na radnici. Jak do-

padne radniční mrskačka, to v tuto chvíli nelze ani odhadnout…

PRAHA Hokejová sezóna je dlouhá, zápasy jdou rych-
le za sebou a síly tak zákonitě ubývají. Uvědomovali si 
to i prostějovští fanoušci, kteří věrně doprovázeli své 
hráče na nedávné venkovní dvojutkání play off proti 
Slavii. První duel v Edenu se navíc Jestřábům nevydařil 
a příznivci tak přišli s nápadem, jak jim do odvety do-
dat více energie.
Na dopoledním rozbruslení před druhým duelem se 
jich shromáždilo hned několik desítek a na zimní stadi-
on přinesli také trochu „medicíny“, aby hráči večer na le-
dě doslova létali, jak se ostatně podle názvu klubu sluší.
Hrana mantinelu se tak změnila v improvizovaný 
barový pult a vedle klasických plastových butylek 
se objevila i pestrá škála lahví s různě silným alkoho-
lem. Jestřábi ovšem až pohádkové pomoci nevyužili, 
upřednostnili životosprávu a večer prohráli. Kdo ví, 
mohlo to přitom dopadnout úplně jinak...

FOTOFOTO
Jiří MOŽNÝ

VEÈERNÍKU

Foto: Jiří Možný

Kouzelný nápoj Kouzelný nápoj 
NEPOMOHLNEPOMOHL

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN NA WWW.VECERNIKPV.CZ SI S CHUTÍ VLEZEM



PROSTĚJOV Velikonoční veselí už s předstihem zaplnilo i náměstí T. G. Masaryka. Během 
čtvrtka ozdobily děti ze základních škol desítky velikonočních stromků a o den později byl 
zahájen premiérový provoz velikonočního jarmarku. Jak si Večerník povšiml, trhovci nemají 
nouzi o zákazníky, kteří si s nimi i rádi „poplkají“!  (mik)

PROSTĚJOV Nezvratný krok!
Jedna z nejtradičnějších prostě-
jovských náleven je od nového 
roku uzavřena. Rohová domi-
nanta Husova náměstí, kterou 
znali všichni pivní štamgasti jako 
Jiřinu, již pocestné neosvěží. 
Dlouholetý provozní a posléze 

majitel Jiří Trunda se rozhodl 
odejít do důchodu a svou rodnou 
hospodu zavřít! „Prožil jsem tam 
prakticky celý život, rozhodnutí 
ve mně zrálo dlouho, ale bylo to 
neudržitelné,“ svěřil se exkluzivně 
Večerníku až s dojetím v hlase
Jiří Trunda. 

Zdeněk VYSLOUŽIL
Tradice restaurace na rohu Husova 
náměstí sahá prakticky až do počátku 
dvacátého století, takže dům, v němž 
se odnepaměti točilo pivo, má okolo 
sta let. Více než polovina doby provo-
zování výčepu je pak neodmyslitelně 
spojena s rodem Trundů. „Do hospo-
dy jsme se nastěhovali, když mi bylo 
šest roků. Dům patřil panu Kouřilovi, 
jemuž zemřela manželka. Jelikož 
moje maminka byla vdovou, tak se 
dali dohromady,“ zavzpomínal Jiří 
Trunda. „Maminka se jmenovala 
Jindřiška, ale všichni jí říkali Jiřina. 
Pracovala na place do svých padesá-
ti let a od té doby nikdo hospodě 
neřekl jinak, než U Jiřiny!“ 
Štafetu po mamince Jiřího Trun-
dy převzal pan Jurníček, který 
však dlouho v hospodě nepo-
byl. „Společně se ženou, která 
byla mojí sestřenicí, z tehdejšího 

Československa emigrovali. Já jsem 
tedy podal žádost na podnik Res-
taurace a Jídelny a stal se provozním. 
Byl jsem tak vlastně soukromníkem 
v socialistickém podnikání,“ usmál 
se alespoň na chvíli Trunda. „Působil 
jsem jako zaměstnanec RaJ, ale 
všichni si mysleli, že mi hospoda 
patří. Ono to bylo ale jinak...,“ uvedl 
na vysvětlenou. 
Nejzásadnější změna v provozu 
Jiřiny, která se tehdy oficiálně 
jmenovala U sadu, přišla počátkem 
osmdesátých let. „Tehdy se kvůli 
výstavbě křižovatky u dnešní ‚Shellky' 
musela zbourat vyhlášená hospoda 
U Křížků. Její hosté se tak přesunuli 
k nám. Museli jsme tedy zrušit zadní 
byt a udělat z něj další restaurační 
prostory,“ informuje Trunda. K tomu, 
aby se populární podnik stal opravdu 
majetkem rodiny Trundových, však 
vedla ještě dlouhá cesta. „Přestože si 
všichni mysleli, že nám hospoda patří, 

museli jsme objekt po roce 1990 
odkoupit. Maminka totiž s panem 
Kouřilem žila jen jako družka. On 
měl tři dcery, které žily v zahraničí. 
Dohodli jsme se k oboustranné spo-
kojenosti na odkupu domu,“ vylíčil 
nabytí Jiřiny pan Trunda. Krátce 
po sametové revoluci pak prožívala 

hospoda největší rozkvět. „To byly 
nejlepší časy. Lidi měli ještě práci, 
fabriky fungovaly. Na pivo se chodilo 
stejně jako předtím. Postupně to však 
šlo k horšímu. Začaly se zavírat pod-
niky a lidí u stolů ubývalo,“ komen-
toval Trunda.
 Dokončení na straně 14 >>>
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Sortiment s velikonočním zbožím je bohatý, a když se u stánků prvního velikonočního jarmarku v Prostějově sejdou i dvě 
dámy, které si mají co říct… Foto: Michal Kadlec.

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz
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!POZOR!
V pátek 25. března 

a v pondělí 28. března 
bude redakce z důvodů 

velikonočních svátků 

UZAVŘENA.
UZÁVĚRKA plošné i řád-
kové inzerce na číslo 

13/2016,
které vychází v úterý

29. března bude ve čtvrtek
24. 3. v 12.00 HODIN.

➢více se dočtete na www.vecernikpv.cz

K přechodu ze zimníhoK přechodu ze zimního
na letní čas dojde na letní čas dojde 
27. března 201627. března 2016
z 2:00 na 3:00z 2:00 na 3:00

NEZAPOMEŇTE,
přichází letní čas!

Konec prostějovské restaurační legendy...

HOSTINEC U JIRINY ZATÁHL ROLETU!ˇ
EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Hostinec U Jiřiny, kde se zastavil z regionu snad každý, kdo má rád pivo, je 
definitivně zavřená.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Jiří Trunda (třetí zprava) se svými spoluhráči z kulečníkového družstva. Jiřina a 
sport, to patřilo vždy k sobě: hostinec dále reprezentovaly fotbalový, futsalový 
nebo šipkařské týmy.  Foto: Jiří Koukal

více na straně 12

BRODEK U KONICE Ve čtvrtek 10. 3. byl v Brodku u Konice surovým způ-
sobem zbit pes, který za dva dny následkům zranění podlehl. Pachatel je ne-
známý a neznámým bohužel s největší pravděpodobností zůstane...
Pes utekl svému majiteli při běžné denní procházce. „Manžel šel venčit psa na 
Babylón. Když viděl, že na cestě nikdo není, pustil jej z vodítka, aby se proběhl. 
Pes ale běžel zpátky do vesnice, odkud přišli. Musel cítit hárající fenu, jinak si 

to nedokážu vysvětlit, nikdy takhle neutekl,“ komentovala situaci Anna Kučerová, 
majitelka psa. Po téměř dvouhodinovém hledání jej sice našel, nečekal ovšem, 
že ho objeví svíjejícího se v bolestech na sousedově zahradě.
Teprve doma zjistil, jaká zranění vůbec zvíře utrpělo - nateklá žebra, 
poškozená páteř a tři bodné rány. Veterinární kliniku s ním navštívil až 
příští den. I když byly zvířeti předepsány patřičné léky, následkům zra-
nění nakonec v sobotu podlehl. „Byl na tom velice špatně a už se mu nej-
spíš nedalo pomoct. Alespoň mu dali léky i injekce proti bolestem, takže 
netrpěl a zemřel v klidu,“ dodala majitelka. 
Kvůli potřebným důkazům je již příliš pozdě na to, aby podali trestní 
oznámení, a tak zůstane pachatel brutálního činu nejspí-
še nepotrestán... 
Nebo se přihlásí nějaký svědek? Napsat můžete i anonymně na 
redakce@vecernikpv.cz!   (tem)

ČECHY POD KOSÍŘEM Tak to bude paráda! Skutečně historická událost čeká Čechy pod Kosířem. V sobotu 
2. dubna se vůbec poprvé otevře zdejší zámek veřejnosti. Slavnostní zahájení sezóny proběhne ve velkém stylu. Kromě 
řady dalších hostů na něj dorazí i oscarový režisér Jan Svěrák. Připraven bude opravdu pestrý program, který všechny 
přítomné přenese do dob, kdy zámek byl 
v majetku šlechtického rodu Sylva-Tarouca.

BRUTÁLNĚ ZBIL PSA,
který nakonec umřel !!!
EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

ZÁMEK otevře SVĚRÁK

➢Veškeré podrobnosti najdete na straně 9!

Oscarový režisér Jan Svěrák se stane hlavní hvězdou otevírání zámku v Čechách pod Kosířem, kde začne fungovat i Muze-
um filmů Zdeňka a Jana Svěrákových.  Foto: koláž Večerníku

Na jarmark i poklábosit!

“ komentovala situaci Anna Kučerová, 
edání jej sice našel, nečekal ovšem, 
sedově zahradě.
zvíře utrpělo - nateklá žebra, 
ární kliniku s ním navštívil až 
patřičné léky, následkům zra-

om velice špatně a už se mu nej-
i injekce proti bolestem, takže 
a. 
dě na to, aby podali trestní
ho činu nejspí-

žete i anonymně na
(tem)

Tento krásný boxer byl brutálně zbit, načež několik 
dní nato zraněním podlehl...  Foto: Tereza Machová

zjistili jsme

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO



ČSSD se v Brodku u Prostějova pachtuje s komunisty
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

PROSTĚJOV Před rokem to bylo 
hodně žhavé téma. Společnost Tesco 
Stores ČR se dostala do obrovských 
finančních problémů. Přestože se 
i mezi zaměstnanci hypermarketu 
v Držovicích hojně hovořilo o tom, 
že market to má v tuzemsku spočí-
tané, po roce se tyto odhady ukáza-
ly jako mylné... 
Všechny spekulace odstartovalo uza-
vření supermarketů v Ústí nad Labem 
a v Praze na Smíchově. Podle slovenské-
ho deníku SME loni na jaře britští maji-
telé Teska kvůli miliardovým ztrátám 
uvažovali o úplném stažení řetězce 
z celé České republiky i Slovenska. 
Mezi zaměstnanci hypermarketu v Dr-
žovicích tak v té době vcelku pochopi-
telně panovala značná nervozita a oba-
vy z budoucnosti. Někteří z nich brali 
uzavření za hotovou věc. „Končíme ke 
konci roku,“ svěřila se Večerníku v břez-
nu 2015 mladá pokladní. Naopak vede-
ní společnosti uzavření velkoprodejny 
v Držovicích jednoznačně popřelo. 
A jejich slova byla pravdivá. Tesco na-
dále funguje a pere se s konkurencí ze-
jména poblíž otevřeného Kaufandu. 

Těží z  toho zákazníci, neboť některé 
ceny klesají na tuto dobu skutečně 
hodně nízko. A to je pro naše peněžen-
ky vždy příjemná zpráva. „Co vím, tak 
přestože někdy se markety na slevách 
domlouvají, aby si moc nepřekáželi, 
tak v případě Kauflandu a Teska to ne-
připadá v úvahu. Tyto společnosti se 
moc v lásce nemají a tehdejší postave-
ní nové prodejny v zóně jen přes ulici 
tomu vůbec nepřispělo. Ba naopak, 
Tesco tím hodně utrpělo a je jasné, že 
to nese nelibě,“ řekl nám zdroj dobře 

obeznámený s  politikou marketů.
V každém případě Tesco Storec ČR 
provozuje svoji síť v  České republice 
i dál. Co se týká konkrétně držovic-
ké prodejny, k  jistým změnám došlo. 
V průběhu roku proběhla částečná 
modernizace prodejny, hlavní inovací 
však bylo zkrácení otevírací doby. Od 
začátku listopadu loňského roku už 
Tesco není otevřeno jako jediné na 
Prostějovsku nonstop, ale pouze od 
6:00 do 24:00 hodin.
Jaký bude další vývoj?  (mls, pk)

Tesco v Držovicích
KRIZI PŘEŽILO PROSTĚJOV Ubytovna pro so-

ciálně slabé v Pujmanově ulici 
číslo 10 je dlouhá léta oprávněně 
nazývána „domem hrůzy“. Do-
movní správa Prostějov, která 
pronajímá jednotlivé byty, dělala 
v posledních šesti letech všechno 
možné, aby se zde situace zklidni-
la. Poměrně časté kontroly ovšem 
z dlouhodobějšího hlediska moc 
nepomáhaly. Rušení nočního kli-
du, návštěvy cizích nepovolaných 
osob, nepořádek, krádeže i častá 
fyzická napadení, to vše zde po-
kračovalo. Až donedávna...
Dlužno ale říci, že všichni nájemníci 
této prostějovské ubytovny nejsou 
stejní, někteří se chovají dle před-
pisů a nedělají problémy. Čtyřicet 
z nich dokonce začátkem loňského 
roku sepsalo petici, v níž vyzývá 
Domovní správu a potažmo vedení 
magistrátu k zajištění klidu a pořád-
ku v domě. Slušní lidé vidí problém 
zejména v tom, že na nedaleké uby-
tovně byly po celé řadě excesů za-
kázány návštěvy. „Všichni násilníci a 
křiklouni se teď valí k nám,“ shodují 
se. Podle nich přitom byl v domě 
ještě před několika lety relativní klid. 

Vše vyvrcholilo přímo na 
Štědrý den roku 2014. „Mezi 
zdejšími cikány se strhla ší-
lená hádka, která vyvrcho-
lila rvačkou. Krev byla na 
chodbách, ve výtahu i před 
domem. Zasahovala zde 
snad čtyři policejní auta,“ 
popisují svorně obyvatelé 
domu a zároveň upozorňují 
na časté noční mejdany ne-
přizpůsobivých nájemníků, krádeže 
a vandalské činy. 
Situací v tomto domě v majetku Do-
movní správy se začala na jaře roku 
2015 intenzivně a s plnou vážností 
zabývat i rada města. Velitel Měst-
ské policie v Prostějově dokonce 
konšelům navrhl, aby přímo uvnitř 
domu v Pujmanově ulici číslo 10 
byla zřízena služebna strážníků! 
V návrhu bylo i zavedení kamerové-
ho systému. 
A jaká je situace dnes? Věřte, 
nevěřte, na ubytovně v obáva-
né „Pujmance“ je naprostý klid! 
„Opravdu jsme se zabývali myšlen-
kou, aby přímo v domě měli kan-
celář okrskoví strážníci, kteří mají 
na starosti Vrahovice. Nakonec 

jsme od tohoto návrhu upustili, 
protože potřebujeme okrskovou 
službu posílit i v jiných lokalitách. 
Ubytovnu v Pujmanově ulici jsme 
však na podzim loňského roku vy-
bavili ´alespoň´ kamerovým systé-
mem. Nikdo si teď nedovolí dělat 
na chodbách nepořádek, máme 
i podrobný přehled o tom, zda na 
ubytovnu nechodí někdo, kdo tam 
nemá co dělat. V případě jakéhoko-
liv porušení řádu okamžitě vyjíždí 
na místo hlídka strážníků. Musím 
konstatovat, že od podzimu loňské-
ho roku až doposud jsme zde neza-
znamenali vůbec žádný incident. Je 
tu naprostý klid,“ prozradil Večer-
níku minulý pátek Jan Nagy, velitel 
Městské policie Prostějov.  (mik)

Na „Pujmance“ stačila kamera
a nastal KONEČNĚ KLID!

Letecká ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Studentská ulicePříště: Studentská ulice

Bývala tu jatka. Pojmenování dostala ulice od 21. března 1930 podle smě-
ru k bývalému leteckému učilišti a kasárnám. V období nacistické okupace se
v letech 1941 až 1945 nazývala Richthofenova (německy Richthofen-Strasse). 
V roce 1887 zde byly u železnice na Bedihošť postaveny nové jatky, které pro-
vozovalo Družstvo řeznické porážky v Prostějově. V současnosti má v ulici sídlo 
několik firem, mimo jiné dopravní společnost FTL Prostějov, ale také Mechanika 
Prostějov, pneuservis či výkupna kovošrotu.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Starosta Brodku u Prostějova An-
tonín Crhonek (ČSSD) zareagoval 
na leták ODS otevřeným dopisem. 
Píše v něm, že je připraven otevřít 
obecní lékárnu s pomocí členek 
KSČM...
Současná situace v českém zdravotnic-
tví je na pováženou. Sociálnědemo-
kratický ministr David Rath udělal ve 
svém resortu pořádný průvan a jeho 
četná opatření vyvolávají denně bou-
ře nevole jak u opozice, tak i u lékařů, 
lékárníků i samotných pacientů. Ty 
všechny se ministr snaží uklidnit tím, 
že veškerá tvrdá opatření vydává s tím 

úmyslem, aby co nejvíce ušetřili paci-
enti i samotné zdravotnictví. Jenomže 
jeho slovům většina občanů nevěří. 
Minulý týden se hlavně kvůli ohro-
ženým lékárnám rozhořel ostrý spor 
i v našem okrese. Občanská demokra-
tická strana vydala leták, ve kterém vy-
jmenovala šest lékáren na Prostějovsku, 
kterým hrozí zánik. Na ten neurvale 
zareagoval starosta Brodku u Prostě-
jova Antonín Crhonek z ČSSD, který 
tvrzení ODS považuje za lež. V případě 
jakéhokoliv ohrožení má prý dokonce 
originální nápad, jak celou situaci řešit. 
Během pár hodin je totiž rozhodnut 

v obci založit lékárnu, kde by ženy za 
pultem z ČSSD a KSČM ruku v ruce 
prodávaly abnormálně laciné léky. 
„Pamflet ODS je snůškou poplaš-
ných zpráv a lží, když na seznam 
ohrožených lékáren zařadila i tu naši 
v Brodku u Prostějova. Chci ubez-
pečit opelichaného modrého ptáka 
a občany Brodku, že je to výmysl a lež. 
Naše zdravotní středisko je v majetku 
obce, šest specialistů včetně zubařky 
je spokojeno a necítí se být ohroženo. 
Pokud by se paní magistra cítila ohro-
žena a lékárnu přece jen uzavřela, jsme 
na to připraveni. Do osmačtyřiceti 

hodin otevřeme obecní lékárnu s pra-
covnicemi, které budou placeny obcí. 
A léky budou tak laciné, aby kryly jen 
režii nákladů. Máme již dvě lékárni-
ce připravené, jedna je členka ČSSD 
a druhá KSČM,“ řekl Antonín Crho-
nek, starosta Brodku u Prostějova. 
„Osobně si pamatuji dobu, kdy státní, 
družstevní či městské byly nejenom 
lékárny, ale i podniky a organizace. 
Pokud jste, pane starosto, myslel svá 
slova vážně, doporučuji vám návště-
vu lékaře. Ale nikoliv obecního,“ za-
reagoval na Crhonkova slova Radim 
Fiala z prostějovské ODS.

Že před deseti lety v Brodku u Pros-
tějova úzce spolupracovala tehdejší 
„vládnoucí“ sociální demokracie 
s komunistickou stranou, nebylo 
žádným tajemstvím. O rok později 
dokonce starosta Antonín Crhonek 
čelil odvinění, že za minulého reži-
mu spolupracoval se Státní bezpeč-
ností a k praktikám minulého reži-
mu má blízko. Kdyby ale už tenkrát 
všichni zainteresovaní věděli, co se 
bude za deset let dít přímo v Pros-
tějově... Na místní radnici totiž pro-
pukla spolupráce mezi oranžovými 
a rudými zcela oficiálně a v součas-
nosti jsou už komunisté půldruhého 
roku v radě města. Holt, když tak 
voliči rozdali karty, nemohou se 
pak divit, že stát se může cokoliv!   
 (mik)

AKTUÁLNÍ 
KOMENTÁŘ 
VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ
20. 3. 2006
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Brány hypermarketu v Držovicích se trvale neuzavřely. Naopak vítají další a další 
zákazníky. Foto: Martin Zaoral



Michal Kadlec
Noční můra prostějovských obchod-
níků je už v  policejních klepetech! 
Mladý muž způsobil majitelům pro-
dejen škody za desítky tisíc korun. 
„Prvního vloupání se devětadvace-
tiletý muž z Prostějova měl dopustit 
v noci z 8. na 9. prosince loňského roku. 
Po rozbití výlohy prodejny oděvů 
v Kravařově ulici kovovým oválným 
předmětem se zmocnil vystaveného 
stojanu se třemi kusy designových 
hodinek. Při rozbití výlohy došlo také 
k poškození figuríny umístěné ve výlo-
ze. Na Silvestra 31. prosince se stejný 
muž krátce po poledni obdobným 
způsobem vloupal do výlohy obchodu 
v Plumlovské ulici. Tentokrát k rozbi-
tí výlohy použil stolní svěrák. Z výlohy 
následně odcizil čtyři kusy dámských 
náramkových hodinek a dvanáct 
párů dámských náušnic,“ popsal krá-
deže zatčeného zloděje z  konce loň-
ského roku František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR, územního odboru 
Prostějov.   

Chmaták ovšem nenechal výlohy 
prodejen na pokoji ani v roce 2016. 
„Dne 4. ledna v podvečerních hodi-
nách podezřelý použil ocelovou trubku 
k rozbití výlohy zlatnictví na náměstí 
T. G. Masaryka. Z prostor výlohy poté 
odcizil deset kusů pozlacených řetízků 
a jedenáct kusů pozlacených náramků. 
O tři dny později v odpoledních ho-
dinách v obchodním centru v Plum-
lovské ulici, z prostoru u pokladny, 
bez použití násilí odcizil třináct kusů 
náramkových hodinek,“ pokračoval ve 
výčtu lumpáren sériového vykradače 
mluvčí prostějovské policie.
To ale zdaleka nebylo všechno. 
Zlodějského lumpa lákaly další 
prodejny v Prostějově.
„Ve dnech 11. a 13. ledna toho-
to roku se po násilném překonání 
vstupních dveří vloupal do prodejny 
oděvů v Plumlovské ulici. V obou 
případech tady z pokladny odcizil 
finanční hotovost. Navíc 12. ledna 
krátce před půlnocí se po násilném 
překonání vstupních dveří vloupal 
do prodejny v nákupní zóně v Plum-

lovské ulici. Prodejnu následně pro-
hledal, ale nic neodcizil. Poškozením 
dveří prodejny však způsobil škodu 
vyčíslenou na 41 800 korun.
Provedeným šetřením policisté ještě 
zjistili, že muž dne 19. listopadu 2015 
po přelezení oplocení prostoru kolár-
ny u jedné prostějovské základní ško-
ly odcizil jízdní kolo značky Leader 
Fox,“ uvedl František Kořínek.  
Jak policisté společně s  poškozenými 
majiteli prodejen spočítali, celková 
škoda na věcech odcizených byla vy-
číslena na 32 578 korun. Na dalších 
79 215 korun pak byla vyčíslena 
škoda, kterou podezřelý muž způ-
sobil poškozením zařízení prodejen. 

„Zadržený devětadvacetiletý muž 
z Prostějova se uvedených skutků do-
pustil přesto, že byl za obdobné jednání 
v minulosti již odsouzen k nepodmí-
něnému trestu odnětí svobody v dél-
ce osmnácti měsíců, který si odpykal 
v srpnu roku 2014. Muž je nyní pro své 
jednání podezřelý z přečinu krádeže 
a přečinu poškození cizí věci. S přihléd-
nutím ke speciální recidivě jednání 
trestní zákoník stanoví trest odnětí svo-
body na šest měsíců až tři léta. 
V současnosti je podezřelý muž pro 
své další protiprávní jednání stíhán 
vazebně,“ dodal František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR, územní-
ho odboru Prostějov.

Pondělí 21. března 2016
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Řídil s 2,31 promile!
Z přečinu ohrožení pod vlivem 
návykové látky podezírají policis-
té obvodního oddělení Prostějov 
1 čtyřicetiletého muže z Prostě-
jova. Uvedeného skutku se měl 
podezřelý dopustit tím, že dne 
20. února 2016 v 6:35 hodin ve 
Svatoplukově ulici v Prostějově, 
ve stavu vylučujícím způsobilost, 
řídil osobní automobil značky 
Volkswagen. Provedenou decho-
vou zkouškou policisté u muže 
změřili hodnotu 2,31 ‰ alkoholu 
v dechu. Ve věci je vedeno zkrá-
cené přípravné řízení. V případě 
prokázání viny a odsouzení pode-
zřelému hrozí trest odnětí svobo-
dy až na jeden rok. 

Krkavčí otec
V období od února 2015 do sou-
časnosti si vyživovací povinnost 
vůči své tříleté dceři neplní třice-
tiletý muž z Prostějova. Rozsud-
kem Okresního soudu v Blansku 
z května 2014 a poté i rozsudkem 
Krajského soudu v Brně z prosin-
ce 2014 byla muži uložena povin-
nost na výživu své dcery přispí-
vat měsíčně částkou 600 korun. 
K dnešnímu dni tak muž k rukám 
čtyřiadvacetileté matky své dcery 
dluží celkem 8 400 korun. Hrozí 
mu dva roky vězení. 

Kolo ze sklepa
Ve dnech 13. až 16. března se do-
sud neznámý pachatel vloupal do 
sklepní kóje bytového domu ve 
Svatoplukově ulici v Prostějově. 
Muž nezjištěným způsobem vnikl 
do domu, kde následně ve sklepě 
po násilném překonání branky 
z jedné kóje odcizil zelené jízdní 
kolo značky Author. Jednadva-
cetileté majitelce kola tak svým 
jednáním způsobil škodu vyčísle-
nou na 11 400 korun. V případě 
dopadení hrozí pachateli za pře-
čin porušování domovní svobody 
a přečin krádeže trest vězením na 
šest měsíců až tři léta.

Zmizely včelí úly
Dosud neznámý pachatel v úterý 
15. března v době od 13.30 hodin 
do 8.00 hodin středečního rána 
odcizil tři včelí úly se včelstvem, 
které byly umístěny na volně pří-
stupné ploše v Kojetínské ulici 
v Prostějově. Majiteli úlů tímto 
jednáním pachatel způsobil ško-
du vyčíslenou na 12 000 korun. 
V případě dopadení a odsouzení 
mu za přečin krádeže hrozí trest 
odnětí svobody až na dvě léta.

Značku i s nárazníkem
V noci z úterý 15. března na stře-
du 16. března odcizil dosud ne-
známý pachatel přední nárazník 
s registrační značkou a mlhovka-
mi z vozidla typu BMW 320, které 
bylo v tuto dobu zaparkováno ve 
Fanderlíkově ulici v Prostějově. 
Pachatel je podezřelý z přestupku 
proti majetku, za který mu hrozí 
pokuta až 20 000 korun.

Od nehody ujel
Ve středu 16. března před osmou 
hodinou ráno došlo na parkovišti 
u prostějovské nemocnice v ulici 
Mathonově k dopravní nehodě 
nezjištěného vozidla, které z do-
sud nezjištěných příčin poškodilo 
zaparkovaný osobní automobil 
značky Peugeot. Řidič nezjištěné-
ho vozidla nehodu neoznámil ani 
majiteli poškozeného vozidla ne-
zanechal žádné údaje ke své oso-
bě. Škoda na poškozeném vozidle 
Peugeot byla předběžně vyčíslena 
na 10 000 korun.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Vyděšené mládě

Děti školního věku nalezly ve čtvrtek 
17. března ptačí mládě na ulici Melant-
richova. Měly za to, že holub je zraněný. 
Telefonicky událost nahlásily na linku 
156. Hlídka strážníků toto ale na místě 
nepotvrdila, ptáče bylo spíše vyděšené. 
Nebylo zapotřebí žádného opatření, 
holubí mládě bylo ponecháno na mís-
tě, ze kterého za pár okamžiků vzlétlo. 

Zraněná za dveřmi
V dopoledních hodinách v pondělí 14. 
března oznámil telefonicky na linku 156 
bydlící obavu o zdraví sousedky, neboť 
za dveřmi bylo slyšet sténání. Hlídka 
získala informace o příbuzné, která 
měla mít klíče od bytu seniorky. Ihned 
byla o situaci vyrozuměna a dopravena 
na místo. Byt odemknula, ale dovnitř 
se nebylo možné dostat. Vevnitř měla 
totiž důchodkyně na dveřích zahák-
nutý bezpečnostní řetízek. Až přivolaní 
hasiči umožnili vstup do bytu. Deva-
desátiletá stařenka ležela na zemi, při 
pádu se zranila na hlavě. Sanitkou byla 
odvezena na ošetření do nemocnice.                                                                                                               
Strážníci městské policie v souvislosti 
s tímto případem upozorňují, že bez-
pečnostní řetízek slouží k tomu, aby-
chom si nepustili do bytu nezvaného 
návštěvníka. V žádném případě ale 
není vhodné nechávat řetízek neustá-
le zaháknutý, zejména když bydlíme 
sami!

Podomní prodejci
Stále platí, že podomní a pochůz-
kový prodej v Prostějově je zakázán 
Tržním řádem. Přesto někteří lidé 
nemíní toto akceptovat. Stává se, že se 
vymlouvají na neznalost zákona, nebo 
porušení zkrátka risknou. Nejinak 
tomu bylo v následujících případech.                                                                                                                                       
V pondělí 14. března okolo jedenácté 
hodiny dopolední bylo přijato ozná-
mení o pohybu cizích osob v domě 
na ulici Marie Pujmanové, které zvoní 
na byty a nabízejí levnější energie.  Při-
volaná hlídka však v prostorách domu 
nikoho z nich nezastihla. Na druhý 
den, téměř ve stejnou dobu, tentokrát 
na ulici Jana Zrzavého, byla nahlášena 
dvojice prodejců lákající bydlící na pře-
pis plynu a elektřiny. V obou případech 
stihli před příjezdem strážníků nased-
nout do vozu a odjet. Nikdo z ozna-
movatelů si nezapamatoval registrační 
značku. Nalézt se je však nepodařilo. 

Zboží mu zabavili
Smůlu měl občan slovenské národnos-
ti, který se v pondělí 14. března v blíz-
kosti obchodních domů na Plumlov-
ské ulici snažil kolemjdoucím prodat 
různé zboží, které měl uschované v pří-
ruční tašce. Jednalo se o hodinky, parfé-
my a holicí strojky. Jeho jednání nahlásil 
na linku 156 jeden z oslovených, a poté 
byli prostřednictvím městského kame-
rového systému strážníci navedeni do 
míst, kde muže dostihli. Věci k prodeji 
mu byly na místě odebrány a celá udá-
lost postoupena správnímu orgánu pro 
podezření z přestupku proti Tržnímu 
řádu města Prostějova.  

Varování chodci
Nebýt vidět, může člověka stát i život. 
Za snížené viditelnosti při pohybu po 
vozovce mimo obec musí mít chodec 
reflexní prvek. Tuto povinnost, kte-
rá platí od 20. února letošního roku, 
porušil muž, jdoucí v úterý v noci po 
ulici Určická v části neosvětlené ko-
munikace nacházející se mimo město. 
Projíždějící autohlídka protentokrát 
šestačtyřicetiletému bydlícímu v blíz-
kosti Okružní ulice pokutu neudělila, 
ale připomněla mu důležitost reflexní-
ho doplňku.

PROSTĚJOV Dobrá práce! Perfektní spoluprací kriminalistů 
oddělení obecné kriminality a policistů z obvodního oddělení 
Prostějov 1 se usilovnou operativně pátrací činností podařilo 
dopadnout pachatele sedmi skutků vloupání do prodejen, 
kterých se dopustil v období od 8. prosince loňského roku do 
13. ledna 2016 převážně v západní polovině města Prostějova.  

Foto: MP Prostějov
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Sériový vykradač výloh DOPADEN
Zlodějský fantom z Plumlovské skončil ve vazbě!

Při jednom ohledání místa činu se policisté nestačili divit, čím si zloděj dokázal 
probít cestu do výlohy. Na zemi se válel svěrák!  2x foto: Policie ČR

PROSTĚJOV Z  neuvěřitelné sé-
rie deseti vloupání do rodinných 
domů obvinili prostějovští krimi-
nalisté čtyřiadvacetiletého muže 
z Prostějovska. K  případům 
došlo v období od 16. ledna do 
12. března letošního roku. Obvi-
něný chlapík se měl během toho-
to období vloupat do deseti domů 
v ulicích Wolfova, Pod Kosířem, 
Veleslavínská, Rejskova, Nerudo-
va a Jana Švermy v Prostějově. 
„Do domů se většinou vloupával 
po násilném překonání dveří či 
oken. Následně domy, ale i garáže 
a přístavky těchto nemovitostí, pro-
hledal a odcizil vše, co se mu líbilo. 
V portfoliu odcizených věcí tak 
kromě finanční hotovosti v čes-
kých korunách, eurech a britských 
librách figurují také zlaté šperky, 
elektrické nářadí, notebooky, table-
ty, jízdní kola, dalekohled, klasic-
ký fotoaparát, alkoholické nápoje, 
ale i prázdné pivní láhve,“ vypočítal 

František Kořínek, tiskový mluv-
čí Policie ČR, územního odbo-
ru Prostějov. Jak dodal, škoda na 
odcizených věcech byla vyčíslena 
celkem na více než 180 tisíc korun. 
Na dalších bezmála osm tisíc korun 
byla vyčíslena škoda způsobená 
poškozením domů. „Obviněné-
mu mladíkovi v případě prokázání 

viny za přečin porušování domovní 
svobody, přečin poškození cizí věci 
a přečin krádeže hrozí trest odnětí 
svobody na jeden rok až pět let. Muž 
se činů měl dopustit přesto, že byl 
za obdobnou trestnou činnost 
v minulosti již pravomocně odsou-
zen,“ doplnil František Kořínek. 
 (mik) 

DESET vyloupených domů v Prostějově!
Zatčený mladík bral peníze i šperky

PROSTĚJOVSKO Po delší 
době šetří prostějovská policie 
další případ exhibicionismu 
na veřejnosti. Mladá slečna 
z  malé obce na Prostějovsku 
udala chlapíka, který se před 
ní svlékl a chlubil se svými 
přednostmi…
„Z trestného činu výtržnictví 
je podezřelý pětadvacetiletý 
muž z Prostějovska. Toho se 
měl dopustit tím, že se v  úterý 
15. března v brzkých ranních 
hodinách v obci na Prostějovsku 
veřejně obnažoval v bezprostřední 
blízkosti procházející mladé 
ženy. Ta okamžitě zavolala poli-
cii,“ sdělil Večerníku František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR, územního odboru Prostějov. 
Jak dodal, v případě odsouzení 
podezřelému mladíkovi hrozí 
trest odnětí svobody až na dva 
roky.  (mik)

SVLÉKAL SE
před slečnou!

DRŽOVICE Dvě mouchy jed-
nou ranou! Tak by se dala nazvat 
kontrola dopravních policistů 
pražského řidiče, který sjížděl 
z dálnice u Držovic. Nejenomže 
neměl na skle platnou dálniční 
známku, ale jak později vy-
plynulo, neměl za volantem ani 
co pohledávat! 
„Z trestného činu maření výkonu 
úředního rozhodnutí a vykázání 
podezírají prostějovští dopravní 
policisté sedmadvacetiletého muže
z Prahy. V  pondělí 14. března 
v  10.45 hodin ve vozidle značky 
Audi ho kontrolovali při sjezdu 
z dálnice D46 v Konečné ulici 
v Držovicích. Při kontrole vo-
zidla policisté zjistili, že muž na 
autě nemá vylepený kupon platné 

dálniční známky. Při kontrole 
dokladů se řidič z nepříjemné 
situace pokusil dostat tvrzením, 
že řidičský průkaz zapomněl 
doma. Policisté však již na místě 
zjistili, že muž má Okresním 
soudem v Olomouci vysloven 
zákaz činnosti spočívající v záka-
zu řízení všech motorových vo-
zidel, a to až do srpna letošního 
roku,“ uvedl pro Večerník 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR, územního odbor 
Prostějov. 
Jak dodal, „šoféra“ teď čekají pořádné 
patálie. „V případě prokázání viny 
a odsouzení podezřelému muži 
hrozí trest odnětí svobody až na tři 
léta,“ potvrdil František Kořínek. 
 (mik) 

Až tříletý kriminál pro řidiče
PROSTĚJOV Během čtvrtka up-
lynulého týdne Večerník obdržel in-
formaci, že v jednom domě v Dolní 
ulici je pořádně živo. Muž středního 
věku tu měl údajně napadnout 
vlastní manželku, tahat ji za vlasy 
a vyhrožovat, že ji vyhodí z okna!
„Ve čtvrtek 17. března krátce po sed-
mé hodině ráno mělo v Prostějově 
dojít k verbálnímu a fyzickému na-
padení dvaačtyřicetileté ženy jejím 
o rok starším manželem. Domácí 
hádku uslyšel kolemjdoucí muž, 
který věc oznámil na lince 156 
Městské policie Prostějov,“ potvrdil 
Večerníku případ František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR, územ-
ního odboru Prostějov. 

Na místo nahlášeného incidentu se 
dostavily hned dvě hlídky strážníků. 
„Ti dalšímu napadání ženy zamezili 
a provedeným šetřením zjistili, že by 
jednání, ke kterému zde mělo docházet, 
mohlo naplňovat znaky domácího 
násilí. Z důvodu věcné příslušnosti 
ve věci vykázání přivolali strážníci na 
místo Policii ČR. Policisté provedeným 
šetřením zjistili, že jednání muže znaky 
domácího násilí opravdu vykazuje. 
Z důvodu ochrany ohrožené osoby 
policisté využili své zákonné oprávnění 
a muže ze společné domácnosti na 
dobu deseti dní vykázali. Samotné 
protiprávní jednání, kterého se muž 
dopustit, je šetřeno samostatně,“ uvedl 
František Kořínek.  (mik) 

Vlastní manželce hrozil, 
že ji vyhodí z okna bytu

Foto: internet



PROSTĚJOV Dva policisté versus bojovník MMA. Jak tohle dopadne? Tak to bylo 

jedno z řady videí s podobnou tématikou, které na Facebooku zaujalo Michala 

Bradáče. On sám měl s podobnými bitkami vlastní zkušenost. Před domem na 

ulici J. V. Myslbeka nakopl jednoho z prostějovských policistů tak, že mu vyklou-

bil koleno. 

Michal Bradáč, stejně jako jeho bratr jsou ve měs-
tě známými firmami. Obzvláštní „radost“ z nich 
mají zejména obyvatelé domu na ulici J. V. Mysl-
beka. Právě tam docházelo k častým konfliktům 
s dalšími nájemníky. K jednomu z nich byla při-
volána i policejní hlídka. Když požádala o před-
ložení občanky, tak se Bradáč představil nejprve 
jako Brouk Pytlík a později jako Alois Kvasnička. 
Na policisty byl hrubý, a tak došlo na zatýkání. 
Během něj se údajný „Brouk Pytlík“ bránil, došlo 
ke rvačce, během které jednoho z policistů nakopl 
do kolena. Nohu mu vykloubil a policista musel 
být ošetřen v nemocnici. 
Samotný Bradáč se hájil tím, že si na něj policis-

té všechno vymysleli a že ke zranění mohlo dojít 
bez jeho přičinění během zatýkání, a to při pádu 
celé trojice na kapotu auta. Tuto verzi mu k sou-
du přišli potvrdit jak jeho otčím, tak i bratranec, 
kteří celou událost měli sledovat z balkónu. Jejich 
výpovědi se však v některých ohledech rozcházely 
a nepůsobily právě věrohodně. 
Tribunál v čele s Petrem Vrtělem nakonec dal za 
pravdu výpovědi jak obou policistů, tak i jedné 
očité svědkyně, kteří podrobně a zcela shodně 
popsali celý incident. 
I vzhledem k tomu, že se k činu nepřiznal, soud 
obžalovaného poslal na pět let do vězení. „Do 
trestu byly zahrnuty i předchozí odsouzení za krá-
deže a také fakt, že obžalovaný třikrát prokazatel-
ně řídil bez řidičského oprávnění,“ vysvětlil státní 
zástupce Jaroslav Miklenda. Michal Bradáč rov-
něž bude muset zaplatit přes třicet tisíc korun za 
léčení zraněného policisty zdravotní pojišťovně 
a obdobnou částku jako bolestné. Rozsudek do-
sud není pravomocný, obě strany si ponechaly 
lhůtu pro možnost odvolání. 

tě,“ uvedl Pospíšil s tím, že plán zahrnuje 
lokality jak v centrální části města, tak 
i v místních částech. „V centru se zamě-
řujeme na pokračování celoplošné opra-
vy chodníku po okraji památkové zóny 
v ulici Komenského před Cyrilometo-
dějským gymnáziem, základní a mateř-
skou školou v Prostějově a v ulici Palac-
kého. Jedná se o velmi frekventované 
chodníky ke školám, kde je stávající stará 
dlažba ve špatném stavu.“ A jak náměs-
tek primátorky ujistil, seznam navrhova-
ných chodníků byl konzultován mimo 
jiné i se správci inženýrských sítí Vodo-
vodů a kanalizací, společnostmi RWE 
a E.ON tak, aby nedošlo k opravě chod-
níku v lokalitě, kde je plánovaná investič-
ní akce, případně výkopové práce správ-
ců inženýrských sítí.
Co ale ti další? A jak dlouho tento Ko-
courkov bude trvat? To je bohužel ve 
hvězdách...

PRAHA, PROSTĚJOV Téma re-
konstrukce školní budovy na Huso-
vě náměstí a způsob nového využití 
této nemovitosti zůstává stále velmi 
žhavé. Celá situace se vyhrotila poté, 
co opoziční zastupitelé hnutí ANO 
2011 František Švec a František 
Filouš zopakovali požadavek, aby 
město Prostějov vrátilo do státní 
pokladny dotaci společně s penále, 
což v  součtu činí celkem třicet mili-
onů korun. Na tuto problematiku se 
Večerník zeptal pravé ruky Andreje 
Babiše, prostějovského zastupitele 
a poslance Parlamentu ČR Jaroslava 
Faltýnka.  

 Prostějovští zastupitelé za hnutí 
ANO 2011 František Švec a Franti-
šek Filouš na posledním jednání za-
stupitelstva města znovu kritizovali 
současné využití budovy na Husově 
náměstí a považují postup rady města 
za protizákonný. Jaký na to máte ná-
zor vy osobně?
„Pro mě jako občana města je důležité, 
že budova někdejší Husovy školy byla 
opravena a městu se podařilo získat 

dotaci. Za to bychom měli být rádi. 
Osobně se momentálně snažím do-
stat do města peníze z různých rezor-
tů, konkrétně z Ministerstva školství 
na výstavbu takzvaného olympijského 
centra a dlouhodobě z Ministerstva 
zemědělství na rekonstrukce kanali-
zační sítě v  Prostějově. Za poslední 
roky se jedná o mnoho desítek mili-
onů korun, které se podařilo zajistit,
a ve městě je to vidět. Takže každá zís-
kaná dotace pro Prostějov je pozitiv-
ním počinem.“

 Najít využití pro školní budovu 
na Husově náměstí ale nebylo jed-
noduché...
„Pokud se týká samotné bývalé základ-
ní školy, tak k té mám zvláštní vztah, 
chodil jsem tam od první do páté třídy 
a jako dítě bydlel jen kousek od školy, 
tudíž například na místním hřišti jsem 
trávil spoustu času. Proto jsem dvojná-
sob rád, že se objekt podařilo opravit. 
Na druhé straně jako člen rady a zastu-
pitelstva ve všech minulých obdobích 
od revoluce jsem viděl, jak ubývá dětí 
v Prostějově, a některé školy nejsou 
naplněny. V minulosti se tedy hledalo 
využití těchto budov pro jiné účely. 
U „Husáku“ konkrétně pro vysokou 
školu ze Zlína. Bohužel vše dopadlo 
jinak, než bylo plánováno, takže se hle-
dalo jiné školské využití. Je možné, že
v průběhu tohoto procesu mohlo dojít 

k administrativnímu pochybení, ale to 
by v žádném případě neměl být důvod 
pro vracení dotace, eventuálně penále! 
Pokud se ovšem tyto administrativní 
záležitosti vysvětlí.“ 

 Dobře ale zastupitelé z vašeho 
hnutí požadují, aby město peníze stá-
tu vrátilo!
„Budova je opravená a věřím, že při její 
rekonstrukci bylo postupováno hospo-
dárně, načež finance byly využity raci-
onálně. Za třicet milionů korun se dá 
udělat spousta práce v našem městě 
a byla by škoda o tyto peníze přijít!“

 Zástupci Ministerstva vnitra
i Ministerstva financí se ale vyjá-
dřili v tom smyslu, že při výběru 
nových nájemníků školy po 
odchodu Univerzity Tomá-
še Bati statutární město 
Prostějov nepochybilo. 
Jak moc podle vás hrozí, 
že na nátlak zmíněných 
zastupitelů bude mu-
set přesto sáhnout do 
rozpočtu pro třicet mi-
lionů korun? 
„Já věřím, že naše město 
nic vracet nebude, a měl 
by to být zájem všech za-
stupitelů. Samozřejmě za předpokladu, 
že nebyl porušen zákon a dotační pravi-
dla. Hospodaření magistrátu je dlouho-
době výborné, třicet milionů korun je 

hodně peněz a by-
la by škoda je 
nevyužít třeba 
na nové chod-
níky, parkoviš-
tě nebo dětská 
hřiště. Všichni 
zastupitelé 

by pro to měli udělat maximum, po-
kud vstoupili do komunální politiky
s cílem podporovat a zvelebovat město 
Prostějov.“

 Zeptám se ještě jinak. Je to podle 
vás tedy normální, aby prostějov-
ský zastupitel požadoval něco ta-
kového po vlastním magistrátu?
„To bych nechtěl komentovat... Já se 
v tomto problému přesně neorien-

tuji, ale doufám, že tato záležitost na-
konec nebude mít vliv na vrácení 

dotace. Kolega Švec, 
se kterým jsem na 

toto téma hovo-
řil, kritizuje pro-

blém kolem 

platby DPH. Opravdu věřím, že se zále-
žitost s poskytovatelem dotace vysvětlí
a dopadne to dobře. Osobně se v tom ur-
čitě budu angažovat.“

Pondělí 21. března 2016
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exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

„Neměl by být důvod vracet dotaci,“ má jasno
o „Husově škole“ poslanec Jaroslav Faltýnek

Pro letošní rok jsme v rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK připravili novou sérii 
exkluzivního povídání se zástupci prostějovské veřejnosti v nejvyšším politickém 
orgánu magistrátu. Drtivá většina z nich zastává různé funkce ať už přímo v za-
stupitelstvu, či v komisích rady města, někteří pak působí ve státních orgánech a 
voličům se tak zcela jistě mají z čeho zpovídat. Interview budou tentokrát zamě-
řena na jejich působení v komisích či aktuální témata. Právě to druhé je případ 

poslance Parlamentu ČR a zastupitele hnutí ANO 2011 Jaroslava Faltýnka. Ten je 
po M. Pišťákovi, M. Sokolové, J. Pospíšilovi, Z. Bartošové a P. Smetanovi již šestým 
respondentem této rubriky.
Pokud máte něco na srdci i vy - čtenáři Večerníku, klidně se zeptejte. Vaše 
otázky čekáme na e-mailu redakce@vecernikpv.cz! Stačí napsat, komu je 
dotaz určen, a my vše obstaráme za vás!    

zjistili jsme

PROSTĚJOV A prý se blýská na 
lepší časy... Tak to ani náhodou! 
Ještě na začátku roku prostějovští 
radní prohlašovali, že nejpozději 
prvního dubna by mohli hygienici 
povolit vjezd nákladní i autobusové 
dopravě na jižní kvadrant. Jak ov-
šem Večerník aktuálně zjistil, Kraj-
ská hygienická stanice úmysl ma-
gistrátu definitivně zatrhla. Proč? 

Michal Kadlec
Členové vedení města byli v  těchto 
dnech nuceni sundat růžové brýle
a pohlédnout pravdě do očí. „Zkušeb-
ní provoz na jižním kvadrantu mezi 
Krasickou a Určickou ulicí byl v roce 
2011 hygienou povolen jen pro osob-

ní vozidla s tím, že po určitých úpra-
vách a vybudování protihlukových 
opatření se k problému vrátíme, načež 
se uvidí, zda bude povolen i vjezd vo-
zidlům nad tři a půl tuny. Na začátku 
tohoto roku jsme prostřednictvím 
odboru dopravy poslali hygienikům 
nový podnět se žádostí o povolení 
pro nákladní dopravu. Bohužel, jejich 
stanovisko je nekompromisní a zamí-
tavé,“ pokrčil rameny Zdeněk Fišer 
(ČSSD), první náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. 
„Hygienici provedli měření hlučnosti 
při současném provozu, kdy po jižním 
kvadrantu jezdí pouze osobní vozidla. 
A ukázalo se, že výsledky vyhovují jen 
stěží. Pokud by se sem pustila i ná-

kladní doprava, hlukové limity 
by byly okamžitě překročeny. 
To ale nebyl jediný důvod pro 
zamítavé stanovisko. Současně 
poukázali na to, že jižním kvad-
rantem se nemyslí jen úsek od 
Krasické po Určickou, ale začí-
ná už od rondelu v Plumlovské 
ulici. Tudíž by kamiony projíž-
děly sídlištěm, což je nepří-
pustné,“ uvedl na vysvětlenou 
Zdeněk Fišer. „Tím pádem 
je definitivně rozhodnuto, 
že jižní kvadrant bude určen 

výhradně pro osobní dopravu
a již se nebudeme pokoušet tento fakt 
změnit,“ uzavřel toto téma první ná-
městek primátorky. 
Jeho slova potvrdil i Karel Freud-
mann z Krajské hygienické stanice 
Olomouckého kraje. „Absolvovali 
jsme jednání s náměstkem primátor-
ky Prostějova pro dopravu Pavlem 
Smetanou a vedoucím odboru do-
pravy Miroslavem Nakládalem. Se-
známili jsme je s naším stanoviskem 
a oba pánové ho přijali. Poskytli jsme 
jim naprosto věcné argumenty, proč 
nemůžeme povolit vjezd nákladním 
vozidlům na tuto bezesporu důležitou 
dopravní komunikaci. Víc bych tuto 
problematiku nechtěl komentovat,“ 
uvedl exkluzivně pro Večerník Karel 
Freudmann.   

Jaký názor máte vy? Napište nám
na redakce@vecernikpv.cz!

  2x foto: Michal Kadlec 

>>> Dokončení ze strany 3
V dnešní době byla až neuvěřitelným 
číslem denní výtoč v předrevoluční 
době. „Rekord mám sedm hektolitrů 
za den. Souviselo to i s okolím. Hned 
vedle byl Zukov, pekárna, ČSAD, tech-
nické služby. Jakmile se blížil konec pra-
covní doby, měli jsme celý pult obsklá-
daný roztočenými půllitry. V průměru 
jsme točili dvaatřicet ‚hekťáků’ týdně, 
což dělá dnešních čtyřiašedesát půlek,“ 
zavzpomínal Trunda. Po předlouhých 
čtyřiačtyřiceti letech na place si řekl, že 
už toho má dost a odešel do důchodu. 
„Vím, jaká je to řehole. Proto jsem
k tomu děti nevedl. Dodělal jsem tak 
jedenatřicátého prosince loňského 
roku poslední šichtu a šel do důchodu,“ 
konstatoval se slzou v oku jeden z ‚po-
sledních mohykánů’ představujících 
předrevoluční RaJ a na závěr dodal: 
„Původně jsem chtěl hospodu prodat, 
ale nikdy jsem neměl z případných 
kupců pocit, že by to fungovalo. S jed-
ním jsme už byli sice domluvení, ale vi-
nou tragédie to padlo...“ Zájemce o kou-
pi Jiřiny se totiž krátce před podpisem 
smlouvy stal obětí dopravní nehody. 
„Na Červenohorském sedle jej srazilo 
auto,“ krčí bezmocně rameny Trunda.
Majitel domu s dnes už bývalou ho-
spodou je na sto procent přesvědčen, 
že se U Jiřiny naposledy točilo právě 
v závěrečném dnu roku 2015. „Beru 
to jako nevratný krok. Momentálně 
přestavujeme restauraci na byt, bude 
v něm bydlet dcerka. Samozřejmě že 
mě přepadá nostalgie, když tam něco 
děláme, ale už jsme se tak rozhodli
a hotovo,“ udělal tečku za stěžejní 
kapitolou svého života Jiří Trunda.     

HOSTINEC
U JIŘINY
ZATÁHL

ROLETU!

VÍCE SE

PROSTĚJOV A zase je o to krok 
blíž. Jednání prostějovské radnice 
se zástupci společnosti Lidl má svůj 
výsledek. Rákosníčkovo hřiště by 
mělo vyrůst u zdravotního středis-
ka na Sídlišti Svobody. 
Už druhé Rákosníčkovo hřiště vznik-
ne díky aktivitě Prostějovanů, kteří 
hlasovali v anketě na internetu. To 
první bylo slavnostně otevřeno začát-
kem srpna loňského roku na Husově 
náměstí. Další v nedaleké budoucnos-
ti vznikne v prostoru za venkovním 

hřištěm ZŠ Jana Železného nedaleko 
zdravotního střediska. Společnost 
Lidl zaplatí jeho stavbu a herní prvky 
v hodnotě 1,5 milionu korun. Na měs-
tě ovšem je, aby připravilo pozemek, 
včetně chodníků a inženýrských sítí. 
„Rada v této souvislosti schválila 60 
tisíc korun na vypracování projektové 
dokumentace,“ potvrdil náměstek pri-
mátorky Zdeněk Fišer. Slavnostní ote-
vření hřiště je naplánováno na letošní 
léto a měl by ho opět doplnit zajímavý 
doprovodný program.  (mls)

Už se ví, kde bude 
Rákosníčkovo hřiště!

OLOMOUC V  minulém vydání 
Večerník informoval o šokujícím 
zážitku seniorky Věry Dopitové 
z Čech pod Kosířem. Ta volala pro-
střednictvím linky 155 o pomoc 
pro svého přítele, kterého postihly 
bolesti v  zanícených dolních kon-
četinách. Dispečerka krajské zá-
chranky ale ženě doporučila místo 
sanitky zavolat si taxíka…
Tiskový mluvčí Zdravotnické zá-
chranné služby Olomouckého kra-
je ale jakékoliv pochybení odmítá. 

„Prověřili jsme hovor naší operátorky 
s paní Dopitovou. Naše zaměstnanky-
ně postupovala přesně podle pravidel 
komunikace, to znamená vstřícně, 
bez agrese a v  žádném případě paní 
nepráskla telefonem. Mrzí nás, pokud 
došlo v komunikaci k nedorozumění,“ 
napsal Večerníku stanovisko krajské 
záchranky její mluvčí Pavel Vysloužil. 
„Já jsem si ale nic nevymyslela, pro-
to jsem si taky postěžovala Večerní-
ku,“ zareagovala ještě Věra Dopitová 
z Čech pod Kosířem.  (mik)

Záchranka odmítá pochybení

ČERNÁ
KRONIKA

Pervitin v cigaretě
Dvacetiletý muž z Prostějova je 
od soboty 12. března podezřelý 
ze spáchání přečinu ohrožení pod 
vlivem návykové látky. Krátce po 
půlnoci byl zastaven policisty jako 
řidič vozidla značky ŠKODA Fe-
licia na ulici Komenského v Pros-
tějově. Policisté provedli u řidiče 
orientační dechovou zkoušku na 
přítomnost alkoholu, která byla 
negativní. Zkouška na přítomnost 
jiných návykových látek však již vy-
šla pozitivní, a to na látku Amphe-
tamin a Methamphetamin. Řidič 
vypověděl, že v týdnu užil v cigare-
tě jednu dávku pervitinu. Policisté 
řidiči zakázali další jízdu. Při kont-
role dokladů pak také zjistili, že ne-
vlastní žádné řidičské oprávnění.

Opilý a bez technické
Těsně před jedenáctou hodinou do-
polední v neděli 13. března v Kos-
telecké ulici v Prostějově policisté 
změřili třiačtyřicetiletému řidiči au-
tomobilu značky Chevrolet hodnotu 
0,84 promile alkoholu v dechu. Také 
tento řidič se k požití alkoholu před 
jízdou doznal. Dalšího přestupku se 
muž dopustil tím, že řídil vozidlo bez 
platné technické kontroly.

s městskou policií
168 ho

di
n

Spáč si spletl patro
Na základě telefonického sděle-
ní vyjížděli strážníci v sobotu 12. 
března v noci do bytového domu, 
kde na chodbě měl spát cizí muž. 
Ten při příjezdu hlídky stál již na 
nohou, ale silně vrávoral. Jeho po-
hyb byl dosti nejistý. Po zjištění jeho 
totožnosti vyšlo najevo, že jde o 
bydlícího v uvedeném domě, který 
si jen popletl patro. Hlídka čtyřiceti-
letému muži pomohla do bytu, aby 
nedošlo k dalšímu nedopatření, za 
což od něj sklidila poděkování. Po 
doprovodu šel spát.

Spadl do kanálu 
Před půlnocí v sobotu 12. března 
zažil nepříjemný okamžik muž při 
návratu do hotelu, kdy šlápl do ka-
nálu, kde chyběl poklop. Nohu si 
lehce pochroumal. Hlídka strážníků 
otvor okamžitě označila kuželem a 
o záležitosti vyrozuměla pracovní-
ka technických služeb, který místo 
zabezpečil.  Na druhý den v podve-
čer bylo víko nalezeno na ulici Za 
Velodromem. Těžko říct, zda šlo o 
nepovedenou zlodějnu nebo čin 
vandala. 

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 9. srpna 1976 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějov-
ská policie celostátní pátrání dne 11. 
března 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 39 let, měří mezi 
175 až 180 centimetry, má střední po-
stavu, modré oči a plavé blond vlasy. 

MICHAL BÁTĚK

se narodil 30. září 1977 a trvalé bydliš-
tě má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledaného vyhlásila prostějovská po-
licie celostátní pátrání dne 25. února 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 35 do 40 let, měří mezi 190 až 195 
centimetry, má střední postavu, hně-
dé oči a hnědočerné vlasy. 

ROBERT FRÖML

se narodil 17. března 1955 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
14. října 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 60 do 61 let, měří mezi 
165 až 175 centimetry, má střední 
postavu, hnědé oči a černošedé vlasy.  

se narodil 27. června 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
6. srpna 2012. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 40 let a měří mezi 
170 až 180 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy. 
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Jestli si někdo myslí, že sedmička je 
za každých okolností šťastné číslo, 
tak to nikoliv! Alespoň tedy ne pro 
devětadvacetiletého „profesionál-
ního“ chmatáka z Prostějova, kte-
rého dopadli prostějovští krimina-
listé. Mladý muž má na svědomí 
sedm krádeží vloupáním. 

Mezi jeho priority patřilo vykrá-
dání prostějovských obchodů, 
kdy poměrně drsným způsobem 
rozmlátil výlohu provozovny a 
odsud si odnesl všechno, co mu 
přišlo pod ruku. Nepohrdnul 
dokonce ani figurínou! A jelikož 
se jedná o zdatného recidivistu, 
může nyní o svých činech přemýš-
let až tři roky v kriminále. 
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Dìti uvìznìné v autech

Ve dnech 24. a 25. února vyjížděli hasiči 
k otvírání osobních automobilů, ve kte-
rých zůstalo malé dítě. „První událost se 
odehrála na ulici Václava Špály v Prostě-
jově. Uvnitř osobního vozidla zůstalo 
zamknuté asi dvouleté dítě. Uplakanou 
maminku na místě uklidňovala hlídka 
policie. Hasiči auto otevřeli a dítko pře-
dali matce. Ke druhé události vyjížděli 
hasiči o den později do Konice. V ulici 

Chmelnice uvnitř auta si rovněž asi 
dvouleté dítko hrálo s klíčky a zamklo 
se. Vzhledem k tomu, že mu nehro-
zilo žádné nebezpečí, bylo v pořádku 
a nezraněné, domluvili se hasiči s jeho 
matkou, aby kontaktovala otce a ten na 
místo přivezl náhradní klíče,“ popsal Ve-
černíku dětské „trampoty“ Jozef Novák.

Pomáhali témìø se vším

V neděli 6. března zasahovali prostějov-
ští hasiči u dopravní nehody, která se 
stala na Olomoucké ulici v Prostějově. 
„Hasiči po příjezdu zjistili, že se jedná 
o dopravní nehodu dvou osobních 
vozidel a chodce. Havarovaná auta se 
nacházela v křižovatce ulic Olomoucká 
a E. Valenty. V době příjezdu hasičů po-
skytovali zraněnému účastníku nehody 
předlékařskou pomoc kolemjdoucí, 
hasiči činnost převzali až do příjezdu 
zdravotnické záchranné služby. Po pří-
jezdu sanitky s lékařem hasiči zafixovali 
zraněnou osobu do vakuové matrace 
a do nosítek, a pomohli s jejím naložením 
do sanitky. Jednotka zajistila havarovaná 
vozidla proti vzniku požáru a do příjez-
du policie řídila dopravu. Z  naboura-
ných aut neunikaly žádné provozní ka-

paliny. Po zaměření nehody a naložení 
jednoho nepojízdného vraku vozidla 
na vůz odtahové služby hasiči uklidili 
vozovku a vrátili se zpět na základnu,“ 
uvedl k zásahu Jozef Novák. 

Svízel s prstýnky

Podobných případů v Prostějově přibý-
vá, naštěstí jde většinou o úsměvné pří-
hody. „Dne 20. února vyjeli profesionální 
hasiči z Prostějova do nemocnice. Přišla 
tam totiž paní, která měla na prsteníčku 
dva prstýnky, a vzhledem k otoku jí nešly 
sundat. Hasiči za použití minibrusky prs-
týnky rozřezali a ženu si do péče převzali 
lékaři. Při odstraňování prstenů nedošlo 
k dalším poraněním. K podobné událos-
ti vyjeli hasiči 4. března. Do nemocnice 
přišla žena, že nemůže sundat prstýnek 
z prstu. Lékař si na pomoc zavolal hasiče 
s minibruskou. Ti ženě prstýnek sundali 
a předali ji zpět do péče lékařů,“ sdělil Ve-
černíku Jozef Novák.  

Nároèné cvièení v lomu

Na konci února se konal výcvik lezecké 
skupiny z  řad prostějovských hasičů. 
Námětem cvičení byla záchrana osoby 

z přírodní jeskyně a nácvik pohybu ve 
stísněných, silně znečištěných prosto-
rách. „Provádět záchranu z jeskyně, 
studny, kanalizace a podobných prostor 
je velmi fyzicky a časově náročné a po 
technické stránce komplikované. Všu-
dypřítomné mazlavé bláto, kapající 
a tekoucí voda, stísněné prostory, nedo-
statek kvalitních kotevních míst pro lana 
– to vše je náročné pro zachraňovaného 
i záchranáře. Při záchranné akci tohoto 
typu musí záchranáři postupovat šetr-
ně s ohledem na zlomeniny, poškození 
páteře a další závažná zranění, která si 
zraněný způsobil pádem,“ připomněl 
rizika podobných zásahů Jozef Novák.
Výcvik se realizoval v bývalém vápen-
covém lomu Velká Dohoda u obce 
Holštejn. „Pod dohledem zkušeného 
jeskyňáře provedli prostějovští hasiči 
- lezci sestup na dno jeskyně pomocí 
lanové techniky a následně byla pro-
vedena náročná záchrana zraněného 
figuranta s jeho transportem na po-
vrch,“ dodal Jozef Novák. 

Milionová škoda

Ředitel prostějovských hasičů se ještě 
vrátil k  případu požáru, ke kterému 

došlo ve čtvrtek 25. února před pátou 
hodinou ráno v Pěnčíně. „Na místo 
požáru rodinného domu vyjeli pro-
fesionální hasiči z Konice i Prostějově 
a dobrovolní hasiči z Pěnčína, Kostelce 
na Hané a Náměště na Hané. Ohněm 
byla zasažena celá střecha velkého 
rodinného domu a uskladněné seno 
a sláma na půdě. Uvnitř domu se už 
naštěstí nikdo nenacházel, obyvatelé 
se evakuovali před příjezdem hasičů 
sami. Hasiči v průběhu likvidačních 
prací rozebírali střešní konstrukci, čis-
tili půdní prostor, ohořelé věci vynášeli 
na volné prostranství, kde je dohašo-
vali. Výše škody byla předběžně sta-
novena na 1,2 milionu korun, příčina 
vzniku požáru se i nadále šetří,“ pozna-
menal Jozef Novák.

S  blížícím se jarem prostějovští hasi-
či varují občany před nebezpečím 
požáru v  souvislosti s  tradičním vy-
palováním trávy. „Oheň rozdělaný 
v přírodním prostředí v jarních mě-
sících se může snadno vymknout 
kontrole a způsobit požár. V jarním 
období, kdy je vegetace suchá, hro-
zí zvýšené nebezpečí vzniku požáru 
s jeho následným rychlým šířením do 

okolního prostředí. Velkým nešvarem 
stále zůstává vypalování suché trávy, 
které již v mnoha případech zapříčini-
lo zejména u starších občanů nejedno 
zranění, či dokonce ztráty na lidských 
životech,“ důrazně připomíná Jozef 
Novák.  (mik)

PROSTĚJOV Za poslední měsíc 
hasiči na Prostějovsku a Konicku 
vyjížděli celkem k dvaačtyřiceti 
událostem, z nichž uhasili pět 
požárů, asistovali u jedenácti 
dopravních nehod, zlikvidovali 
dvanáct technických pomocí 
a v osmi případech zachraňovali 
lidi a zvířata. Prostějovští hasiči 
rovněž prodělali jedno náročné 
cvičení. To vše Večerník rozebral 
s Jozefem Novákem, ředitelem 
Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje, územního 
odboru Prostějov. 

ZLODĚJ VYKLOUBIL POLICISTOVI KOLENO, DOSTAL PĚT LET
Michal Bradáč také opakovaně řídil bez řidičáku

Michal Bradáč se policistům představil nejpr-
ve jako Brouk Pytlík, později jako Alois Kvas-
nička. U soudu už svoji identitu zapřít nemohl.
 Foto: Martin Zaorall

Hasiči si také ověřili, že těžko na cvičišti, lehko na bojišti
HASIČSKÉ ZÁSAHY POD DROBNOHLEDEM

y

Foto: archív Večerníku

“ Uplakanou 
maminku na místě 
uklidňovala hlídka 
policie. Hasiči auto 

otevřeli a dítko 
matce předali



Zdálo se to být jako skvělý nápad! 
Někdy na přelomu devatenáctého
a dvacátého století si hrstka žen 
všimla, že zatímco muži dělají zejmé-
na politiku a kariéry, ony „dělají“ pře-
devším děti a domov. Neřešily příliš, 
co je víc, zato začaly upozorňovat, že 
jim stávající rozdělení rolí nepřijde 
fér. Přišly tedy na první pohled s lo-
gickou myšlenkou: ať si každý dělá, 
co chce, nezávisle na tom, zda je to 
muž či žena.  
Těmto ženám se říkalo feministky. 
Většina mužů (i žen) na ně zprvu 
koukala skrz prsty, našli se však i tací, 
kteří jim pomáhali. Těch neustále 
přibývalo a nakonec výsledky tohoto 
boje o rovnoprávnost změnily západ-

ní svět víc než cokoliv jiného. Zažitým 
předsudkem přitom bylo, že feminist-
ky nemají rády muže. Jenže to nebyla 
pravda. Právě naopak! Upozorňova-
ly totiž mimo jiné na to, že zatímco 
chlapík často střídající partnerky je 
společností vnímán jako neodolatel-
ný svůdce, žena činící to samé bývá 
označována v lepším případě za cou-
ru. A i to chtěly změnit.  
A tak se ženy začaly chovat jako muži 
(a muži jako ženy).  Na světě se díky 
tomu objevil nový živočišný druh: 
mužena. V současné době se tyto 
„muženy“ mají čile k světu a množí 
se s nebývalou rychlostí. Čeho však 
naopak kvapem ubývá, tak to jsou 
děti. 

Má to svoji naprosto železnou logi-
ku. O co více mají ženy mužů, an-
tikoncepce, antidepresiv a kariéry,
o to méně mají dětí. Paradoxní je, že 
se vzrůstajícím počtem neúspěšných 
vztahů se jim do mysli stále častěji 
vtírá pocit, že žádného muže vlastně 
nepotřebují a že se jedná pouze o „se-
xuálně obtěžující hmyz“. Z mužů zase 
rostou floutci, které nic nenutí k od-
povědnosti. Proč taky, když není pro 
koho? Nemusí se starat ani o ženu, ani 
o děti, mají tedy čas na to zůstat tím, 
čím vždycky chtěli být: tedy kluky, 
kteří si hrají s motorkami, holčičkami 
či jinými hračkami. 
Skupina Katapult ve své slavné písni na-
stínila situaci, která nastane: „Až se bude 
psát rok dva tisíce šest, až se všichni pře-
stěhujem do obrovských měst...“ Text 
v refrénu této skladby by se vzhledem 
k aktuální situaci měl mírně poupravit. 
Neboť už nyní bychom se měli ptát:
„A co děti? Kde je máme brát?“

Před pětašedesáti lety v našem měs-
tě veselo rozhodně nebylo, jelikož 

i v Prostějově se konaly politické proce-
sy proti mnohdy i uměle vytvořeným 
nepřátelům komunistického režimu. 
Souzeni byli členové ilegální skupiny 
„Pro vlast“, která skutečně působila
v okolí Kelčic. Jejími vůdci byli Rostislav 
Sokol a Vítězslav Klemeš. Padaly zde 
drakonické tresty, a to od dvaceti let až 
po doživotí. O skupině se lze dočíst ve 
zveřejněných materiálech STB, které 
tato represivní složka vydala jako přís-
ně tajné v roce 1967 pro potřeby členů 
KSČ. Dnes je lze najít na webových 
stránkách www.totalita.cz. Zde se mů-
žeme dále dočíst, že členové skupi-
ny mimo jiné údajně vhodili granát 
do bytu předsedy KSČ v Kelčicích, 
přepadli stanici SNB v Bodihošti 
(má se na mysli zřejmě Bedihošť), 
dále přepadli vězení v Horní Bříze. 
Údajně také podpálili dům aktivní-
mu členovi KSČ v Prostějovičkách, 
kterého pak v domě zabarikádovali, 
v důsledku čehož utrpěl popáleniny 
třetího stupně. Zatčeni pak byli v roce 
1950. Zároveň si vládnoucí komunisté 

uměli pomoci i finančně, a to tak, že 
byly zrušeny administrativně všechny 
dobročinné nadace i fondy. Jejich pení-
ze pak byly převedeny na zvláštní fond 
ministerstva financí. Na prostějov-
ském okrese se jednalo celkem takřka 
o šestačtyřicet milionů tehdejších 
korun!!! A tak jediným pozitivem asi 
zůstává otevření nové mateřské školky 
v ulici V. Outraty.

V březnu město zasáhla tragická 
smrt místního rodáka a akade-

mického malíře Miloše Filipa. Před 
čtyřiceti lety se i v Prostějově začalo 
bojovat proti kouření, neboť byla ote-
vřena oficiální protikuřácká poradna. 
Město se proslavilo také na kulturním 
poli, a to v momentě, když Hanácké 
divadlo uvedlo celostátní premiéru 
hry Markéta Lazarová dle původní no-
vely Vladislava Vančury pod režijním 
vedením Svatopluka Vály.

Před třiceti lety došlo ke dvěma změ-
nám ve struktuře prostějovského 

školství. Byla otevřena závodní mateř-
ská školka pro národní podnik OP ve 
Vrahovicích, dále byla zrušena základní 
škola v Držovicích a její žáci přešli na 

novou základní školu Sídliště Zdeňka 
Nejedlého a původní budovu začalo 
používat odborné učiliště národního 
podniku Agrostroj. Svoji historii začal
i motel v areálu zimního stadionu, který, 
jak známo, funguje dodnes. Za vcelku 
malého zájmu veřejnosti se měnila 
jména v čele městského a okresní-
ho národního výboru, kdy předse-
dou MNV byl zvolen Jakub Daněk
a okresním tajemníkem Jiří Suchá-
nek. Obyvatelé tak maximálně kon-
statovali, že si hoši v červeném zase 
přehazují koryta...

Již v únorovém listování kronikami 
jsme informovali o účasti prostějov-

ských vojáků v roce 1991 na operaci 
Pouštní bouře v Kuvajtu a Iráku, dnes 
si můžeme podrobněji rozebrat jejich 
březnové dny v této misi. Prvního břez-
na skončily válečné operace, ale hned 
sedmého se naši vojáci přesunuli podle 
rozkazu do Kuwait City, kde měli obsa-
dit a střežit objekty československého 
velvyslanectví. Situaci komplikoval hus-
tý kouř z hořících ropných polí v Kuvaj-
tu. Od 26. března 1991 platila zvýšená 
bezpečnostní opatření, protože se vojáci 
pohybovali v místech rozsáhlých mino-
vých polí, naštěstí již o dva dny později 
byly zahájeny přípravy na stahování 
jednotky a návrat do vlasti. Dodejme na 
tomto místě, že ke skutečnému návratu 
do vlasti došlo až v květnu.

Již dvacet let funguje v našem městě 
základní škola na ulici Melantricho-

va, kromě objektů na této ulici k ní 
spadá i mateřská školka na Fanderlí-
kově ulici. Stejně dlouho pak funguje 
v nedalekých Čelčicích společnost 
Alika, jejímiž produkty je zásobeno 
nejenom naše město. Jedná se napří-
klad o oříšky, křupky, snacky, tyčinky, 
popcorn, sušené ovoce a podobně.
A tak si říkám, proč nezakončit břez-
nové listování kronikami právě mlsá-
ním - tak dobrou chuť.

PROSTĚJOV Zdá se, že prostě-
jovští radní chtějí ukončit sérií 
maratónských jednání nejvyššího 
politického orgánu města. Navr-
hují omezit jednací dobu do 22.00 
hodin. Pokud se nestihne během 
zasedání vše potřebné projednat, 
zastupitelstvo bude pokračovat 
druhý den ráno…
„Už na blížícím se dubnovém jednání 
zastupitelstva navrhneme zastupite-
lům ke schválení jednu velmi důleži-
tou změnu jednacího řádu. Vzhledem 
k  tomu, jak během uplynulého ob-
dobí probíhala drtivá většina schůzí 
zastupitelstva a jak dlouho trvala, 
bude znít náš návrh na ukončení za-
stupitelstva ve dvaadvacet hodin. Po-
kud nebudou probrány všechny body 
programu, bude jednání pokračovat 
následující den od devíti hodin ráno,“ 
sdělila Večerníku Alena Rašková, pri-
mátorka Prostějova. Podle ní jsou dů-
vody tohoto razantního opatření zcela 
zřejmé. „Není možné, abychom tady 
rokovali do jedné či dokonce do dvou 

hodin do rána. Podle zákoníku práce 
musí mít každý osmihodinovou noč-
ní přestávku, včetně cesty domů. A to 
několikrát dodrženo nebylo, obzvláště 
u pracovníků magistrátu. Nehledě na 
to, že i my radní jsme denně v práci od 
osmi od rána. Stejně tak ostatní zastu-
pitelé přijdou na jednání přímo z prá-
ce, takže si nemyslím, že by byl někdo 
po půlnoci ještě natolik bystrý, aby o 
něčem smysluplně diskutoval,“ dodala 
první žena Prostějova. 

Otázkou však je, zda se druhý den ráno 
na jednání dostaví všichni zastupitelé. 
Některá místa mohou zůstat prázdná. 
„Stát se to může,“ podotkl náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil. 
Zajímavé bude pozorovat, jak se na 
změnu jednacího řádu budou tvářit 
opoziční zastupitelé. „Nebyl bych 
proti, kdyby se jednání zastupitelstva 
konala častěji, například každý měsíc,“ 
pokrčil rameny Jan Navrátil, lídr Změ-
ny pro Prostějov.  (mik)

„Už nějaký čas se díky výborné spo-
lupráci dokážeme domluvit s energe-
tickými závody, plynárnami i dalšími 
organizacemi a všichni své potřebné 
investice umíme časově sladit do jed-
noho termínu. Prostě tak, abychom 
nerozkopávali chodníky či silnice 
každý rok znovu. Bohužel, i letos se 
musíme smířit s tím, že rozkopány 
budou i zcela nové nebo čerstvě zre-
konstruované chodníky. Neumíme 
se totiž domluvit s firmami, které 
pod komunikace pokládají kabely 
pro internetové sítě. Lépe řečeno, 
tyto společnosti s magistrátem prak-
ticky odmítají jakkoliv komunikovat. 
Ze zákona jim přitom musíme jejich 
stavební investice za účelem položení 
kabelů povolit,“ posteskl si Jiří Pospí-
šil (PéVéčko), náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova s  tím, 

že v  roce 2016 se rozkope dokonce 
jednadvacet kilometrů chodníků, což 
je absolutní rekord!
Další diskuse se stočila na plán re-
konstrukce chodníků v letošním 

roce. V rozpočtu jsou vyčleněny tři 
miliony korun na provedení celo-
plošných oprav, které nejsou vázány 
na stávající smlouvu se společností 
.A.S.A. TS Prostějov. „V průběhu 
února jsme zaměřili skutečné plochy 
jednotlivých chodníků pro stanovení 
předběžné ceny rekonstrukcí. Máme 
tedy nyní na stole seznam chodníků 
navrhovaných k provedení celoplošné 
opravy povrchu včetně plochy a před-
pokládané ceny. Ten obsahuje také 
chodníky, kde byla v loňském roce 
poradou vedení magistrátu schválena 
jejich oprava na základě žádostí byto-
vých družstev nebo společenství vlast-
níků,“ prozradil Večerníku Jiří Pospíšil.

Na akce se připravuje i odbor správy 
a údržby majetku města zadání veřejné 
zakázky malého rozsahu na stavební 
práce s použitím již několikrát osvědče-
né elektronické aukce. „Předpokládá-
me, že výsledkem elektronické aukce 
bude výrazná úspora nákladů tak jako 
v minulých letech, kdy se průměrná 
cena za celoplošnou opravu chodníku 
pohybovala zhruba okolo sedmiset 
padesáti až osmiset padesáti korun za 
metr čtverečný včetně DPH,“ upřesnil 
náměstek primátorky. 
Další peníze půjdou na opravu dláž-
dění chodníků. Podle platné smlouvy 
se společností .A.S.A. TS Prostějov 
je rozpočtováno 4,4 milionu korun. 
„Uvedené finance budeme v průběhu 
roku čerpat postupně, především k lo-
kálním opravám chodníků na území 
celého města a také k celoplošným opra-
vám nejhorších úseků chodníků ve měs-

Opraví ho za vlastní
Prostějov (mik) - Další městský byt 
se dočká opravy. Budoucí nájemce 
se rozhodl pustit do obnovy vlast-
ním nákladem, má na to tři měsíce. 
Rada města schválila uzavřít další 
nájemní smlouvu na byt na opravu 
vlastním nákladem. „Jde o byt tři 
plus jedna v Palackého ulici. Oprava 
proběhne za podmínek podle vyhlá-
šeného záměru s tím, že vynaložené 
náklady budou odečteny z nájem-
ného po dobu 73 měsíců,“ sdělil Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Pros-
tějova. „V bytě je třeba opravit okna, 
dveře, podlahy, vytápění, vedení 
odpadů, koupelnu a podobně. Lhů-
ta na opravu je tříměsíční. Doposud 
se nám podařilo takto pronajmout 
jedenáct bytů. Zbývají ještě dva,“ do-
dal Jiří Pospíšil s tím, že náklady na 
opravy bytu s výměrou téměř 129 
metrů čtverečních se odhadují na 
481 tisíc korun. 

Peníze pro taneèní školu
Prostějov (mik) - Rovných sto ti-
síc korun pravděpodobně poputu-
je z rozpočtu města Taneční škole 
PIROUETTE. Peníze, o kterých 
budou zastupitelé rozhodovat, jsou 
určeny na podporu činnosti taneční 
školy. „Konkrétně se jedná o poskyt-
nutí dotačních financí na startovné, 
kostýmy, reprezentační oblečení 
a nájemné,“ nastínil náměstek pri-
mátorky Pavel Smetana. Taneční 
škola je oprávněna a zavazuje se do-
taci použít v souladu se sjednaným 
účelem do konce letošního roku. 
Vyúčtování dotace je třeba odevzdat 
do 31. prosince 2016. To pak násled-
ně projde kontrolou.

RYCHLÝ

zpravodajství16 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV Také v letošním roce se dostane na rozsáhlé opravy 

chodníků, jejichž technický stav už delší dobu trápí obyvatele 

Prostějova, a to v nejrůznějších lokalitách. V rozpočtu města je 

na tyto investice pamatováno částkou tří milionů korun, stejnou 

sumu peněz pak radní mají ještě v záloze na dodatečné opravy. 

Vedení magistrátu ale Večerníku zároveň přiznalo, že v roce 2016 

se v Prostějově rozkope celkem jednadvacet kilometrů chodníků. 

Zabránit tomu prý nelze. Firmy totiž mají ze zákona právo položit 

kabely k internetovým sítím bez ohledu i na to, zda je chodník 

například čerstvě zrekonstruovaný...

PLÁN OPRAV CHODNÍKŮ JE NA SVĚTĚ,

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

PROSTĚJOV Mají smůlu, zároveň 
ale musí pochopit, že proti předpi-
sům se jít nedá. Občané z Okružní 
ulice, před jejichž domy se magist-
rát chystá rekonstruovat komuni-
kaci a hned vedle vybudovat par-
kovací plochu s podélným stáním, 
se bouří. A sepsali petici. Nehodlají 
totiž měnit své zvyky, naopak stále 
chtějí parkovat svá auta kolmo k sil-
nici. To ale nejde, rada města petici 
zamítla v plném rozsahu! 
„Jednali jsme o peticích členů hned 
čtyř bytových družstev z Okružní 
ulice. Ty byly na magistrátu podá-
ny jako protest proti probíhajícímu 
územnímu řízení na stavební akci 
parkovacího stání v této lokalitě. 
K dnešnímu dni je ale už zpracována 
projektová dokumentace ve stupni 

pro územní rozhodnutí a vydáno 
také stavební povolení z roku 2015. 
První část této stavby byla již dokon-
ce realizována a uvedena do zkušeb-
ního provozu,“ potvrdil Zdeněk Fišer 
(ČSSD), první náměstek primátorky 
Prostějova. Jak vzápětí dodal, bytová 
družstva protestují proti zrušení sou-
časných kolmých parkovacích stání v 
plochách vyhrazených pro městskou 
zeleň. 
Je třeba v této souvislosti upozor-
nit, že se jedná o jiná místa, než o 
kterých Večerník informoval v mi-
nulém vydání formou kritika zastu-
pitele Kousala. „Jedná se o parkovací 
plochy, které jsou v rozporu s platnou 
dopravní legislativou. Hlavním argu-
mentem v obou peticích je, že vybu-
dováním podélných parkovacích stání 

dojde k výraznému snížení současné-
ho počtu nelegálních parkovacích 
stání, čímž se členové těchto bytových 
družstev cítí být diskriminováni. V 
peticích je současně navrženo přesu-
nutí stávající příměstské autobusové 
zastávky do jiné lokality, poté vybu-
dování nových kolmých či šikmých 
parkovacích stání v tomto prostoru,“ 
popsal požadavky lidí z Okružní ulice 
první náměstek Fišer. 
Petičníci by si tak skutečně měli 
uvědomit, že jejich požadavek se 
neslučuje s platnými zákony. „S vy-
budováním kolmých či šikmých par-
kovacích stání nesouhlasí ani odbor 
dopravy prostějovského magistrátu. 
Razantně proti je navíc také Doprav-
ní inspektorát Policie ČR. Význam-
ným argumentem pro podélná stání 

je i velmi vysoká intenzita dopravy na 
komunikaci v Okružní ulici. V přípa-
dě kolmého stání tak nejde prostě z 
parkoviště couvat do silnice, je to ve-

lice nebezpečné,“ přidává další důvod 
Pavel Smetana (ČSSD), náměstek 
primátorky pro dopravu v Prostějově. 
 (mik)   

„Nedá se parkovat kolmo a couvat do silnice,“ zdùvodòují radní

ulice
+ celková plocha (m2)

Moravská - 270 m2

Krokova, Rumunská, 

Komenského - 223 m2

K. Svolinského

Cyrila Boudy - 170 m2

Plán oprav chodníků v prostějově na rok 2016

JICH ALE ROZKOPE...

PROSTĚJOV Předminulou so-
botu 12. března o čtvrt na jedenáct 
v noci došlo v ulici Karla Svolin-
ského k dopravní nehodě osob-
ního automobilu značky Ford. 
Problém spočíval v tom, že šofér, 
který na parkovišti naboural do 
odstaveného Volkswagenu, z místa 
ujel a doposud po něm marně pátrá 
policie!
„Dosud nezjištěný řidič tohoto vo-
zidla jel od ulice Antonína Slavíčka k 
parkovišti u obchodního domu Billa. 
Při průjezdu prudkou pravotočivou 
zatáčkou podle svědků řidič 
nepřizpůsobil rychlost jízdy stavu 
a povaze komunikace a následkem 
toho nezvládl řízení a narazil do za-
parkovaného automobilu značky 
Volkswagen. Po nehodě řidič z místa 
ujel. Na základě výpovědi svědků poli-
cisté vozidlo Ford vypátrali v nedaleké 
ulici Kpt. Otakara Jaroše. Řidič se ale 

u vozidla již nezdržoval, proto nebylo 
zjištěno, zda při dopravní nehodě 
utrpěl zranění,“ uvedl k dopravní 
nehodě František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
v Prostějově. „Po totožnosti šoféra 

policisté za pomoci svědků pátrají. 
Ke zranění dalších osob při dopravní 
nehodě nedošlo. Hmotná škoda na 
vozidlech byla předběžně vyčíslena na 
patnáct tisíc korun,“ dodal Kořínek. 
 (mik)

PROSTĚJOV K rekonstrukci kotelny 
ve Společenském domě v Prostějově 
přece jen dojde. Radní s touto náklad-
nou investicí nejdříve váhali kvůli mož-
nosti demolice stávajícího kulturáku. 
Pustit se do rekonstrukce okamžitě teď 
rozhodli konšelé na základě havarijního 
stavu kotelny. „Provoz je ekonomicky 
a technicky problematický. Stávající kotle 
jsou z roku 1988 a z pěti fungují pouze tři. 
Dalším problémem je, že na jejich opra-
vu je potíž sehnat náhradní díly,“ uvedl 
jednatel Domovní správy Prostějov Vla-
dimír Průša. „Do opravy se pouštíme 
s vědomím, že v budoucnosti může být 
činnost Společenského domu ukonče-
na. Nově pořízené kotle by pak mohly 
najít své využití v jiných městských 
objektech, protože půjde o univerzální 
zařízení,“ vysvětlil Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky.    (mik) 

Zastupitelé to ve 22.00 hodin „zapíchnou“!

„Firmy pokládající kabely k internetu s námi nekomunikují,“ konstatuje námìstek Jiøí Pospíšil
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GLOSA VEČERNÍKU

MARTIN ZAORAL

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Nejznámější hlavolam, Rubikovu 
kostku, vám asi nemusím dlouze 
představovat. Většina z vás ho jistě 
alespoň jednou viděla, mnozí se ho 
pokusili složit a některým se to do-
konce povedlo. No a já jsem se jed-
noho deštivého dne rozhodla, že se 
zařadím mezi ty, kteří kostku složili 
a nezbláznili se z toho. Těžký úkol, 
zvlášť pro mě... 
Sehnat si Rubikovu kostku nebylo 
nic těžkého. Leží odedávna v tátově 
poličce, takže šlo jen o to ji nenápad-
ně čmajznout a voilà, už ji tahám 
všude s sebou a skládám, kde se dá. 
Na autobusové zastávce, ve vlaku, 

v čekárně u doktora, ve frontě na 
salám... Mým největším úspěchem 
donedávna bylo sestavit jednu celou 
jednobarevnou stranu - dobře já! 
No a teď k té stinné stránce věci. Ne-
tuším, jak je to možné, ale kostka 
je zřejmě nabušená nějakými afro-
diziakálními feromony, protože 
kdekoliv jsem ji vytáhla, už kolem 
mě kroužili hlavolamu chtiví muži 
(ženy Rubikova kostka evidentně 
nijak nenadchla), kteří mi stůj co 
stůj chtěli se skládáním pomoci. „To 
jsem taky kdysi skládal, návod býval 
v Mladém světě,“ nebo „jé, tu kostku 
mám taky někde doma,“ a od toho 

už není daleko k „můžu to zkusit?“ 
Odevzdaně mu podám kostku s čer-
stvě poskládanou stranou a zoufale 
sleduji, jak s ní neznámý točí. „Jsem 
vám to trochu rozhodil,“ vrací mi 
rozpačitě kostku. Tak vám moc dě-
kuju, myslím si. 
Takže dámy, jestli nevíte, jak se se-
známit či zapříst rozhovor s muži, 
sežeňte si Rubikovu kostku! A jestli 
už toho pravého máte, nevadí. Já 
si umění složit Rubikovu kostku 
alespoň napíšu do kolonky zvlášt-
ních dovedností v  životopisu. To 
potenciálního zaměstnavatele určitě 
nadchne...

FEJETON TEREZY MACHOVÉ

Neèekat, opravit!
Ta díra na železničním přejezdu ve Vra-
hovické ulici je čím dál tím větší. Nechá-
pu, jak všechny kompetentní orgány od 
tohoto problému dávají ruce pryč. Přece 
nemůže být rozhodující, že koleje leží na 
soukromém pozemku. Vrahovickou uli-
cí projedou tisíce osobních i nákladních 
aut denně, tak by se mělo jednat o veřej-
nou věc a načekat, až si pan podnikatel ze 
sléváren usmyslí něco s vlečkovou kolejí 
udělat.  Petr Dočkal, Prostějov

Nechceme kamiony!
Chápu, že Kostelecká ulice se musí 
opravit, což si vyžádá tříměsíční uzavír-
ku. Je jasné, že někudy musí uzavřený 
úsek objíždět i veškerá vozidla. Co mi 
ale vadí, že dříve velmi málo frekvento-
vanou Tyršovu ulici teď brázdí i velké 
kamiony, což opravdu nepochopím. 
Proč velká nákladní auta nejsou odvá-
děna přes severní obslužnou komuni-
kaci? 
 František Soldán, Prostějov 

Hlavolam k seznámení

Měsíc březen nás již pomalu ale jistě uvádí do jarního období, 
ostatní úvodní den druhého jarního období roku máme prá-
vě dnes. A tak se pojďme společně opět podívat zase jednou 
zpět, co zajímavého přinášel pro Prostějov v hluboké i nedáv-
né historii...

Mìli být radši potichu
Už jako malá jsem během léta chodila takřka denně na naši oblíbenou „jedničku“, 
tedy na koupaliště za velodromem. Když se už před pěti lety ve Večerníku objevi-
lo, že radní chtějí tento tradiční prostějovský koupák obnovit, a dokonce zde po-
stavit padesátimetrový plavecký bazén, moje srdce zaplesalo. O to větší bylo moje 
zklamání, které vyvrcholilo právě teď. Rok od roku se tato rekonstrukce odkláda-
la, vždy si radní vymysleli nějaký důvod. A teď jsem se dočetla, že tato investice 
byla znovu odsunuta na neurčito, že přednost dostanou nové lázně a koupaliště 
ve Vrahovicích. Bylo by lepší, kdyby tedy páni konšelé před pěti lety nic neříkali a 
neslibovali něco, co nemůžou splnit...  Dana Maráková, Prostějov

SKOROJARNÍ LISTOVÁNÍ KRONIKAMI
 aneb od soudních procesů po mlsání oříšků...aneb

Muženy jsou fenoménem dneška
U

Slibuje už dlouho
Pokud vím, tak majitel železniční vlečky kousek za přejezdem ve Vrahovické 
ulici slibuje už několik let, že koleje zruší a silnici vyrovná. Nechápu, proč kom-
petentní orgány neustále trpí havarijní stav tohoto úseku. Vždyť je jen otázkou 
času, kdy si tady buď nějaký řidič urve nápravu auta, nebo zde dokonce dojde 
k tragédii. Mezi už deset let nevyužívanými kolejemi je teď navíc díra, která pro 
řidiče znamená další komplikace. Myslím si, že kdyby na radnici měli větší vůli, 
pana podnikatele by donutili k nápravě mnohem dříve.  
 František Labounek, Prostějov
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

KARČA
je desetiletý kříženec jezevčíka malého vzrůstu, kterému 
umřel páneček. Je to velmi milá a přátelská fenečka, klidné 
povahy. Pro svého pána bude oddanou a věrnou parťačkou, 
kterého bude milovat celou svou duší. Bez problému se sne-
se s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

ŠÁŠA
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba jeden až dva 
roky. Je to velmi milý a přátelský pejsek, který bude šťastný 
v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat. Svého 
pána bude milovat celou svou duší. Na vodítku chodí pěkně, 
netahá, s fenkou se bez problému snese.

,

BOYAR
je kříženec velkého vzrůstu ve věku cca dva až tři roky. Je 
to veselý a přátelský pes, velmi dobrý hlídač. Šťastný bude
v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat
a hlídat. Bez problému se snese s fenkou, na vodítku chodí 
pěkně, netahá.

NASŤA
je desetiletý kříženec jezevčíka malého vzrůstu, jíž umřel 
páneček. Je to pohodová a vyrovnaná fenka, která je 
vděčná za každé pohlazení a kontakt s člověkem. Se 
psem i fenkou se bez problému snese, na vodítku chodí 
pěkně a netahá.

Matěj VAČKÁŘ
14. 3. 2016  50 cm 3,25 kg

Brodek u Konice

Adam KOLÁŘ
14. 3. 2016  48 cm 2,70 kg

Otinoves

Filip ŠÍN
15. 3. 2016  49 cm 3,10 kg

Stařechovice

Jakub VRÁNA
14. 3. 2016  48 cm 2,80 kg

Němčice nad Hanou
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPPoPoPoPoPoPoPPPPPoPPoPPoPoPoPoPPPPPPPoPPoPoPPPPoPPPPoPoPPoooPoPoPooPoPoPoooPPoPoooooPoPoPPPoPoPoPoPPoPoooooPPoP ndnnnnnnnnnnnnnnnnnn ělí 21. bře
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Ella SÁZELOVÁ
15. 3. 2016  51 cm 3,70 kg

Vrchoslavice

KOSTELEC NA HANÉ Každá prospěšná čin-
nost potřebuje motivaci. V Městské knihovně 
v Kostelci na Hané se o něco podobného pra-
videlně snaží její vedoucí Věra Vykoupilová. 
V pátek 11. března proběhlo v moderních pro-
storách knihovny vyhlášení nejlepších čtenářů 
roku 2015 a nechyběla ani zajímavá odměna.
V samém úvodu byl pro přítomné připraven 
krátký kulturní program ve formě přednesu dětí 
kostelecké základní školy. Žákyně osmé a deváté 
třídy přednesly žertovnou Svěrákovu básničku 
(zhudebněnou Jaroslavem Uhlířem) o rovnátkách 
a úryvky z Erbenovy Polednice a Máchova Máje.
Poté vedoucí knihovny vyhlásila nejlepší čtenáře 
v kategorii dospělých a dětí. Přes tři stovky knih si 
vypůjčila (a snad i přečetla) Blažena Hrbatová. Ve 
věkové kategorii mládeže byla nejpilnější Hele-
na Turnová s devětadevadesáti knihami, mezi 

dětmi do osmi let byly nejlepšími čtenářkami 
Elena Kumarová a Nela Soldánová se 136 vy-
půjčenými tituly.
Jako dárek a poděkování věrným čtenářům uspo-
řádala knihovna přednášku rodiny Márových 
z Přerova o jejich cestovatelských zážitcích z da-
leké Austrálie. Známí cestovatelé se snaží naplnit 
sny handicapovaného syna, který je upoután na 
invalidní vozík, a dokázat tak, že zdravotním han-
dicapem život nekončí, a také motivovat ostatní 
vozíčkáře v boji za naplnění vlastních snů.
„Vyhodnocení nejlepších čtenářů tvoří vrchol pra-
videlných akcí, které celoročně v knihovně pořá-
dáme. Namátkou můžeme zmínit letní, podzimní, 
halloweenské a adventní čteníčko, besedy se žáky 
či seniory, zábavná dopoledne v době školních 
prázdnin,“ vyjmenovala některé z mnoha zajíma-
vostí Věra Vykoupilová.  (tok)

Knihovna v Kostelci ocenila 
své NEJLEPŠÍ ČTENÁŘE

Vedoucí knihovny Věra Vykoupilová předává ocenění nejlepší čtenářce. Vlevo rodina Márových.  
 Foto: Tomáš Kaláb

PROSTĚJOV Prostory restaurace i ka-
várny Národního domu zaplnily v sobo-
tu dopoledne dámy nejrůznějšího věku, 
které návštěvníkům nabízely převážně 
velikonoční zboží. Okrašlovací spolek 
města Prostějova zde uspořádal již pátý 
ročník Jarmarku maminky maminkám. 
„Každý rok se nám hlásí noví a noví zá-
jemci o tuto prodejní akci, některé jsme 
letos už bohužel museli odmítnout. 
Prostory Národního domu totiž nelze 
nafouknout, takže se musíme přizpůso-
bit podmínkám, které máme,“ řekla 
Večerníku těs-
ně po začátku 
jarmarku Mi-
lada Sokolová, 
p ř e d s e d k y n ě 
Okrašlovacího 
spolku, která akci 
pořádá ve spolu-
práci s  Pavlínou 
Borastero z Mary 
Kay. 

Zatímco ná-
vštěvníci si bě-
hem sobotního 
dopoledne vy-
bírali z pestrého 
sortimentu na-

bízeného boží, někteří lidé „mizeli“ za plen-
tou malého restauračního salonku. „Letos 
jsme k  jarmarku přidali jednu specialitu, 
máme zde kartářku, která zájemcům pro-
zradí něco o jejich budoucnosti,“ zatvářila se 
tajemně Milada Sokolová.  (mik) 

které máme, řekla 
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Jarmark v „Národě“ i s kartářkou!

Dětský bazárek zaplnil sokolovnu
PROSTĚJOV Nejlepší příležitost pro maminky, jak koupit pro svoji ratolest nejlevnější oblečení či jiné potřebné 
doplňky. V sobotu dopoledne se v prostějovské sokolovně uskutečnil další dětský bazárek. A sokolovna praskala ve 
švech!
„Bazárek dětského oblečení pořádá vždy dvakrát do roka Rodinné centrum Lodička společně se sdružením Modrý koník. 
Záštitu nad touto akcí převzala letos primátorka Prostějova Alena Rašková a já za Okrašlovací spolek města Prostějova,“ pro-

zradila Večerníku předsed-
kyně spolku Milada Soko-
lová. „Rodiče si zde mohou 
velmi levně koupit oblečení 
po jiných dětech s  tím, že 
co se neprodá, mohou tyto 
věci prodávající nabídnout 
zdarma Azylovému centru 
pro matky s  dětmi,“ dodala 
Milada Sokolová. 
Také v  sobotu byl o jedi-
nečnou akci v  prostějovské 
sokolovně obrovský zájem. 
 (mik)  

Kromě zakoupení velikonočního zboží se návštěvnice jarmarku 
mohly nechat i nalíčit od odbornice.  2x foto: Michal Kadlec 

V sobotu se v prostějovské 
sokolovně sešly desítky 
maminek, jedny prodávaly, 
druhé zase nakupovaly.  
 Foto: Michal Kadlec
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Kdo ovšem fakticky ovládne radnici, je 
dostatečně zřejmé z revokace usnese-
ní, které upravovaly funkce uvolněné a 
neuvolněné. Většinou pěti zastupitelů 
za Občany pro Určice a tří z Nezávislé 
volby předchozího starosty Vlastimila 
Konšela byla schválena funkce mís-

tostarosty jako uvolněná.
V následném hlasování byl stejnou 
většinou zvolen Kouřil novým staros-
tou Určic. „V nedávných nelehkých 
dobách dokázal udržet chod obce, 
umí komunikovat a má zájem na dal-
ším rozvoji a prosperitě Určic,“ zdů-
vodnil nominaci Martin Fródl, který 
se také vzdal postu radního. Nahradil 
jej Lukáš Hrdlička z kandidátky Obča-
né pro Určice, která tak získala v radě 
většinu. Novou místostarostkou 
byla totiž následně zvolena Marie 
Slezáková.

Vzrušení v sále vzbudil návrh od-
měny pro neuvolněného starostu ve 
výši osmnácti tisíc korun. 
„Možná si vzpome-
nete, že v minu-
lém volebním 
období pobí-
rala místosta-
rostka, která 
byla na úřadě téměř 
celý den, částku o tři tisíce nižší. Mys-
líte, že ta cifra je za těch pár hodin 
adekvátní?“ otázal se Konšel.
Poznámka měla za následek, že část-
ka byla pro druhé hlasování snížena 
na zmiňovaných patnáct tisíc a teprve 
pak schválena. Tím byl program sou-
visející s volbami vedení obce vyčer-
pán. Další jednání a hlasování už díky 
těsné, ale o to pevnější většině probí-
halo hladce. Starosta Kouřil představil 

Strategický plán rozvoje obce Určice 
na roky 2016 až 2021, který má slou-
žit jako jeden z podkladů k žádostem 
o dotace. Soudě podle jednotlivých 
bodů, je nové vedení obce velmi am-

biciózní, takže lze ve zbytku volební-
ho období očekávat svižné pracovní 
úsilí.
Rozhovor s  novým starostou Určic 
najdete v příštím vydání.

Pondělí 21. března 2016
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Pøispìli na èistou
pøehradu  

Plumlov (mls) - Částkou téměř půl 
milionu korun přispěl Olomoucký kraj 
a obce v okolí plumlovské přehrady na 
zlepšení kvality vody v této turisticky 
oblíbené vodní nádrži. Projekt Povodí 
Moravy podpořil v roce 2015 nejvyšší 
částkou právě Olomoucký kraj, který na 
něj uvolnil 250 000 korun. Dotace obcí 
a kraje byly použity na financování 
provozu srážedel fosforu na jednotli-
vých přítocích do přehrady. Finančně 
přispěl také Plumlov, Prostějov, Most-
kovice, Buková, Lipová, Krumsín, Ví-
cov, Malé Hradisko, Stínava a dokonce 
i Bousín.  

Ve Stínavì zruší
pøechody 

Stínava (mls) - Vystoupíte-li ve 
Stínavě z autobusu, budete mu-
set být obezřetnější. V souvislosti 
s rekonstrukcí silnice spojující Pro-
stějov s Protivanovem a dále pak 
Boskovicemi dojde ke zrušení pře-
chodu pro chodce v obci. Přechody 
spojují právě autobusové zastávky se 
zbytkem obce. Podle vyjádření do-
pravních expertů místem prochází 
málo chodců a projíždí nedostatečný 
počet aut.   

Dotace pro spolky 

Plumlov (mls) - Zastupitelstvo v 
Plumlově schválilo dotaci pro místní 
sokoly. TJ Sokol Plumlov získá dvě stě 
tisíc korun, stejnou částku si rozdělí 
dobrovolní hasiči a další organizace. 
Sokolové chystají získané peníze inves-
tovat do opravy fotbalového areálu. 

Krumsín pošle 
peníze do Prostìjovièek
Krumsín (mls) - Kuchyň mateřské 
školky v Prostějovičkách se dočká no-
vého vybavení. Zastupitelstvo Krum-
sína rozhodlo o finanční podpoře ta-
mější mateřské školce ve výši čtyřiceti 
tisíc korun. Obědy ze školní jídelny v 
Prostějovičkách přitom putují i na zá-
kladní školu v Krumsíně.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

původní reportáž
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

URČICE Navzdory původní-
mu rozdání karet v posledních 
komunálních volbách se ve 
středu 16. března ráno probu-
dili obyvatelé Určic do napros-
to jiné reality. Den předtím 
totiž bylo na zasedání zastupi-
telstva obce zvoleno nové ve-
dení, v jehož čele stane přece 
jen dosavadní místostarosta 
Petr Kouřil. Večerník byl u zase-
dání naživo!

PŘEVRAT V URČICÍCH DOKONÁN. STAROSTOU KOUŘIL

Nově zvolený starosta Určic Petr Kouřil řídí jednání zastupitelstva s mikrofonem 
v ruce.  Foto: Tomáš Kaláb

KONICE Zvuk hasičských sirén se 
rozléhal uplynulou středu dopoledne 
prakticky celou Konicí. V ulici Na Pří-
honech se totiž zřítila část rodinného 
domu a nejen nejbližší okolí zasáhla 
panika. Majitel, který je synem jedno-
ho z místních policistů, naštěstí dům 
trvale neobýval. Jak Večerník zjistil 
přímo na místě, objekt je momentál-
ně zastaven a je proti němu vedena 
exekuce... Shoda okolností? 
Mikrovlnka a další moderní kuchyňské 
zařízení čouhající z rozvalin. Takový 
obrázek se naskytl všem, kteří ve středu 
16. března po deváté hodině dorazili ke 
zřícenému domu v Konici. Nemovitost 
stojící v ulici Na Příhonech byla postave-
na z vepřovic a navíc stojí ve svahu. Pod-
máčený terén zřejmě „pracoval“ a část 
domu se zřítila. Nikdo však nebyl zraněn. 
„Majitel dům koupil před několika 
lety, ale trvale ho neobýval. Žije na 
jiném místě v Konici. Na tomhle 
domě akorát vyměnil okna, pak už 
se o něj příliš nestaral. Naposledy tu 
prý byl tak před šesti týdny. Na dům 
je nyní vedena exekuce,“ prozradil 
Večerníku jeden z místních, kteří 
byli zásahu přítomni. 

Právě on si těsně po deváté hodině do-
poledne při procházce všiml, že dům 
spadl. „Jelikož se urval přívod vody 
vedoucí ke dřezu, tak tu všude kolem 
tekla spousta vody. Zavolali jsme hasi-
če, také se musela urychleně vypnout 
elektřina, plyn a učinit další opatření,“ 
popsal dále svědek. 
Na místo tak vyjely profesionální jed-
notky z Konice, Prostějova i Olomou-
ce a přidali se také dobrovolní hasiči 

z Konice. „Po příjezdu zjistili, že část 
staršího neobydleného domu se se-
sunula do boční ulice. Velitel zásahu 
na místo povolal speciální technický 
kontejner, který se používá na zajištění 
objektů hrozících zřícením nebo sesu-
nutím. Hasiči místo opáskovali. Dále 
pak pomocí trámů a desek dům zajis-
tili proti dalšímu sesunu a důkladně 

prohledali trosky, aby vyloučili přítom-
nost osob uvnitř domu,“ popsala zásah 
Vladimíra Hacsiková, tisková mluvčí 
HZS Olomouckého kraje. 
Majitel na místo dorazil po několika 
minutách, hasiči ho následně poučili 
o tom, že dům bude muset zabezpečit 
tak, aby nehrozilo jeho další sesutí. 
Okolnosti neštěstí bude nyní v šetření. 

Na místě zasahovali profesionální hasiči z Konice, Prostějova a Olomouce 
a dobrovolní hasiči z Konice.  Foto: HZS Olomouckého kraje

ČECHY POD KOSÍŘEM „Je to 
špica!“ Přesně tak zhodnotil Zdeněk 
Mader expozici, jejíž příprava právě 
v těchto dnech finišuje na zámku 
v Čechách pod Kosířem, tedy v obci, 
kde byl dlouhá léta uznávaným staros-
tou. O tom, že skutečně nepřeháněl, se 
návštěvníci budou moci přesvědčit od 
druhého dubna, kdy bude rozsáhlejší 
část zámku poprvé v historii otevřena 
veřejnosti. O tom, co všechno vás 
během velkolepého zahájení čeká, 
bude Večerník, jakožto nový mediál-
ní partner, informovat v příštím 
čísle. Už nyní však jako první můžete 
nakouknout do toho, co vše zámek 
nabídne. Bude toho opravdu hodně!

Martin ZAORA L
Vkusně opravené interiéry plné nád-
herných obrazů Josefa Mánesa i jiných 
autorů, precizně zrestaurovaného nábyt-
ku, koberců či starodávných knih z dob, 
kdy zámek patřil hraběcímu rodu Silva-
Tarouca. Expozici věnovanou filmům 
Zdeňka a Jana Svěrákových s psacím 
strojem, na kterém vznikl scénář k filmu 
Obecná škola, novou prohlídkovou trasu 
po krásném zámeckém parku i s nově 

otevřenou Červenou věží a trojicí pávů či 
třeba jen možnost koupit si piknikový 
koš a jít si sednout do trávy. Tak to jsou jen 
některé z velkého množství novinek, 
které od druhého dubna nabídne nově 
otevřený zámek v Čechách pod Kosířem. 

Na panství rodu Silva-TaroucaNa panství rodu Silva-Tarouca

Pokud máme vypočítat vše, co se 
v těchto dnech na zámku v Čechách 
pod Kosířem chystá, pak je těžké vůbec 
někde začít. Jisté je, že od dubna si bu-
dou moci jeho návštěvníci vybrat hned 
ze tří prohlídkových tras. První z nich 
představí první patro jižního křídla zám-
ku, které prošlo rozsáhlou a nákladnou 
rekonstrukcí. Půjde o deset místností 
zařízených stejně jako v době, kdy tu na 
přelomu 19. a 20. století žil František Jo-
sef II. Silva-Tarouca. „Právě na něj je celá 
prohlídka zaměřena především. Tento 
muž vychoval pět synů a byl vášnivým 
zahradním architektem. Hlavně díky 
němu v Čechách pod Kosířem vznikl 
anglický park, který byl v nedávné anketě 
vyhlášen druhým nejkrásnějším parkem 
v České republice. V rámci prohlídky 
projdou návštěvníci nejprve jeho pra-
covnou, následovat bude rodová galerie, 

učebna, dětský pokoj, který byl zreno-
vován přesně podle obrazu Josefa Máne-
sa, dále dvě místnosti patřící jeho ženě 
Gabriele, velký sál, unikátní knihovna ob-
sahující i prvotisky ze šestnáctého století, 
pánský pokoj a celá prohlídka skončí 
v lovecké síni,“ popsal Večerníku Martin 
Váňa, kastelán zámku. 

Vzácná sbírka Mánesových obrazůVzácná sbírka Mánesových obrazů 

František Josef II. Silva-Tarouca ve 
svém mládí na zámku zažil i malíře Jo-
sefa Mánesa, který tu působil. Obě tyto 
výrazné osobnosti k sobě ovšem nikdy 
nenašly cestu. „Možná to bylo tím, 
že v době, kdy se setkali, byl František 
Josef II. malý a Josef Mánes trpěl těžkými 
psychickými problémy. Když po první 
světové válce kvůli finančním těžkostem 
rozprodával Mánesovy obrazy, tak se 
ve svém deníku zmínil, že zatímco Češi 
touží po Mánesovi, tak mu ta plátna 
akorát zabírají místo. Nám se podařilo 
z řady galerií a muzeí na dobu neurčitou 
zapůjčit čtrnáct obrazů, které lze s jistotou 
přičíst právě Mánesovi. Máme i další, ale 
u nich není jeho autorství jisté. I tak se 
jedná o největší sbírku jeho děl v České 
republice,“ pochlubil se Váňa.  

Jedinečné muzeum otceJedinečné muzeum otce
a syna Svěrákových a syna Svěrákových 

Tím druhým, co zámek nabídne, 
bude Muzeum filmu Zdeňka a Jana 
Svěrákových. Budou v něm umístěny 
kostýmy, rekvizity a další předměty 
související se všemi jejich dosavadními 
společnými filmy od Obecné školy až 
po Tři bratry. Lidé tam najdou například 
psací stroj, na kterém Zdeněk Svěrák 
vyťukal scénář Obecné školy či velkou 
maketu Messerschmittu, který si zah-
rál ve filmu Tmavomodrý svět. „Mys-
lím, že nic podobného v naší republice 
dosud není. Vše vzniklo díky nabídce 
ředitele Vlastivědného muzea v Olo-
mouci Břetislava Holáska Zdeňkovi 
a Janu Svěrákovým během výstavy 
zaměřené na rekvizity z filmu Kuky se 
vrací,“ vysvětlil Martin Váňa, který poz-
namenal, že zámek si v minulosti zahrál 
ve dvou celovečerních filmech. „Jeden 
z nich se jmenoval Zámek Nekonečno 
a byl z prostředí pasťáku, druhý pak 
pojednával o Josefu Mánesovi. Oba 
bychom měli promítnout na přehlídce, 
kterou budeme v létě pořádat ve spolu-
práci s organizátory olomouckého film-
ového festivalu Pastiche Filmz.“ 

Park oživí i chrtí závodyPark oživí i chrtí závody
Třetí prohlídková trasa povede po 
unikátním zámeckém parku. Lidé se 
během ní dozvědí mnohé o jeho his-
torii i bližší informace o jedinečné flóře. 
„V rámci slavnostního otevření 
opravené Červené věže na ni vyvěsíme 
vlajku rodu Silva-Tarouca. Věříme, že 
bude vidět už od Kostelce,“ zmínil se 
dále kastelán. Na přírodních trasách 
parku by se v budoucnu mohly 
pravidelně pořádat i chrtí závody. Lidé 

sem také budou moci vyrazit na piknik. 
„Koše na něj si budou moci koupit 
v kavárně, která otevře v opravené 
oranžerii. Pro děti by tu měla vzniknout 
trasa plná dobrodružných úkolů, 
něco na motivy pohádkového lesa. 
Připravujeme také možnost plavit se tu 
na lodích, ale zatím se nám nepodařilo 
dohledat vlastníky zdejších rybníků. 
Bude toho ale ještě mnohem více, 
kdo chce, ať k nám zavítá a uvidí sám,“ 
navnadil na závěr Martin Váňa. 

Zámek v Čechách se už brzy představí v plné kráse
První dubnová sobota se zapíše do dějin regionu

Interiéry zámku byly zrenovovány do podoby, v jaké se 
nacházely v době, kdy tu na přelomu devatenáctého 
a dvacátého století žil František Josef II. Silva-Tarouca 
(na snímku). Foto: www.zamekcechy.cz

EXEKUCE! EXEKUCE! 
NA ZŘÍCENÝ DŮM V KONICI JE VEDENA 

Dům z vepřovic postavený ve svahu byl trvale neobývaný. Majitel ho nyní 
musí buď opravit, nebo nechat srovnat se zemí.    Foto: Martin Zaoral
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Místostarostkou byla 
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překvapivě zvolena 
překvapivě zvolena 

Marie Slezáková
Marie Slezáková



BEDIHOŠŤ Neznalí jsou v  šoku 
a nemohou tragédii uvěřit. Kdo se ale 
v Bedihošti dlouhá léta potkával se 
členy rodiny bydlící v Jiráskově ulici, 
už se zase tak moc nediví... Dlouho-
dobé spory mezi šestašedesátiletým 
mužem s jeho o devatenáct let starším 
tchánem vyvrcholily chladnokrev-
nou vraždou! „Mohu potvrdit, že ve 
středu šestnáctého března ve večer-
ních hodinách oznámil na policii muž 
z Prostějovska, že usmrtil pětaosm-
desátiletého muže. K incidentu došlo 
před dvacátou hodinou v rodinném 
domě na Prostějovsku. Šestašedesáti-
letý muž vzal po domácku upravenou 
střelnou zbraň, kterou usmrtil rodin-
ného příslušníka. Následně vše ozná-
mil a počkal na příjezd policie. Prav-
děpodobným motivem jsou rodinné 
neshody, další okolnosti jsou před-
mětem šetření,“ uvedl Josef Bednařík, 
tiskový mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje s tím, 
že zadržený muž z Bedihoště je pode-
zřelý z trestného činu vraždy.

Strašná tragédie, ale něco viselo ve 
vzduchu! Tak hodnotí lidé z Bedihoště 
středeční vraždu pětaosmdesátiletého 
seniora, kterého dvěma ranami do hlavy 
zbavil života jeho o devatenáct let mlad-
ší zeť. Zdejší obyvatelé, které Večerník 

oslovil poté, co jsme se vydali na místo 
činu, se shodují na tom, že mezi těmito 
dvěma muži to vřelo už několik let. Ta-
kový konec ale přece jen nikdo nečekal. 
Šestašedesátiletému muži, který podle 
svědků v životě nikomu neublížil a na-
opak všem pomáhal, teď hrozí za popra-
vu tchána osmnáct let kriminálu! 
Okna domu v Jiráskově ulici v Bedihošti, 
ve kterém muž dvěma ranami z vlastno-
ručně vyrobené pistole zavraždil otce 
své manželky, byla od čtvrtka zatažena 
žaluziemi. Když se Večerník snažil na 
někoho dozvonit, neuspěl: Nikdo neot-
víral. Podobně jsme dopadli i o víkendu. 
„Paní se asi odstěhovala za sy-
nem, tady už asi nikoho 
nenajdete,“ zkon-
statovala jedna ze 
sousedek. Když 
se jí Večerník 
zeptal na pocity 
z nešťastné události, 
pouze mávla rukou. „Ten 
starý pán svého zetě desítky let dušev-
ně doslova terorizoval. Neustále mu 
vyčítal, že se do rodiny přiženil s holou 
prdelí. Kolikrát si mi stěžoval, že hádky 
jsou na denním pořádku. No a teď to asi 
vyvrcholilo, něco se tam muselo stát, co 
už asi bylo přespříliš,“ sdělila žena a dále 
se odmítla o hrůze ze středečního veče-
ra bavit. „Byl to normální chlap, ke všem 
vlídný, nikdy s ním nebyly žádné problé-
my. Vím akorát a to si sám často stěžoval, 
že kvůli tchánovi musí spát na zahrádce 
v chatce,“ dodal muž, kterého Večerník 
následně potkal v Jiráskově ulici. Podle 
policie, která je na další informace zatím 
velmi skoupá, použil vrah po domácku 
vyrobenou střelnou zbraň. „Tomu se ani 
nedivím, on byl ve všem hodně zručný, 
uměl vyrobit cokoliv,“ podotkl další muž 

středního 
věku. Ni-

kdo z  nich 
si nepřál být 

jmenován. 
Obcí jakoby se pro-

hnala atmosféra připomínají-
cí jeden z dílů seriálu Třicet případů 
majora Zemana. Ano, i Bedihošť 
může mít svoji Studnu... V onen 
osudný středeční večer zavolal na 
linku 158 sám šestašedesátiletý vrah 
a policistům nahlásil, co provedl. 
Jako první se na místo vraždy dostavila 
prostějovská kriminálka. Teprve poté 
dorazila sanitka s lékařem záchranky. 
„V době našeho příjezdu už byli v domě 
policisté. Náš lékař už jenom konsta-
toval smrt pětaosmdesátiletého muže 
po střelném zranění do oblasti hlavy. 
Proběhlo ohledání těla, které si vzápětí 
převzala kriminální policie,“ potvrdil Ve-
černíku Radomír Gurka, ředitel Zdra-
votnické záchranné služby Prostějov.  
Z nebývalé tragédie je nešťastný i be-
dihošťský starosta Jiří Zips. On sám 

strávil na místě vraždy několik hodin, 
ze zákona musí totiž u podobných 
závažných případů asistovat zástupce 
obce. „Moc se mi o tom nechce mluvit, 
je to příšerné. Obviněného jsem velmi 
dobře znal, než odešel do důchodu, 
dlouhá léta pracoval na obecním úřadě. 
Vůbec to nedokážu pochopit, ten člo-
věk v životě nikomu neublížil. Naopak 
všem pomáhal, byl neuvěřitelně hodný,“ 
kroutí hlavou Jiří Zips při pomyšlení, 
že by šestašedesátiletý všemi oblíbený 
muž mohl takto chladnokrevně vraždit. 
„Možná se dá pochopit, že ho dlouhá 
léta tchán psychicky týral. Ale zaráží mě, 
že to řešil tímto způsobem. Nevím, co se 
v onen večer stalo, musela to ale být po-
slední kapka, kterou přetekl kalich jeho 
trpělivosti,“ myslí si starosta Bedihoště. 
Z dobře informovaného zdroje se 
Večerník ještě dozvěděl, že oběť byla 
zastřelena dvěma ranami do hlavy! 
„Proto si myslím, že šlo doslova o po-
pravu. Druhá rána prostě na jistotu,“ řekl 
s mrazivým tónem v hlase další z blíz-
kých sousedů vraha a oběti zároveň.

„Starobylé sídlo hraběnky ožije,“ usmívá se
první muž Dobromilic PAVEL DRNOVSKÝ

●● Za čtrnáct let ve funkci se jistě 
podařilo v obci realizovat hodně 
akcí. Co vás osobně nejvíc těší?
„Poměrně hodně jsme investovali do 
bezpečnosti v oblasti dopravy. Hned 
v mém prvním funkčním období byl 
kompletně rekonstruován průtah obcí, 
který realizovala Správa silnic Olomouc-

kého kraje. Obec se podílela finančně na 
rekonstrukci části dešťové kanalizace 
a přilehlých chodníků. Zlepšila se rov-
něž přehlednost a průjezdnost křižo-
vatky ve středu obce. V roce 2011 jsme 
vybudovali směrem na Doloplazy asi 
třísetmetrový chodník, kde byli chodci 
na silnici nejvíce ohroženi. Musíme si 
uvědomit, že v době výstavby dálnice na 
Kroměříž naší obcí projíždělo i šedesát 
kamionů denně. Podobnou situaci jsme 
zažívali několik roků.“
●● V obci máte starobylé sídlo hra-
běnky, jaké je jeho využití?
„Smysluplné využití této někdejší do-
minanty bylo jedním z cílů v posled-
ních několika letech. Rekonstrukce 
zámku a zřízení regionálního muzea 
se začalo administrativně připravovat 
v roce 2013, kdy jsme žádali o dotaci 
z Regionálního operačního programu 
Střední Morava. Samotná realizace pak 
proběhla v průběhu loňského roku. 
Tomu předcházelo statické zajištění 
budovy. Jedenáctého února proběhlo 
slavnostní otevření rekonstruovaných 
prostor a v současné době se chystají 
expozice, abychom mohli otevřít po-
čátkem dubna. Objekt bude využíván 
také na výstavy, besedy a obecně na 
společenské a kulturní akce.“
●● Co bude v expozicích k vidění?
„Veřejnosti budou zpřístupněny dvakrát 
až třikrát týdně v odpoledních hodi-
nách. Návštěvníci projdou třemi na sebe 
navazujícími místnostmi, v nichž se oct-
nou v selské jizbě, na hanáckém venkově 
a seznámí se s životem kolem nás.“
●● Jaké plány máte na zbytek tohoto 
volebního období?
„Letos chystáme přípravu stavebních 
míst pro devět rodinných domků, pro-

tože bychom rádi dostali do obce mladé 
lidi, případně aby tuto možnost zvážili 
i místní a neodcházeli jinam. Prioritou je 
v první fázi připravit aspoň čtyři stavební 
místa, následně zbytek. Z dalších záměrů 
mohu prozradit dobudování chodníků 
podél silnice třetí třídy, obslužné komu-
nikaci v místní části zvané Obora. Po 
dohodě se starostou sousední obce 
Doloplazy se jedná o vzájemné 
propojení alespoň komunikací 
pro pěší. Vzhledem k nedávné 
tragické nehodě to vnímáme 
jako nutnost.“

●● Jakým aktivitám se mohou věno-
vat ve vaší obci nejen mladí lidé?
„Z hlediska pohybových aktivit od 
předškolních dětí až po mládež fungu-
je Sokol Dobromilice, jehož činnost je 
dobře viditelná. Mrzí nás, že letos ne-
bylo možné z důvodu nedostatku hrá-
čů postavit žákovské družstvo fotbalo-
vého klubu, máme pouze tým mužů 
hrající III. třídu OFS. I dobrovolní 
hasiči vychovávají své nástupce a orga-
nizují dvakrát ročně soutěže hasičských 
družstev - O pohár starosty obce, což 
je denní soutěž, a Memoriál Miroslava 
Rudyka startující vždy ve dvaadvacet 
hodin.“
●● V zastupitelstvu jste sice všichni 
bezpartijní, ale navrženi třemi stra-
nami KDU-ČSL, TOP 09 a KSČM. 
Jaká je pracovní atmosféra při práci 
zastupitelstva?

„Za mého působení ve funkci se slo-
žení zastupitelstev mění čím dál víc. 
V prvním a druhém volebním obdo-
bí byla prakticky totožná, ve třetím 
se obměnila zhruba polovina členů 
a na podzim 2014 jsme zůstali s mís-
tostarostou sami, ostatní zastupitelé 
byli zvoleni vůbec poprvé. Spolu-
práce ale funguje, byť jsme se sešli 
ze tří různých stran. Jde nám všem 
o dobro obce a tomu odpovídá i dělná 
atmosféra.“
●● Už se nováčci zapracovali?
„Samozřejmě klademe s místostaros-
tou důraz na pravidelnou a důkladnou 
informovanost o dění v obci. Scházíme 
se jednou za čtrnáct dnů či podle potře-
by na pracovních poradách, projedná-
vaná témata se snažíme zevrubně při-
blížit, aby rozhodování zastupitelstva 
bylo odpovědné a správné.“

Příležitost pro stovky mladých taneč-
níků a tanečnic ukázat početnému 
publiku, co se naučily, zároveň mož-
nost porovnat své výkony se skupi-

nami z celé Moravy. Tak to je hlavní 
podstata akce Orion dancing stars 
v Němčicích nad Hanou. Loni se 
v obdobném termínu do haly Suprov-

ka sjelo téměř sedm stovek tanečníků 
a zdálo se, že víc se jich tam už vlézt 
nemůže. Přesto letos jejich počet ještě 
o více jak stovku vzrostl! 
Mimo jiné se představilo hned devět 
tanečních skupin z pořádajícího DDM 
Orion, které slavily úspěchy zejména 
v orientálních tancích. Ve své katego-
rii zvítězila skupina Aisha, Almira pak 
byla druhá stejně jako Persepolis. „Po-
těšil nás i úspěch Hopíků v kategorii 
show dance,“ usmála se Eva Bašková, 
ředitelka pořádajícího DDM Orion. 
Z regionu do Němčic dorazily také 
zumba skupiny vedené Veronikou Pe-
trželovou či prostějovská taneční škola 

Pirouette, která slavila vítězství v kate-
gorii Mini show dance. 
Regionální týmy doplnili tanečníci ze 
Zlína, Kroměříže, Mohelnice, Lipní-
ka nad Bečvou, Olomouce a dalších 
měst celé Moravy. „Zájem je obrovský 
a každoročně atakuje hranice našich 
možností. Nicméně už jsme tu sehraný 

tým, takže to zvládáme stále lépe a ka-
ždoročně se snažíme opět něco vylep-
šit,“ poznamenala Bašková.  
Prestižní cenu poroty si tentokrát 
odvezl Aerobik DDM Magnet Mo-
helnice za sestavu Maminky v akci. 
Snad nikdo však z Němčic nad Ha-
nou neodjížděl s prázdnou. A pokud 

právě nezískal některou z cen, urči-
tě si odvážel motivaci do další prá-
ce tak, aby to příště mohlo být zase 
o něco lepší. „Za rok se tu určitě sejde-
me zase. Už známe i termín, akce se 
bude konat v sobotu osmnáctého břez-
na,“ prozradila po závěrečném vyhláše-
ní Eva Bašková.

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...
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Na domácí půdě dostaly příležitost i nej-
mladší gymnastky, které připravila sedm-
náctiletá Simona Bohuslavová z Dřevnovic.

Ředitelka pořádajícího DDM Orion Eva Baš-
ková (zcela vpravo) v Němčicích vede mladé 
dívky, které vynikají v orientálních tancích. 

Vítězství v kategorie Mini show dance si 
z Němčic nad Hanou odvezla prostějovská 
taneční škola Pirouette.
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Zatčení zloději
Z přečinu krádeže a přečinu po-
škození cizí věci obvinili pros-
tějovští kriminalisté oddělení 
obecné kriminality dvaadvace-
tiletého muže z Prostějovska. 
Kriminalisté muže viní z toho, že 
se ve dnech 5. a 6. února tohoto 
roku vloupal do skladiště v areá-
lu firmy v obci na Prostějovsku. 
Ze skladu měl poté odcizit nářa-
dí v hodnotě sedm tisíc korun. 
Na dalších 27 700 korun byla 
vyčíslena škoda na poškozeném 
zařízení. Kriminalisté muže dále 
viní z toho, že společně s devate-
náctiletým komplicem ve třech 
případech z domu, kde uvedený 
spolupachatel bydlí, odcizili za-
hradní nářadí. Celková škoda na 
odcizených věcech byla vyčíslena 
na 27 500 korun. 

Děti na dálnici
Uplynulé pondělí 14. března 
o půl čtvrté odpoledne přijali 
policisté na lince tísňového vo-
lání oznámení od řidiče, že se na 
dálnici D1 u obce Tištín pohybu-
je skupinka dětí. Na místo byla 
ihned vyslána nejbližší policejní 
hlídka. Policisté z obvodního od-
dělení v Němčicích nad Hanou 
na místo dorazili za šest minut, 
ale děti na dálnici již nebyly. Po-
licisté přesto provedli pátrání 
v okolí a na mostě přes dálnici 
mezi obcemi Tištín a Těšice zjis-
tili tři sourozence ve věku od 10 
do 14 let. Děti uvedly, že jim ve 
větru uletěla část oděvu, a tak si 
pro toto oblečení zašli. Policisté 
sourozence v místě bydliště pře-
dali rodičům a důrazně je poučili 
o mimořádné nebezpečnosti po-
hybu pěších osob po dálnici. 

Pod drogami
v Olšanech

V úterý 15. března před půl de-
sátou dopoledne kontrolovali 
policisté v Olšanech u Prostějo-
va řidiče osobního automobilu 
značky Citroën. Po provedení 
dechové zkoušky na přítomnost 
alkoholu v dechu u muže policis-
té provedli orientační zkoušku 
na přítomnost omamných a psy-
chotropních látek. Tato zkouška 
byla pozitivní na látku opiates. 
Čtyřiadvacetiletý řidič z Lutína 
se přiznal k užití omamné látky 
a uvedl, že pět dnů předtím vy-
kouřil jednu cigaretu marihuany. 
Policisté muži na místě zadrželi 
řidičský průkaz a zakázali další 
jízdu. Muž je v současnosti pode-
zřelý ze spáchání přestupku proti 
bezpečnosti a plynulosti provozu 
na pozemních komunikacích, za 
který mu hrozí pokuta až dvacet 
tisíc korun a zákaz řízení od šesti 
měsíců do jednoho roku. 

Po čtyřech litrech!
Předminulou sobotu 12. března 
před jedenáctou hodinou kon-
trolovali policisté v Němčicích 
nad Hanou čtyřicetiletého cyk-
listu, který při dechové zkoušce 
nadýchal 0,64 promile alkoholu. 
Cyklista uvedl, že během před-
chozího odpoledne a večera vy-
pil celkem 3,8 litru bílého vína.
 

Feťáci za volantem  
Před půl třetí odpoledne ve 
čtvrtek 17. března kontrolovali 
plumlovští policisté v Mostko-
vicích šestatřicetiletého řidiče 
osobního automobilu značky 
Fiat. Šofér se při kontrole podro-
bil testu na omamné a psycho-
tropní látky, který byl pozitivní 
na látky amphetamin, metham-
phetamin a cannabis. Ve stejnou 
dobu pak v Konici jiná policejní 
hlídka kontrolovala šestadva-
cetiletého řidiče osobního vozu 
Volkswagen. Ten řídil pod vlivem 
marihuany. Oběma řidičům poli-
cisté zakázali další jízdu a čeká je 
správní řízení.

ČERNÁ
KRONIKA

region 1310 navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.czw.vecernikpv.cz Pondělí 21.března
www.vecernikpv.cz

NĚMČICE NAD HANOU Když chtějí hvězdy tančit, zamíří do Němčic! 
A je jich čím dál více. Rekordních 820 tanečníků a zejména tanečnic 
se sjelo do haly Suprovka, kde se konal čtvrtý ročník soutěže Orion 
dancing stars, uplynulou v sobotu. Celkem šedesát tanečních sku-
pin se utkalo ve třech kategoriích: moderní tanec, show dance a ori-
entální tanec. A Večerník byl u toho!

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

DOBROMILICE Nejen tato obec 
byla loni postižena hustou do-
pravou vzhledem k uzávěře ne-
dalekého Brodku u Prostějova. 
Právě proto se v Dobromilicích 
dbá na bezpečnost při pohybu 
po komunikacích, o což se stará 
především dlouholetý starosta 
Pavel Drnovský, který ve funkci 
působí již čtvrté volební ob-
dobí, konkrétně od roku 2002. 
Padesátiletý bývalý pracovník 
vodovodů a kanalizací už zažil 
hodně změn v zastupitelstvu, 
v tom současném pracuje spolu 
s místostarostou s pěti nováčky 
v komunální politice. Jeho samé-
ho práce stále těší, každý úspěch 
znamená nový impulz do další 
služby pro obec. A právě Pavel 
Drnovský byl dalším hostem na-
šeho pravidelného seriálu inter-
view se starosty měst, městysů 
a obcí prostějovského regionu.
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PLUMLOV Nová vod-
ní elektrárna by se ještě 
letos měla začít budovat 
na plumlovské přehradě. 
Vznikne ve věži vodního 
díla. Stavba za sedmnáct 
milionů korun proběh-
ne v rámci rekonstrukce 
výpusti nádrže. Povodí 
Moravy plánuje i další 
investice. 
K rekonstrukci výpusti plumlovské přehrady Povodí Moravy přikročilo vzhledem 
ke značně opotřebovanému potrubí v prostoru vypouštěcí věže. Stavba by měla za-
čít ještě letos, její start bude však závislý na průběhu výběrového řízení. „Se vznikem 
malé vodní elektrárny se počítalo již při rekonstrukci vnějšího pláště věže a pro tyto 
účely byl při vypuštěné nádrži vysekán nový otvor do věže pro přivádění vody na 
turbínu elektrárny. Ve věži budou celkem dvě turbíny. Jedna bude zpracovávat mi-
nimální průtok a druhá bude spuštěna při vyšších průtocích. Takto vyrobená elek-
třina bude dodávána do distribuční sítě,“ vysvětlila Jana Kučerová z útvaru vnějších 
vztahů a marketingu Povodí Moravy.  
Státní podnik do budoucna počítá i s opravou mostu přes Podhradský rybník. „Pro 
letošní rok je v plánu zpracování projektu pro tuto akci. Posléze bude rozhodnuto 
o schválení realizace.  Předpokládá se rekonstrukce mostní římsy, zbudování zábrad-
lí a stabilizace levobřežní zdi,“ upřesnila Kučerová. 
Podle informací Večerníku je v plánu i rekonstrukce opěrných zdí na říčce 
Hloučele u Hamer. Co si člověk pod tímto má představit? „Některé úseky ka-
menných zdí jsou zde podemleté a zejména při větších průtocích hrozí významné 
zhoršení stavu. Proto uvažujeme o jejich opravě,“ objasnila Jana Kučerová.  (mls)

Přehlídka Orion dancing stars je už vyhlášená široko daleko
V NĚMČICÍCH TANCOVAL REKORDNÍ POČET HVĚZD

Němčická palubovka víceúčelové haly Suprovka se po roce opět proměnila v taneční parket, do posledního místa se zaplnily i její 
tribuny.  Foto: Martin Zaoral   

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

i do obce mladé 
možnost zvážili 

nam. Prioritou je 
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Z dalších záměrů 
ování chodníků 
bslužné komu-
é Obora. Po 
sední obce
vzájemné 

munikací 
edávné 
máme 

Za mého působení ve funkci se složení
zastupitelstev mění čím dál víc. Po posledních 
volbách jsme zůstali s místostarostou sami...“

Foto: Tomáš Kaláb

Výstava trofejí v Žárovicích 
odhalila dlouhodobý trend 
ŽÁROVICE Přehlídka trofejí zvěře 
ulovené v loňském roce na Prostějov-
sku byla v sobotu a v neděli k vidění 
v Kulturním domě v Žárovicích. My-
slivci tentokrát ulovili rekordně málo 
zajíců a srnek. Naopak dlouhodobě 
stoupá počet střelených divočáků. Loni 
v říjnu se také v Kladkách podařilo slo-
žit krásného jelena, který však pochází 
původně z Japonska.  

Oblíbená výstava trofejí v kulturním 
domě v Žárovicích vždy svádí k rekapi-
tulaci. „Po dlouhé době jsme letos vysta-
vili srnčí paroží, které patří do kategorie 
zlatých medailí. Příznačné je, že se jed-
nalo o úhyn objevený na katastru obce 
Hruška. Celkově byl letošní odlov srnčí 
zvěře nejnižší za posledních patnáct let. 
Stejně tak tomu bylo i u zajíců. Naopak 
v letošním roce byl třetí nejvyšší odlov 
černé zvěře za stejné období,“ ohlédl se 
Martin Ernst z Okresního mysliveckého 
svazu Prostějov. 
Divočáci v zemědělství působí poměrně 
značné škody. I proto myslivci vítají, že 
od začátku nového roku je možné až na 
určité výjimky dospělé divočáky lovit ce-
loročně. „Černá zvěř se ve velkém množí 
i díky mírnějším zimám a zejména do-
tační politice a z toho vyplývající skladbě 
pěstovaných plodin. V tomto ohledu mizí 

pestrost, převládá pouze řepka a kukuřice. 
Tento trend výrazně omezil podmínky 
pro koroptve, bažanty a zajíce. Obzvláště 
bažanti prakticky mizí z volné přírody. 
Téměř polovina ze střelených bažantů 
pocházela z umělého chovu, což je tris-
tní výsledek,“ zdůraznil Ernst. Může se 
tato situace v budoucnu změnit? „Věřím, 
že částečně ano. Evropská unie je nyní 
připravena zemědělcům dotovat i zelené 
plochy, které zůstanou neobhospodařo-
vané. Tím se zvýší pestrost. Pomoci by 
mohly i plánované pozemkové úpravy, 
díky nimž vzniknou aleje a dojde i k za-
travnění polních cest,“ reagoval na dotaz 
Večerníku Martin Ernst.  
Zajímavostí je, že letos byl v Kladkách 
zastřelen jelen sika japonský, jehož 

paroží bylo jako první v historii oce-
něnou bronzovou medailí. „Sik japon-
ských u nás přibývá. Je to krásná zvěř, 
kterou je zajímavé lovit. Podle mého ná-
zoru se však u nás nikdy neměla dostat 
do volné přírody. Kříží se totiž s naším 
jelenem evropským, takže čistého jelena 
u nás objevíte snad už jen někde na Šu-
mavě,“ zmínil se dále Ernst. 
Ozdobou výstavy byly nepochybně muf-
loní trofeje, nejvýše ceněna byla ta ulove-
ná u Ludmírova. Kromě okukování trofe-
jí mohli lidé v Žárovicích okusit výtečnou 
mysliveckou kuchyni, zařádit si na lasero-
vé střelnici a ti nejmenší letos premiérově 
navštívit i dětský koutek, kde si mimo jiné 
mohli hravou formou otestovat své zna-
losti v poznávání stop či dřevin.

Martin Zaoral

Na první pohled letos výstavě vévodily mufloní trofeje, každá z nich získala myslivec-
kou medaili.  Foto: Martin Zaoral

Ve věži plumlovské
přehrady vznikne
ELEKTRÁRNA

Ve věži plumlovské přehrady budou umístěny celkem dvě 
turbíny. Elektřina půjde do distribuční sítě. Foto: www.pmo.cz

Hrůza v Bedihošti
nedá lidem spát

pro Večerník 

Michal
KADLEC

EXKLUZIVNÍ
ZPRAVODAJSTVÍ
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Starosta Zips: 
Starosta Zips: 

„V životì nikomu 
„V životì nikomu 

neublížil, a teï tohle!“
neublížil, a teï tohle!“

V tomto domě v Jiráskově ulici v Bedihošti došlo k popravě 
pětaosmdesátiletého muže. Jeho vrah po činu sám přivolal 
policii.  Foto: Michal Kadlec  

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEM
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„Na velikonoční svátky se těším, mám 
je ráda. Je hezké dodržovat tradice jako 
malování vajíček včetně mrskání, které 
k tomu samozřejmě patří, ale všeho 
s mírou, abych neměla jelita. (smích) 
Vnímám je jako svátky jara, kdy konečně 
začíná pořádně svítit sluníčko, zelená se 
tráva a rostou květiny. Velikonoce jsme 
hlavně vždy prožívali s dětmi, když byly 
malé, a chodili jsme po rodině.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

ANOANO

EVA ŠTUDENTOVÁEVA ŠTUDENTOVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

PETR ZLÁMALPETR ZLÁMAL
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

ANOANO

„Velikonoce jsou moc hezké a příjemné 
svátky. Mám je spojené hlavně s dětmi, 
když byly ještě malé, chodili jsme na 
mrksut. Pamatuji si, že všude bylo 
dostatek hojnosti jako jídla, pití i ves-
elosti. Navštěvovala se hlavně rodina 
a známí. Dnes už jsou Velikonoce pro 
mě spíše svátky jara a také začátkem 
sezóny, kdy mě opět, jako každý rok, 
čeká plno práce s pořádáním koncertů 
na přehradě.“ (úsměv).

TĚŠÍTE SE NA 
VELIKONOCE?

anebaneb

ptala se: Aneta Křížová

A už zase po roce, máme 
tady Velikonoce. Mrskání, 
vajíčka, zajíčci, beránci i plno 
úsměvu, radosti a v nepo-
slední řadě jídla, pití či zvyků. 
To vše si představíme pod 
Velikonocemi. Ale přemýšle-
li jste někdy nad tím, jakým 
způsobem tyto svátky pro-
bíhají v jiných zemích ane-
bo jaké tradice tam vlastně 
mají? A víte, že v některých 
státech se k Velikonocům 
váží i poměrně bizardní zvy-
ky? A slyšeli jste už, z jakého 
důvodu bychom se ve stře-
du neměli mračit? Na dnešní 
tematické dvoustraně pro 
vás Večerník připravil odpo-
vědi na tyto otázky a nejen 
to. Budeme se totiž věnovat 
Velikonocům a všemu, co se 
jich týká. 
Přejeme vám krásné prožití 
svátků a plno radosti při ho-
dování.
 Texty na straně 11 a 12 
 připravila: Aneta Křížová

Zvyky spojené s Velikonocemi se 
liší podle míst. Jedno je ale stej-
né, a to symbolika dnů, které jsou 
s tímto svátkem spojeny. Pojďme 
se tedy podívat na Sazometnou 
středu, Zelený čtvrtek, Velký pá-
tek, Bílou sobotu, Boží hod veli-
konoční a na Velikonoční pondě-
lí…

SazometnáSazometná
 støeda støeda

Na Sazometnou středu neboli 
Škaredou středu bychom se ne-
měli mračit. A proč bychom se 
neměli mračit? Tak kromě dělá-
ní vrásek a zbytečně nevlídné-
ho výrazu se podle biblického 
vyprávění Jidáš mračil na Ježíše, 
kterého, jak všichni snad víme, 
později zradil. Škaredá středa 
tedy připomíná Jidášovu zradu, 
který zradil za třicet stříbrných. 
Podle tohoto bychom se tedy ne-
měli mračit, aby nám to nezůstalo 
a nemračili bychom se pak na 
všechny už každou středu po celý 
rok. Této středě se také říkávalo 
Černá, a to podle zvyku čištění 
domů a komínů. Tímto se prý vy-
háněli zlí duchové.

Zelený ètvrtekZelený ètvrtek

Kromě toho, že snad všichni víme, že 
se v tento den má jíst jen zelené jídlo, 
jako je zelí, špenát apod., aby byl člo-
věk zdravý po celý rok, by si v tento 
den také neměl nikdo nic půjčovat 
a s nikým se hádat. Zvony pak od 
tohoto dne utichnou, aby se znovu 
rozezněly až na Bílou sobotu. Údajně 
zvony odlétají do Říma. A měli byste 
také vědět, že v tento den bychom měli 
brzy vstát a omýt se rosou, abychom 
nebyli nemocní. Hospodyně by si také 
měla přivstat, aby stihla zamést dům 
ještě před východem slunce a smetí 
odnesla na křižovatku. Věřte nevěřte, 
ale to proto, aby v domě nebyly blechy.  
Aktuální pak tento rok je, že na Zelený 
čtvrtek bude papež František sloužit 
obřad v uprchlickém centru v Římě, 
kde bude nohy umývat uprchlíkům.

Velký pátekVelký pátek

Novinkou pro tento rok je, že Velký 
pátek je státní svátek. Tento den si 
připomínáme samotné ukřižování 
Ježíše Krista. Říká se mu také Bolest-
ný či Tichý pátek a vyjadřuje smutek, 

pokání a půst věřících na památku 
ukřižování a smrti Ježíše Krista. Lidé 
se v tento den podle zvyků chodili 
umývat do potoka, aby se jim nemoci 
vyhnuly obloukem. Také se nesmělo 
prát prádlo, protože by se namáče-
lo místo do vody do Kristovy krve. 
Podle lidových pověr jde navíc o den 
magických sil, a to dobrých i zlých, ča-
rodějnic i nepřejících. Údajně se totiž 
otevíraly hory, které vydávaly pokla-
dy a nesmělo se hýbat se zemí, tedy 
kopat, okopávat, rýt apod. Je údajně 
dnem osudovým, s velkou účinností 
modliteb, věšteb a účinností obyčejů.

Bílá sobotaBílá sobota

Na Bílou sobotu se připravte, to se 
totiž uklízelo a bílilo. Už před výcho-
dem slunce bylo třeba vymést stavení, 
aby se v něm nedržel hmyz. Zametat 
se muselo novým koštětem, aby bylo 
stavení po celý rok čisté. Zvykem pak 
bylo i vyjít na zahradu nebo do sadu 
a třást stromy, aby se tím probudily 
k životu. Bílá sobota také znamená 
konec půstu. Ve spojení se Zeleným 
čtvrtek a Velkým pátkem znamená 
Bílá sobota z křesťanského hlediska 
naplnění Svatého týdne. 

Boží hod Boží hod 
velikonoènívelikonoèní

Tento den připadá na neděli a pro-
vádělo se svěcení velikonočních po-
krmů, a to beránka, mazance, vína, 
vajíček a chleba. Ve sváteční neděli se 
nesmělo zametat, mýt nádobí, čistit 
boty, ustýlat postel a v některých mís-
tech se nesmělo ani vařit. V noci na 
neděli pak za svítání vstal Ježíš Kristus 
z mrtvých.  Svým zmrtvýchvstáním 
dovršil Boží stvořitelské a vykupi-
telské dílo. Kvůli tomu se křesťané 
v tento den začali scházet k „lámání 
chleba“ a nazvali jej „dnem Páně“.

Velikonoèní neboVelikonoèní nebo
 Èervené pondìlí Èervené pondìlí

Tento den je oblíbený zejména 
u mužů, kteří chodí mrskat, probíhá 
pomlázka a hodování. K pomlázce 
patří různobarevná vajíčka, ale i ve-
likonoční zajíčci a další pochutiny. 
Traduje se, že žena, která je na Veli-
konoce vyšlehaná, zůstane po celý 
rok zdravá a uchová si plodnost. 
Další výklady pak pomlázce přisuzují 
omlazení. Cílem vyšlehání však není 
způsobit bolest. Červená kraslice pak 
symbolizuje barvu Kristovy krve. 

Hody, hody doprovody, dejte vejce 
malovaný, ale ve středu se nemračte!
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Farnost / kostel Kvìtná nedìle Zelený ètvrtek Velký pátek Vigilie Nedìle Pondìlí
 (20.3.) (24.3.) (25.3.) (26.3.) (27.3.) (28.3.)
Brodek u Prostějova/Povýšení sv. Kříže 7:30 18:00 18:00 20:00 7:30 7:30
Čehovice/ sv. Prokopa 9:00 16:00 16:00 18:00 9:00 9:00
Dobromilice/Všech svatých 10:45 19:00 19:00 x 10:45 10:45
Drahany/ sv. Jana Křtitele 10:30 18:00 18:00 x 10:30 10:30
Dubany/Narození Panny Marie 8:00 16:30 16:30 19:00 8:00 8:00
Hruška/sv. Jana Nepomuckého 7:45 14:30 16:00 17:30 8:45 7:45
Klenovice na Hané/ sv. Bartoloměje 7:30 19:00 19:00 20:00 7:30 7:30
Kostelec na Hané/sv. Jakuba Staršího 9:00 19:00 19:00 20:00 9:00 9:00
Kralice na Hané/ Nanebevzetí Panny Marie 10:30 17:30 17:30 22:00 10:30 10:30
Krumsín/sv. Bartoloměje 7:30 17:00 17:00 x 7:30 7:30
Mostokovice/Nanebevzetí Panny Marie 9:00 18:15 18:30 19:00 9:00 9:00
Myslejovice/Navštívení Panny Marie 9:15 16:30 17:00 18:00 9:15 9:15
Němčice nad Hanou/ sv. Máří Magdalény 9:00 18:30 18:30 20:30 10:30 9:00
Nezamyslice/ sv. Václava 9:00 17:30 17:30 x 9:00 9:00
Ohrozim/ sv. Václava 10:30 17:30 17:30 x 5:00 10:30
Olšany/sv. Jana Křtitele 9:30 16:30 16:30 19:00 9:30 9:30
Otaslavice/ sv. archanděla Michaela 10:45 16:00 16:00 x 10:30 10:30
Pavlovice u Kojetína/sv. Ondřeje apoštola 10:30 16:45 16:00 22:00 11:15 10:30
Pivín/ sv. Jiří 9:15 17:30 x 19:30 9:15 9:15
Plumlov/Nejsvětější Trojice 10:30 19:15 20:00 21:30 10:30 10:30
Prostějov PaP/ sv. Jana Nepomuckého Sob. 19.3 -  17:00 x x x 11:00 x
Prostějov PaP/ sv. Petra a Pavla 9:00;18:30 18:30 18:30 20:00                   9:00;18:30      9:00;18:30
Prostějov PSK/DD Nerudova x x x x x 9:30
Prostějov PSK/Krasice - sv. Josefa 17:00 x x x 18:00 x
Prostějov PSK/Povýšení sv. Kříže 7:30; 10:30 18:00 18:00 20:00                    7:30; 10:30    7:30; 10:30
Prostějov PSK/sv. Cyril a Metoděj 9:00 x x x 9:00 9:00
Rozstání/ sv. archanděla Michaela 9:15 17:00 17:00 19:00 9:15 9:15
Smržice/sv. Petra a Pavla 7:30 18:00 16:00 20:00 8:30 7:30
Tištín/Koválovice sv. Antonína Paduánského 7:30 x x x 7:30 11:00
Tištín/sv.Petra a Pavla Sob. 19.3 -  17:00 16:00 16:00 19:00 10:30 7:30
Určice/sv. Jana Křtitele 8.00  18:00 19:00 21:00 8:00 8:00
Vícov/sv. Floriána 7:30 18:00 18:00 20:00 7:30 7:30
Vrahovice/sv. Bartoloměje 9:15 18:00 18:00 21:00 9:15 9:15
Vranovice u Prostějova/sv. Kunhuty 8:30 18:00 19:00 21:00 8:30 8:30
Vrchoslavice/sv. archanděla Michaela 12:00 15:30 x x 16:30 12:00
Vřesovice/ sv. Petra a Pavla 10:40 19:00 19:00 22.00 10:40 10:40
Výšovice/ sv. Vavřince 8:00 20.30 17:30 x 08.00 8:00
Želeč u Prostějova/sv. Bartoloměje 9:15 19:00 19:00 x 9:00 9:00
Žešov/sv.Cyrila a Metoděje 10:00 16:30 17:00 18:00 10:00 10:00

2016 Děkanát:
Prostějov

24. 3. ZELENÝ ÈTVRTEK 
- pøipomínka poslední veèeøe Pánì 

Povýšení sv. Kříže 18.00 hod.
 adorace po mši svaté
sv. Petr a Pavel   18.30 hod.
 bdění  v Getsemanské zahradě do 22:00
sv. Bartoloměj (Vrahovice) 18.00 hod. (po mši adorace do 22.00 hod.) 

25. 3. VELKÝ PÁTEK 
- velkopáteèní obøady - den pøísného postu

Povýšení sv. Kříže křížová cesta 14.30 hod.
 18.00 hod, pak adorace
sv. Petr a Pavel ranní chvály a modlitba se čtením 08:00 hod.
 křížová cesta 15:00 hod.
 18.30hod.
sv. Bartoloměj (Vrahovice) 18.00 hod. (8.00Rch+Mč; 15.00 křížová cesta)

26. 3. BÍLÁ SOBOTA - bdìní u Kristova hrobu
Povýšení sv. Kříže adorace během celého dne: 8.00 - 17.00 hod.
sv. Petr a Pavel ranní chvály a modlitba se čtením 08:00 hod.
 modlitba u božího hrobu 09:00 – 17:00 hod.
sv. Bartoloměj (Vrahovice) 8.00 hod. (Rch+Mč; Boží hrob do 17.00 hod.)

26. 3. VELIKONOÈNÍ VIGILIE 
- oslava Kristova vzkøíšení

Povýšení sv. Kříže 20.00 hod.
sv. Petr a Pavel   20.00 hod.
sv. Bartoloměj (Vrahovice) 21.00 hod.

27. 3. ZMRTVÝCHVSTÁNÍ PÁNÌ 
– NEDÌLE - HOD BOŽÍ VELIKONOÈNÍ 

Povýšení sv. Kříže 7.30, 10.30 hod.
sv. Petr a Pavel  9.00, 18.30hod.
sv. Cyril a Metoděj  9.00 hod.
sv. Jan Nepomucký 
                         (u Milosrdných) 11.00 hod.
sv. Bartoloměj (Vrahovice)  9.00 hod. 
sv. Josef (Krasice) 18.00 hod.

28. 3. PONDÌLÍ VELIKONOÈNÍ
Povýšení sv. Kříže 7.30, 10.30 hod.
sv. Petr a Pavel  9.00, 18.30 hod.
sv. Cyril a Metoděj  9.00 hod.
sv. Bartoloměj (Vrahovice) 9.00 hod.
DD Nerudova   9.30 hod.

O
Přemýšleli jste někdy, jak se slaví Velikonoce jinde než 
v České republice? Zda uznávají stejné zvyky anebo 
mají vlastní tradice? Pojďme si společně přiblížit, jak 
vypadají tyto krásné svátky jinde ve světě...
Naše velikonoční zvyky všichni známe. Malujeme vajíčka, 
velikonoční stůl zdobí štola nebo velikonoční beránek či 
zajíček a o velikonočním pondělí mají muži povoleno dát 
ženám pár přes zadek, ale pouze pomlázkou z mladých 
vrbových proutků. Takové tradicie máme jen v Česku 
a naši sousedé na Slovensku. Na východním Slovensku to 
mají dívky o poznání náročnější, jsou polévány studenou 
vodou nebo je rovnou vykoupou v potoce, což jim má 
údajně zajistit ohromnou svěžest a energii.  
V sousedním Německu mají ale velikonoční zvyky růz-
né, záleží, v které části se zrovna nacházíte. Tak například 
v Bavorsku se baví házením vajec přes střechu domu, kdy 
na druhé straně může jiný člen rodiny vejce chytat. Hod 
vejcem prý dům ochrání před bleskem. Na pomezí mezi 
Polskem a Českem se pak konají tradiční velikonoční jízdy 
na koních a zvěstují zprávu o zmrtvýchvstání Krista. Tato 
procesí každoročně lákají tisíce návštěvníků i turistů. Na 
severu Německa je na Velikonoce kromě jiného k vidění 
mnoho ohňů. Tento zvyk má sloužit k vyhnání zimy a přiví-
tání slunce. Oheň má podle tradice také zajistit dobrou úrodu 
a plodnost. V Maďarsku se ženy stejně jako na Slovensku po-
lévají vodou, aby byly plodné, a muži následně dívku postří-
kají parfémem a ještě za to dostanou sladkou odměnu nebo 
alkohol. Polské Velikonoce jsou známé tím, že si devadesát 
procent lidí nechává posvětit svůj sváteční pokrm. Svátky 
v Anglii začínají masopustním úterým, kterému se říká Pa-
lačinkový den. Ve školách se nosí velikonoční klobouky 

a pomlázku v Anglii vnímají jako násilnou tradici, kterou ne-
uznávají. Královna na Zelený čtvrtek pak rozdává speciálně 
ražené stříbrné mince seniorům jako ocenění jejich práce 
pro společnost. Tato tradice má svůj původ už ve třináctém 
století a současná královna ji stále dodržuje. V Řecku se pak 
velikonoční vajíčka barví jedině na červeno, tato barva totiž 
symbolizuje obnovu života a ukřižování Krista. 
Jedny z nejvíce podivných velikonočních oslav mají na Filipí-
nách, kde se ve vesnici San Pedro Cutud věřící nechávají při-
bít na kříž jako pokání ve jménu Ježíše Krista. Katolická církev 
však tento rituál kritizuje. Zato v Itálii se někteří věřící vydávají 
na křížovou cestu, během níž si připomínají Ježíšovo utrpe-
ní. Ve Španělsku na Velikonoce prochází procesí se sochami 
Ježíše, na hlavě mají špičaté kapuce a na výraz pokání s sebou 
mají kovové řetězy. Tak co, jak se vám líbí velikonoční tradice 
a zvyky ve světě? Jak se říká, proti gustu, žádný dišputát, ale 
naše české Velikonoce jsou přeci jen ty nejkrásnější.

OD NEDĚLE PLATÍ LETNÍ STŘEDOEVROPSKÝ ČAS
PROSTĚJOV A je to tu zase! V ne-
děli 27. března 2016 ve dvě hodiny 
po půlnoci je třeba posunout ru-
čičky nebo ukazatele našich časo-
měrných přístrojů o hodinu dále, 
tj. na hodinu třetí. 
A kdože vlastně letní čas vymyslel? 
Kdo je tím, který je některými lidmi 
veleben a jinými zatracován? [Nej-
známějším českým odpůrcem pro-
ti letnímu času byl pekař Stanislav 
Pecka ze Sobětuch na Chrudimsku 
(zemřel v roce 2009).  Svoje stížnosti 
marně adresoval i Evropskému sou-

du pro lidská práva ve Štrasburku.] 
Nápad jako první publikoval Ameri-
čan Benjamin Franklin (1706–1790) 
v roce 1784. Jeho myšlenka však byla 
propagována až londýnským stavite-
lem Williamem Willettem, jenž navr-
hoval přidat každou dubnovou sobo-
tu 20 minut. A naopak ubrat čtyřikrát 
po sobě každou sobotu v září opět 
20 minut. Po bouřlivých diskuzích 
byl návrh nakonec přijat -  naštěstí 
pro budoucnost v podobě „jednoho 
hodinového skoku", jenž byl poprvé 
realizován v neděli 21. května 1916. 

Samozřejmě za doprovodu emocí 
a nejrůznějších zmatků. Jenom o tý-
den později se k podobnému kroku 
odhodlalo i Německo a Rakousko-
-Uhersko, stejně tak učinila celá řada 
dalších zemí světa. 
A pro tuzemské pamětníky dvě výji-
mečnosti: málokterý současník ví, že 
1. dubna 1940 byl sice zaveden let-
ní čas, ale bylo pozapomenuto ho 
v době válečné zrušit, a ten pak platil 
nepřetržitě až do 2. září 1942!
Od 1. listopadu 1946 až do 23. úno-
ra 1947 platil tzv. zimní čas s průbě-

hem opačným než u času letního.
Letní čas bude letos ukončen v neděli 
30. října přechodem na klasický čas 
středoevropský.   (jp)

Víte, jak se slaví tyto svátky v jiných státech?

Minulý ročník ČP žen vyvrcholil finálovým duelem v Plzni, 
kde Agelky dosáhly na národní pohárovou trofej číslo osm.  
 Foto: archiv. Večerníku



ČECHY POD KOSÍŘEM Půso-
bí jako by žil v docela jiném světě. 
V době, kdy práci nikdo nebral jen 
jako „poslední způsob, jak přijít 
k penězům“, ale kdy se naopak 
nedbale vykonané dílo každému 
člověku stokrát vymstilo. V době, 
kdy jednou dané slovo trvale plati-
lo a kdy stisk ruky byl nad všechny 
smlouvy. O tom všem svědčí nejen 
způsob jeho mluvy a starosvětsky 
ozdobné písmo, ale v první řadě 
opakované činy. Celý život restaurá-
tora a majitele Muzea kočárů v Če-
chách pod Kosířem Václava Obra 
od samého mládí prostoupily tři 
křesťanské a obecně lidské ctnosti, 
jejichž symboly už ve třinácti letech 
namaloval své sestřenici do památ-
níčku. Byly to víra, naděje a láska... 
Vyprávění bylo tak zajímavé, že 
vám exkluzivní rozhovor přinášíme 
hned ve dvou dílech, dnes startu-
jeme v prvním z nich. Co všechno 
Václav Obr na úvod řekl?  

●● Zastihl jsem vás při práci v dílně. 
Popravdě ani jsem nic jiného neče-
kal, na čem právě teď děláte?
„Momentálně dokončujeme opravu ko-
čárů. Od druhého dubna bude v našem 
depozitáři k vidění nová výstava čtyřiceti 
zrestaurovaných kočárů. Něco takové-
ho veřejnost ještě nikdy nikde nemohla 
spatřit!  Budou mezi nimi i čtyři kočáry 
hraběcího rodu Tarouca, který kdysi 
vlastnil zámek v Čechách pod Kosířem. 
Abychom je sehnali, jezdili jsme po celé 
republice. A měli jsme štěstí, že jeden 
z nich stál přímo tady v Čechách. Slav-
nostní otevření muzea však proběhne už 
o týden dříve a to v sobotu šestadvacáté-
ho března, kdy kočárem vyjedeme na asi 
šedesát kilometrů dlouhou cestu, která 
povede přes šestnáct obcí.“ 
●● Na 2. dubna připadá i slavnostní 
otevření zámku v Čechách pod Kosí-
řem. Zapojíte se nějak do této skuteč-
ně historické akce?
„Určitě ano. A se zámkem budeme 
spolupracovat i nadále. Rádi bychom, 
pokud by se návštěvníci muzea a zámku 
propojili. Ostatně Josefkol se bude ko-
nat opět v zámeckém parku. Lidé na něj 
letos jistě rádi dorazí i proto, že si budou 
moci prohlédnout otevřený zámek. 
Věřím, že díky tomuto propojení se 
Čechy pod Kosířem stanou skutečným 
centrem kulturního dění. Naše akce zů-
stanou a k nim ještě přibudou události 
pořádané zámkem. Díky tomu se tu 
během letní sezóny bude stále něco dít 

a lidé téměř nebudou 
mít důvod z Čech odjíždět.“ 
(úsměv)
●● Připravujete i nějaké další 
novinky?
„Od letošního roku se stane součástí 
prohlídky i historická dílna. Zprovoz-
níme některé naše stroje, které budou 
poháněny elektromotorem. Ještě více 
chceme rozjet speciální prohlídky 
pro děti ze školek a škol. Už loni nám 
některé z nich po své návštěvě samy 
namalovaly a poslaly opravdu krásné 
obrazy kočárů i andělů. Je nádherné 
vidět, jak mocně toto prostředí právě 
na děti působí.“ 
●● Jako jedno z mála muzeí využí-
váte i filmových projekcí. Jaké jsou 
ohlasy?
„Chtěli jsme, aby návštěvníci měli mož-
nost vidět řemeslníky přímo v akci. 
Jedná se převážně o záznam z našeho 
prázdninového Josefkolu. Už nyní při-
pravujeme ten letošní, který bude věno-
vaný dávnému středověku. Představíme 
na něm hodně staré vozy, žebřiňáky či 
bedňáky. Letos se bude konat pod krás-
ným heslem ´Marné lidské namáhání 
bez Božího požehnání́ . Právě projekci 
či samotný Josefkol tvoříme tak, aby do-
kázaly zaujmout nejen dospělé, ale i děti. 
Díky nim může přeskočit jiskra, a kdo 
ví...? Třeba i díky ní z některého takového 
človíčka jednou vyroste dobrý řemesl-
ník. V  každém případě návštěvníky to 
vždy zaujme.“ (úsměv) 
●● Jste schopni opravit historické 
kočáry od velkého celku až do po-
sledního detailu. Kladete přitom dů-
raz i na původní materiály, což v Čes-
ké republice zřejmě nemá obdoby. 
Najde se něco takového v Evropě?
„V zahraničí určitě existují velké restau-
rátorské dílny, které stejnou práci dě-
lají na velmi dobré úrovni. Ve srovnání 
s nimi však máme jednu výhodu. U nás 
to totiž není jen o kočárech. Zaměřuje-
me se i na vše ostatní, co s nimi souvisí. 
Nejenže jsme tedy schopni dodat kočár 
v perfektním stavu, ale spolu s ním seže-
neme i koně, kteří jsou vhodní k dané-
mu typu kočáru, dodáme správné po-
stroje a v neposlední řadě i lidi, kteří jej 
obsluhují, tedy kočí a lokaje ve věrném 
dobovém oblečení. Díky znalosti etike-
ty budou jednat přesně tak, jak se cho-
vali lidé v jejich postavení v dané době. 
Když tohle všechno spojíte, vzniká 
skutečný živý obraz, který není schopný 
vytvořit snad nikdo v celé Evropě.“ 
●● Právě z těchto důvodů si vás stále 
více vyhledávají i velké filmové pro-
dukce...

„Ano. Zřejmě nej-
větší akcí, které jsme se díky 
tomu mohli zúčastnit, bylo na-
táčení velkofilmu o rakouské 
císařovně Sissi. Bylo to v roce 
2009, tedy v době, kdy se do-
končovalo Muzeum kočárů. 
Pendlovali jsme tehdy mezi 
Čechami pod Kosířem 
a Rakouskem, Itálií či 
Maďarskem. Podobně 
jsme spolupracovali 
s německými filmaři 
na velkém historickém 
filmu o králi Ludvíku II. 
a před čtyřmi lety jsme se 

podíleli na natáčení ruského velkofilmu 
Faust. Bylo to neuvěřitelné! Filmaři bě-
hem něj na rozpadlém hradu postavili 
celé historické město včetně lázní, kde 
se lidé koupali.“   
●● Čekal jste, že se někdy podíváte 
na taková místa?
„Rozhodně ne. Vše bylo pro mě nejen 
nové, ale i naprosto nečekané. Jako 
řemeslník jsem předtím neměl čas 
ani prostor někam jezdit. Teprve díky 
kočárům jsem se dostal na místa, kam 
bych se nikdy v životě nepodíval ani 
jako turista.“ (úsměv)
●● Vraťme se nyní do minulosti. Za 
jakých okolností se k vám dostal váš 
první kočár?
„Moje bývalá manželka ráda jezdila 
parkur na koních. Společně jsme žili 
v Mostkovicích, kam jsme si pořídili 
i koně. Ten nejenže uměl skákat přes 
překážky, navíc byl schopný i něco 
utáhnout. Řekli jsme si, že bychom jej 
zkusili zapřáhnout do nějakého lehké-
ho kočáru. Ovšem před více jak dva-
ceti lety nebylo nic takového k mání. 
Nakonec jsme sehnali bryčku v hodně 
špatném stavu. Postupně jsem se chodil 
ptát řemeslníků - truhlářů a kovářů, zda 
by ji dokázali opravit. Říkali mi, že ne, že 

to spíš dělali jejich pradě-
dečci...“ 
●● Pustil jste se tedy do 

oprav na vlastní pěst!
„Vzal jsem to jako výzvu. Od 
dětství mě totiž bavila každá 

práce stejně jako kterékoliv 
řemeslo. Vždy jsem se 

rád k čemukoliv připojil a něco stlou-
kal. Po nějakém čase jsem to dal nějak 
dohromady a bryčka byla připravená 
k zapřažení.“ 
●● Jak jste si užil svoji první jízdu? 
„Bylo to něco úžasného. Dodnes si živě 
vzpomínám, jak jsme jeli po polní ces-
tě na Záhoří. Byl nádherný jarní den, 
všechno kolem kvetlo a vonělo. Tenkrát 
jsem si uvědomil tolik věcí, až ve mně 
najednou něco cvaklo...“ 
●● Takže tímto prvním výletem vše 
neskončilo, ale naopak začalo... 
„Víte, každý řemeslník má rád, když je 
jeho práce odvedená dobře a nemusí 
se za ni stydět. Jenže když jsem se s od-
stupem času podíval na tu naši bryčku, 
tak jsem si uvědomil, kolik bych toho 
nyní udělal jinak a lépe. Takže jsem si 
pořídil druhý vrak kočáru a začal ho 
opravovat. Dostával jsem se do toho 
více a více. Velice brzy u našeho domu 
v Mostkovicích stály čtyři kočáry 
a já musel začít hledat větší dílnu. V té 
době se mi navíc zvrtl rodinný život, 
takže jsem se ve svých osmadvaceti 
letech i s kočáry přestěhoval na plum-
lovský zámek...“ 
●● Musela to být zásadní životní 
změna! 

„Tenkrát jsem se naplno zakousl do 
práce. Neměl jsem ani čas spát. Praco-
val jsem jako řemeslník na volné noze, 
když jsem skončil, dělal jsem kočáry. 
V neděli jsem jezdil za maminkou do 
Kostelce na Hané, kde jsem si alespoň 
na jedno odpoledne odpočinul a hned 

se zas vrhl do práce. Fun-
goval jsem třeba i na 

Silvestra. Lidé, kteří 
se bavili na nádvo-
ří, za mnou cho-
dili do dílny, kde 
jsem právě něco 
brousil či natíral.“ 

(úsměv) 
●● Co vás u toho 

tak drželo?
„Celou dobu jsem 

věřil, že jednou 
přijde čas, kdy 

se všechna 

tato práce zúročí. Viděl jsem v ní odkaz 
našich předků, na které si jinak nikdo ne-
vzpomněl. A už tehdy na zámku v Plum-

lově se začala rodit myšlenka nějakého 
muzea kočárů...“   
●● K tomu jste však tehdy měl ještě 
dost daleko.  Myslím, že řada lidí na 
vás koukala s podobným soucitem, 
s jakým se díváme na blázny... Jak 
jste vnímal reakce okolí?
„Moji kamarádi mně samozřejmě na-
značovali, že to, co dělám, je šílenství. 
(úsměv) Také se mě neustále ptali, 
k čemu to všechno bude. Jenže mně 
už několik lidí svěřilo své kočáry a já je 
nemohl zradit. Tehdy jsem začal mys-
let tak, jak bych ve dvaceti letech nikdy 
nemyslel. Stal se ze mě patriot, rozhodl 
jsem se žít správným způsobem, dělat 
správné věci...“ 
●● Jakou roli v tom hrál fakt, že jste 
předtím přišel o rodinu a zůstal sám? 
„Zásadní! Rázem jsem měl spoustu vol-
ného času. A ten jsem si mohl vyplnit po 
svém. Někdo rád sportuje, jiný zase cho-
dí na pivo. Mým osudem se stala práce 
na opravě kočárů. Tehdy mně bylo úpl-
ně jedno, jestli něco bude trvat tři roky 
nebo pět let. Nehrálo to pro mě žádnou 
roli, neřešil jsem to. Říkal jsem si, že když 
má něco trvat deset let, ať to tedy trvá de-
set let. Tohle je pro mnohé lidi v dnešní 
době asi něco nepředstavitelného.“
●● Z Mostkovic jste tedy nakonec 
odešel. Jak jste tuto životní chvíli 
prožíval?
„Bylo to bolestné... Opouštěl jsem teh-
dy i malého syna. Odcházel jsem však 
s tím, že se mu i nadále budu věnovat 
a budu dělat vše pro to, abych se mu, až 
jednou vyroste, mohl podívat zpříma 
do očí, načež on na mě mohl být hrdý.“
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VÁCLAV OBR

✓ narodil se 11. července 1967 v Prostějově 
✓ jeho rodiče se rozvedli a tak se v dětství po-
měrně často stěhoval. Velmi často vzpomíná 
na Lhotu pod Kosířem, žil však také v Ohrozi-
mi, Lutotíně či Kostelci na Hané

✓ vystudoval základní školu v Kostelci na Hané, následně se na Střed-
ní stavební škole v Olomouci vyučil v oboru instalatér-topenář 
✓ sedm let byl zaměstnaný v Hanáckých železárnách v Prostějově, 
po roce 1989 přešel k soukromé firmě a následně pracoval jako živ-
nostník
✓ základní kámen Muzea kočárů v Čechách pod Kosířem položil 
17. listopadu 2006, muzeum bylo otevřeno 11. července 2009.  De-
pozitář se otevřel 28. září 2012  
✓ je rozvedený, se svojí bývalou manželkou má syna Jana, který se 
narodil 12. června 1994. Nyní má životní partnerku Alenu, která je 
mu velkou oporou
✓ jeho hlavní životní náplní je práce. Mezi koníčky pak patří sport 
a historie, sám sebe by si nejlépe dokázal představit v období přelo-
mu osmnáctého a devatenáctého století
zajímavost: od dětství je vášnivým sportovcem. Vynikal zejména v kul-
turistice, obsadil páté místo na mistrovství republiky v roce 1989. Po 
svatbě však sportu zanechal

„CHTĚL JSEM SYNOVI DOKÁZAT, ŽE ZA NĚCO STOJÍM“

a lidé téměř nebudou
mít důvod z Čech odjíždět.“ 
(úsměv)
●● Připravujete i nějaké další 
novinky?
„Od letošního roku se stane součástí
prohlídky i historická dílna. Zprovoz-
níme některé naše stroje, které budou
poháněny elektromotorem. Ještě více
chceme rozjet speciální prohlídky 
pro děti ze školek a škol. Už loni nám
některé z nich po své návštěvě samy 
namalovaly a poslaly opravdu krásné
obrazy kočárů i andělů. Je nádherné
vidět, jak mocně toto prostředí právě
na děti působí.“ 
●● Jako jedno z mála muzeí využí-
váte i filmových projekcí. Jaké jsou
ohlasy?
„Chtěli jsme, aby návštěvníci měli mož-
nost vidět řemeslníky přímo v akci.
Jedná se převážně o záznam z našeho 
prázdninového Josefkolu. Už nyní při-
pravujeme ten letošní, který bude věno-
vaný dávnému středověku. Představíme

ě h d ě t é ž břiňák či

„Ano. Zřejmě nej-
větší akcí, které jsme se díky 
tomu mohli zúčastnit, bylo na-
táčení velkofilmu o rakouské 
císařovně Sissi. Bylo to v roce 
2009, tedy v době, kdy se do-
končovalo Muzeum kočárů. 
Pendlovali jsme tehdy mezi 
Čechami pod Kosířem 
a Rakouskem, Itálií či 
Maďarskem. Podobně 
jsme spolupracovali
s německými filmaři
na velkém historickém
filmu o králi Ludvíku II.
a před čtyřmi lety jsme se 

to spíš dělali jejich pradě-
dečci...“ 
●●Pustil jste se tedy do

oprav na vlastní pěst!
„Vzal jsem to jako výzvu. Od
dětství mě totiž bavila každá

práce stejně jako kterékoliv 
řemeslo. Vždy jsem se

„Tenkrát jsem se naplno zakousl do
práce. Neměl jsem ani čas spát. Praco-
val jsem jako řemeslník na volné noze,
když jsem skončil, dělal jsem kočáry
V neděli jsem jezdil za maminkou do
Kostelce na Hané, kde jsem si alespoň
na jedno odpoledne odpočinul a hned

se zas vrhl do práce. Fun-
goval jsem třeba i na

Silvestra. Lidé, kteří
se bavili na nádvo-
ří, za mnou cho-
dili do dílny, kde
jsem právě něco
brousil či natíral.“

(úsměv)
●● Co vás u toho

tak drželo?
„Celou dobu jsem

věřil, že jednou
přijde čas, kdy

se všechna

Václav Obr nejen o tom z čeho všeho vyrostlo Muzeum kočárů v Čechách pod Kosířem

„Moji kamarádi mně naznačovali, že to, co dělám,je šílenství. Ze mě se ale stal patriot, který serozhodl žít správným způsobem, dělat správné věci...“ 
druhý díl interview

najdete v pøíštím èísle 
Veèerníku, které vyjde

v úterý 29. bøezna

Václav Obr s jedním z několika andělů, kteří, zdá se, stráží osudy lidí 
podílejících se na fenoménu Muzea kočárů.     Foto: Martin Zaoral
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Dne 9.3.2016 v Poslanecké sněmovně 
přijatý zákon o  veřejných zakázkách 
nezkultivuje prostředí veřejných zaká-
zek v ČR tak, jak by měl. Zásadně se 
nezmění kvalita plnění, ani se neod-
straní problémy s  podhodnocenými 
zakázkami. Zákon také vytváří prostor 
pro klientelismus a korupci.
HK ČR upozorňuje, že MMR a  po-
slanci nezohlednili řadu důležitých 
odborných připomínek podnikatelské 
veřejnosti reprezentované  Hospodář-
skou komorou ČR (HK ČR), a tak v 
praxi se budou zakázky soutěžit i na-
dále jen podle ceny.
„Pro zadavatele je totiž soutěžení na 
cenu nejjednodušší a zákon neukládá 
zadavatelům povinnost posuzovat 
i další kritéria zakázek, jak požadovala 
HK ČR, např. i to, z jakého materiálu 
je věc vyrobena, jakou má životnost 

či kolik bude stát její údržba. Přitom 
v  oblasti služeb a  stavebních prací je 
současný stav kvality plnění zakázek 
značně neuspokojivý právě kvůli do-
savadnímu cenově orientovanému pří-
stupu zadavatelů, který se novým záko-
nem nezmění,“ varuje viceprezidentka 
HK ČR Irena Bartoňová Pálková.  
Zákon zároveň neřeší identifika-
ci mimořádně nízké nabídkové 
ceny. Bez zavedení výpočetních vzor-
ců nebo procentních sazeb nebudou 
mít zadavatelé jasno, které nabídky je 
nutné už považovat za mimořádně 
nízké.
HK ČR podporuje navýšení limitů 
pro tzv. vícepráce ze současných 
30 na 50 % původní ceny zakázky, 
ale jen u stavebních prací. V těchto 
případech má 50% strop své opodstat-
nění, ale u dodávek (výrobky a služby) 

je možné už od začátku nastavit vše tak, 
že vícepráce nevzniknou.  „Povede to 
k  tomu, že uchazeč zakázku hned na 
začátku cenově „podrazí“ a bude rov-
nou počítat s nárůstem až o polovinu. 
V praxi se tak zakázky prodraží,“ upo-
zorňuje na další negativní dopady no-
vého zákona Bartoňová Pálková. Ta 
zároveň varuje před tím, že firmy už 
nebudou ochotné se za takových pod-
mínek o zakázky tolik ucházet. „Kom-
binace soutěžení na cenu, tedy bez zo-
hledňování kvality plnění, a možnosti 
50% navýšení také u výrobků a služeb 
může paralyzovat samotnou realizaci 
zakázek, protože firmy nebudou tolik 
ochotné se o ně ucházet,“ dodává Bar-
toňová Pálková, podle které zákon tak 
vytváří prostor pro klientelismus a ko-
rupci.
„Jediné, kde se dá říci, že poslanci vzali 
rozum do hrsti, je že celkový nárůst 
navýšení zakázek nepřekročí námi 
navrhovaných 30 %. Otázkou tedy je, 
jaké zájmy poslanci sledují, když nej-
sou ochotni hlasovat pro návrhy, které 
podporují malé a střední podniky, pod-
porují nesoutěžení na cenu a umožňují 
matematicky stanovit mimořádně 
nízkou cenu. Čí zájmy tedy zastávají 
a komu má nový zákon přinést snazší 
získávání veřejných zakázek?“  ptá se 
viceprezidentka HK ČR.
 Zdroj: Tiskové zprávy HK ČR

INFORMUJEINFORMUJE

POZVÁNKY NA NAŠE AKCE
ZÁKONÍK PRÁCE – nelegální zaměstnávání

22. března – přednáší Mgr. Radek Havran
OBCHODNĚ-PRÁVNÍ PROBLEMATIKA V NĚMECKU

6. dubna - přednáší Dr. Marcella Pawelka
DAŇOVÉ DOKLADY A FAKTURACE

18. dubna – přednáší Tomáš Líbal
VEŘEJNÉ ZAKÁZKY SE ZAMĚŘENÍM NA ZMĚNY OD ROKU 2016

19. dubna – přednáší Mgr. Ing. Miloš Kačírek, Ph.D
ZÁKONÍK PRÁCE – skončení pracovního poměru 

27. dubna – přednáší Mgr. Radek Havran
Helena Chalánková, ředitelka OHK v Prostějově

Ke škodě zadavatelů i podnikatelů zákon o veřejných
zakázkách letité problémy při zadávání zakázek neřeší

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Biskupice
Dne: 4. 4. 2016 od 7:30 do 9:30 
hodin Vypnutá oblast: Celá obec 
Biskupice včetně podnikatelských 
subjektů. Odběratelská TS Biskupi-
ce 3. u ZD 
Obec: Čehovice
Dne: 4. 4. 2016 od 10:30 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: Celá obec 
Čehovice včetně podnikatelských 
subjektů. (Mimo areál ZD).
Obec: Čelčice
Dne: 4. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celá obec 
Čelčice včetně podnikatelských 
subjektů. (Mimo areálu ZD - Cr-
han).
Obec: Kralice na Hané - Kraličky
Dne: 4. 4. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celá obec 
Kraličky včetně ČD.
Obec: Prostějov, Držovice
Dne: 5. 4. 2016 od  7:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Držovice s ulicemi: Pod školou vč. 
MŠ a ZŠ, U hřbitova č. 291, 292, 
SNP 32 - 36, Na trávníku vč. fa. 
GALVA, M.Gorkého od ul. Na 
trávníku po č. 13 a 16a, ul. Tichá, 
Na Romži, J. Ježka, Dr. Mičoly, J. 
Haška, K. Kryla, Sebastiniho vč. 
fa. PRO DOMA, V zahradě, ul. 
Olomoucká od č. 116A a 113(WA-
PRO)  po č. 227 a 244 (u křiž. s ul. 
Svadůvky) vč.  č. 4496/5, fa. elek-
tro Buriánek, Aquina, Wapro atd., 
mimo areál Nature, s.r.o., M. Štul-
ler, Za Olomouckou 5051, 5033-
Mega Pro s.r.o.,  ul. Konečná od ul. 
Olomoucká po Tesco, mýtná brána 
Kapsch  /mimo nákupní zóny/. 
Prostějov – ulice Kotěrova včetně 
lokality novostaveb, Hybešova, 
Třísková, J. Kuchaře, náměstí  Od-
boje č. 6 a 7, Barákova č. 51 a 53 
včetně fa. Achát, garáže Močidýlka. 
Obec: Březsko
Dne: 5. 4. 2016 od  7:30 do  9:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
ve směru od Ponikve po střed obce 
ohraničený čísly: 116, 2, 3, 8, 50, 
114, 87 a 96.
Dne: 5. 4. 2016 od 9:30 do 11:00 
hodin. Vypnutá oblast: Areál 
ZOD Ludmírov a č. p. 51
Dne: 5. 4. 2016 od 11:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
ve směru Konice (včetně č. 64 ) po 
střed obce ohraničený čísly 52, 53, 
115 a 88.

Obec: Prostějov - Vrahovice
Dne: 6. 4. 2016 od  7:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Ulice Vra-
hovická 170, oboustranně M. Alše 
od. č. 2 a 3 po č. 813, 811 a  51, celá 
ulice Husitská.
Obec: Ptení
Dne: 6. 4. 2016 od  7:30 do 12:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Ptení: č.p. 312 a 145 (sokolovna).
Obec: Čechy pod Kosířem
Dne: 6. 4. 2016 od  7:30 do 9:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celá ulice 
Husova a celé Náměstí Svobody.
Dne: 6. 4. 2016 od  9:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celé uli-
ce: Komenského, Mánesova, Víska, 
Podlesí, Havlíčkova, Lípy. Část ulice 
Tyršova od ul. Lípy (včetně č.p. 311) 
po konec obce. Dále č.p. 267 a lokalita 
Za rybníky.
Dne: 6. 4. 2016 od 11:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celé ulice: 
Wolkerova, 9. května (vč. garáží za 
ulicí). Ulice Tyršova od ul. Wolke-
rova po ul. Lípy (včetně bytovky 
132-135).
Obec: Čehovice
Dne: 7. 4.2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Čehovice: č.p. 202.
Obec: Křemenec
Dne: 7. 4. 2016 od  7:30 do 14:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Křemenec: č.p. 40, 41, 42.
Obec: Prostějov, Kralice na Hané
Dne: 7. 4. 2016 od  7:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: Areál bý-
valého  OSP (mimo  Melzer spol.s 
r.o., Gienger spol. s r.o.), dále ZAPA 
beton a.s., MG FORS  a.s., Haná 
Metal spol. s r.o., odběratelé mezi 
ul. U spalovny a ul. Rovná, Me-
gawaste, Ekoterm, s.r.o. Ulice U 
spalovny celá mimo neuvedené 
velkoodběratele, Kojetínská ul. 13, 
13a, Pozemstav, REMA spol. s r.o., 
ČS PHM Slovnaft, Rema, T-Mobi-
le, Švehlova stř. škola, celý Kralický 
Háj od areálu FVE sm. Kralice na 
Hané včetně fa.  Duno, spol. s r.o., 
CZ Jyderup, s.r.o. (mimo areál VaK).
odběratelské TS: Haná Metal a Jy-
derup 
Obec: Dzbel
Dne: 8. 4. 2016 od 7:30 do 9:00 
hodin
Vypnutá oblast: Oboustranně část 
obce od č. 84 a 110 podél hlavní sil-
nice po č. 22 a 8, vč. č. 109, ZOD DE-

JAS a celá ulice směrem k nádraží.
Dne: 8. 4. 2016 od  9:00 do 11:00 
hodin 
Vypnutá oblast: Oboustranně část 
obce od č. 24, 46 a 28 podél hlavní 
silnice po č. 50, 37 a 117.
Dne: 8. 4. 2016 od 11:00 do 13:00 
hodin 
Vypnutá oblast: Oboustranně část 
obce od č. 86 podél hlavní silnice po 
konec obce směr Chobyně. (včetně 
č.p. 93 a č. 540). A dále ve směru na 
Šubířov č.p. 61, 63 a 94.
Obec: Čelechovice na Hané
Dne: 8. 4. 2016 od 7:30 do 9:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Čelechovice na Hané - ve směru od 
Smržic celá ul. U sokolovny, Hlavní 
po č. 73 a 291, celé ul. Ruská, Za 
ruskou, včetně podnikatelských 
subjektů, ZŠ, sokolovny.
Dne: 8. 4. 2016 od  9:00 do 11:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Čelechovice na Hané - oboustran-
ně část ul. Světničky od č. 122 a 330 
po č. 25 a 39 na ul. Cukrovarská, ul. 
Příční od ul. Světničky po č. 135 
a 266.
Dne: 8. 4. 2016 od 11:00 do 13:00 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Čelechovice na Hané včetně pod-
nikatelských subjektů ve vymezené 
oblasti ul. Pod Kosířem celá /mimo 
areál Semo, Sofizo s.r.o./, Světničky 
po č. 123, Pod Hrází od č. 38 po č. 
225.
Dne: 8. 4. 2016 od 13:00 do 15:00 
hodin. Vypnutá oblast: Celá obec 
Čelechovská Kaple včetně podni-
katelských subjektů. 
Obec: Prostějov, Čechovice
Dne: 8. 4. 2016 od  7:30 do  9:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celé ulice 
Generála Dudy, Generála Sachera, 
Wichterlova. 
Dne: 8. 4. 2016 od 10:00 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: Ulice 
Plumlovská - obchodní zóna At-
las vedle hypermarketu Albert vč. 
myčky vozidel, dále Auto Hlaváček 
a.s., Zámečnictví Bílý s.r.o., Balher 
s.r.o., Pfaff - servis, parc. č. 245/3.
Dne: 8. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část ulice 
Určická - od č. 94 (Naupo s.r.o.) 
v areálu statku oboustranně po ko-
nec města směr Určice včetně, sběr-
ného dvora A.S.A., areálu cihelny 
a azylového centra, zahrad, garáží.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

Pondělí 21. března 2016
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BERANI - 21.3. až 20.4. Je docela 
možné, že vám vypnou plyn nebo 
elektřinu. Zkontrolujte si, jak jste na 
tom s placením energií a zda nemáte 
nějaký větší dluh. Pořádek si udělejte 
i v jiných finančních záležitostech, do 
té doby nebudete mít klid. 
BÝCI - 21.4. až 21.5. Kraťasy nebo 
sukně zatím nevytahujte, ještě je ne-
chejte nějaký čas ve skříni. Venku to 
sice začíná vypadat už lákavě, při vaší 
smůle byste ale mohli chytit rýmu, v 
tom horším případě i zápal plic. Vy-
držte, raději choďte do solária.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Zrovna 
dvakrát si nyní nebudete rozumět se 
svým partnerem. Nikdy dříve jste se 
takhle nepohádali, ale všechno je jed-
nou poprvé. Bouřka v domácnosti ne-
bude naštěstí trvat dlouho, jako první 
situaci uklidníte právě vy.   
RACI - 22.6. až 22.7. Během tohoto 
týdne budete hodně roztěkaní, ne-
dokážete se soustředit takřka na nic. 
Nejlepším řešením by bylo vzít si do-
volenou a odjet někam hodně daleko. 
Nejlépe sami, protože jedině tak se 
vám zklidní myšlenky. 

LVI - 22.7. až 22.8. Do tohoto týdne 
nevstoupíte zrovna šťastně. Budete se 
muset vyrovnat se ztrátou cenné věci, 
kterou jste měli velice rádi. Co se dá 
dělat, nezbývá nic jiného než sáhnout 
do úspor a jít si koupit náhradu. A to 
nebude vůbec levné... 
PANNY - 23.8. až 22.9. Stále se ne-
můžete vymanit z vlivu jiné osoby, 
která na vás neustále tlačí kvůli každé 
maličkosti. Měli byste být samostat-
nější, vlastních nápadů přece máte 
dost. Před víkendem nezapomeňte 
na narozeniny blízkého člověka.
VÁHY - 23.9. až 23.10. Vynuťte si 
větší respekt okolí, přece se nenecháte 
pořád urážet. Hodně lidí vás podce-
ňuje. Možná právem, ale na druhé 
straně nikdo netuší, co se ve vás skrý-
vá. Máte talent na spoustu věcí, tak se 
konečně probuďte!
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Jestli i na-
dále budete pokračovat ve flákání se 
v práci, brzy vás čeká vyhazov. Pokud 
se vám nelíbí současné zaměstnání, 
začněte rychle přemýšlet o změně. 
Nepatříte k lidem, kteří by neměli na 
výběr, chce to jen větší snahu.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Každou 
volnou chvilku věnujte rodině a hlav-
ně dětem, v poslední době je hodně 
zanedbáváte. Sice každý doma chápe, 
že máte hodně práce, dlouho na jejich 
blahosklonnost ale spoléhat nemůže-
te. Omezte pracovní dobu.
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Jste velice dobře zapsáni u svých nad-
řízených, tak proč si po letech věrných 
služeb neřeknete o navýšení platu. 
Stačí jen najít vhodnou příležitost a 
udeřit! Zkuste to v pátek, to bude mít 
šéf velmi dobrou náladu.  
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Život 
není tak hrozný, jak si delší čas na-
mlouváte. Vaše osobní krize právě 
nyní končí a najednou se vám začne 
všechno dařit. Využijte toho a všímej-
te si více událostí okolo sebe. Brzy při-
jde vaše šance na zbohatnutí.
RYBY - 21.2. až 20.3. Blízká osoba 
se na vás obrátí s prosbou o pomoc, 
lépe řečeno o spolupráci. Má výbor-
ný nápad, se kterým si však sama neví 
rady. Dejte se s ní dohromady, oběma 
půjde práce od ruky a společně se mů-
žete těšit na velké peníze.   

Konstelace hvězd Prostějova
Je zde ještě šance navštívit pár posledních plesů, které se konají ve vašem okolí.
Prostějované tak mohou využít pár okázalých okamžiků ve společnosti, které
mohou být vhodné k seznámení se s vlivnými lidmi. Ty běžně na ulici nespatříte...

J
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ude váš den?
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 21. DO 28. 3. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Lze pozorovat fotosféru se 
slunečními skvrnami i protuberance a erupce v chromosféře. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 19:30 hodin. Na večerní obloze 
můžeme pozorovat Měsíc, který je přibližně ve fázi úplňku a také planetárního krále naší Sluneční soustavy – Jupi-
ter. V jeho atmosféře spatříme nápadné oblačné pásy a v jeho blízkosti čtyři velké galileovské měsíce. Za špatného 
počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: KOMETA BABETA. Vstupné 20 Kč.
● Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete 
prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorován í.

Nadcházející velikonoční svátky s sebou přináší i příležitost, dát si s rodinou 
či přáteli nějakou tu skleničku toho dobrého. Proto jsme navštívili regály se 
sortimentem tohoto druhu. A zjistili, že cenově nejvýhodnější vodku Finlan-
dia nabízí Lidl, nejlevnější tuzemák najdete shodně hned ve třech marketech, 
pro becherovku si zajděte do Albertu a Penny marketu, vodku od Jelzina se-
ženete nejlevněji v Kauflandu, griotku v Tesku a fernet v Albertu.
 Užijte si Velikonoce! 
 Průzkum proveden v úterý 15. března 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  ALKO NÁPOJEOJEOJE

vodka Finlandia 0,7 l 299,00 279,00 299,90 369,00 299,00 -
tuzemák 0,5 l 99,90 99,90 119,90 109,00 129,00 99,90

becherovka 0,5 l 139,00 - 149,90 209,00 199,90 139,00
boris Jelzin Apfel 0,5 l 109,00 - 144,90 99,90 189,00 99,90

fernet 0,5 l 99,00 149,00 169,90 169,00 169,00 149,90
griotka 0,5 l 114,90 - 119,90 109,00 89,90 99,90
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UZÁVÌRKA
ve ÈTVRTEK 24. BØEZNA

 ve 12.00 hodin

Eliška Vašková 1928 Lipová 
Roman Ptačník 1966 Čechovice
Zdeněk Šana 1963 Olomouc
Květoslava Veselá 1922 Prostějov
Danuše Hanelová 1935 Prostějov
Drahoslav Adámek 1932 Prostějov
Ladislav Začal 1929 Prostějov
Vladimír Cetkovský 1942 Bedihošť
Vlasta Krausová 1936 Mostkovice

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Pondělí 21. března 2016
Jiřina Čecháková 1957 Dubany 14.30 kostel Dubany 
Čtvrtek 24. března 2016
Raimund Wacyk 1939 Skalka 9.00 Obřadní síň Brněnská 104
Otakar Mráka 1925 Prostějov 11.00 Obřadní síň Brněnská 104 
Květoslava Kytnerová 1925 Kobeřice 14.00 Obřadní síň Brněnská
Eliška Lakomá 1931 Třebčín 16.00 Obřadní síň Brněnská 104 

Nejsou již mezi námi

Bořivoj Fronc 1926  Prostějov
Bronislava Dostálová 1935  Prostějov
Gisela Michalcová 1925  Prostějov
Marie Tomková 1924  Vrahovice
Ludmila Kohoutková 1944  Držovice
Arnoštka Pospíšilová 1932  Protivanov

Marie Piňosová 1929  Prostějov
Irena Talafousová 1924 Vrbátky

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 21. března 2016
Marie Navrátilová 1943 Prostějov 10.15 Obřadní síň Prostějov
Libuše Lutonská 1928 Prostějov 14.00 Obřadní síň Prostějov

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Marie Rabochová 1939  Prostějov Jaroslav Šmídek 1954  Prostějov

Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, Plumlov 950.000 Kč
BYT 3+1, DB/C, 80 m2   1.360.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
Zahrada Držovice 170.000  Kč
Zahrada Skřípov 170.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
RD 5+1, Bedihošť 1.415.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
RD 2+6 Raková u Konice pozemek 
3000 m2, garáž 2.290.000Kč
Pronájem obchod-rychlé občerstvení,
Svatoplukova 6.000Kč/měs.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Prodám řadovou garáž, v Pv- ul. Letec-
ká (areál  garáží za kasárnami u letiště)  
o ploše 18 m2 v osobním vlasnictví. 
Cena dohodou. Tel.: 582 330 113

Koupím byt 1+1,  nebo 2+1. Peníze 
mám naspořené. Děkuji za nabídku.  
Tel.: 792 273 285

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
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Utichlo srdce znavené, Utichlo srdce znavené, 
nebylo z ocele, nebylo z kamene.nebylo z ocele, nebylo z kamene.

Utichlo a šlo spát,Utichlo a šlo spát,
budeme na něj věčně vzpomínat.budeme na něj věčně vzpomínat.

Dne 20. března 2016Dne 20. března 2016
 jsme vzpomenuli 3. smutné  jsme vzpomenuli 3. smutné 

výročí, kdy nás navždy opustila výročí, kdy nás navždy opustila 
paní Dana HUSÁRKOVÁpaní Dana HUSÁRKOVÁ

 z Držovic. z Držovic.
Kdo jste ji znali, vzpomeňte Kdo jste ji znali, vzpomeňte 
s námi. Zarmoucená rodina.s námi. Zarmoucená rodina.

Dne 26. března 2016Dne 26. března 2016
 uplynou 3 smutné roky od chvíle,  uplynou 3 smutné roky od chvíle, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Ladislav HUDEČEK. pan Ladislav HUDEČEK. 

S láskou vzpomíná  manželka S láskou vzpomíná  manželka 
a děti s rodinami.a děti s rodinami.

Dne 25. března 2016Dne 25. března 2016
 uplyne první smutný rok od úmrtí  uplyne první smutný rok od úmrtí 

pana Václava KAŃÁKApana Václava KAŃÁKA
z Určic.z Určic.

Kdo jste ho znali, vzpomeňte Kdo jste ho znali, vzpomeňte 
s námi. Děkuje rodina.s námi. Děkuje rodina.

Dne 25. března 2016Dne 25. března 2016
 vzpomeneme nedožitých 70 let  vzpomeneme nedožitých 70 let 

pana Josefa VYBÍRALApana Josefa VYBÍRALA
  z Nivy.   z Nivy. 

Za tichou vzpomínkuZa tichou vzpomínku
 děkuje  manželka  Marie a děti děkuje  manželka  Marie a děti

 s rodinami. s rodinami.

Dne 20. března 2016Dne 20. března 2016
by se dožil 80 let  by se dožil 80 let  

pan  JAN SIGMUNDpan  JAN SIGMUND
 z Pivína, z Pivína,

dlouholetý pracovník dopravních dlouholetý pracovník dopravních 
staveb Olomouc, rodák  z Ivaně.staveb Olomouc, rodák  z Ivaně.

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkuje rodina Sigmundovaděkuje rodina Sigmundova

 a Kotkova a Kotkova

Odešla tiše, Odešla tiše, 
jako když hvězda padá, jako když hvězda padá, 

jen slzy a bolest zanechala.jen slzy a bolest zanechala.
Neplačte nade mnou, moji milí, Neplačte nade mnou, moji milí, 

nechte mě spátnechte mě spát
i bez slz je možné vzpomínat.i bez slz je možné vzpomínat.

Dne 23. března 2016Dne 23. března 2016
 uplyne 14 roků, kdy nedobrovolně uplyne 14 roků, kdy nedobrovolně

musela ze života plného zdraví musela ze života plného zdraví 
a radosti odejít a radosti odejít 

paní Jiřina SOTORNÍKOVÁpaní Jiřina SOTORNÍKOVÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

Ze všech koutů světa Ze všech koutů světa 
vzpomíná rodina.vzpomíná rodina.

Dne 25. března 2016Dne 25. března 2016
 uplyne první smutný rok  uplyne první smutný rok 

od chvíle, kdy nás navždy opustila od chvíle, kdy nás navždy opustila 
paní Květoslava PRECLÍKOVÁpaní Květoslava PRECLÍKOVÁ

 z Prostějova. z Prostějova.
Všichni kdo jste ji znali, Všichni kdo jste ji znali, 

vzpomeňte s námi. Děkují manžel, vzpomeňte s námi. Děkují manžel, 
syn a dcera s rodinami.syn a dcera s rodinami.

Koupíme RD do 800 000 Kč. Tel.: 
774 421 818

Pronajmu od 1.3.2016 byt 1+1 v Pv, 
4 500 Kč + ink. Tel.: 732 548 756 

Pronajmu garáž na Močidýlkách, 
tel.: 728 567 556

Hledáme ke koupi byt 3+1 
v Pv, nebo blízkém okolí Pv.  
Tel.: 774 739 539

Sháním ke koupi rodinný dům s alespoň  
malou zahrádkou. Tel.: 792 284 168 

Koupím chatu. Mám peníze 
v hotovosti  Tel.: 773 545 092

Pronajmu 1+1 v Pv, tel.: 608 111 622

Pronajmu byt 3+kk, cihlový v příze-
mí ve středu města. Tel.: 724 913 390

Pronajmu zařízený byt 2+1 blízko 
centa, volný ihned, cena 8.000 Kč 
včetně inkasa. Tel.: 737 150 299

Prodám byt 2+1 v Pv, družstevní, cihl. 
po rekonstrukci, blízko centra. Cena 
1 250 000 Kč  Tel.: 777 301 911, volat 
po 16: 00 hod.

Prodám rodinný dům se zahradou 
3000 m2, Držovice. Tel.: 606 467 
577, RK nevolat.

Koupíme dům se zahradou a skle-
pem. Spěchá, tel.: 774 414 525

*) Velikonoční pondělí se odpad nesváží, svoz je posunut o den (úterý - sobota).
Bioodpad svoz v sobotu 1.4.2016.

Provoz sběrných dvorů a svoz odpadů ve svátkyProvoz sběrných dvorů a svoz odpadů ve svátky
2016 Sbìrný dvùr odpadù Svoz
Datum Den Anenská Prùmyslová
25.března pátek OTEVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
28.března pondělí ZAVŘENO ZAVŘENO NESVÁŽÍME (*
1.května neděle ZAVŘENO OTEVŘENO NESVÁŽÍME
8.května neděle ZAVŘENO OTEVŘENO NESVÁŽÍME
5.července úterý OTEVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
6.července středa OTEVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
28.září středa OTEVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
28.října pátek ZAVŘENO OTEVŘENO SVÁŽÍME
17.listopadu čtvrtek OTEVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
24.prosince sobota ZAVŘENO ZAVŘENO NESVÁŽÍME
25.prosince neděle ZAVŘENO ZAVŘENO NESVÁŽÍME
26.prosince pondělí ZAVŘENO ZAVŘENO SVÁŽÍME
31.prosince sobota OTEVŘENO do 13:30 OTEVŘENO do 13:00 NESVÁŽÍME
2017 Sbìrný dvùr odpadù Svoz
1.ledna neděle ZAVŘENO ZAVŘENO NESVÁŽÍME

vzpomeòte vzpomeòte na zesnuléna zesnulé
NOVÌ v barevném provedení

pouze za 200 Kè tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042

e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz
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najdetenajdete
 nás na nás na
www.

vecernikpv.cz

UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ 
INZERCE
ve ètvrtek

 24. BØEZNA
 ve 12.00 hodin

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 tis. 
Vyřízení do 24 hodin. Pouze seriózní 
jednání. Tel.: 774 119 937

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 603 567 906

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů Volejte.: 
 777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

Osobní bankrot – oddlužení. Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

Centrum půjček Prostějov nabí-
zí hotovostní půjčky, peníze do 
10 minut – co si půjčíte, to vrátíte. 
Různí investoři, záchrana nemovitos-
tí před exekutory, oddlužení občanů. 
Tel.: 774 089 464

FINANCE
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Galerie umění Prostějov vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy 
a starožitnosti. Neprodávejte překupní-
kům, ale odborníkům za nejvyšší ceny.
Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775, 
www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen sta-
rý nábytek a byt. doplňky, hodiny, 
obrazy, koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím motocykly českosloven-
ské výroby do roku 1989, i bez TP 
a vraky. Tel.: 722 208 708

Koupím shozy jelena a daňka
 a starou pračku JETAS – SKRAT. 
Tel.: 702 809 319

Koupím starý nábytek do roku 
1970 – křesla, židle, stoly, lam-
py, hodiny, celé pozůstalosti. 
Tel.: 702 809 319

Koupím zachovalou stavební buňku, 
popřípadě obytný kontejner. Pod-
mínkou jsou oka pro manipulaci a že-
lezná konstrukce.Vaše nabídky volejte 
na tel.: 775 118 411.

Koupím sbírku německých zná-
mek, tel.: 737 052 790

KOUPÍM
Pila Otaslavice nabízí tvrdé pali-
vové dříví – krácené. AKCE! Cena 
500 Kč/prms., vč. DPH. Doprava 
zajištěna. Tel.: 582 371 493 nebo 
605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 450  Kč/prms. 
Doprava zajištěna. Pila K+L 
Doloplazy u Nezamyslic. Tel.: 
582 388 101

Vážení přátelé, kamarádi. Nabízím 
pro letošní rok aktivní dovolenou 
(se cvičením) v Řecku – Chalchidiky 
-  Nea Vrasna na 12 dnů od 12.6. do 
23.6. za skupinovou slevu 5 590 Kč
Ubytování v pěkných studiích, více 
info na tel.: 603 445 601

Prodejna Ivka, Plumlovská 21 nabí-
zí akční slevy na zimní obuv a nové 
vzory zdravotní obuvi i na velmi pro-
blémové nohy. Tel.: 603 445 601

PRODÁMSLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Provádíme dokonalé stroj. čištění 
sed. souprav a koberců. M. Revay 
telefon 604 439 302, 582 382 325,
www. revay.cz

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Stříhání pejsků Prostějov, 
tel.: 606 166 853

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Nabízím veškeré malířské a natě-
račské práce, možnost vystěhová-

ní i úklidu, tel.: 799 797 657

Provádím opravy šicích strojů, 
tel.: 608 462 346
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SEZNÁMENÍ

Jaro volá, kde jsi lásko má? 
Já 71 roků, v rozvodovém řízení, 
výš. 175 cm z vesnice, hledám ro-
zumnou ženu od 62 roků z okolí 
města Pv Auto mám, řidičák vítán. 
Tel.: 776 210 670
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Úklidová firma  přijme spolehlivé pra-
covnice na nárazové práce (zástupy, 
mytí oken). Kontakt: 775 605 121, vo-
lejte 8:00-14:00 hod.

Přijmeme automechanika do autoservi-
su v Prostějově. Platové ohodnocení až 
20 000 Kč. Nástup možný ihned. Pro info 
volejte 777 870 729.

Zavedená strojírenská firma v Prostě-
jově přijme do trvalého prac. poměru 
lakýrníka do práškové lakovny. Tel.: 
603 211 144

Firma na výrobu kožené konfekce hle-
dá obsluhu vyšívacího a sekacího stroje, 
jednosměnný provoz, plat 13 - 14 000 Kč 
+ stravenky, náborový příspěvek 5 000 
Kč, kontakt: 603 8345 29

RESTAURACE V PROSTĚJOVĚ 
PŘÍJME POMOCNOU SÍLU DO 
KUCHYNĚ NA VÍKENDY. DOBRÉ 
PLATOVÉ PODMÍNKY. PRAXE V 
KUCHYNI VÝHODOU. INFOR-
MACE NA TELEFONU 777 011 191

Bezpečnostní a úklidová agentura při-
jme do pracovního poměru ženu v inva-
lidním důchodu na úklid kancelářských 
prostor v Prostějově. Informace na tel. 
602 786 692

Hledáme pracovníka na údržbu v provo-
zu kovovýroby a žárové zinkovny Signum 
spol. v Pv. Nejlépe vyučen jako elektro-
mechanik, popř. zámečník. Požaduje-
me ŘP sk.B, vyhl. 50, svář. průk. Mzda 
100 Kč-125 Kč/hod. Tel.: 731 441 018

ASIKA s.r.o.
příjme STOLAŘE

s praxí na HPP pro provozovnu
v obci Dobrochov u Prostějova.

Nástup možný IHNED.
TEL.: 702 026 830

Hledáme kuchaře/-ku do restaurace Ha-
nácký dvůr Polkovice. Tel.: 725 085 068, 
restaurace@hanackydvur.cz

Hledáme pracovníka/-ci na obchod. 
a administrativní činnost. Náplň – komu-
nikace se zákazníky, zpracování objedná-
vek, fakturace. Požadujeme SŠ (VŠ), práce 
na PC (MS Office), ŘP sk. B, organizační 
schopnosti, znalost AJ, nebo NJ. CV za-
sílejte na e-mail cleantex@cleantex.cz,
bližší info tel.: 582  335 576

Přijmeme prodavače/prodavačku do 
autoservisu v Prostějově.Nástup mož-
ný ihned. Praxe v oboru automotive 
výhodou. Strukturovaný životopis za-
sílejte na email lukas@pneufloryk.cz.

VEDOUCÍ/ZÁST.VEDOUCÍ provozu 
v potr. výrobě ve firmě s dlouholetou 
tradicí - SŠ, znalost PC, vedení kolektivu, 
zákl. účetnictví, manual.zručnost, chuť 
a schopnost se učit, ŘP sk.B, praxe, své 
profesní životopisy prosím zasílejte na 
e-mail:pekarsro@seznam.cz

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

STŘEDOŠKOLAČKA HLEDÁ PRÁCI 
V PV. TEL.: 731 876 198

PR ÁCI HLEDÁ

www.vecernikpv.cz
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UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ
INZERCE
ve ètvrtek 

24. BØEZNA
 ve 12.00 hodin

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

HLEDÁTE BRIGÁDU?
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Obsluha pneuservisu 80 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné L. Dvorský Prostějov

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Asistent/-ka jednatele 20-25 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné Murdter Dvořák Olšany 
Číšníci a servírky 12 100 Kč pružný zákl.+praktická M. Křupka Prostějov
Grafik/-čka 12-15 000 Kč jednosměnný úplné střed. odborné Cheops Prostějov
Kuchař/-ka 17-20 000 Kč turnusový střední odborné E. Kunze Prostějov 
Kvalitář/-ka 15 500 Kč nepřetržitý úplné střední odborné PROFROST Prostějov
Manažer/-ka prodej.občerstvení 17 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné KAJA Vrahovice
Mechanici, seřizovači 14 000 Kč jednosměnný střední odborné GALA Krasice
Mechanici, zámečníci 12-15 000 Kč jednosměnný střední odborné AMF Reece Vrahovice
Mistr kovoobrobny 19 000 Kč dvousměnný úplné střední odborné HANAKOV Prostějov
Obchodní zástupci 15 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné MICOS Prostějov
Obsluha pneuservisu 80 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné L. Dvorský  Prostějov
Obsluha výh. lot. automatů 16-25 000 Kč nepřetržitý střední odborné ENDL + K Prostějov
Pracovníci do výroby 77 Kč/ hod. třísměnný střední odborné AXTONE Prostějov
Pracovník/-ce herny 13 000 Kč třísměnný střední odborné BONVER WIN Prostějov 
Prodavači kebabu 15 500 Kč dvousměnný zákl.+praktická Sami Erdem Prostějov
Prodavač/-ka pult. prodej 12 100- 15 000 Kč turnusový  střední odborné ADAM VELKOOBCHOD Olšany
Řezníci a uzenáři 14 – 20 000 Kč jednosměnný zákl.+praktická ZD Vícov
Šič/-ka 11-16 000 Kč jednosměnný zákl.+praktická mpp mens production Prostějov
Technici stav. úřadu 15 170 - 22 810 Kč pružný úplné střední odborné Statutární město Prostějov
Traktorista 79 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné ZOD Němčice nad Hanou
Zedníci, obkladači 100 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné R a G ZESTA Prostějov
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významný zaměstnavatel v Jihomoravském kraji
držitel titulu Firma roku 2014 v Jihomoravském kraji 

a Odpovědná firma roku 2014 pro Jihomoravský kraj

HLEDÁME  ZODPOVĚDNÉHO  
PRACOVNÍKA ELEKROÚDRŽBY, KTERÝ  
SE NÁM BUDE STARAT O TYTO CNC  MODERNÍ 

STROJE  
Nabízíme:
skvělé technické zázemí
příjemné pracovní prostředí
odměňování na základě skutečného výkonu

HESTEGO a. s.
Na Nouzce 470/7 | CZ 682 01 Vyškov
tel. +420517321011 | fax +420517321010
hestego@hestego.cz | www.hestego.cz

EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST

ová
ce Plumlovská 36.

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

V dnešním vydání 
Večerníku najdete hned 

plný tucet pracovních 
nabídek, které jsou 

přístupny doslova všem... 
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

VNADY, BRZDA, ASPEKT, BASET, SFÉRA, KARAVAN, TYČKA, KMENT, APORT, 
TRIKY, PAŠÁK, ETICI, SFÉRY, BETLY, ASFALT, ZARAZIT, KRYSA, TIKAT, RYBÁŘ, 
BUCHTA, RADAN, TREST, VILAŘ, TRKOT, POČTY

ALTERNATIVNÍ ROCKOVÁ KAPELA
 POCHÁZEJÍCÍ Z VALAĚSKÉHO ......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I ve dvanáctém čísle letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 24. března 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 11/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Foerstrova Věra POKORNÁ, Foersterova 3, Prostějov

 Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                         od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Bedřich Grulich Magdaléna HRINÍKOVÁ, Studentská 8, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby od PRIMA LINQUA

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
POBOČKU Jitka ŠMÍDOVÁ, V. Špály 8, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ  v hodnotě400 Kč na služby RENOVACE DVEŘÍ.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
8,1,3,6 Alice VEJMOLOVÁ, Kostelecká 11, Prostějov
Výherce získává: 2 lístky na divadelní představení 

                                                                 DRAHOUŠKOVÉ od MK Litovel

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      
Veškerou péči o váš zevnějšek nabízí školní kosmetický salon

 Jarmila NĚMCOVÁ, B. Martinů 4, Prostějov
Výherce získal: Výherce získává POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby 
                                   kosmetického salónu SOŠ Prostějov.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

B

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

 do KULTURY a graficky lehce poupravili 

frontmana skupiny HORKÝŽE SLÝŽE, která se 

představila v prostějovském klubu Apollo 13...

Výherce získá DVĚ VSTUPENKY
 na koncert skupiny

MNÁGA A ŽĎORP v Olomouci.

soutěž

1
6

0
3

1
4

6
1

7
4

0

1
6

0
3

1
4

6
1

7
4

1

1
6

0
3

1
4

6
1

7
3

6

Výherce získá DVĚ VSTUPENKY 
na VELIKONOČNÍ ZÁBAVU od TABOO.

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 na sortiment prodejny HAPPY PETS.

Výherce získá POUKAZ 
 v hodnotě 400 Kč na služby. 
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Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

na konzumaci od Café Fantasia
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 Kino METRO 70 
pondělí 21. března
14:00 Pondělní Bijásek:
               Sedmero krkavců
česká pohádka 
17:30 Trabantem do posledního dechu
český dokument
20:00 Dvojníci
nová česká komedie
úterý 22.  března
NEHRAJEME
středa 23. března
17:30 Dvojníci
20:00 Deník komorné
francouzsko-belgické drama s titulky
čtvrtek 24. března
17:00 Batman vs. Superman:
               Úsvit spravedlnosti
americký akční fantasy film
20:00 Já, Olga Hepnarová
příběh poslední popravené ženy u nás... 
pátek 25. března
17:00 Batman vs. Superman:
               Úsvit spravedlnosti 3D
20:00 Čarodějnice
americký horor
sobota 26. března
15:30 Barbie, tajná agentka
animovaná komedie USA
17:00 Batman vs. Superman: 
                Úsvit spravedlnosti 3D
20:00 Já, Olga Hepnarová
neděle 27. března
15:30 Barbie, tajná agentka
17:00 Batman vs Superman:
                Úsvit spravedlnosti
20:00 Já, Olga Hepnarová
pondělí 28. března
15:30 Barbie, tajná agentka
17:30 Humr
koprodukční sci-fi thriller
20:00 Grimsby
akční komedie Velká Británie

Kino klub
DUHA
středa 23. března
14:00 Bio Senior - Život je život
česká komedie
sobota 26. března
15:00 Za kamarády z televize 3
pásmo pohádek ČR
17:30 SpongeBob ve filmu
               Houba na suchu
americká animovaná komedie
20:00 Mission Impossible: Národ grázlů
americký akční velkofilm

 Apollo 13 
čtvrtek 24. března
19:00 TADY A TEĎ TOUR 
KOWALL COMPANY & THE SMILE 
& NĚCO MEZI - spojení těchto přerov-
ských kapel dalo vzniku jarní tour
pátek 25. března 
20:00 AC/CZ & NEVÍM
ostravská skupina AC/DC Revival vznikla 
z iniciativy dvou muzikantů, kteří mají rádi 
tuto světoznámou kapelu tak moc, že se 
rozhodli aspoň přiblížit této rock‘n‘rollové 
ikoně a založili revival...
sobota 26. března
20:00 BASEMENT VIBES vol.4
rockový klub slaví třinácté narozeniny i zlo-
meným beatem, jakožto mejdanem s pořa-
dovým číslem 4. 
neděle 27. března
19:00 METAL MUTATION
pondělí 28. března
19:00 SONS OF DEATH VALLEY
koncert švédské kapely

ŠPALÍÈEK
Špalíček, Uprkova 18  
do 3. dubna 
VZPOMÍNKY NA PROSTĚJOV
Výstava výtvarníka Zdeňka Horáka

Kulturní klub
DUHA

b

úterý 22. března 
9:00 VELIKONOCE V LIDOVÝCH 
ŘEMESLECH
(foyer kina Metro 70)
18:00 POKRAČOVACÍ TANEČNÍ 
KURZY 
lektor Jan Halíř
pátek 25. března 
18:00 TANEČNÍ VEČER NEJEN 
PRO SENIORY
k tanci hrají manželé Vykoukalovi z 
Olomouce

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

pondělí 21.března
19:00 JIŘÍ PAVLICA a HRADIŠŤAN 
& VLASTA REDL S KAPELOU
aneb vandrovali hudci
středa 23. března 
19:00 GaetanoDonizetti: NÁPOJ LÁSKY
Slezské divadlo Opava 
čtvrtek 24. března 
19:00 Renato Giordano a Rodolfo 
Sonego: VÍM, ŽE VÍŠ, ŽE VÍM
Agentura Harlekýn Praha
Hrají: S. Stašová, M. Dlouhý, A. Daňko-
vá, V. Fridrich/P. Vančura

 Galerie U Hanáka
do 29. března
Lenka Hatašová „V jiném světle“
výstava slavné pražské fotografky

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 17. dubna
Miroslav Wagner: Archiv&Nové práce
výstava

Knihovna
úterý 22. března
9:30 Promítání filmu pro nevidomé 
do 31. března
SLAVNÉ VILY PROSTĚJOVA - onli-
ne soutěž pro každého
do 31. března
JARO V BÁSNÍCH 
Kdo vymyslí, napíše a pošle, nebo při-
nese do knihovny pro děti (Vápenice 9, 
Prostějov)
do 18. dubna 
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU - 
literární výstava

DIVADLO POINT
úterý 22. března
19:00 E=MC2, LÁSKO MOJE
(Patric Cauvin, Aleš Procházka)
sobota 26. března
19:00 TERSTOSTERON 
(Andrzej Saramonowicz)
Divadlo na Šantovce Olomouc

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
do 27. března
EGYPT - DAR NILU

 ZUŠ V. Ambrose
úterý 22. března
17:00 JARNÍ BESÍDKY ŽÁKU
čtvrtek 24. března
17:00 JARNÍ BESÍDKY ŽÁKU
do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
(Galerie Linka)

Zámek Konice
středa 23. března 
19:00 NON MESURA
koncert kytarového souboru 

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADELNÍ DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝA VÝSTAVYSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 21. března 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...22

TTIPIP Večerníku

Nápoj lásky (v originále L‘elisir d‘amore) je slavná komic-
ká opera Gaetana Donizettiho z roku 1832. Libreto k ní 
napsal Felice Romani a patří pro svou lehkost a vtipnost 
melodií mezi deset nejčastěji inscenovaných oper na světě. 
V prostějovském Městském divadle ji uvidíme tuto středu 
v podání souboru Slezského divadla Opava v režii Dany 
Dinkové j. h.
Děj je komickou parafrází na pověst o Tristanovi a Isoldě, kterou 
bohatá a krásná Adina předčítá své přítelkyni. Adinu marně mi-
luje plachý venkovan Nemorino. Situaci komplikuje příchod vo-
jáků s velícím seržantem Belcorem, který se Adině začne dvořit. 
Do vesnice přijíždí mastičkář Dulcamara se zázračnými lektvary. 
Nemorino si koupí nápoj lásky, který je obyčejným vínem, opije 

se a jeho plachost zmizí. Adina trucuje a oznamuje svůj sňatek 
s Belcorem. Nemorino si chce koupit ještě jednu láhev, aby Adinu 
získal, ale už nemá peníze. Nechá se tedy naverbovat jako voják 
a za žold si kupuje další nápoj lásky. Zároveň se rozkřikne, že zdě-
dil velký majetek po svém strýci. Opomíjený Nemorino je najed-
nou obletován všemi dívkami. Adina začne žárlit, a když se dozví, 
že se nechal naverbovat kvůli ní, vyznává mu lásku...
Představení mohou vidět všichni abonenti skupiny B a stále jsou 
ještě k mání lístky v doprodeji za 260, 280 nebo 300 korun.
Účinkují: T. Kavecká/M. Hochelová j. h., J. Nociar/D. Růžič-
ka, Z. Kapl/A. Vovk, J. Přibyl j. h./P. Soós j. h., I. Kaplová/Š. 
Maršálová, orchestr, sbor a balet Slezského divadla Opava. 
Diriguje: Francesco Bottigliero j. h.

Velikonoční dílna 
Městské kulturní středisko Konice ve 
spolupráci s Mateřským centrem Srdíčko 
zve na Velikonoční tvořivou dílnu, která 
se bude konat ve čtvrtek 24. března od 
9:00 do 12:00 hodin na zámku v Konici. 
Program tvořivé dílny bude zaměřen na 
Workshop FIMO výtvarnic Soni Holí-
kové a Evy Schwarzové. Bude zde mož-
nost zhotovení vlastních dekorací. 

Dřevořezba v Němčicích 
Dům dětí a mládeže Orion pořádá ve 
čtvrtek 24. března od 15:00 hodin ve 
svých prostorách velikonoční Dřevo-
řezbu pro mládež a dospělé. Čtyřhodino-
vým workshopem vás provede zkušený 
řezbář Tonda Bartošík. Vzhledem k ome-
zené kapacitě je třeba se nahlásit předem.

Zdobení velikonočního  stromu
V úterý 22. března od 14:00 hodin budou 
lidé z knihovny v Protivanově společně 
s dětmi zdobit na Náměstí velikonoční 
strom. Připojit se mohou všechny děti i ty 
nejmenší, stačí, aby donesly do knihovny 
vajíčko z tvrdého papíru vybarvené a vy-
střižené. V knihovně bude vajíčko zatave-
no do fólie tak, aby se venku nerozmazalo. 

akce v regionu...
Muzeum historických 
kočárů zahájí sezónu 

Tuto sobotu 
26. března vy-

jede z Muzea historických kočárů 
v Čechách pod Kosířem cestovní ko-
čár, který se vydá po pamětihodných 
místech Olomouckého kraje. Do 
jednotlivých obcí zavítá kočár v čele 
s váženým cechmistrem kočárnickým 
v doprovodu jízdní hlídky 1. hulánské-
ho regimentu, urozená, zámecká vrch-
nost ve společnosti dvojice lidových 
muzikantů, aby šířila zábavnou formou 
osvětu a kouzlo dávných tradic i díla 
našich předků. Kočár vyjede v  8:15 
hodin a pojede přes Lhotu a dalších 
třináct obcí až do Slatinic, kde v 17:00 
hodin proběhne krmení koní. Pak už 
se koně vydají zpět do Čech pod Ko-
sířem. Po oba dva víkendové dny navíc 
budou v muzeu probíhat akce zaměře-
né na velikonoční svátky. Lidé si budou 
moci nazdobit vajíčka, uplést pomláz-
ku i vyzkoušet další aktivity spojené 
s Velikonocemi. Připraven bude do-
provodný program. 

WWW.VECERNIKPV.CZ

KDY: STØEDA 23. BØEZNA, 19:00 HODIN
KDE: MÌSTSKÉ DIVADLO PROSTÌJOV, VOJÁÈKOVO NÁM.1

LEDNÍ HOKEJ:

středa 23. března:
15:00: LHK Jestřábi Prostějov - SK Kar-
viná (30. kolo Ligy mladších žáků „D“, sk. 
„T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
17:00: LHK Jestřábi Prostějov - SK Kar-
viná (30. kolo Ligy starších žáků „B“, sk. 
„T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
sobota 26. března:
10:15: Minihokej Olomouckého kraje 
(18. kolo soutěže pro ročníky 2007, Více-
účelová hala-ZS Pv).

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí se koná 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 
11:30 hodin. 
Úterky od 17:00 do 19:00 hodin patří  
vzdělávacímu setkání s hlídáním dětí.
V úterý 22. března pořádá VELIKONOČNÍ 
KONCERT – kvarteto Musica Excelsia
Před velikonocemi si budeme moci užít kon-
cert kvarteta, složeného z profesionálních 
hudebníků Moravské filharmonie. Zahrají dílo 
Josepha Haydna: Sedm posledních slov Ježíše 
na kříži. 
Ve čtvrtek 24. března se uskuteční tvořivá 
dílna VELIKONOČNÍ VIZOVICKÉ 
PEČIVO. Na programu bude tvorba 
dekorací z oblasti Vizovic. Lektorka přinese 
speciálně připravené těsto, ze kterého pak 
účastníci budou tvořit tradičními postupy 
tvary a dekorace pro použití v čase velikonoc.

ICM 
V pondělí 21. března od 15:00 hodin se 
koná tvořivá dílna dobrovolnice Eleny, na 
níž si můžete vyrobit  VELIKONOČNÍ 
KOŠÍČEK, ať už pro vás jako dekoraci, 
nebo na výslužku.
MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě procvičit 
angličtinu, francouzštinu, nebo španělštinu? 
Přihlašte se na míčové hry s našimi dobro-
volnicemi Marion a Elenou. Hrát se bude 
každou středu od 15:00 do 16:30 hodin. 
Stále jsou ještě volná místa. Přihlásit se mů-
žete na e-mailu  info@icmprostejov.cz

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pondělí 21. března od 16:00 do 18:00 
hodin se koná KERAMIKA - tvořivá dílna. 
Pracovní oblečení s sebou. 
Ve čtvrtek 24. března od 8:00 do 15:30 
hodin je na programu celodenní akce 
VELIKONOČNÍ PRÁZDNINY pro 
děti 1. až 4. tříd základních škol plná tvoření, 
velikonočních zvyků a her. Budou se vyrábět 
jarní dekorace, pracovat s pedigem i s by-
linkami, na zahradě si všichni zahrají jarní 
hry a nebude chybět ani něco zeleného... 

RÙZNÉ…
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí k zapůjčení 
kompenzační pomůcky, např. polohovací 
lůžka, ortopedické vozíky, chodítka, WC 
křesla aj. Služby jsme rozšířili i o rozvoz 
pomůcek. Bližší informace v kanceláři č. 106 
nebo na tel. č. 588 008 095, 724  706  773

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, Svatoplukova 15 

I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 

sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 

upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Lazariánský servis zve na OZDRAVNÝ 
POBYT v měsíci srpnu do Chorvatska. 
Pobyt je vhodný pro rodiče s dětmi, pro 
handicapované a seniory. Zájemci se mo-
hou přihlásit na tel.: 776 054 299 u paní 
Zapletalové. 

Ve čtvrtek 24. března 2016 v 19:30 
hodin PŘEDVELIKONOČNÍ TA-
NEČNÍ VEČER  pro všechny příznivce 
dobrého tance v tanečním klubu na Olo-
moucké ulici v Prostějově.

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace 
a události z vašeho okolí…   

Program reportáží zpravodajského bloku v období 22.3. – 28. 3. 2016:
1. Druhá etapa rekonstrukce Tylovy ulice
2. Rekonstrukce arkád na Městském 
hřbitově v Brněnské ulici 
3. Výměna kotlů ve Společenském domě 

4. Městská policie Prostějov zve na testy 
na přítomnost alkoholu po Velikonocích
5. Zdobení velikonočních stromků

KULTURA:
1. Nákup uměleckých děl do majetku města Prostějova

SPORT:
Vyhlášení nejlepšího sportovce města
Mistryně světa v zimním plavání

Týdenní zpravodajské bloky z Prostìjova bìží na:
kabelové televizi (celý týden)
webových stránkách www.prostejov.eu (grafický odkaz PROSTĚJOVSKÝ 
INFOKANÁL) – celý týden, k dispozici archiv vysílání
digitálním satelitu – ASTRA 3B
pozemním vysílání – anténa nastavena na vysílač Radíkov (Olomouc) nebo 
Tlustá hora (Zlín).

Vysílání na satelitu a přes klasickou anténu probíhá v rámci celostátního 
regionálního televizního kanálu  Regionalnitelevize.cz, kdy premiéry vysílání 
z našeho regionu jsou vždy v 18:40, reprízy potom každé 4 hodiny.

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Čtvrtek  24.3.Čtvrtek  24.3.  10:15 - 12:1510:15 - 12:15
Pátek  25.3.Pátek  25.3. 9:45 - 10:45 9:45 - 10:45
  16:15 - 17:15  16:15 - 17:15
Sobota  26.3.Sobota  26.3. 14:00 - 16:00 14:00 - 16:00
  18:30 - 19:30  18:30 - 19:30
Neděle 27.3.Neděle 27.3. 10:30 - 12:30 10:30 - 12:30
  13:30 - 14:30  13:30 - 14:30

GAETANO DONIZETTI: NÁPOJ LÁSKY
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Sportovní dresy vyměnily hráčky TJ OP za slušivé úbory a pod dohledem kouče Željka Živkoviče si užívaly vlastního plesu. 
 Foto: Jiří Možný

Populární rocková
kapela vyprodalakapela vyprodala
prostìjovský klubprostìjovský klub

Číslo 12•Ročník 20
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MILUJEMEVEČERNÍK®
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navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz
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●● Poradíme jak na bolesti hlavy 
a představujeme i další finalistku 
klání Proměny Image strana 28

JEDNA VÝHRA
OD POSTUPU

SERVIS 
PRO ŽENY

●● Volejbalistky Prostějova ve-
dou ve čtvrtfinále play off nad 
Šternberkem 2:0 na zápasy
 strany 40 a 41

SEDNĚTE 
NA KOLO
●● Další tematická strana nás ten-
tokrát zavede na oblíbený jízdní 
prostředek  strana 30

II. TØÍDA OFS PV – 15. KOLO
TJ SOKOL OLŠANY
TJ SOKOL URČICE „B“

SOBOTA 26.3. 15:30 HODIN
Fotbalový areál v Olšanech

II. TØÍDA OFS PV – 15. KOLO
TJ SOKOL OTASLAVICE

TJ HANÁ PROSTĚJOV
SOBOTA 26.3. 15:30 HODIN

Fotbalový areál v Otaslavicích

II. TØÍDA OFS PV – 15. KOLO
TJ SOKOL VRAHOVICE

TJ SOKOL ZDĚTÍN
SOBOTA 26.3. 15:30 HODIN

Fotbalový areál ve Vrahovicích

II. TØÍDA OFS PV – 15. KOLO
FK NĚMČICE NAD HANOU

TJ SOKOL DRŽOVICE
NEDĚLE 27.3. 15:30 HODIN

Fotbalový areál v Němčicích

II. TØÍDA OFS PV – 15. KOLO
TJ SMRŽICE

FK SKALKA 2011
NEDĚLE 27.3. 15:30 HODIN

Fotbalový areál ve Smržicích

                boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M

➢
zpravodajství z dění kolem 1.SK Prostějov

 najdete na straně 31

Zveme na šlágr Večerníku – FOTBAL

PROSTĚJOV Tak je to tady! Třetiligové trávníky ožily uplynulý 
víkend a v sobotu zavítá fotbalové jaro i do Prostějova. V těs-
ném souboji po podzimu vedoucích týmů tabulky je takřka po-
vinností uhrávat v domácím prostředí plné bodové zisky. První 
výzvou pro ekipu trenéra Františka Jury je nevyzpytatelný tým 
Otrokovic.
Pokud se ale na situaci zadíváme optikou nedávno završené zimní 
přípravy, leží ta úplně největší výzva spíše uvnitř mužstva samotného. 
Teprve v týdnu předcházejícím startu mistrovských zápasů se zdravot-
ní kondice hráčů konsolidovala natolik, že „nepoužitelní“ zůstali pouze 
dva mladíci – Petržela a Sečkář.
Co do kvantity relativně akceptovatelné, co do kvality i tak ovšem vel-
ká škoda. Petrželova rychlost a neustálý pohyb ve středu hřiště by byl 
při probouzení ze zimního spánku vysoce žádoucí. Právě strnulost, 
nedostatek pohybu a aktivity jak směrem dopředu, tak i dozadu, byl 
hlavní příčinou neuspokojivých výsledků přípravných zápasů.
Citelným oslabením je i rychlý Sečkář, pokud tedy hraje v optimálním 
rozpoložení, které dokáže vytvořit u lajny pořádný průvan a zásobovat 
míči spoluhráče v šestnáctce. Jeho berle ovšem nevěstily nic dobrého.
Ostatní hráči jsou více či méně v pořádku. Tedy co se týče zdravotní 
a fyzické kondice. Jak je na tom tým psychicky jako celek, prokáží prá-
vě úvodní kola. Mohou přinést nadstandardní „lauf“ nebo skloněné 
hlavy. Aby nenastala ta druhá možnost, je potřeba přijít na stadion 
a pořádně fandit. Takže sraz je v sobotu 26. března v 15:00 hodin. Všem 
v prostějovských barvách hodně štěstí! (tok)

●● Bývalý Jestřáb Aleš Sova 
postoupil s Herningem po vý-
hře 4:3 na zápasy do semifinále 
dánské ligy, o to stejné bojuje 
na Slovensku se Zvolenem Juraj 
Jurík, jenž v prvních čtyřech due-
lech získal hned šest kanadských 
bodů.

●● Pro náhlé onemocnění Vilmy 
Cibulkové bylo zrušeno úterní 
představení LENI v  Městském 
divadle. O náhradním termínu se 
jedná.

●● René Kajaba posunul Vsetín 
proměněným nájezdem do finá-
le druhé ligy, v němž však i díky 
kadenci Vladimíra Luky s Marti-
nem Piechou zatím vládne favori-
zovaný Frýdek-Místek, nic na tom 
nezměnil ani gól další exJestřába 
Michala Nedbálka.

●● Zabrousili jsme do historie 
a i díky vám čtenářům Večerníku 
jsme zjistili zajímavosti kolem 
Krále Majálesu.  
 Čtěte na straně 27

●● Odchovanec prostějovské-
ho fotbalu Pavel Hloch přispěl 
k výhře Třince na Vyšehradě osm-
desátimetrovým pasem, po němž 
Malcharek vsítil vítěznou bran-
ku. Hned po půlhodině hry však 
musel kvůli zranění nohy střídat 
a zápas nedohrál.

●● Duel okresního přeboru 
mužů mezi Přemyslovicemi 
a Určicemi „B“ se místo neděle 
1. května uskuteční již o den dří-
ve, tedy v sobotu 30. dubna od 
16:30 hodin.

JEDNOU
VĚTOU Vykročí 1.SK Prostějov doma

na jaře tou „pravou“ nohou?

EXPLOZE
V PODÁNÍ
HORKÝŽE SLÍŽE

Foto: Pavla Vašková

PROSTĚJOV S velkou hráčskou ztrátou pro nadcházející ročník se musí definitivně smířit 
v prostějovském mužstvu. Je totiž na sto procent zřejmé, že Michal Dragoun na Hané pokračovat 
nebude a jeho přáním pro nadcházející sezónu je získat angažmá ve středních Čechách. „Už jsem 
s vedením Prostějova mluvil a oznámil jsem jim, že z rodinných důvodů bych chtěl být s manželkou 
a hledáme angažmá blízko Dobříše. V červenci čekáme druhé dítě, takže mě mrzí, že nemůžu 
přijmout super nabídku od Jestřábů, ale rodina je na prvním místě. Proto jsem se takto rozhodl 
a myslím si, že i vedení to tak chápe,“ prozradil Večerníku dvaatřicetiletý útočník, který aktuálně 
pomáhá Spartě v extraligovém čtvrtfinále proti Zlínu.  (jim)
Další novinky a exkluzivní pohled na výkony hráčů v nedávno skončeném ročníku 2015-
2016 najdete na stranách 38 a 39

Foto: archiv Večerníku

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

Basketbalistky poprvé plesaly

OHROZIM Velice příjemná, až rodinná atmosféra panovala na 1. basketbalovém plesu dívek 
a žen, který v sobotu večer hostil ohrozimský kulturní dům. Do útulných prostor poměrně nedávno 
zrekonstruované budovy si našlo cestu mnoho desítek návštěvníků a v převážné většině velkých 
basketbalových nadšenců, kteří se náležitě bavili. A to jak za tónů a zpěvu skupiny Naosto, tak 
při atraktivním vystoupení pole dance tanečnice, doprovodných míčových soutěžích i tombole. 
Premiéra se tak vydařila a plesalo se až do ranních hodin.  (jim)
 podrobnější reportáž, fotogalerii a video najdete na www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Naleznete
uvnitř
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„Jsme rádi, že jsme si zase v šatně „Jsme rádi, že jsme si zase v šatně 
zakřičeli po výhře, potřebovali jsme to. “zakřičeli po výhře, potřebovali jsme to. “
  trenér Prostějova Zbyněk ChOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk ChOLEVA
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„Určitě nejsme spokojeni s tím, co se stalo„Určitě nejsme spokojeni s tím, co se stalo
Radovanu Kouřilovi. Sice je nás dostatek, Radovanu Kouřilovi. Sice je nás dostatek, 
ale s ním by to bylo určitě lepší. “ale s ním by to bylo určitě lepší. “
  asistent trenéra Orlů David asistent trenéra Orlů David HÁJEKHÁJEK
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  Ariete Ariete 
 Prostějov

Lions Lions 
  Jindřichův Hradec

8787

7777 čtvrtiny skóre
 1. 25-18
 2. 11-25
 3. 20-25
 4. 21-19
  poločas:  36-43

Lamar 30, Wright 15, James 14, White 8, Vošlajer 6, Zuzák 
4, Stegbauer 0, Fait 0, Fical 0, Kaša 0. Trenér: David Musil

Palyza Lukáš 28, Marko Roman 11, Kouřil Radovan 11, Slezák 
Pavel 10, Roseboro Brett 10, Dokoupil Petr 10, Šteffel David 3, 
Norwa Michal 2, Tomanec Jan 2, Sehnal Marek 0, Novák Martin 
0, Peterka Ondřej 0.  Trenér: Zbyněk Choleva

SESTAVA 
JINDŘICHOVA

HRADCE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 39. kolo

Střelba 2b.: 52/26:45/21
Trojky:  1:12
Trestné hody:  24/22:27/12
Doskoky: 44:37

Asistence: 12:19
Osobní chyby: 19:19
Získané míče:  7:11
Ztracené míče: 22:19

Rozhodčí: 
Hošek, 

Blahout, Znamínko
Diváci: 650.

39. kolo: Kolín - Ústí nad Labem 106:83 (30:23, 62:42, 91:65). Nejvíce bodů: Bakič a Skin-
ner po 19, Machač 16, Glover 15, Horák 11 - Anthony 18, Pecka 13, Barham 12, Bosák 10 * 
Děčín - Opava 90:82 (16:19, 40:31, 63:54). Nejvíce bodů: Vyoral 18, Pomikálek 15, Šiška 11, 
Kroutil, J. Houška a Stria po 10 - Šiřina 21, Zbránek 19, Blažek 12 * Svitavy - Pardubice 85:92 
(21:16, 46:52, 66:69). Nejvíce bodů: J. Jones 27, Teplý 19, Doaks 14, Barker 10 - Pandula 23, 
Wall 19, Švrdlík 17, Autrey 16 * Brno - Ostrava 78:76 (16:21, 41:40, 59:60). Nejvíce bodů: 
Křemen 24, Egwuonwu 15, Ojo a Ziegler po 12 - P. Bohačík 18, Bratčenkov 16, Igrutinovič 13, 
P. Novák 11.
40. kolo: Pardubice - Kolín 109:77 (27:18, 54:38, 86:57). Nejvíce bodů: Pandula 30, Autrey 
19, Wall 18, Švrdlík 14, Nečas 11 - Horák 13, Skinner 12, Ličartovský 9 * USK Praha - Děčín 
63:64 (22:11, 33:30, 45:40). Nejvíce bodů: Michal Mareš 18, Josipovič 14, Alič 9 - Pomikálek 
18, Šiška 13, Carter a Vyoral po 7 * Opava - Jindřichův Hradec 108:74 (28:11, 49:25, 82:46).
Nejvíce bodů: Gniadek 22, Zbránek 21, Blažek 19, Cvek a Jurečka po 16 - Wright a James po 18, 
Lamar 16, Fait 13.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Dohrávka 40. kola, úterý 22. března, 20.10 hodin: SLUNETA Ústí nad Labem – 
mmcité Brno.
41. kolo, středa 23. března, 18.00 hodin: mmcité Brno – BK JIP Pardubice (18.30), 
BK Opava – Ariete Prostějov, BK ARMEX Děčín – NH Ostrava, GEOSAN Kolín – 
BOHEMILK Tuři Svitavy (17.45), USK Praha – Lions Jindřichův Hradec.
42. kolo, sobota 26. března, 17.00 hodin: Ariete Prostějov – GEOSAN Kolín, BO-
HEMILK Tuři Svitavy – mmcité Brno, USK Praha – BK Opava (17.30), SLUNETA 
Ústí nad Labem – BK ARMEX Děčín (neděle 27.3., 17.00), NH Ostrava – Lions Jin-
dřichův Hradec (17.30).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 10 9 1 956:695 90.0
2. BK ARMEX Děčín 37 28 9 2887:2560 75.7
3. Ariete Prostějov 37 26 11 2967:2684 70.3
4. BK JIP Pardubice 38 24 14 3138:2786 63.2
5. BK Opava 37 23 14 2980:2806 62.2
6. BC GEOSAN Kolín 37 20 17 2896:2866 54.1
7. USK Praha 37 17 20 2559:2575 45.9
8. NH Ostrava 37 15 22 2668:2809 40.5
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 38 15 23 2731:3079 39.5
10. SLUNETA Ústí nad Labem 37 13 24 2832:3049 35.1
11. mmcité Brno 36 10 26 2577:2948 27.8
12. BK Lions Jindřichův Hradec 37 9 28 2830:3164 24.3

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 40. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov
Bohemilk Tuři Bohemilk Tuři 
 Svitavy

8383
7575

čtvrtiny skóre
 1. 20-17
 2. 25-23
 3. 25-19
 4. 13-16
  poločas:  45-40

Slezák Pavel 15, Palyza Lukáš 14, Roseboro Brett 14, 
Marko Roman 12, Peterka Ondřej 7, Norwa Michal 4, Šteffel 
David 3, Dokoupil Petr 2, Sehnal Marek 2, Kouřil Radovan 0, 
Novák Martin 0 Trenér: Zbyněk Choleva

Bruinsma 19, Jones 18, Barker 8, Vaňák 6, Jaroš 6, Bašta 3, 
Jurka 2, Doaks 0  Trenér: Stanislav Petr

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
SVITAV:

kooperativa nbl - 40. kolo

Střelba 2b.: 40/21:54/18
Trojky:  10:10
Trestné hody:  13/11:12/9
Doskoky: 49:40

Asistence: 23:9
Osobní chyby: 17:17
Získané míče:  6:8
Ztracené míče: 17:7

Rozhodčí: 
Hruša, 

Nejezchleb, Holubek
Diváci: 695. „Juliánov nepředvedl nic extra, my jsme se „Juliánov nepředvedl nic extra, my jsme se 

bohužel přizpůsobili.“bohužel přizpůsobili.“
  krčil rameny kostelecký kouč JIŘÍ GREPLkrčil rameny kostelecký kouč JIŘÍ GREPL
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„Kluci odehráli dobrý zápas, snažili se, „Kluci odehráli dobrý zápas, snažili se, 

bojovali až do konce, ale chyběly nám síly.“bojovali až do konce, ale chyběly nám síly.“

  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
strana 43

TJ Sokol TJ Sokol 
 Juliánov  
TJ Sokol TJ Sokol 

Kostelec na Hané-HK

2929
27

poločas.

15:11

Mayer, P. Navrátil – Přikryl 6, Smékal 8, J. Prášil, Diviš 1, 
Grulich 3, Kopečný, Dostál 1, Vymětal 3, Švec 5, V. Prášil, 
Jan Grepl, Oščádal. Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

HÁZENÁ 16. KOLO 2. LIGY MUŽŮ

Rozhodčí: Valášek, Vychodil. Vyloučení: 2:3. ŽK: 2:2. Sedmičky: 4/4:2/2. 
  Diváků: 40.

SHCSHC
 Maloměřice
TJ Sokol IITJ Sokol II

 Prostějov

32
2727

poločas.

15:12

Hrubý, Zacpal – Kozlovský 18, Burget 1, Vasyliev 2, Jurík 1, 
Chytil 1, Bečička, Ordelt, Procházka 2, Čižmárik, Mikulka 2, 
Raška.  Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

HÁZENÁ – 16. KOLO 2. LIGY MUŽŮ

Rozhodčí: Douda – Škroch. ŽK: 3:2. Vyloučení: 2:3. Sedmičky: 1:2.
  Diváků: 88.

17. kolo, sobota 2. dubna, 17.00: Bohunice – Ivančice (15.00), Napajedla – Maloměřice, 
Sokol II Prostějov – Juliánov, Hustopeče – Kuřim (neděle 3.4., 10.30), Kostelec na Hané – 
Telnice (neděle 3.4., 10.30), Tišnov – Velké Meziříčí (neděle 3.4., 17.00).

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Bohunice – Tišnov 32:30, Kuřim – Napajedla 41:28, Ivančice – Telnice 33:22, 
Velké Meziříčí – Hustopeče 23:20.

DALŠÍ VÝSLEDKY 16. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. Bohunice 16 13 2 1 411:362 28
2. Ivančice 16 12 1 3 449:387 25
3. Hustopeče 16 9 2 5 427:404 20
4. Juliánov 15 7 3 5 432:418 17
5. Prostějov 16 8 1 7 458:450 17
6. Kostelec na Hané 16 6 1 9 415:406 13
7. Maloměřice 15 6 1 8 384:390 13
8. Tišnov 16 6 1 9 480:514 13
9. Velké Meziříčí 16 6 0 10 419:438 12
10. Kuřim 15 5 1 9 445:454 11
11. Telnice 15 4 2 9 376:453 10
12. Napajedla 16 4 1 11 410:430 9

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 16. KOLE

Čtvrtfinále:
3. zápasy, středa 23. března, 17.00 hodin: KP Brno – Ostrava (19.15), Olymp Praha 
– Přerov, Frýdek-Místek – Olomouc, Šternberk – Prostějov.
Případné 4. zápasy, čtvrtek 24. března, 17.00 hodin: KP Brno – Ostrava (18.00), 
Olymp Praha – Přerov, Frýdek-Místek – Olomouc, Šternberk – Prostějov.
Případné 5. zápasy, sobota 26. března, 17.00 hodin: Ostrava – KP Brno, Přerov – 
Olymp Praha (18.00), Olomouc – Frýdek-Místek, Prostějov – Šternberk.

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

1. čtvrtfinále Play-off: Olomouc - Frýdek-Místek 3:0 (16, 19, 19). Nejvíce bodů: 
Dědíková 14, Závodná 12, Kubová a Dumančičová po 8 - Holišová 9, Pavelková a Štrbová po 
7. Stav série: 1:0. * Přerov - Olymp Praha 0:3 (-16, -22, -16). Nejvíce bodů: Kohoutová 11, 
Polášková 8, Tomášeková 7 - Hodanová 13, Nová 12, Šimáňová 11. Stav série: 0:1. * Ostrava - 
KP Brno 3:0 (23, 17, 13). Nejvíce bodů: neuvedeno. Stav série: 1:0.
2. čtvrtfinále Play-off: Prostějov - Šternberk 3:0 (17, 9, 13). Nejvíce bodů: Matienzová 
16, Vargasová 12, Herelová 11 - Borovcová a Němčíková po 4. Stav série: 2:0 * Olomouc - 
Frýdek-Místek 3:0 (17, 17, 26). Nejvíce bodů: Kubová 16, Dumančičová 14, Závodná 13 
- Pavelková 15, Holišová 11, Štrbová 7. Stav série: 2:0 * Ostrava - KP Brno 3:0 (12, 19, 15). 
Nejvíce bodů: Nachmilnerová 13, P. Kojdová 9, Zedníková 8 - Suchá 9, Tesařová 5. Stav série: 
2:0 * Přerov - Olymp Praha 0:3 (-20, -26, -21). Nejvíce bodů: Polášková 11, Gálíková 10, K. 
Kohoutová a Svobodová po 6 - Hodanová 20, Nová 17, Vyklická 9. Stav série: 0:2.

DALŠÍ VÝSLEDKY PLAY-OFF

„Tento zápas holky zvládly velice dobře. „Tento zápas holky zvládly velice dobře. 
Výkon celého týmu měl kvalitu.“Výkon celého týmu měl kvalitu.“
 asistent trenér VK AGEL Lubomír PETRÁŠ asistent trenér VK AGEL Lubomír PETRÁŠ
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„Oba domácí duely holky „Oba domácí duely holky 
zvládly tak, jak měly.“zvládly tak, jak měly.“
 kouč Agelek MIROSLAV ČADA kouč Agelek MIROSLAV ČADA
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    VK AGELVK AGEL
  Prostějov 
TJ Sokol TJ Sokol 

 Šternberk

33
00

set skóre min.
   1. set:  25:9 14
   2. set: 25:10 19

 3. set: 25:12 22

Š. Šenková, M. Šenková, Dudová, Borovcová, 
Janečková, Jurčíková, libero Matoušková. Střídaly: 
Kratochvílová, Němčíková, Zatloukalová, Beránková. 
 Trenéři: Martin Hroch a Miroslav Jehlář.

SESTAVA 
ŠTERNBERKA:

čtvrtfinále play off; 1. zápas

Stav série: 1:0. Rozhodčí: Peloušek a Kubinec. Čas: 55 minut. Diváků: 300.

    VK AGELVK AGEL
  Prostějov 
TJ Sokol TJ Sokol 

 Šternberk

33
00

set skóre min.
   1. set: 25:17 25
   2. ser: 25:9 19

3. set: 25:13 27

Zatloukalová, M. Šenková, Dudová, Borovcová, 
Janečková, Němčíková, libero Přibylová – Beránková, 
Jurčíková, Kratochvílová.  
 Trenéři: Martin Hroch a Miroslav Jehlář.

SESTAVA 
ŠTERNBERKU:

čtvrtfinále play off; 2. zápas

Stav série: 2:0. Rozhodčí: Kubinec a Zimmermann. Čas: 61 minut. 
   Diváků: 300.

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN 

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

Gambová, Herelová, Vargas, Matienzo, Borovinšek, 
Weiss, libero Kovářová. Střídala: Soares. Připraveny 
byly: Steenbergen, Markevich, Tinklová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš. 

Tinklová, Markevich, Herelová, Vargas, Matienzo, 
Steenbergen, libero Kovářová. Připraveny byly: 
Weiss, Borovinšek, Gambová, Soares. 
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

VÝSLEDKY ANKETY SPORTOVEC MÌSTA PROSTÌJOVA 2015
SPORTOVEC ROKU 2015

1. Lucie ŠAFÁŘOVÁ (tenis, TK Agrofert Prostějov)
2. Petra KVITOVÁ (tenis, TK Agrofert Prostějov)
3. Oldřich ŠORF (parašutismus, ASO Dukla Prostějov)
4. Tomáš Berdych (tenis, TK Agrofert Prostějov), 5. Libor Jiroušek, 6. Jiří Gečnuk (oba parašutismus, ASO 
Dukla Prostějov), 7. Jan Koudelka (fotbal, 1.SK Prostějov), 8. Wojciech Pszczolarski (cyklistika, SKC TUFO 
Prostějov).

TALENT ROKU 2015
1. Michal HLAHŮLEK 
 (lukostřelba, Lukostřelba Prostějov)
2. František VÁŇA (basketbal, Ariete Prostějov)
3. Kristýna ADAMČÍKOVÁ 
 (volejbal, VK AGEL Prostějov)
4. David Píchal (fotbal, 1.SK Prostějov), 5. Daniel Po-
nížil 6. Eva Mičková (oba gymnastika, TJ Prostějov), 7. 
Michal Bureš (společenský tanec), 8. Eliška Hubáčko-
vá (krasobruslení, KRASO-bruslení Prostějov), 9. Jan 
Koutný (biatlon, Klub biatlonu Prostějov), 10. Radim 
Hejdušek (lezení na umělé stěně, Horolezecký oddíl 
Adrenalin Prostějov), 11. Daniel Chytil (cyklistika, 
SKC TUFO Prostějov), 12. Matyáš Roubík, 13. David 
Zaoral (oba judo, TJ Sokol I Prostějov), 14. Michaela 
Krátká (basketbal, TJ OP Prostějov), 15. Pavel Ján (box, 
DTJ Prostějov). 

CENA KOMISE SPORTOVNÍ 2015
Pavel SLEZÁK (basketbal)
Tatsiana MARKEVICH  (volejbal)
Michal BUREŠ (společenský tanec)

TÝM ROKU 2015
1. ASO DUKLA Prostějov (parašutismus)
2. TK AGROFERT Prostějov (tenis)
3. Ariete Prostějov (basketbal)
4. Lukostřelba Prostějov (lukostřelba), 5. 1.SK Prostějov 
(fotbal), 6. SKC TUFO Prostějov (cyklistika).

MLÁDEŽNICKÝ TÝM ROKU 2015
1. VK AGEL Prostějov (volejbal)
2. TK AGROFERT Prostějov (tenis)
3. TJ Sokol I Prostějov (nohejbal)
4. SKC TUFO Prostějov (cyklistika), 5. TJ Sokol centrum 
Haná (házená), 6. TJ Sokol I Prostějov (judo). 

TRENÉR ROKU 2015
Miroslav ČADA (volejbal)
Jaroslav NAVRÁTIL (tenis)

MLÁDEŽNICKÝ TRENÉR ROKU 2015
Lukáš MIČEK (volejbal)
Zdeněk GOTTWALD (judo)
Jindřich HEJČÍK (zápas)

SÍÒ SLÁVY 2015
Jindřich VEDMOCH (parašutismus)
Jiří NOVÁK (tenis)

SPORTOVNÍ UDÁLOST ROKU 2015
BladeNights Prostějov SC DDS

NEPROFESIONÁLNÍ SPORTOVEC 2015
Bohumil KORBAŘ (polní kuše)
Bronislav KHÝR (dálkový běh)

CENA FAIR PLAY
 – SPORTOVNÍ SRDCE 2015

Břetislav MÜLLER (basketbal)
SPORTOVNÍ HVÌZDA 

PROSTÌJOVSKÝCH MÉDIÍ 2015
Michaela KRÁTKÁ 
 (basketbal, TJ OP Prostějov)

NA WWW.VECERNIKPV.CZ NA WWW.VECERNIKPV.CZ SI S CHUTÍ VLEZEMSI S CHUTÍ VLEZEM
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8. kolo (19. a 20. března): SKB Lázně Třeboň – Jihomoravský Region 10:6, Armex Rohovník Děčín 
volno.

VÝSLEDKOVÝ SERVIS:

4. kolo (31. října a 1. listopadu): Rohovník Armex Děčín – Jihomoravský region, Spol Fit Gym a SKP 
Ústí nad Labem, BC SKB Třeboň, BC DTJ Prostějov volný los.

KAM PŘÍŠTĚ...

„Prostějov znovu ukázal svou sílu.“„Prostějov znovu ukázal svou sílu.“

  kouč reprezentace a vedoucíkouč reprezentace a vedoucí
  Ústí VASIL LARIONOV  Ústí VASIL LARIONOV
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 Tým Z V VP PP P Skóre

1. BC DTJ Prostějov 2 2 0 0 26:6 4
2. SKB Lázně Třeboň 3 1 1 1 18:30 3
3. Spol Fit Gym a SKP Ústí nad Labem 2 0 1 1 14:18 1
4. Jihomoravský region 1 0 0 1 6:10 0
5. Rohovník Armex Děčín 0 0 0 0 0:0 0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA

               BC DTJ  BC DTJ 
 Prostějov
Fit Gym+ SKP Sever

  Ústí nad Labem 44

1212 Průběh utkání: 
2:0, 4:0, 4:2, 6:2, 8:2, 

10:2, 12:2, 12:4
Rozhodčí:

Hečko – Duraj, 
Zetek, Valtýř
Diváci: 400mm

 8. kolo extraligy boxu 2015/2016
Průběhěhhhhhhhhhhhhh uuuuuuuuuuuuutktttttktktktktktktktktkkáání:

do 56 kg: Filip Barák – Jaroslav Hriadel  
 2:0 T.K.O. v 1. kole
do 60 kg: Lukáš Dekýš – Miroslav Šaloun 
 2:0 T.K.O. v 2. kole
do 64 kg: Pavel Polakovič – Erik Agateljan 
 0:2 na body
do 69 kg: Tibor Kružel – neobsazeno 
 2:0 bez boje

do 75 kg: Robert Bilík – neobsazeno 
 2:0 bez boje
do 81 kg: Marek Andrýsek – Jan Klikar 
 2:0 na body
do 91 kg: Erik Tlkanec – Marek Vaněček 
 2:0 bez boje
nad 91 kg: Marek Chmela – Dan Táborský 
 0:2 na body

ATP - INDIAN WELLS, muži
Dvouhra 3. kolo: Berdych - Čorič 
(Chorvatsko) 6:1, 7:6. Osmifinále: 
Berdych - Raonic (12-Kanada) 4:6, 6:7.
WTA - INDIAN WELLS, ženy
Dvouhra ženy - 3. kolo: Kvitová 
(8) - Larssonová (Švédsko) 6:3, 4:6, 
7:5; Strýcová - Naraová (Japonsko.) 
3:6, 6:1, 6:2; Karolína Plíšková (18) 
- Ivanovičová (14-Srbsko) 6:2, 6:0. 4. 

kolo: Kvitová  - Gibbsová (USA) 4:6, 
6:3, 6:4; Karolína Plíšková - Kontaová 
(25- Velká Británie) 7:6 (7:2), 3:6, 
6:3; Strýcová - Halepová (5-Rumun-
sko) 3:6, 0:1 skreč. Čtvrtfinále: Karo-
lína Plíšková - Kasatkinová (Rus.) 6:3, 
6:2, Kvitová - A. Radwaňská (3-Pol-
sko) 2:6, 6:7. Semifinále: Karolína 
Plíšková - Azarenková (13-Bělorusko) 
6:7, 6:1, 2:6.

Vyplněný kupón zašlete poštou nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 

FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU - 1. KOLO: 

TIPOVACÍ KUPÓNTIPOVACÍ KUPÓN

Jméno a příjmení

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

1. HFK Třebíč - 1.SK Prostějov

2. Čechovice - Lutín

3. Kostelec - Pivín3. Kostelec - Pivín

4. Skalka - Brodek u Prostějova

5. Čechovice B - Němčice5. Čechovice B - Němčice

6. Držovice - Vrahovice

7. Haná Prostějov - Olšany7. Haná Prostějov - Olšany

8. Určice B - Smržice

9. Bedihošť – Dobromilice9. Bedihošť – Dobromilice

 TIP 1 0 2 




20162016

TJ SokolTJ Sokol
 Určice Určice

FK FK 
 Mohelnice "B"

11

11
Poločas: 1:0

Branky: 3. Šmíd – 90. Zapletal.
 Rozhodčí: Vedral – Jelínek, Přikryl. ŽK: 66. Knýř, 67. Vokoun (oba M).
 Diváků: 100.

Holásek – Šnajdr, Cetkovský, Zelina, Hochman – Plajner, Bokůvka, 
Menšík, Zapletal – Vaněk, Halouzka.  Trenér: Radek Tomšic.

SESTAVA 
URČIC:

SMOOS PŘEBOR O KFS, 18. KOLO

FC Fastav Zlín B – FK Mohelnice 3:1 (2:1). Branky: 7. Chwaszcz, 18. Hradil, 59. Masař – 19. 
Pinkava. Diváci: 75 * SK Líšeň – MFK Vyškov 2:0 (2:0). Branky: 23. Vávra, 36. Čambal. Diváci: 
Neuvedeno *1. HFK Olomouc – FC Velké Meziříčí 1:1 (0:1). Branky: 66. Heinz – 8. Smejkal. 
Diváci: 120 * HFK Třebíč – FC Viktoria Otrokovice 1:2 (0:2). Branky: 59. Dogui – 19. Neubert, 
34. Elšík. Diváci: 160 * FC Hlučín – MSK Břeclav 4:1 (2:0). Branky: 39. Kraut (pen.), 43. Mac, 
64. Sasín, 89. Hanus – 77. Serra. Diváci: 165  * SK Spartak Hulín – SK Uničov 2:0 (1:0). Branky:    
41. Dvořáček (pen.), 83. Pospíšil. Diváci: 134 * MFK Vítkovice – SK HS Kroměříž 1:1 (1:1). Bran-
ky:  27. Kovařík – 29. Budín. Diváci: 412.

DALŠÍ VÝSLEDKY 18. KOLA 

sobota 26.3. 10:30 Břeclav - Slovácko B
sobota 26.3. 15:00 Kroměříž - Hulín
 sobota 26.3. 15:00 Mohelnice - HFK Olomouc
sobota 26.3. 15:00 Prostějov - Otrokovice
neděle 27.3. 10:15 Uničov - Hlučín
 neděle 27.3. 10:15 Velké Meziříčí - Vítkovice
 neděle 27.3. 15:00 Líšeň - Třebíč
neděle 27.3. 15:00 Vyškov - Zlín B

KAM NA MSFL  - 19. KOLO:
:::

:::
:::

:::
:::

:::
:::
:::

 Tým Z V R P Skóre Body +/-

1. 1. SK Prostějov 17 11 4 2 31:18 37 9
2. MFK Vítkovice 17 11 2 4 35:22 35 7
3. FC Hlučín 17 7 7 3 30:17 28 5
4. SK Uničov 17 8 4 5 25:16 28 2
5. MFK Vyškov 17 6 7 4 30:19 25 0
6. SK Spartak Hulín 17 6 7 4 27:22 25 -1
7. FC Viktoria Otrokovice 17 7 4 6 26:23 25 -1
8. FC Velké Meziříčí 17 7 3 7 26:24 24 -1
9. SK Hanácká Slavia Kroměříž 17 7 3 7 26:25 24 -2
10. FC Fastav Zlín B 17 6 5 6 23:25 23 -2
11. FK Mohelnice 17 3 9 5 22:26 18 -5
12. SK Líšeň 17 5 3 9 19:33 18 -10
13. 1.FC Slovácko B 17 4 4 9 25:28 16 -8
14. HFK Třebíč 17 3 7 7 23:37 16 -8
15. HFK Olomouc 17 3 5 9 13:28 14 -5
16. MSK Břeclav 17 2 6 9 20:38 12 -9

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO ODEHRANÝCH 17 KOLECH
„„Se ziskem bodu z venkovníhoSe ziskem bodu z venkovního
hřiště jsem spokojen.“hřiště jsem spokojen.“
 Komentoval svou určickou  Kommentovval svoou urrčickkouu 
 premiéru trenér Radek Tomšic premiéru trenér Raadek Tommšicc
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Hněvotín - Velké Losiny 3:1, Chválkovice  - Dolany 0:3, HFK Olomouc B - Jeseník 0:1, 
Zábřeh - Kojetín 0:0, Želatovice - Ústí 2:3, Medlov - Litovel 2:0.

DALŠÍ VÝSLEDKY PŘEBORU O KFS

sobota 26.3. 15:30 Litovel - Želatovice
sobota 26.3. 15:30 Jeseník - Chválkovice
sobota 26.3. 15:30 Dolany - Kralice
neděle 27.3. 10:30 Ústí - HFK Olomouc B
neděle 27.3. 15:30 Medlov - Mohelnice B
neděle 27.3. 15:30 Šternberk - Hněvotín
neděle 27.3. 15:30 Velké Losiny - Zábřeh
neděle 27.3. 15:30 Kojetín - Určice

:::

:::

:::

:::

:::

:::

:::

:::

KAM NA KRAJSKÝ PŘEBOR  - 19. KOLO:

1.SK  1.SK  
 Prostějov Prostějov

1.FC 1.FC 
 Slovácko B Slovácko B

22

11
Poločas: 0:0

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
SLOVÁCKA:

 18. kolo - MSFL

Kofroň - Hirsch, Sus, Machynek, Rus - Koudelka (46. T. 
Machálek), Zelenka, Fládr (90.+2 Pančochář), M. Machálek (89. 
Langer) - Nekuda, Kroupa.  Trenér: František Jura

Daněk - Kuncl, Dramé (84. Kovář), Hofmann, Šimko - Diviš, 
Daníček, Machalík (82. Zajíc), Vinkler (66. Galuška), Pilka - 
Koné.  Trenér: Zdeněk Botek

Branky: 61. Šimko - 71. Nekuda, 75. Kroupa. Rozhodčí: Z. Kneisl - L. Kneisl, 
Šištík; ČK: 35. Diviš; ŽK: 28. Kuncl, 35. Diviš, 81. Koné, 86. Pilka. Rohy: 2:2. Střely 
na branku 1:3. Střely mimo: 1:2. Nepřímé kopy: 3:5.

Diváků: 103.

„Bod se zdatným soupeřem beru. „Bod se zdatným soupeřem beru. 
Šternberk potvrdil, že je třetí oprávněně.“Šternberk potvrdil, že je třetí oprávněně.“

Kralický trenér Ivo GottwaldKralický trenéér Ivoo Goottwaaldd
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FCFC
 Kralice na Hané Kralice na Hané
FK FK 
 Šternberk Šternberk

11

11
Poločas: 1:1

Krejčí – Císař, Dočkal, Hlačík, Martinka – Troneček (67. 
Novotný), Drexler, Dostál, Lehký – Nečas – Kováč (83. 
Surala).  Trenér: Ivo Gottwald.

SESTAVA 
KRALIC:

SMOOS PŘEBOR O KFS, 18. KOLO

Branka: 19. Nečas – 32. Kuba.

Diváků: 80

„Cítím obrovskou úlevu a spokojenost, „Cítím obrovskou úlevu a spokojenost, 
máme za sebou hodně těžký zápas.“máme za sebou hodně těžký zápas.“

trenér Prostějova František JURAtrenér Prosstějovaa Franntišekk JURAA
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KRAJSKÝ PØEBOR – 10. KOLO:
ŠK ROŠÁDA Prostějov – TJ Sokol Pře-
myslovice 3:5 (Závůrka – Matoušek 0:1, 
Zajíček – Zatloukal 0:1, Dvořák – Zapletal 
1:0, Tichý – Kašparovský 1:0, Pavel – Štaf-
fa 0,5:0,5, Vaculka – Trávníček 0:1, Gorba 
– Prucek 0:1, Navrátil – Ošťádal 0,5:0,5), 
TJ Sokol Skalička – AŠK DA Olomouc „B“ 
5:3, TJ Sokol Šumperk – Sigmia Olomouc 
5,5:2,5, ŠK Jeseník – TJ ŠK DUE POP 
Uničov 2,5:5,5, AŠK DA Olomouc „A“ – TJ 
Sokol Velké Losiny „B“ 2:6, ŠK Šternberk – 
TJ Zlaté Hory 4:4.

------------------------TABULKA-------------------------
1. TJ ŠK DUE POP Uničov 8 1 1 25 50.5 33
2. TJ Sokol Přemyslovice 8 0 2 24 54.5 40
3. TJ Velké Losiny „B“ 7 0 3 21 50.0 37
4. TJ Zlaté Hory 6 3 1 21 48.0 34
5. AŠK DA Olomouc „A“ 7 0 3 21 47.0 33
6. ŠK ROŠÁDA Prostějov 5 1 4 16 40.5 25
7. TJ Sokol Šumperk A 5 1 4 16 40.5 22
8. ŠK Šternberk 4 1 5 13 38.5 18
9. TJ Sokol Skalička 2 2 6 8 34.0 21
10. ŠK Jeseník 2 0 8 6 29.5 16
11. Sigmia Olomouc 1 0 9 3 28.0 15
12. AŠK DA Olomouc „B“ 0 1 9 1 19.0 8

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

TABULKA PŘEBORU KFS PO 18. KOLE

1. FK Jeseník 18 14 3 1 51:19 45
2. Sokol Ústí 18 12 4 2 49:21 40
3. TJ Medlov 18 11 2 5 34:24 35
4. FK Šternberk 18 10 4 4 39:26 34
5. Sokol Lázně Velké Losiny 18 9 4 5 39:20 31
6. 1.HFK Olomouc B 18 8 2 8 28:31 26
7. FC Dolany 18 6 6 6 32:29 24
8. FC Kralice na Hané 18 7 3 8 19:36 24
9. FC Hněvotín 18 5 5 8 31:30 20
10. SK Sulko-Zábřeh 18 5 5 8 19:28 20
11. FC Želatovice 18 5 4 9 27:37 19
12. FK Mohelnice B 18 5 3 10 21:31 18
13. SK Chválkovice 18 5 3 10 27:40 18
14. Sokol Určice 18 5 2 11 28:37 17
15. FK Kojetín-Kovalovice 18 4 5 9 28:43 17
16. TJ Tatran Litovel 18 4 3 11 22:42 15

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“:
20. kolo: TJ Jiskra Rýmařov – TJ Sokol Sedlnice 7:1, TJ Sokol Rybník – 
HKK Olomouc „B“ 4:4, TJ Tatran Litovel – KK Zábřeh „B“ 3:5, TJ Sokol 
Chvalíkovice – Sokol Přemyslovice 2:6, TJ Sokol Bohumín – TJ Zbrojovka 
Vsetín 6:2, TJ Unie Hlubina – KK Šumperk 7:1.

Průběžná tabulka:
1. Chvalíkovice 19 14 1 4 105,0:47,0 263,0:193,0 3212 29
2. Hlubina 20 12 4 4 98,0:62,0 266,0:214,0 3212 28
3. Olomouc „B“ 19 12 1 6 85,0:67,0 238,0:218,0 3160 25
4. Zábřeh „B“ 20 12 1 7 91,0:69,0 247,0:233,0 3173 25
5. Vsetín  20 11 1 8 89,0:71,0 255,0:225,0 3175 23
6. Rýmařov 20 11 1 8 86,0:74,0 247,0:233,0 3170 23
7. Bohumín 20 10 1 9 86,0:74,0 250,0:230,0 3105 21
8. Šumperk 20 8 0 12 68,0:92,0 223,5:256,5 3128 16
9. Přemyslovice 20 7 0 13 68,5:91,5 223,5:256,5 3162 14
10. Litovel 20 6 2 12 61,5:98,5 219,5:260,5 3113 14
11. Rybník 20 5 1 14 58,5:101,5 217,5:262,5 3158 11
12. Sedlnice 20 4 1 15 55,5:104,5 206,0:274,0 3082 9

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“:
20. kolo: TJ Lokomotiva Valtice – TJ Spartak Přerov 1:7, SK Kuželky Dub-
ňany – TJ Sokol Mistřín 6:2, SK Baník Ratíškovice – TJ BOPO Třebíč 4:4, TJ 
Sokol Slavonice – TJ Centropen Dačice „B“ 5:3, TJ Podlužan Prušánky – TJ 
Prostějov 8:0, TJ Slovan Kamenice nad Lipou – KC Zlín 5:3.

Průběžná tabulka:
1. Kamenice n. L. 20 15 1 4 103,0:57,0 265,5:214,5 3274 31
2. Dubňany 20 15 0 5 103,5:56,5 277,5:202,5 3287 30
3. Přerov 20 10 4 6 94,0:66,0 261,0:219,0 3243 24
4. Zlín  20 11 2 7 93,0:67,0 252,0:228,0 3268 24
5. Prušánky 19 11 1 7 87,5:64,5 243,0:213,0 3244 23
6. Prostějov 20 11 0 9 84,0:76,0 251,0:229,0 3215 22
7. Mistřín 19 10 0 9 80,0:72,0 225,5:230,5 3207 20
8. Třebíč 20 7 2 11 69,5:90,5 222,0:258,0 3190 16
9. Slavonice 20 7 1 12 65,5:94,5 219,5:260,5 3187 15
10. Ratíškovice 20 6 1 13 64,0:96,0 211,5:268,5 3192 13
11. Dačice „B“ 20 5 1 14 56,0:104,0 218,0:262,0 3143 11
12. Valtice 20 4 1 15 52,0:108,0 209,5:270,5 3193 9

KUŽELKY



SMRŽICE Zase „bez ztráty kytič-
ky“. To si můžou říct členové Diva-
dla Point po pátečním představení 
Testosteron ve smržickém „kultu-
ráku“. Tuto hru Andrzeje Saramo-
nowicze v režii Jakuba Hyndricha 
hrají již třetím rokem, absolvovali 
mnoho repríz a vždycky bylo vy-
prodáno. A přesně tak tomu bylo 
i tentokrát. Kulturní dům u hřiště 
ve Smržicích byl zase plný téměř do 
posledního místa. A že jich tam bylo 
skutečně dost, o tom se zajel PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník podívat na 
vlastní oči.

„Sedm chlapů, sedm povah, sedm ná-
tur, sedm rozdílných hladin testoste-
ronu. Avšak jeden stejný cíl. Stejná 
radost a stejná bolest. Muži o ženách 
a také sami o sobě v drsné komedii, 
která si ani na svatební hostině nebere 
servítky.“ Tak zní anotace oblíbeného 
kousku z repertoáru Divadla Point. 
Možná by se zdálo, že pro Smržické 
je divadelní představení výjimečnou 
událostí, kterou si nenechají ujít, pro-
tože se zde koná jen výjimečně, ale 
skutečnost byla ještě trošku jiná. 
Počet automobilů v širokém okolí 

ukazoval na to, že na Testosteron 
nezavítali zdaleka jen místní. „Přijel 
jsem se podívat z Prostějova, neměl 
jsem možnost toto představení ještě 
vůbec vidět. Je pořád vyprodané,“ 
zmínil se například Milan. „Jsem 
zde s dcerou, která tuto hru v podá-
ní Pointu viděla dokonce až v Praze 
a velmi se jí líbila. Moc se těším,“ 
doplnila ještě před začátkem před-
stavení jedna z návštěvnic Andrea. 
Po jeho skončení odcházeli všichni 
s úsměvem na rtech. „Jo, bylo to pri-
ma,“ shodovali se.   (pav)

PROSTĚJOV Právě ona v prvních 
dvou sadách načala demolici 
Šternberka šňůrou výborných 
podání, navíc skvěle přihrávala. 
Smečařka VK AGEL Barbora 
Gambová se tak svým nemalým 
příspěvkem podílela na po-
hodovém rozjezdu čtvrtfinálové 
série ze strany prostějovských fa-
voritek, aby po sobotním večerním 
souboji zodpověděla několik 
otázek Večerníku.

 Co říkáte na úvodní duel play off?
„Myslím, že jsme to zvládly dobře. 
Nedělaly jsme moc chyb, tlačily servisem, 
soupeř neměl tím pádem přihráno a po-
dle toho pak vypadal celý zápas.“

 Je těžké během tak jednoznačného 
střetnutí udržet plnou koncentraci?
„Pokud je průběh utkání až tolik hlad-
ký, tak se někdy stane, že soustředění 
trochu opadne. Dnes k tomu došlo na 
začátku třetího setu, ale potom jsme 
znovu zabraly a celkově to bylo z naší 
strany určitě zvládnuté bez problémů.“

 Budou takhle jasné i další zápa-
sové díly této série?

„Já věřím, že jo. Bude to hlavně 
o našich výkonech: pokud nebudeme 
dělat zbytečné chyby a udržíme kon-
centraci, neměly by vzniknout žádné 
větší potíže.“

 Když porovnám vaši první 
a druhou polovinu letošní sezóny, 
je to jako noc a den. Vnímáte to 
rovněž tak?
„Ano. Od nového kalendářního roku 
jsem začala hodně hrát, což se na 
mých výkonech pozitivně projevilo. 
Trénujeme sice hodně kvalitně, ale 
zápasové vytížení je přece jen něco 
jiného než příprava. Potřebovala jsem 
nabrat herní jistotu v soutěžních ut-
káních a to se mi díky většímu pros-
toru podařilo, v takovém případě ani 
nevadí občasné vynechání některého 
střetnutí při protáčení tří smečařek 
v sestavě. Předtím jsem někdy 
vynechala třeba i čtyři nebo pět ut-
kání za sebou, což mi nesvědčí. Teď se 
pravidelně střídáme všechny a neleží 
to tedy jen na dvou smečařkách.“

 Těší člověka výhry víc, jakmile 
se na nich osobně podílí výraznější 
měrou?
„Neřekla bych, že je radost nějak extra 
větší. Ale samozřejmě je lepší, když 
si člověk zahraje a ještě se povede 
zvítězit. Každopádně jsme jeden tým, 
tudíž vyhráváme i prohráváme všichni 
společně bez ohledu na to, kdo je zrov-
na v sestavě.“

 Při očekávaném postupu 
přes Šternberk můžete 
v extraligovém semifinále 
narazit na Přerov, kde jste 
dlouho působila. Přejete si 
to?
„Nevím, asi je mi to spíš jedno, 
proti komu budeme dál hrát. 
S ohledem na vzdálenost je 
rozhodně lepší jet do Přerova než do 
Prahy, ale my v zásadě řešíme víc sebe 
než soupeře. I v semifinále totiž bude 
všechno hlavně o nás, o našich vlast-
ních výkonech, abychom uspěly.“

 Fandíte Precheze vzhledem 
k vaší přerovské minulosti?
„Určitě mám radost z toho, že se 
jim v letošní sezóně daří. Pořád tam 
nastupuje několik holek, se kterými 
jsem za Přerov ještě sama hrála, tím 

pádem jim postup a obecně úspěch 
pochopitelně přeju.“

 Loni jste dokázaly celým play 
off extraligy projít bez jediné ztra-
cené sady. Zopakujete to nyní?
„První kolo by nemělo představovat 
nějaký problém a potom se uvidí. 
Samozřejmě by bylo hezké znovu 

všechno vyhrát 3:0, ale po pravdě by-
chom nějaký ztracený set moc neřešily. 
Hlavní je zbytečně neprohrávat zápasy 
a v klidu si dojít pro další mistrovský 
titul, což by se při opakovaně dobrých 
výkonech z naší strany mělo povést. 
Je to jeden z hlavních cílů sezóny, nic 
jiného nepřichází v úvahu.“

se lišily svým emočním vyzněním. Za-
tímco ten první proběhl úplně v poklidu 
bez jakéhokoliv většího vzrušení, odve-
tu provázely dva nezvyklé momenty ve 
třetí sadě. Nejprve nizozemská blokař-
ka VK Quinta Steenbergen rozesmála 
sama sebe, své parťačky i všechny ostat-
ní v  hale Sportcentra DDM nadmíru 
zvláštně (ne)trefeným servisem, jenž po 
nevydařeném nadhozu a prapodivném 
úderu sotva doletěl vysokým obloukem 
se zpětnou rotací těsně za síť. Spontánní 
smích pak dlouho nebral konce.
O poznání méně zábavná pak byla jen 
chvíli nato téměř pětiminutová pauza ve 
vrcholícím utkání, kterou způsobilo údaj-
ně špatné postavení výběru AGEL při 
jedné z výměn. Desítky vteřin se rozhodčí 
společně se zapisovatelkou snažili přijít na 
to, kde přesně je zakopaný pes, až to někte-
ré nedočkavé fanoušky přimělo k netrpěli-
vým výkřikům. Naštěstí se nepříjemnou si-
tuaci povedlo nakonec vyřešit, načež derby 
bleskově dospělo k závěru.

PROSTĚJOV V podstatě žádné 
komplikace nepřipustily pro-
stějovské volejbalistky v úvod-
ním střetnutí série prvního kola 
play off UNIQA extraligy žen ČR 
2015/2016. Šternberk pustily krát-
ce do vedení jen na začátku třetího 
setu, jinak precizním výkonem ne-
ustále zvyšovaly svůj vlastní náskok 
a k prvnímu vítězství dokráčely do-
minantně pevným krokem.
Domácí tým vstoupil do sobotní-
ho utkání naprosto koncentrovaně 
a bezchybným výkonem nedal sou-
peři žádnou šanci odstartovat jakým-

koliv dílčím překvapením. Naopak 
při výborném servisu Gambové se 
hned urodila úvodní sedmibodová 
šňůra (7:0), což určilo ráz celé první 
sadě. Zprvu hodně chybující Sokol-
ky se sice zvedly, ovšem jejich vzdor 
skončil dotažením na 11:5. Favorit 
vzápětí znovu přidal, držel hosty pod 
permanentním tlakem a zahajovací 
set nakonec uzavřel jednociferně – 
25:9 a 1:0.
Kromě drtivých smečí bomberky 
Vargas vékáčku skvěle fungovala 
i útočná spolupráce nahrávačky 
Weiss středem sítě s Herelovou. Zá-
kladem přitom bylo kvalitní podání, 
dobře fungovala obrana, s občasný-
mi problémy přihrávka. Outsider na 
profesionální preciznost úřadujících 
mistryň republiky těžko hledal re-
cept, zvlášť když zkraje druhé části 
zase výtečně zaservírovala Gambová 
a skóre rychle poskočilo na opětov-
ných 7:0. Mladý šternberský celek 
většinou nedokázal solidně přijmout, 
tím pádem složitě rozvíjel svou ofen-
zivní snahu. Navíc kupil kromě vynu-
cených chyb i laciné hrubky a převa-
ha Čadova souboru tak ještě rostla 
(z 11:4 na 21:6). Až vyrovnanějším 

závěrem odvrátila děvčata TJ hrozbu, 
že ani napodruhé nedosáhnou aspoň 
na deset bodů – 25:10 a 2:0.
Agelky i v sestavě bez odpočívají-
cích opor Steenbergen a Markevich 
hrály na vysoké úrovni, ale zpočát-
ku třetího dějství pustily protivnice 
premiérově během duelu do vedení, 
dokonce dvoubodového (2:4). Nic-
méně povstání osmého družstva po 
dlouhodobé fázi netrvalo dlouho, 

Prostějov si chvilkově vypadnutou 
taktovku vzal bleskově zpět do svých 
rukou otočením na 5:4 a 8:5. Přesto 
se Hrochovy svěřenky držely rovno-
cenněji než předtím, neboť zlepšily 
defenzivu a využívaly mírného pole-
vení VK - 9:8. Jakmile však domácí 
ženy přidaly, nebylo co řešit. Byť si 
hostující kolektiv z poslední sady 
odvezl nejvíc přijatelný výsledek – 
25:12 a 3:0. (son)

VK PV 
S ŠTBN 3:0

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 7:0, 8:3, 
10:3, 11:5, 13:5, 18:6, 23:7, 25:9. 
Druhý set: 7:0, 8:3, 11:4, 18:5, 21:6, 
21:8, 24:9, 25:10. T etí set: 2:2, 
2:4, 5:4, 8:5, 9:8, 12:8, 15:9, 17:10, 
20:11, 25:12.

Palec nahoru: 
odìváøky 

skonèily páté!
Prostějov (son) - Tak už je to realita. Vo-
lejbalistky TJ OP Prostějov završily nad-
míru vydařenou odvetnou část 2. ligy 
žen 2015/2016 dvěma závěrečnými tri-
umfy nad Vsetínem, což jim zajistilo udr-
žení velmi dobré páté příčky v konečném 
pořadí skupiny „C“ třetí nejvyšší soutěže 
ČR. Za poslední roky existence tohoto 
oddílu jde o jedno z nejlepších umístění!
K potvrzení cenné pozice v horní polo-
vině tabulky potřebovaly oděvářky v so-
botu jednou zvítězit, a to se jim povedlo 
hned v úvodním střetnutí. Valašky sice 
vzdorovaly a sváděly dost vyrovnaný 
boj, ale nakonec musely kapitulovat, aby 
po výsledku 3:0 (20, 20, 23) zavládla 
v hanáckém táboře opravdu nefalšovaná 
radost. Pro odvetu tím však svěřenky tre-
néra Ladislava Sypka jakoby ztratily mo-
tivaci, po dvou hladce ztracených setech 
to vypadalo na rychlou porážku. Jenže 
prostějovský tým vzápětí ukázal, proč se 
mu v uplynulých týdnech tolik dařilo. 
Holky ópéčka zabraly, další tři sady získa-
ly pro sebe a úspěšnou sezónu uzavřely 
symbolicky: vydřeným vítězstvím 3:2 
(-18, -15, 21, 19, 11)!
2. liga žen, skupina C 2015/2016 - ko-
nečné pořadí: 1. Nový Jičín 89, 2. Ost-
rava B 77, 3. Kylešovice 70, 4. Šlapanice 
65, 5. OP Prostějov 52, 6. Juliánov 48, 7. 
Vsetín 45, 8. Bílovec 44, 9. Svitavy 38, 10. 
Opava 12. 

Dva Istanbuly
a Kazaò blízko

Prostějov (son) - Do další fáze pokro-
čila evropská Liga mistryň ve volejbale 
2015/2016. Konkrétně se hrály úvodní 
zápasy druhého kola play off, v nichž 
tři největší favorité na postup zdárně 
nakročili do závěrečného turnaje Final 
Four, který v dubnu uspořádá Pomi 
Casalmaggiore. Nejpřesvědčivějším 
způsobem se vstříc elitnímu kvartetu 
vydalo ruské Dynamo Kazaň, když na 
vlastním hřišti jasně přehrálo italskou 
Piacenzu 3:0. O něco víc starostí mělo 
turecké Fenerbahce Istanbul s jiným 
ruským celkem Dynamem Moskva, jež 
mu dokázalo vzít set.
Opravdu vyrovnanou i nesmírně dra-
matickou bitvu pak svedli další gigant 
ze země půlměsíce Vakifbank Istanbul 
a švýcarský Curych. Letos mimořád-
ně silné Volero v Turecku vzdorovalo 
plných pět sad, než několikanásobný 
vítěz Champions League po velké boji 
uspěl 3:2.
Výsledky prvních utkání 2. kola play off 
Champions League žen 2015/2016: 
Vakifbank Istanbul - Volero Curych 3:2 
(23, 23, -22, -23, 13), Fenerbahce Istan-
bul - Dynamo Moskva 3:1 (21, 14, -21, 
19), Dynamo Kazaň - Nordmeccanica 
Piacenza 3:0 (14, 23, 21). Odvety se 
hrají od 22. do 24. března.

RYCHLÝ
VE ERNÍK
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 AGELKA 

                    STATISTIKY TÝMOVÉ   
VK AGEL Prostějov vs. TJ Sokol Šternberk

Úsp šnost útoku: Prost jov 52 % - Šternberk 22 %
Úsp šnost p ihrávky: Prost jov 64 % - Šternberk 38 %
Podání – esa/chyby: Prost jov 11/6 – Šternberk 0/4
Bodové bloky: Prost jov 6 – Šternberk 1
Celková užite nost: Prost jov +39 – Šternberk -19

Nejvíc bod : Sonja Borovinšek 13, Nina Herelová 12, Melissa Vargas 10, Barbora 
Gambová 8 – Adéla Borovcová a Michaela Jur íková 4, Martina Šenková 3
Nejvíc bodových útok : Nina Herelová 8, Melissa Vargas 7, Barbora Gambová 
a Sonja Borovinšek 6 – Adéla Borovcová 4, Martina Šenková a Michaela Jur íková 3
Nejvyšší úsp šnost útoku: Nina Herelová 80 %, Sonja Borovinšek 75 %, Melissa Var-
gas 58 % - Michaela Jur íková 38 %, Natálie Dudová 33 %, Zuzana Kratochvílová 25 %
Nejvíc bodových blok : Nina Herelová a Sonja Borovinšek 2 – Michaela Jur íková 1
Nejvíc es: Sonja Borovinšek 5, Barbora Gambová, Melissa Vargas a Nina Herelová 2
Nejvyšší úsp šnost p ihrávky: Barbora Gambová 78 %, Sulian Matienzo 62 %, 
Julie Ková ová 50 % - Markéta Jane ková 64 %, Tereza Matoušková 38 %, Martina 
Šenková 31 %
Nejv tší užite nost: Sonja Borovinšek +13, Nina Herelová +12, Melissa Vargas +8 
– Michaela Jur íková +2, Šárka Šenková 0, Natálie Dudová -1. (son)

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

% ZAZN LOZAZN LONA 
TISKOVCE...

ZAZN LO
Lubomír PETRÁŠ - trenér VK AGEL Prostìjov

„Pro nás je povinnost tahle utkání zvládnout vítězně a přitom hladce, k čemuž potřebuje-
me neustále držet plnou koncentraci. To při jednoznačném vývoji není jednoduché, ale 
tento zápas holky zvládly velice dobře. Výkon celého týmu měl kvalitu, pouze v úvodu 
třetího setu jsme chvilku polevili, abychom vzápětí hru zase zlepšili a vše bez potíží do-
vedli do jasného konce. Teď je potřeba i další souboje zvládnout podobně jako tenhle, 
zároveň hodláme protočit sestavu a dát rovnoměrný prostor všem hráčkám.“

Martin HROCH - trenér TJ Sokol Šternberk
„Nastoupili jsme se strašně velkým respektem, což nám zbytečně svazuje ruce místo 
hraní uvolněného volejbalu proti výbornému soupeři evropské úrovně. Nevážíme si 
téhle možnosti, naopak podléháme strachu a tím pádem jsou naše útoky svázané. Pak 
se logicky neprosazujeme. Že je Prostějov dominantní při hře na vlastní body beru, ale 
vadí mi, že nejsme schopni odútočit ani svou ztrátu. Takhle se volejbal hrát nedá, zvlášť 
když holky se ani z toho mála dosažených bodů dostatečně neradují. Náš celkový projev 
musíme do dalších zápasů o mnoho zlepšit.“

PROSTĚJOV V naprosto všech herních činnostech kralovaly volejbalové 
Agelky nad svými šternberskými soupeřkami během úvodního čtvrtfinálového 
duelu. Rozdíl byl vskutku obrovský, o čemž nejlépe svědčí celková užitečnost 
na straně domácích +39 při porovnání s tou hostující –19.
Co však vyznělo statisticky ještě zajímavěji, to byl výrazný bodový příspěvek 
dvojice prostějovských blokařek. Sonja Borovinšek i Nina Herelová zatížily 
konto Sokola dokonce větším přídělem než univerzálka Melissa Vargas, 
přičemž skvěle útočily a prvně jmenovaná navíc dala plných pět es!     (son)

Sérii otev ela úto ná smrš  bloka ek 

stav série: 1:0

Čtvrtfinále číslo jedna: naprosto hladká záležitost

„Je to o našich výkonech. Když hrajeme dobře,
neměly bychom mít potíže,“ tvrdí GAMBOVÁ

exkluzivní rozhovor 
pro Večerník
Marek
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“ Od nového kalendářního roku 
jsem začala hodně hrát, což se na 

mých výkonech pozitivně projevilo.

Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV Vynikající úspěch z 
minulé sezóny v podobě postupu 
obou svých mládežnických týmů 
mezi elitní kvarteto extralig ČR 
zopakoval prostějovský volejbalo-
vý oddíl. Do nejlepší republikové 
čtyřky pronikly v aktuálním roč-
níku 2015/2016 jak juniorky, tak 
kadetky VK AGEL, a to shodně ze 
druhé příčky. Hned po skončení 
dlouhodobé soutěže se přitom oba 
naše výběry začaly chystat na závě-
rečné turnaje Final Four.
„Na přípravu máme podobně jako 
před rokem skutečně dost času, ne-
boť kvůli kvalifikaci českých juniorek 
na Mistrovství Evropy probíhá repre-
zentační pauza. Nadstavba extraligy 
skončila šestého března, úvodní turnaj 
Final Four je na programu od osmého 

dubna. Tím pádem máme více než 
měsíc tréninkového prostoru, který 
se snažíme co nejlépe využít,“ popsal 
šéftrenér mládeže VK Jaroslav Matěj. 
„Na druhou stranu však není kvalit-
ně holky připravit vůbec jednoduché 
z důvodu velmi početné marodky. 
Vinou různých zdravotních důvodů 
jsme bezprostředně po skončení nad-
stavbové fáze neměli k dispozici sko-
ro desítku zraněných či nemocných 
hráček, které se teď postupně dávají 
dohromady. Když k tomu připočteme 
dvě reprezentantky, je to někdy na tré-
nincích opravdu složité. S kompliko-
vanou situací se ale snažíme v rámci 
možností prát,“ ujistil Matěj.
Pevně věří, že ve druhém dubnovém 
týdnu budou mít s kolegou Lukášem 
Mičekem k dispozici téměř komplet-

ní kádr. „Kromě dlouhodobě zraněné 
Evy Lakomé by se všechna ostatní 
děvčata snad měla uzdravit. A pokud 
ne, půjdeme zkrátka do Final Four 
oslabení. Na našem odhodlání vybo-
jovat co nejlepší konečné umístění to 
rozhodně nic nezmění,“ burcuje ostří-
lený kouč.
Ambice družstev Prostějova vyjádřil 
následovně: „Naše kadetky dosáhly 
obrovského úspěchu již samotným po-
stupem do elitní čtyřky a zisk jakékoliv 

medaile by tenhle výborný počin ještě 
znásobil. Naopak naše juniorky mají 
skutečně silný mančaft, tím pádem mo-
hou pomýšlet úplně nejvýš. Jenže aby 
překonaly rovněž hodně kvalitní Brno 
i Olymp, potřebují jít do rozhodujících 
utkání pokud možno bez hráčských ab-
sencí,“ nadhodil Matěj.
O titulových bitvách extraligových 
mládežnických Agelek bude Večerník 
před jejich startem ještě podrobně in-
formovat.  (son)

Mladé Agelky už ladí formu na Final Four

První turnaj kadetek: 8. až 10. dubna v Prostějově
První turnaj juniorek: 15. až 17. dubna v Prostějově

Druhý turnaj kadetek: 23. a 24. dubna v Praze
Druhý turnaj juniorek: 30. dubna a 1. května v Brně

Termíny Final Four extraligyTermíny Final Four extraligy
mládežnic ÈR 2015/16

 STUPEM
Čtvrtfi nále se Šternberkem se vyvíjí podle předpokladů, středeční třetí duel

venku by měl být také hladký
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Horkýže slíže dorazili do Prostějo-
va po více jak dvou letech, aby za-
hráli k příležitosti třináctých naro-
zenin hudebního klubu Apolla 13. 
I přestože se koncert konal netra-
dičně ve čtvrtek, tak do klubu dora-
zilo něco přes dvě stě padesát hostů. 
Každý, kdo má rád punkový nářez, 
nesměl chybět. „Tolik lidí jsem tu 
ještě neviděl,“ prohlásil Tomáš, 
když se snažil přiblížit k baru, aby 
se občerstvil. Měl pravdu, dostat se 
k pultu byl přímo nadlidský výkon... 

Majitel klubu Míra Hasa dokon-
ce zeslabil vytápění o pět stupňů,
 z nadšených fanoušků sálalo takové 
teplo, že se začaly potit i stěny. 
Kapela zahrála několik písní na přá-
ní pro kamarády, například pro ka-
maráda z ulice Františka Palackého. 
„Jsme rádi, že jsme tu s vámi po ta-
kové době, teď bychom rádi zahráli 
písničku pro Jamese Hetfielda, kte-
rý mi visel na stěně slepený ze dvou 
dílů jako plakát, když mi bylo pat-
náct let,“ zaznělo další věnování od 

zpěváka Petra Hrivňáka, po kterém 
vzápětí následovala píseň „Mám 
v p..i na lehátku“. Každý fanoušek 
si přišel na své, kapela zahrála snad 
každý slavný „flák“ jako například 
Žúrka, Atómovy kryt a další. „Pa-
rádní večírek, jen škoda, že se zítra 
musí do práce,“ komentovala kon-
cert Klára. „Dnes jsem na kofole, 
můj šéf je jejich fanoušek a musím 
zítra řídit, ale i tak si večírek uží-
vám,“ podělil se o dojmy z koncertu 
i Mirek. 
Další akcí v řadě bude na Velký 
pátek společný koncert skupin AC/
DC revival  a Nevím. 

V APOLLU TO POŘÁDNĚ VŘELO,V APOLLU TO POŘÁDNĚ VŘELO,
FANOUŠCI SE PRODÍRALI K BARUFANOUŠCI SE PRODÍRALI K BARU

PROSTĚJOV Oslava třináctých narozenin hudebního klubu 
Apollo 13 byla uplynulý čtvrtek zahájena ve velkém stylu. 
Sázkou na jistotu, co se týče vkusu prostějovských fanoušků, 
byla slavná slovenská punková partička Horkýže slíže. A oče-
kávání se splnilo. Přesně v půl osmé večer byli již všichni na 
svých místech, mohutně se posilňovali různými nápoji a oče-
kávali start koncertu. Přes davy nadšených příznivců a jejich 
mohutné „vřískání“ se Horkýže slíže po jedenadvacáté hodi-
ně skoro nemohli dostat na pódium. A Večerník byl u toho!

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Horkýže slíže rozpálili
stovky Prostějovanů

FOTOGALERIE

klikni na
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Horkýže slíže sice nemládnou, ale energie mají stále na rozdávání. Foto: Pavla Vašková

OTASLAVICE Druhý březnový 
víkend se v Otaslavicích uskutečni-
la výstava obrazů místních malířů, 
která svou výjimečností přilákala 
návštěvníky z řad současných oby-
vatel i otaslavických rodáků. Celkem 
bylo na výstavě k vidění pětašedesát 
obrazů.
Jejich autory byli místní rodák akade-
mický malíř Jaroslav Nenadál a aka-
demický malíř Karel Peška, který se 
narodil v Baldovci, ale až do své smrti 
žil v Otaslavicích. Konání výstavy bylo 
předem zveřejněno, takže se nabídky 
na zapůjčení obrazů jen hrnuly. Nejstar-
ší zapůjčený obraz od akademického 
malíře Nenadála pocházel z roku 1935. 
„Pochybnosti o úspěchu celé akce 
zpočátku pochopitelně byly, několik 
podobných akcí v obci mám za sebou, 
takže vím, o čem hovořím.  Tato akce 

pro mě osobně ale byla obrovským pře-
kvapením. Výstavy se zúčastnila nejen 
spousta rodáků z okolí, ale i všichni tři 
potomci pana Nenadála s rodinami 
a výstavu obohatili o dvaadvacet skvos-
tů ze svých sbírek.  Navíc pan Jaroslav 
Nenadál mladší doplnil výstavu o sedm 
vlastních obrazů,“ uvedla pro Večerník 
iniciátorka akce Božena Bartošová, mís-
tostarostka obce.
Také Peškovy obrazy byly návštěvní-
ky obdivovány a kladně hodnoceny. 
„O jeho osobním životě a rodině toho 
moc nevíme, ale z vyprávění pamětní-
ků, kteří malíře znali osobně, nakonec 
bylo možné jeho bohémský život zma-
povat,“ dodala k osobě tohoto malíře 
Bartošová.
Výstavu během víkendu navštívily na 
tři stovky milovníků výtvarného umění, 
které určitě obohatila. V příjemné at-

mosféře proběhlo nejedno milé setkání 
mezi známými. Poděkování patří všem, 
jenž se na přípravě výstavy podíleli, i ro-
dině Nenadálových, ti svou přítomností 
účastníky akce potěšili.   „V pořádání vý-
stav budeme v budoucnu určitě pokra-
čovat, ozývají se nám i amatérští malíři, 
kteří mají zájem svá díla představit ob-
čanům a možná se i trochu pochlubit,“ 
dívá se s optimismem do budoucna 
Božena Bartošová.  (tok)

Z VÝSTAVY

Obrazy v Otaslavicích lákaly

Potomci malíře Nenadála mladšího, dcera Danuška Kaňáková (v kostkované 
šále)a syn Evžen Nenadál (první zleva).  Foto: Božena Bartošová

Oko malířovo zaujala nejen krajina, 
ale i krása hanáckého lidu.  
 Foto: Tomáš Kaláb

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

sa jjaaakk sssee „„„pppaaařiillooo““ vvv aaappoollllu....  s

FotoreportážFFoootoorreppooorrttážžž 3x foto: Pavla Vašková

Apollo při koncertu působilo jako vařící 
kotel.

Punková muzika a troška něčeho k pití 
uvolňuje emoce.

Z návštěvníků i návštěvnic sálala dob-
rá nálada.

sasa

Testosteron ve Smržicích: 
  OPĚT PLNO

PROSTĚJOV Ceny Olomouckého 
kraje za přínos v oblasti kultury udě-
luje Olomoucký kraj každoročně. 
Už poněkolikáté však také krajské 
kulturní počiny soutěží v kategorii, o 
jejímž výsledku můžete rozhodovat 
i vy!  Jedná se o Cenu veřejnosti Olo-
mouckého kraje za výjimečný počin 
v oblasti kultury, která je tedy jediná, 
o jejímž udělení nerozhoduje Zastu-
pitelstvo Olomouckého kraje, ale 
přímo veřejnost svým hlasováním.
V této kategorii má i prostějovský re-

gion dvě želízka v ohni. Na webu Olo-
mouckého kraje můžete dát svůj hlas 
knize o Čelechovicích na Hané a ná-
rodopisnému souboru Mánes z  Čech 
pod Kosířem. Čelechovice vydaly svou 
publikaci k oslavě 700. výročí obce. Do-
kumentuje historii Čelechovic, Kaple 
i Studence. Čtenáři se v ní můžou do-
zvědět, jak vznikl název obce, jaké jsou 
obecní symboly, ale i například o pravě-
kém osídlení dnešního katastru obce.
Prostějovský národopisný soubor Má-
nes měl v roce 2015 na svém kontě také 

jednu významnou sedmičku. Je to totiž 
už sedm desítek let, co byl založen. Od 
té doby se snaží udržovat tradici ha-
náckého folklóru, což se mu daří více 
než skvěle. Programy dospělé i dětské 
části souboru mají velké úspěchy doma 
i v zahraničí. 
„Byla jsem velmi překvapená, když se 
mi ozval pan Urban z Vlastivědného 
muzea v Olomouci, že by nás chtěli no-
minovat na tuto cenu. Samozřejmě nás 
to velmi těší a jsme zvědaví, jak v hlaso-
vání veřejnosti dopadneme. Průběžné 

výsledky neznáme, takže jsme velmi 
najatí,“ uvedla vedoucí souboru Kateři-
na Piňosová. 
O Ceně veřejnosti Olomouckého 
kraje za výjimečný počin v oblasti 
kultury za rok 2015 máte možnost 
hlasovat do 1. dubna na hlavní strán-
ce krajského webu www.kr-olo-
moucky.cz/cena-verejnosti-v-kultu-
re-hlasujte-anketa-3.html.
Slavnostní předávání cen se uskuteční 
4. května v Moravském divadle Olo-
mouc.    (pav)

Anketa Ceny Olomouckého kraje:

Nezapomeňte podpořit Mánes a Čelechovice!

PROSTĚJOV Umělecká kavárna 
Avatarka zásobuje svoje návštěvníky 
stálým přísunem originálních akcí. 
Kromě pravidelných vernisáží a kon-
certů jsou to také různé recesistické 
záležitosti. A to byl i případ „retro 
večera“, který se uskutečnil minulý 
pátek 18. března.  
Píchačky, veksláci a Karel Gott. To 
a ještě mnoho dalšího charakterizuje 
sedmdesátá a osmdesátá léta minu-
lého století, která má však mnoho 
lidí ještě velmi jasně vrytá v paměti. 
I když to nebyla doba v mnoha ohle-
dech růžová, dá se na ni vzpomínat
 s nadhledem a humorem. A právě tak 
páteční večer pojalo vedení kavárny. 
Hosté přicházeli v dobovém obleče-
ní, museli si „orazit píchačku“ a k pla-
cení používat zásadně jen bony, které 
nabízel pochybně vypadající člověk 
nejen uvnitř kavárny, ale i v blízkém 
okolí. K tomu všemu vyhrávaly z gra-
mofonu „betelné fláky“. 

„Našli jsme v antikvariátu spoustu sta-
rých desek a už dávno jsme uvažovali, 
že bychom je začali pouštět v kavárně. 
Mají totiž svoje kouzlo. A k tomu se 
nakonec přidal nápad udělat celý večer 
v tomto stylu. Myslím, že se nakonec 
velmi povedl, všichni se dobře baví,“ 
pochvalovala si vedoucí kavárny Iva Po-
lická. (pav)

Před Avatarkou se prodávaly bony

Na náměstí byl zachycen vekslák pří-
mo „při činu“... Foto: Pavla Vašková

Herci mohli být spokojení. A bylo opět plno.  Foto: Pavla Vašková

„Kluci z Pointu“ si další reprízu 
Testosteronu zase užívali.  
 Foto: Pavla Vašková
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Martin ZAORAL
S názorem, že Jaroslav Vrba byl je-
diným „komunistickým“ králem 
Majáles, řada lidí nesouhlasí. „Jako 
student tehdejší střední ekonomické 
školy jsem se aktivně se svými spo-
lužáky zúčastnil prvních dvou nově 
obnovených Majáles v Prostějově,
a to v roce 1966 a 1967. V roce 1967 
byl králem zvolen Jaroslav Válek
z Brna,“ napsal nám Jiří Havelka
z Prostějova, který se už Majáles
v roce 1968 nezúčastnil, jelikož na-
rukoval na vojnu mimo město.
Jaroslav Válek pocházel z Kroměříže. 
Jako estrádní komik vystupoval v roli 
„smutného muže s brýlemi a staro-
světskou buřinkou“. Byl také zručný 

kreslíř a karikaturista. Po roce 1968 
emigroval do Švýcarska, kde knižně 
a na gramofonové desce vydal mo-
nology Smutný muž. Zemřel v roce 
1982 při automobilové nehodě po-
blíž Basileje.
Dalším mužem bezprostředně 
spjatým se studentským svátkem 
v Prostějově byl nepochybně
i profesor na prostějovském 
gymnáziu Adolf Opálka. Ten se 
stal králem prvního obnoveného 
Majáles už v roce 1966. Večerník 
kontaktoval tehdejší studenty, kte-
ří na svého kantora dodnes s úctou 
vzpomínají. „Adolfa Opálku měli 
mladí lidé skutečně velmi rádi. Byl 
to příjemný a chytrý člověk, který
s každým dokázal velmi otevřeně 

hovořit,“ zavzpomínal soudce Vladi-
mír Váňa, který v té době na gymná-
ziu studoval. 
Adolf Opálka se narodil v roce 
1929 a pocházel z Benešova neda-
leko Protivanova. Už na sklonku 
druhé světové války se zapojil do 
odboje proti okupaci v rámci par-
tyzánského hnutí působícího na 
Drahanské vrchovině. Po okupaci 
Československa vyjádřil veřejně 
nesouhlas s politickými poměry

v zemi a v důsledku toho byl v roce 
1970 i s manželkou donucen opus-
tit kantořinu. 
Posléze pracoval v prostějovské me-
chanice, zatímco jeho žena vystřída-
la různá zaměstnání. Na gymnázium 
se Adolf Opálka vrátil po revoluci
v roce 1989 a téměř až do své smrti
v roce 2003 zde vyučoval latinu. 
A co vy, víte něco o historii Ma-
jáles? Napište nám do redakce na
e-mail: vecernik@pv.cz!

V  sobotu ani v  neděli neměly vysoké 
favoritky žádné vážnější potíže, o čemž 
svědčí při shodných výsledcích 3:0 
celkový poměr míčů 75:31, respektive 
75:39. „Holky to zvládly tak, jak měly, 
kromě úvodního setu druhého střetnutí 
bez zbytečných výpadků. Dominujeme 
ve všech herních činnostech a předvádí-
me kvalitní volejbal, přitom rovnoměr-
ně protáčíme podle plánu veškeré člen-
ky kádru. Tudíž spokojenost,“ shrnul 
hlavní trenér Agelek Miroslav Čada.
Ve Šternberku si rozhodně nepřeje 
žádné drama. „Na mančaft budeme tla-
čit, aby co nejlepší výkon podal i venku 

a skóre jednotlivých sad bylo podob-
ně jednoznačné jako na našem hřišti. 
Žádné snížené nasazení na půl plynu 
rozhodně nehrozí, navíc soupeř do 
toho určitě půjde naplno s touhou nás 
maximálně potrápit. Může tak chvíle-
mi dojít třeba k dílčím problémům na 
přihrávce, ale celkově bychom měli mít 
znovu navrch a postup potvrdit jasným 
vítězstvím,“ plánoval Čada.
Podobné přání vyslovila kapitánka vé-
káčka. „Čtvrtfinále zatím zvládáme dobře 
zejména s přihlédnutím k tomu, že není 
snadné udržet za tak hladkého vývoje ne-
ustále plnou koncentraci. Dál se musíme 
soustředit samy na sebe, abychom pořád 
odváděly stoprocentní práci a nepolevo-
valy. Soupeřky do nás půjdou v domá-
cím prostředí ještě mnohem víc než tady, 
na což je potřeba se nachystat. Nechceme 
jim zbytečně darovat set, naopak hodlá-
me zase vyhrát co nejvyšším rozdílem,“ 
ujistila Solange Soares.

Na straně Sokola samozřejmě převlá-
dá úplně jiná tužba. „V sobotu jsme 
hráli opravdu špatně, v  neděli už o 
něco lépe. A já věřím, že další kvalita-
tivní krok směrem nahoru dokážeme 
udělat ve středu na naší půdě. S  fa-
noušky se chceme pro letošní sezónu 
rozloučit dobrým výkonem, kterým 
potrápíme velkého favorita a třeba 
se dostaneme aspoň na dvacet získa-

ných bodů za set,“ řekl v Prostějově na 
sklonku uplynulého víkendu kouč TJ 
Martin Hroch. Maximální bojovnost 
slíbila kapitánka osmého družstva 
ženské extraligy. „Do zápasu půjde-
me na doraz a uvidíme, co to přinese,“ 
pronesla Markéta Janečková.
Pokud se ještě ohlédneme za oběma za-
hajovacími souboji hanáckých týmů ve 
vyřazovací části elitní české soutěže, dost 

PROSTĚJOV Čtvrtfinálová série 
UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 
mezi volejbalistkami Prostějova 
a Šternberka pokračovala dru-
hým střetnutím, které nabídlo 
o něco vyrovnanější podívanou 
při porovnání s  tím předcho-
zím. Především vstup do duelu 
vyšel papírově slabšímu kolek-
tivu TJ lépe, ale v  součtu to sta-
čilo jen na přijatelnější prohru, 
nic víc. Favorizovaný mančaft 
VK i tak zvítězil velmi hladce 

a bez vážnějších problémů smě-
řuje k  předpokládaně rychlému 
postupu do semifinále. 
Podobně jako o den dříve Agelky 
udaly zápasu tón vydařeným úvo-
dem, byť to z jejich strany nebyl až 
takový fičák. Přesto hned vedly 4:0, 
další čtyřbodovou šňůrou zvýšily na 
8:2, a pokud samy neudělaly chybu, 
pouštěly soupeřky k vítězným mí-
čům výjimečně. Tomuhle zažitému 
scénáři se však hostující děvčata brzy 
vzepřela, tři body za sebou byly jejich 
dosavadním víkendovým maximem 
(10:7). Zopakovaly jej zanedlouho 
(14:8 – 14:11), a protože domácí 
tým se proti zlepšeným Sokolkám 
začal trápit, vzal si lodivod Čada od-
dechový čas. Teprve po něm favorit 
pořádně zabral, ovšem bleskový únik 
na 19:11 vystřídala nová korekce 
(19:14, 20:16). Hosté prostě hráli 
oproti sobotě mnohem kvalitněji od 
účinného podání přes dobrou při-
hrávku až po solidní obranu i útok, 
leč závěr si nechali utéct – 25:17.
Pro jakoby zabrzděné prostějovské 
plejerky byl slabší zahajovací set 
výzvou, aby stabilizovaly poněkud 

nejistou hru a vrátily se k dominanci 
z prvního duelu série. Což jim ve 
druhé sadě stoprocentně vycháze-
lo do stavu 17:3. Během této jed-
noznačné pasáže opět kralovaly 
naprosto ve všem, protivník náhle 
vůbec nestačil. Vzpamatoval se pou-
ze na čtyři výměny v řadě (17:7), 
načež koncovku zase ovládly zkon-
centrované obhájkyně národních 
titulů – 25:9.
Jednociferný výsledek vrátil dění do 
očekávaně hladkých kolejí, ale vyda-
řeným startem do třetího dějství se 

kolektiv TJ snažil tohle směrování 
vychýlit (0:2). Nicméně snaha to 
byla marná, neboť vékáčko už na-
bralo svou obvyklou pohodu a v po-
rovnání se sobotou pozměněná se-
stava dokázala produkovat celkově 
dobrý volejbal. Z toho rezultovaly 
další bodové série (5:2, 5:4 – 11:4), 
avšak žádný debakl se pro šternber-
ské družstvo tentokrát nekonal. Ve 
zbytku setu totiž Hrochovy svěřen-
ky vcelku pravidelně ztrátovaly a na-
podruhé odjely domů s přijatelnou 
porážkou – 25:13 a 3:0.  (son)

VK PV
S ŠTBN 3:0

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 4:0, 4:2, 
8:2, 10:4, 10:7, 13:7, 14:11, 19:11, 
19:14, 20:16, 23:16, 25:17. Druhý 
set: 8:0, 8:2, 14:2, 17:3, 17:7, 24:8, 
25:9. T etí set: 0:2, 5:2, 5:4, 11:4, 
12:6, 15:6, 19:11, 21:11, 22:13, 
25:13.

volejbal40
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navštivte stále více oblíbenější inter  

NINA HERELOVÁ
Mladá blokařka ze Slovenska udržuje dobrou for-
mu a po dvou týdnech opět získává naše pomyslné 
ocenění. O uplynulém víkendu odehrála v základní 
sestavě volejbalistek VK Prostějov oba úvodní zápa-
sy čtvrtfinálové série UNIQA extraligy proti Štern-
berku a byla druhou, respektive třetí nejvíce bodující 
hráčkou těsně za tou první (sobota 12 + neděle 11). 
Úspěšnost svého útoku přitom vytáhla na skvělých 
75 procent, v součtu zaznamenala 4 vítězné bloky 
a 4 esa při celkové užitečnosti +19. Prostě výborná 
práce, byť papírově slabší soupeř pochopitelně ne-
kladl až takový odpor.

 AGELKA  AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Do první série play off jsme chtěly vstoupit co nejlépe a to se povedlo. V úvodních 
dvou setech sobotního zápasu jsme rychle odskočily na větší rozdíl, pouze ve třetí 
sadě se hosté chvíli drželi vyrovnaně. Celkově jsme ale celé utkání měly jasně pod 
kontrolou a splnily to, co bylo potřeba. Naopak v neděli jsme nezačaly moc dobře, 
v úvodu nám chybělo větší nasazení. Postupně jsme se však dostaly do svého rytmu 
a od konce prvního setu až do závěru udržely soustředění na potřebné výši. Oba 
zápasy jsme v součtu zvládly určitě dobře, neboť není snadné při tak jasném vývoji 
neztrácet koncentraci. Stejně dobře musíme makat dál, protože cílem je hladce po-
stoupit do příštího kola a mít pro semifinále kvalitní formu. Šternberk do nás půjde 
v jeho domácím prostředí ještě mnohem víc než v Prostějově, na což je potřeba se 
nachystat. Nechceme jim zbytečně darovat set, naopak hodláme zase vyhrát co 
nejvyšším rozdílem.“ SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

Y

PROSTĚJOV Stejně jako před rokem si volejbalistky VK AGEL 
nedělají v 1. kole play off UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 pro-
ti šternberskému soupeři žádné zbytečné starosti. Oba úvodní 
zápasy čtvrtfinálové série vyhrál prostějovský tým dle očekává-
ní naprosto přesvědčivě a se stejným cílem pojede i ke třetímu 
utkání do haly TJ Sokol, kde je s velkou pravděpodobností po-
stupový mač na programu ve středu 23. března od 17.00 hodin.

Obchodní mediální partne i VK AGEL Prost jov

                    STATISTIKY TÝMOVÉ   
VK AGEL Prostějov vs. TJ Sokol Šternberk

Úsp šnost útoku: Prost jov 60 % - Šternberk 22 %
Úsp šnost p ihrávky: Prost jov 59 % - Šternberk 31 %
Podání – esa/chyby: Prost jov 7/9 – Šternberk 3/7
Bodové bloky: Prost jov 7 – Šternberk 4
Celková užite nost: Prost jov +28 – Šternberk -16

Nejvíc bod : Sulian Matienzo 16, Melissa Vargas 12, Nina Herelová 11, Tatsiana Marke-
vich 9 – Gabriela N m íková a Adéla Borovcová 4, Eva Beránková a Natálie Dudová 3.
Nejvíc bodových útok : Sulian Matienzo 14, Quinta Steenbergen 8, Melissa Var-
gas a Nina Herelová 7 – Gabriela N m íková 3, p t hrá ek 2.
Nejvyšší úsp šnost útoku: Sulian Matienzo 78 %, Quinta Steenbergen 73 %, Nina 
Herelová 70 % - Eva Beránková a Michaela Jur íková 50 %, Gabriela N m íková 43 %.
Nejvíc bodových blok : Melissa Vargas, Nina Herelová a Tatsiana Markevich 2 – 
Michaela Zatloukalová, Gabriela N m íková, Adéla Borovcová a Natálie Dudová 1.
Nejvíc es: Melissa Vargas 3, Nina Herelová 2 – Eva Beránková, Adéla Borovcová 
a Natálie Dudová 1.
Nejvyšší úsp šnost p ihrávky: Julie Ková ová 82 %, Tatsiana Markevich 50 %, Sulian 
Matienzo 47 % - Martina Šenková 40 %, Markéta Jane ková 36 %, Adriana P ibylová 31 %.
Nejv tší užite nost: Sulian Matienzo +12, Nina Herelová a Quinta Steenbergen +7, 
Tatsiana Markevich +3 – Natálie Dudová +1, Eva Beránková, Zuzana Kratochvílová 
a Michaela Jur íková -1.  (son)

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

%

ZAZN LO

Miroslav ÈADA- trenér VK AGEL Prostìjov
„Utkání jsme odehráli dobře kromě úvodu. Tam tomu chyběla z naší strany na-
žhavenost, chtělo to víc se vyhecovat. Potřebnou agresivitu jsme zvýšili teprve 
postupem času, také došlo k odstranění zbytečných chyb v obraně a tím pádem 
byla větší část střetnutí opět jasně v naší režii. Oba domácí duely holky zvládly 
tak, jak měly.“

Martin Hroch - trenér TJ Sokol Šternberk
„Oproti sobotě jsme odehráli lepší zápas především díky odvážnějšímu přístupu, 
což se nejvíc promítlo do úvodu. Postupně se ale projevil velký rozdíl mezi Pros-
tějovem a námi v servisu i na přihrávce, z toho pak vychází vše ostatní. Přesto byla 
dnešní porážka rozhodně důstojnější a věřím, že ve středu doma budeme připravení 
ještě lépe.“

ZAZN LOZAZN LONA 
TISKOVCE...

stav série: 2:0

PROSTĚJOV Zatímco většina 
mladých volejbalistek VK AGEL 
věkových kategorií U19 a U17 se 
už pilně chystá na dubnové vyvr-
cholení extraligových soutěží for-
mou závěrečných turnajů Final 
Four, dvě talentované prostějovské 
hráčky plnily v minulém týdnu 
reprezentační povinnosti.
Smečařka či univerzálka Vendula 
Valášková a libero Tereza Slavíková ab-
solvovaly s národním výběrem juniorek 
České republiky dva přípravné zápasy 
v Nizozemsku. Cestovat do Beneluxu měla 
ještě jedna členka vékáčka, ale blokařka 
Sarah Cruz nakonec v týmu nemohla 
figurovat kvůli zdravotním problémům, 
konkrétně zraněnému ramenu.
Češky na půdě silného holandského kole-
ktivu sice v obou přátelských střetnutích 

podlehly, ale nevedly si zase tak špatně, 
o čemž svědčí výsledky 3:1 (15, -16, 20, 
19) a 3:1 (27, 23, 23, -29). Slavíková 
úvodní i druhý duel odehrála celý 
v základní sestavě, zatímco Valášková 
napoprvé naskakovala coby střídající 
z lavičky a odvetu si střihla od začátku do 
konce v základu.
„Spokojenost lze vyslovit především 
s podáním všech našich děvčat 
a s výkonem Venduly Valáškové,“ 
zhodnotil po odvetném střetnutí 
trenér juniorek ČR Aleš Novák 
s jmenovitou pochvalou Agelky. 
Teď následují dvě soustředění 
v Brandýse nad Labem (16. až 20. 
března + 24. až 27. března) a poté již 
první fáze kvalifikace o Mistrovství Ev-
ropy juniorek 2016 v podobě turnaje, 
který zkraje dubna hostí Dánsko.  (son)

Vendula Valášková a Tereza Slavíková 
Oporami reprezentace juniorek R 

Fanklub volejbalového oddílu VK 
AGEL Prostějov pořádá autobu-
sový zájezd na třetí utkání čtvrtfi-
nálové série UNIQA extraligy žen 
2015/16 mezi TJ Sokol Šternberk 
a VK Prostějov.
Hanácký souboj v rámci úvodního 
dějství play off letošního ročníku nej-
vyšší české soutěže se hraje ve středu 
23. března od 17.00 hodin, sraz fa-
noušků je týž den v 15:30 hodin na 
parkovišti u haly Sportcentra DDM.

Zájemci se mohou hlásit pro-
střednictvím e-mailu na adresu 
zatloukal@vkprostejov.cz nebo 
telefonicky na číslo 777 311 108, 
podmínkou je dát na sebe něja-
ký kontakt. Uzávěrka přihlášek 
DNES, tj. v pondělí 21. března, do 
18:00 hodin. 
A pozor: zájezd se uskuteční jen 
při dostatečném zájmu ze strany 
účastníků, na druhou stranu je 
jeho kapacita početně omezena! 

Zájezd pro fanoušky VK AGEL
na třetí čtvrtfinále do Šternberka

Termíny Final Four extraligy
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Čtvrtfinále číslo dva: Šternberk vzdoroval víc

AGELKY SMĚŘUJÍ ZA SUVERÉNNÍM PO 
Čtvrtfi nále se Šternberkem se vyvíjí podle předpokladů, středeční třetí duelČtvrtfi nále se Šternberkem se vyvíjí podle předpokladů, středeční třetí duel

venku by měl být také hladkývenku by měl být také hladký

Prost jovské volejbalistky p evyšovaly své soupe ky také na síti, kde vytvo ily nepro-
pustnou hradbu.  Foto: Marek Sonnevend

PROSTĚJOV Druhý díl série extraligového play off na prostějovské palubovce 
byl ze strany Šternberka sice o něco vyrovnanější, leč do statistik se tenhle fakt nijak 
markantně nepromítl. Vékáčko mělo znovu výrazně lepší všechna zápasová čísla, 
snad jen na servisu se děvčata TJ trochu přiblížila.
Individuálně se odvetný mač povedl zejména kubánské smečařce Sulian Matienzo, 
autorce šestnácti bodů převážně z útoku, kde dosáhla vynikající úspěšnosti takřka 
osmdesáti procent. Výbušná plejerka tentokrát zastínila svou zpravidla úspěšnější 
krajanku Melissu Vargas i všechny ostatní volejbalistky na place snad pouze 
s výjimkou Julie Kovářové, která excelovala jak na přihrávce, tak při obraně v poli.

V odvet  nejvíc ádila
Suli Matienzo
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www.vecernikpv.cz společnost 27

KRÁLEM MAJÁLES BYL
TAKÉ TAKÉ SMUTNÝ
KOMIKKOMIK

Králem prostějovského Majáles se v roce 1967 stal i tehdy velmi populární komik 
Jaroslav Válek neboli „Smutný muž z Brna“.    Foto: archiv čtenáře

Králem Majáles v roce 1966 se stal Adolf Opálka, který v té době učil na prostě-

jovském gymnáziu češtinu a ruštinu. Muž s pozoruhodným životním osudem se 

mezi studenty těšil nebývalé oblibě.  Foto: archiv čtenáře

„Vůbec mi nevadilo, že jsme měli zimu 
bez sněhu. Ta totiž nepatří mezi mé 
oblíbené roční období. Mám ráda 
sníh pouze o Vánocích za oknem, ale 
to se už dlouho nestalo, aby sněžilo 
zrovna na svátky. Nejraději bych byla, 
kdyby byl sníh kromě Vánoc pouze na 
horách pro lyžaře a ve městě jen hřálo 
sluníčko. (úsměv) Vadí mi ale neustálý 
déšť, který k zimě rozhodně nepatří...“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

NENE

SABINA MORAVCOVÁSABINA MORAVCOVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

LUCIE HANZLÍKOVÁLUCIE HANZLÍKOVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

ANO I NEANO I NE

„Vnímám to tak, že v zimě by sníh měl 
být. Mám ráda pohled na zasněžené 
město, ale na druhou stranu zima 
bez sněhu má také svá pozitiva. Je 
příjemné nebrodit se neustále v roz-
tátém sněhu. Sníh si pak vždy ráda 
vynahradím na horách. (úsměv) Když 
už není sníh, tak by nemuselo ani 
pršet. Déšť, který nás v posledním 
měsíci sužuje, je nepříjemný.“ 
 ptala se: Aneta Křížová

VADILA VÁM
ZIMA BEZ
SNĚHU?

anebaneb

Polévkový projekt vzbudil EMOCE
„Děkujeme,“ vzkazují bezdomovci

PROSTĚJOV Projekt prostějov-
ských studentů, který se zamě-
řil na lidi bez domova, se rozjel 
v polovině února. Od té doby se 
denně u stolku na místním nádra-
ží v Prostějově, kde dobrovolníci 
rozdávají teplou polévku, vystřídá 
minimálně dvacítka bezdomovců. 
Za jídlo a hlavně pozornost, které 
se jim dostává, se nyní rozhodli 
prostřednictvím Večerníku vřele 
poděkovat.
„Jsme vděčni, že si naší situace někdo 
všiml. Moc si pomoci vážíme, stejně 
jako všech, kdo se jí účastní.  Hlavně 
paní Sokolové, to je naše srdíčko,“ ne-
tajil se až dojetím mluvčí komunity 
Jozef Tomčík. „Ona dělá hodně pro 
nás, my pro ni na oplátku uděláme 
vše, co bude v našich silách, kdykoliv 
bude potřebovat. Je to naše kamarád-

ka,“ pochválil prostějovskou zastupi-
telku, která projekt studentů podpo-
ruje od samého začátku.   

Zmíněným pocitům se nelze divit. 
Mnohem častěji se totiž lidé bez 
domova setkávají s nejrůznějšími 

ústrky. „Je to zdánlivě malichernost, 
ale třeba do jednoho obchodního 
domu si nemůžeme jít koupit ani 
potraviny. Ochranka nás okamžitě 
vyvede ven, i když nic neděláme,“ 
postěžovala si paní Alena. „Většina 
z nás si přitom opovržení nezaslou-
ží. Prostě jsme spadli na samé dno, 
snažíme se od něj ale odrazit. Pomá-
háme si navzájem, protože většinou 
nikoho jiného než kamarády nemá-
me,“ dodal Tomšík. 
„Jsou vděčni hlavně za to, že s nimi 
mluvíte, že se zajímáte o jejich pro-
blémy, že jim poradíte. Ta polév-
ka už je jen takový bonus,“ přidal 
vlastní postřeh jeden z dobrovol-
níků. „Projekt bude pokračovat 
do konce března,“ doplnil autor 
nápadu Jan Šmída, student GJW 
Prostějov.    (red)

EXEXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

Foto: redakce Večerníku

PROSTĚJOV Po nedávném 
zveřejnění článku o úmrtí 
Jaroslava Vrby, který 
byl v šedesátých letech 
zvolen králem Majáles
v Prostějově, se do reda-
kce Večerníku ozvalo hned 
několik čtenářů. Připomněli 
nám další osobnosti, které 
byly s tímto studentským 
svátkem spojené v době 
politického uvolnění 
šedesátých let. Shodují 
se na tom, že Majáles se
v Prostějově slavil i v letech 
1966 a 1967. A v období 
plném nadějí a touhy po 
lepší budoucnosti se do 
popředí dostali skutečně 
pozoruhodní lidé se zajíma-
vými životními osudy... 

PROSTĚJOV Kongresové cen-
trum v Praze hostilo slavnostní 
večer u příležitosti výročí 120 let 
existence českého zápasu. Ce-
lou akci pořádal Svaz zápasu ČR 
a záštitu převzala Česká unie sportu.
Předseda Českého olympijského 
výboru Jiří Kejval ocenil sílu zápasu 
ve světové federaci, která stála u zro-
du novodobé olympiády. Večerem 
provázel komentátor České tele-
vize Petr Kubásek, ceny předávali 
předseda Svazu zápasu ČR Belo Svi-
tek a herec i zápasník Zdeněk Srstka.
Na dvě stovky pozvaných zástupců 
oddílů z Čech a Slovenska vytvořilo 

výbornou atmosféru a tleskalo 
oceněným závodníkům, trenérům 
i rozhodčím. Ze zúčastněných osob-
ností jmenujme například Bohouše 
Kubáta, Miroslava Janotu či Josefa 
Krysta.
Potlesk vestoje, který byl vrcholem 
vřelého setkání sportovců, si ovšem 
zasloužil držitel všech možných titulů 
v zápase a zasloužilý mistr sportu 
Vítězslav Mácha. Pozdravil přítomné, 
poděkoval trenérům a připomněl 
důležité myšlenky i význam olympi-
jského zápasu.
Oddíl TJ Sokol I Prostějov na této 
slavnostní události zastupovali 

Jindřich Hejčík, 
Emil Mackuliak, 
Zdeněk Petržela, Jan 
Pelikán a coby host 
Zdena Frištenská. 
Dva zástupci míst-
ního klubu dokonce 
vystoupili na pódi-
um. Osobní vyz-
namenání a čestné 
uznání I. stupně 
Zasloužilý trenér 
obdržel Jindřich Hej-
čík a čestné uznání I. stupně 
Zasloužilý rozhodčí obdržel Emil 
Mackuliak.

Ocenění jsou poděkováním za jejich 
dlouholetou a obětavou práci pro zá-
pasnický sport.   (son)

Exkluzivní snímky ze slavnostního aktu u příležitosti 120. výročí českého zápasu.
  Foto: archív J. Hejčíka

Ě

Prostějovští zápasníci byli na slavnostiProstějovští zápasníci byli na slavnosti
v Praze ke 120 letům českého zápasu

 NA VÁŠ NÁMÌT
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52 zápasù, 25 bodù (11+14)
51

51 zápasù, 
27 bodù (9+18)

Lukáš Luòák

16

52 zápasù, 19 bodù (10+9)

Jakub Illéš

19

29 zápasù, 
23 bodù (8+15)

24

42 zápasù, 
41 bodù (20+21)

97

56 zápasù, 
35 bodù (7+26)

Patrik Moskal

59

48 zápasù, 18 bodù (11+7)
5

44 zápasù, 
18 bodù (7+11)

4

30 zápasù, 4 body (3+1)
18

56 zápasù, 32 bodù (16+16)

Martin Novák

85

12 zápasù, 1 bod (1+0)

Ludìk Kuncek

26

35 zápasù, 
35 bodù (12+23)

29
Milé čtenářky a milí čtenáři,
srdečně vás vítám v dalším vydání této tematické strany. 
Hezky se v teple vašeho domova usaďte, přibližte si sklen-
ku vody a třeba i něco dobrého a pojďme se společně po-
dívat, co jsme si pro vás připravili. Povíme si něco zají-
mavého o tom, jaký vliv mají myšlenky a nejen ony na 
náš organismus, také se podíváme na mandaly od na-
šich čtenářů a v neposlední řadě vám pak předsta-
víme další vítězku našeho projektu PROMĚNY 
IMAGE. Pokud jsme vás ještě nevybrali, nezou-
fejte! Pošlete přihlášku znovu a třeba se s vámi již 
brzy setkáme. Příjemné a ničím nerušené
 čtení vám přeje vaše Aneta Křížová

CVIČENÍ
PRO TĚLO
      I DUŠI
V dnešním okénku se budeme 
již posedmnácté společně vě-
novat různým harmonizačním, 
relaxačním, ale i posilujícím či 
rehabilitačním a kompenzačním 
cvičením. A i tentokrát se zaměří-
me na všechny, kteří mají sedavé 
zaměstnání a pracují s počítačem. 
K tomu, abychom předešli bo-
lestem zad, blokádám a dalším 
nešvarům, je potřeba pravidelný 
pohyb. Pokud však již k nějaké-
mu narušení v oblasti zad, páteře, 
kyčlí dojde, je potřeba se proble-
matické partii pravidelně věno-
vat. Pojďme tedy na to...
Nejdříve se po-
sadíme na žid-
li, vyrovnáme 
záda, stáhneme 
břišní a hýžďo-
vé svaly, roz-
kročíme nohy 
na šířku pánve, 
ramena vtáhneme dozadu a páteř 
držíme rovně. (viz. foto). Nyní se 
opět od břicha začneme pomalu 
nadechovat. Dech postupuje smě-
rem od břicha do žeber, kde máme 
pocit, že se žebra otevírají do širo-
ka, dech však nezastavujeme, ale 
postupuje stále směrem nahoru. 
Pak pomalu vydechneme.

Nyní rozpažíme a zvedneme dlaně 
vzhůru, jako kdybychom se chtěli 
zapřít mezi dvě neviditelné zdi, 
a začneme tlačit do zdí. Tlačíme 
s pocitem, jako bychom je chtěli od 
sebe odtáhnout, dlaněmi začneme 
pozvolna otáčet. Děláme půlkruh 
vpřed a zpět doprostřed, násled-
ně uděláme půlkruh vzad. Takže 
nejdříve ukazujeme dlaněmi před 
nás a následně dozadu. Hlavu dr-
žíme po celou dobu zpříma (viz. 
foto) Vydržíme alespoň desetkrát 
vpřed i vzad, pak se vrátíme zpět 
do výchozí polohy. Cvičení pro-
vádíme pokud možno každé dvě 
hodiny při sezení u počítače. Tento 
cvik ocení všichni ti, kteří pracují 
s klávesnicí počítače, mají bolesti 
zápěstí, šlach či záněty karpálních 
tunelů. Při pravidelném cvičení 
ucítíte značnou úlevu.
V tomto cvi-
ku zůstaneme 
sedět na židli. 
Nohy nechá-
me rozkro-
čené na šířku 
pánve, ramena 
vtáhneme do-
zadu a páteř 
držíme rovně. (viz. foto). Nyní se 
opět od břicha začneme pomalu 
nadechovat. Dech postupuje smě-
rem od břicha do žeber, kde máme 
pocit, že se žebra otevírají do širo-
ka, dech však nezastavujeme, ale 
postupuje stále směrem nahoru. 
Pak pomalu vydechneme.

Nyní zvedneme jednu nohu a o ko-
leno si opřeme kotník druhé nohy. 
V této pozici rukou zatlačíme na ko-
leno (viz. foto), čím dojde k prota-
žení kyčelních kloubů a hýžďových 
svalů, které se díky dlouhému sezení 
zkracují. Tlačení by mělo trvat po 
dobu dvaceti vteřin. Tlak by neměl 
být velký, aby nedocházelo k bolesti. 
Cvičení provádíme pokud možno 
každé dvě hodiny při sedavém za-
městnání. Při pravidelném cvičení 
ucítíte značnou úlevu a zamezíte 
krácení svalů. Jestliže je ve vašich si-
lách cvičit jednou, je to lepší než nic.
 Závěrem si za odměnu zatleskáme
 a budu se na vás těšit zase příště.

ODDECHOVÝ ÈAS 

původní zpravodajství z Prostějova
pro Večerník Aneta KŘÍŽOVÁ

PRO NÌŽNÉ 
POLOVIÈKY...

Mott o na tento týden:„Štěstí není něco, co k člověku přijde jen tak. Přichází spolu s našimi činy.“
 Dalajláma

Milé dámy, chcete se zúčastnit JARNÍ PROMĚNY IMAGE? Na nic nečekejte a již teď 

nám pošlete vaši aktuální fotografii (tvář a postava) na email: vecernik@pv.cz. 

Do předmětu emailu uvádějte „PROMĚNA IMAGE“. Nebo můžete přijít osobně 

do naší redakce. Napište nám také váš věk, velikost oblečení a důvod, proč se do 

projektu PROMĚNY hlásíte a proč bychom měli vybrat právě vás, také odkud jste 

a telefonický kontakt. Hlásit se můžete do 8. dubna. Pak budeme vybírat další 

z vás. Těšíme se na spolupráci s vámi.

OOOOOOOOOO 17. 17. 
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Těmi to slovy začíná řada knih či předná-
šek, které se týkají zdravotních problémů 
a jejich skutečných příčin.  Jen se sami 
rozhlédněte kolem sebe a podívejte se, 
kolik lidí má zdravotní problémy, přičemž 
jim nezabírají žádné léky, ani žádná léčba? 
Možná mezi ně patříte i vy, jen jste se třeba 
nezamysleli, co je skutečnou příčinou va-
šich obtíží...
Tam, kde léky ani léčba nezabírají, je třeba za-
myslet se nad tím, proč nemoc mohla vzniknout 
a důsledně pátrat po její příčině. Klasická medicína 
a její lékaři většinou nehledají souvislosti. Zato ho-
listická tedy alternativní medicína, pracuje nejen 
s tělem a se signály, které nám dává v podobě ne-
mocí, ale také s duší. Tento způsob léčby tedy ský-
tá pohled z mnoha úhlů. 
Pokud vás trápí dlouhodobé bolesti zad nebo 
ledvin, tak vás lékař pošle na různá vyšetření, 
což je samozřejmě správně, ale již se vás ni-
kdo nezeptá, co všechno jste během poslední 
doby prožili. A právě v této otázce se skrývá 
odpověď včetně příčiny. Někdy ji máme těsně 
před nosem a jindy trvá i několik let, než si ji 
uvědomíme nebo připustíme. 
Podle odborníků je psychosomatika zod-
povědná až za sedmdesát procent všech 
tělesných potíží. Příčinou zmíněných vlek-

lých bolestí či obtíží se zády může být napří-
klad to, kolik si toho na sebe nakládáme, ale 
také problémy v rodině, zaměstnání či třeba 
bolestné konflikty, se kterými se nemůžeme 
srovnat. Obdobně je to s výše zmíněnými 
ledvinami. Všechny problémy s ledvinami 
jsou problémy ve vztazích. Podobně tomu je 
i s bolestmi hlavy a migrénami. Jedinci, kteří 
trpí na tyto potíže, bývají často perfekcionis-
té, až příliš se snaží získat uznání a pracují do 
úmoru. Bolest hlavy tak začne ukazovat, že si 
toho jedinec nakládá více, než může unést. 
Je tedy nutné zjistit, co všechno stojí za na-
šimi bolestmi a nemocemi. Můžou to být 
myšlenky, ale například manžel, přítel, dítě, 
zaměstnavatel nebo také ztráta blízkého člo-
věka, ale také to, co se událo v dětství. Ať je to 
cokoliv ze zmíněného, se vším se dá praco-
vat. Je dokázáno, že pokud si člověk skutečně 
uvědomí, co stojí za jeho nemocí, většinou 
nemoc začne rapidně ustupovat, ať je jaká-
koliv. Každá nemoc a problém se zdravím, 
které se objeví, jsou totiž psychosomatické. 
S tímto můžou pomoci lékaři, kteří se speci-
alizují na psychosomatickou příčinu nemocí. 
Této problematice se věnuje známá lékařka 
MUDr. Jarmila Klímková či třeba MUDr. Jan 
Hnízdil.

Víte, kde začíná nemoc? 

VE VAŠÍ HLAVĚ!

ODHALENÍ 11. VÍTĚZKY PROMĚNY IMAGE
Zanedlouho tomu bude přesně rok, 
kdy byl spuštěn nový projekt PROS-
TĚJOVSKÉHO Večerníku pod ná-
zvem PROMĚNY IMAGE. Jako jedi-
né místní periodikum vám tak každý 
měsíc NAPROSTO ZDARMA nabí-
zíme změnu vašeho vzhledu se vším 
všudy od nového účesu přes vizáž až 
po oblečení, nechybí ani poradenství 
ve všech zmíněných oblastech. Chce-
me vám totiž pomoci vypadat tak, 
jak o tom již dlouho sníte. A tak neu-
stále máte možnost zasílat nám vaše 
aktuální fotografie se základními in-
formacemi. Z mnoha desítek přihlá-
šených vybrala Večernice i tentokrát 
do užšího výběru pětici z vás, z nichž 
ale mohla šanci dostat jen jedna. A ví-
tězkou jarní PROMĚNY IMAGE se 
stala Zdeňka Marinovová z Vrahovic!

Paní Zdenku přihlásily její vnučky Na-
tálka a Sofinka s cílem udělat babičce 
velkou radost, protože rubriku PRO-
MĚNY IMAGE pravidelně sleduje 
a doposud se jí všechny proměny moc 
líbily. O paní Zdeňce její vnučky mlu-
ví jako o velice aktivní babičce, která 
i přes svůj věk chodí ráda a často na 
turistické výlety, neustále jezdí na kole, 
pracuje na zahradě. Pokud si alespoň 
chviličku sedne, tak si ráda přečte 
hezkou knihu. Ve svém věku vypadá 
výborně a nikdo by této dámě šestase-
dmdesát let patrně ani netipoval. Díky 
zmíněnému zdravému a aktivnímu ži-
votnímu stylu totiž vypadá minimálně 
o deset let mladší. 
Jak paní Zdeňka reagovala na to, 
když zjistila, že se stala vítězkou 
jarní PROMĚNY IMAGE?

„Jsem strašně překvapená. (smích) 
Vnučky se mě nenápadně ptaly na to, 
jakou mám velikost oblečení, v čem 
chodím nejraději oblečená a pořád 
něco vyzvídaly. A já nyní zjistím, že mě 
přihlásily do proměny a navíc, že jsem 
se stala vítězkou březnového kola. To 
snad není možné...,“ neskrývala pře-
kvapení Zdeňka Marinovová. „Všech-
ny proměny ve Večerníku pravidelně 
sleduji a vždy obdivuji konečný výsle-
dek. Ale nyní jsem nervózní, protože 
jsem to tak vůbec nečekala. Budu se 
muset s tímto překvapením nějak srov-
nat,“ dodala s úsměvem. 
A co paní Zdeňku všechno čeká? 
„Nejdříve zavítáme do boutique 
Magnolia, kde proběhne profesionál-
ní módní poradenství a výběr šatníku. 
Posléze se přemístíme do kadeřnické-

ho a kosmetického salonu Naisy, což 
je náš nový partner pro tyto služby. 
Jako poslední paní Zdeňku čeká pó-
zování před fotoaparátem a kame-
rou. Zkrátka den plný hýčkání a péče
s prvotřídními profesionály,“ prozra-
dila patronka PROMĚNY IMAGE 
a redaktorka Servisu pro ženy Aneta 
Křížová. 
Již zanedlouho se tedy můžete těšit 
na to, jak naše čtenářka vypadala těs-
ně před proměnou a ihned po ní. Jak 
bude vypadat nová image paní Zdeň-
ky Marinovové? To se dozvíte z příští-
ho čísla PROSTĚJOVSKÉHO Večer-
níku. Nezapomeňte také sledovat naše 
stránky www.vecernikpv.cz a rubriku 
Servis pro ženy, kde kromě jiného na-
jdete fotogalerii a video z každé PRO-
MĚNY IMAGE. Foto: archiv Z. Marinovová
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MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Další krok směrem k extrali-
govému titulu učinili v neděli 
dopoledne prostějovští boxeři, 
když v domácím ringu doslova 
vyprášili soupeře z Ústí nad La-
bem. Dosud tak v soutěži ztratili 
jen jeden bod.

DEBAKL:DEBAKL:

Ve frašku se vinou přístupu Ústí 
nad Labem změnil poslední 
duel basketbalistek TJ OP Pro-
stějov. Soupeř přijel jen s pěti 
hráčkami, jedna se mu zrani-
la a pak už cílil na vyfaulování 
a předčasný konec duelu.

ČÍSLO:ČÍSLO:

18
Házenkář Sokola II Prostějov 
Jiří Kozlovský prokázal velkou 
střeleckou chuť, když konto 
Maloměřic zatížil téměř dvaceti 
brankami. Potřeboval na ně jen 
čtyřiadvacet pokusů a postaral 
se o dvě třetiny tref svého týmu.

VÝROK:VÝROK:

„VŮBEC NETUŠÍM, 
KDO JE TEN

NEJÚSPĚŠNĚJŠÍ.“

parašutista JINDŘICH
VEDMOCH glosoval,
že je druhým nejlepším
parašutistou všech dob

KOMETA: KOMETA: 

MICHAELA
KRÁTKÁ

Vůdčí osobnost basketbalového 
oddílu TJ OP Prostějov položila 

na lopatky věhlasněj-
ší regionální aktéry 
a právě ona se stala 

vítězkou anke-
ty Sportovní 

h v ě z d a 
prostějov-
ských mé-

dií 2015.

TREFA D      ČERNÉHO

ANKETA LECCOS NAZNAČILA PAPÍROVÁNÍ A PAPÍROVÁNÍ NEDŮSTOJNÝ KONEC SEZÓNY

Máme za sebou další ročník ocenění nejlepších 
regionálních sportovců a mohli jsme si v rychlosti 
připomenout, čeho všeho zdejší zástupci v nedáv-
no skončeném roce dosáhli. Úspěchů byla plná 
nůše, kterou by na zádech jen tak někdo neunesl 
a všichni si zaslouží uznání, jak se prezentovali 
a jak šířili slávu města a okresu. Pozornost si ale 
zaslouží jedno jméno, a sice laureát, tedy laureátka 
kategorie Sportovní hvězda prostějovských médií 
2015. Možná trochu překvapivě se vítězem nestal 
žádný zástupce masověji podporovaného odvětví, 
ale velká opora basketbalistek Prostějova Michae-
la Krátká. Může to svědčit nejen o tom, že je mezi 
fanoušky svým způsobem známější, ale také to, že 
k ní má veřejnost blíže než k těm velkým hvězdám, 
které lidé znají jen z televizních obrazovek. To je 
pak mnohem jednodušší aktivizovat své okolí 
a získat potřebný počet hlasů, protože ji lidé berou 
jako svou, jako někoho, koho znají i z civilního ži-
vota.

Hodně kuriózní důvod zabránit Matouši Venkrb-
covi v tom, aby dohrál tuto sezónu coby extraligový 
útočník. Když se podíváme do minulosti, není to až 
tak ojedinělý případ, aby nebyly všechny potřebné 
dokumenty v pořádku, a před pár roky to postihlo 
jiné extraligové celky, jimž se hromadně odečítaly 
body. Nyní se naštěstí pro Pardubice nic takového 
nestalo, když se těsně před utkáním na nesrovna-
losti přišlo, ale stejně to v profesionální soutěži 
a v takto masovém a populárním sportu překvapí. 
Samozřejmě není žádná legrace znát veškerá naří-
zení a hlídat si veškeré náležitosti, ale především to 
ukazuje, v jakém stavu se nyní východočeský klub 
nachází. Někdejší český velkoklub a trojnásobný 
mistr z období 2004 až 2012 ztratil hodně ze svých 
pozic i renomé a letos bojuje až do poslední chvíle 
o to, aby se vyhnul baráži o zdržení, kam pravděpo-
dobně pošle úřadujícího šampiona z Litvínova. Jak 
je vidět, tak pořádek nepanuje nejen na ledě, ale ani 
v kancelářích.

V neděli krátce po poledni dohrály svůj v pořadí 
druhý druholigový ročník prostějovské basket-
balistky. Pohledná děvčata se jen o pár hodin 
dříve úspěšně chopila organizace vlastního plesu 
a zvládla bavit sebe i příchozí návštěvníky. Teo-
reticky by se tak nebylo čemu divit, kdyby mladé 
hráčky nastoupily k rozlučkovému souboji s re-
zervou a v lehce horší kondici, jako by tomu bylo 
v případě, kdyby regionální fotbalisté hráli své ví-
kendové kolo až po hodové zábavě, ovšem prostě-
jovský výběr předvedl velice profesionální přístup 
a sám o sobě se představil ve velice dobrém světle. 
Kaňkou ovšem byl přístup soupeře. Je až symbo-
lické, že pár hodin po výprasku ústeckých boxerů 
padly na Hané i ústecké košíkářky, avšak ty po 
velice nemilém průběhu, kdy k utkání nastoupily 
jen z povinnosti a s cílem ukončit ho předčasně. 
O velké marodce by právě v TJ OP mohli dlouze 
vyprávět, vždy však zdejší hráčky na rozdíl od sou-
peře odehrály utkání naplno a se ctí.

SONDA 
JIŘÍHO 

MOŽNÉHO

lední hokej38 navštivte stále více oblíbenější inter  

brankáø, 36 let
54 zápasù, 

úspìšnost 92,0 %

Luboš Horèièka

31

obránce, 26 let
56 zápasù, 

35 bodù (12+23)

Marek Drtina

37

obránce, 38 let
55 zápasù, 15 bodù (3+12)

53

obránce, 20 let
34 zápasù, 4 body (2+2)

30
24 zápasù, 3 body (1+2)

8

obránce, 30 let
54 zápasù, 19 bodù 

(4+15)

23

obránce, 25 let
55 zápasù, 

20 bodù (3+17)

Patrik Husák

14

brankáø, 21 let
6 zápasù, úspìšnost 89,5 %

1

obránce, 22 let
35 zápasù, 0 bodù (0+0)

25

obránce, 20 let
20 zápasù, 3 body (1+2)

Dominik Rudl

96

trenér 
LHK Jestøábi Prostìjov

texty 

Před rokem to bylo poměrně chmurné hodnocení, kdy 
snad jediným pozitivním prvkem na celé sezóně byla zá-
chrana prvoligové příslušnosti. Letos je tomu právě na-
opak, a byť čtvrtfinálové vyřazení se Slavií během pou-
hých čtyř utkání stále mrzí, v globálu jde ročník 2015/2016 
hodnotit veskrze pozitivně. A svědčí o tom právě tato 
dvoustrana, na níž dostali prostor hlavní aktéři, aby se 
ohlédli za tím, jaké to byly měsíce z hlediska jejich osob-
ních výkonů i optikou mužstva jako celku. PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník oslovil celkem dvaadvacet hokejistů, kteří v jes-
třábím dresu odehráli podstatnou část sezóny a kteří s vý-
jimkou do Sparty povolaného Michala Dragouna a dlou-
hodoběji zraněného Jiřího Vokurky přímo zasáhli vedle 
základní části i do play off. Hráči jsou seřazeni podle postů 
a abecedy, u každého z nich pak vedle základních infor-
mací jako čísla dresu, věku a několika statistických údajů 

přinášíme krátkou redakční charakteristi-
ku jeho sezóny, názory a dojmy samot-
ného hráče i několikavěté hodnocení z 
úst toho nejpovolanějšího – hlavního 
trenéra úspěšné prostějovské skvadry 
Kamila Přecechtěla. Přejeme příjem-
né počtení a vybavení krásných oka-

mžiků, které nedávno skončená 
sezóna přinesla. Další ostré 

boje vypuknou opět až se 
začátkem školního roku 

2016/2017. 
 Foto: www.lhkjestrabi.cz

URČICE, ČECHOVICE Schyluje se k  velkému návratu? Vyhlášený region-
ální kanonýr Petr VODÁK, jenž strávil poslední sezóny v  Rakousku, se 
pravděpodobně na jaře objeví na regionálních trávnících. Z důvěryhodných 
zdrojů prosákla informace, že by mohl oblékat dres Čechovic!

Právě čechovický tým převzal v zimě trenér Evžen Kučera, jenž právě s Vodákem v sestavě 

přivedl Určice před třemi lety k historickému postupu do divize. Sám čechovický kormi-

delník však k možnému angažmá Vodáka neřekl nic konkrétního. „Mám zájem o jednoho 

kvalitního útočníka,“ prozradil v nedělním dopoledni Kučera a na přímý dotaz, jestli se 

jedná právě o Petra Vodáka, dále nereagoval. Samotný hráč pak byl konkrétnější. „Chtěl 

bych na jaře hrát někde poblíž. Oslovily mě Čechovice, ale těžko říct, jestli to dopadne. 

Jsem hráčem Zábřeha a záleží na nich. Když mě nepustí, tak bych nemohl hrát nikde,“ 

vysvětluje svou situaci Vodák. Přejme tedy ‚Vodymu´ i Čechovicím, ať se podaří celou věc 

dotáhnout do úspěšného konce. Hráčů s takovými střeleckými schopnostmi momentálně 

po trávnících I.A třídy moc nepobíhá…

Zdeněk VYSLOUŽIL
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PROSTĚJOV Bez ohledu na to, 
které hráčky nový trenér národ-
ního výběru volejbalistek České 
republiky Alexander Waibl no-
minuje na první oficiální sraz, má 
ženská reprezentace naší země už 
teď svého zástupce z Prostějova ve 
svém realizačním týmu. Stal se jím 
sportovní manažer VK AGEL Peter 
Goga. 
„Ano, je to pravda. Od nového kouče 
jsem dostal nabídku dělat Team 
managera, tedy něco jako vedoucího 
družstva. Samozřejmě mě taková 
důvěra potěšila, ale na nic si nehraju. 
(úsměv) Každopádně jsem se rozhodl 
nabízené místo u českého nároďáku 
přijmout, neboť mě to může osobně 
posunout někam dál,“ okomentoval 
Goga svůj nástup mezi Waiblovy spo-
lupracovníky.
Sportovní ředitel vékáčka sám dlouhá 
léta reprezentoval Československo 
i ČR coby aktivní hráč, načež za 
posledních téměř deset roků nabral 
spoustu zkušeností na výkonném 
postu klubového funkcionáře nad-
míru úspěšného oddílu. „To se mi 
pochopitelně bude hodit, vím co a jak. Na druhou stranu mě však práce pro 
národní tým jistě také v mnohém obohatí, nejvíc se těším na možnost sle-
dovat na vlastní oči specifika tréninkového procesu u mančaftu složeného 
z nejlepších českých volejbalistek,“ zmínil Goga.  (son)

Goga manažerem
reprezentace žen!

PROSTĚJOV O několik týdnů 
dříve, než se předpokládalo, 
skončila sezóna pro jestřábího 
útočníka Matouše Venkrbce. 
Velká opora prostějovského 
týmu totiž zamířila po 
prvoligovém vyřazení na 
pomoc extraligovým Pardu-
bicím, jenže kvůli admin-
istrativnímu pochybení za 
Východočechy hrát nemůže. 
Funkcionáři mu totiž omyl-
em neprodloužili střídavé starty, 
které vypršely na konci ledna.
„Obě strany na to zapomněly 
a myslely si, že je to stejně jako 
u Jirky Cetkovského a Máry Drti-
ny až do konce dubna a přišlo se 
na to až teď,“ popisoval udivený 
Venkrbec. Na vše se přišlo zcela 
náhodně až těsně před úvodním 
buly zásadního záchranářského 
souboje Východočechů proti Lit-
vínovu. „Bylo to zajímavé. Účastnil 
jsem se rozbruslení, seděl jsem 
v šatně, ještě jsme se bavili s kluka-
ma v lajně o posledních detailech. 
Až čtvrt hodiny před samotným 
utkáním přišel sportovní manažer 
a zavolal si mě, že nastal tento pro-
blém,“ líčil urostlý forvard. 
Když se to dozvěděl, byl první ch-
víli ve velkém šoku a hlavou mu 

proběhla spousta myšlenek. Musel 
se s tím ale smířit a duel odsledo-
vat pouze v roli diváka. „To člověka 
nenapadne ani ve snu. Brali jsme 
to ale s nadhledem, přeci jen 
nejsem Crosby, abych Pardubice 
zachránil, takže to pro ně není až 
taková ztráta. Panovalo sice zklam-
ání, nebral jsem to ale jako žádnou 
velkou tragédii, hlavně bylo 
potřeba, aby se kluci soustředili na 
utkání,“ zvolil flegmatický přístup.
I na této nepříjemnosti se mu 
tak podařilo najít určitá pozi-
tiva. Mimo jiné se může dát dříve 
zdravotně do pořádku a již včera 
zamířil na operační sál. Nyní 
ho tak čeká poměrně dlouhé 
nicnedělání. „Někdy na přelomu 
ledna a únoru jsem dostal střelu 
do kolena a praskla mi čéška. Měl 

jsem tam nějaké úlomky, které teď 
půjdou ven. Bohužel si to vyžádá 
něco přes měsíc pevné ortézy, ale 
teď je toho času relativně dost, tak 
si to můžu dovolit. A čím dříve 
zregeneruji, tím dříve budu moci 
zahájit letní přípravu,“ hlásil krátce 
před zákrokem nejproduktivnější 
Jestřáb tohoto ročníku.

V prostějovské nemocnici se 
svěřil do rukou uznávaného od-
borníka na kolena Radomíru 
Holibkovi, který se stará o fot-
balové, hokejové či házenkářské 
hvězdy. „Nemám z toho strach 
a nejsem nervózní, má moji 

plnou důvěru. Není to složitá 
operace, jde jen o odstranění 
úlomků. Dalo se s tím i hrát, tak to 
nebylo tak hrozné,“ nedělá z toho 
Venkrbec vědu.
A nyní si šestadvacetiletý 
sympaťák hlavně přeje, aby ho už 
dlouho žádné zranění nepotkalo 
a mohl si užít sezónu bez podob-
ných trablů jako v posledních 
dvou letech. „Jsou zranění, kterým 
se předejít dá a kterým naopak 
ne. Myslím si, že těm svým jsem 
mohl předcházet systematickým 
posilováním a přípravou těla. Na 
to se nyní snažím dávat pozor 
a v létě chci na tom zapracovat, 
abych posílil svaly poblíž těchto 
kloubů a co nejvíce eliminoval 
toto riziko,“ nastolil si jasný plán 
Matouš Venkrbec.  (jim)

Venkrbec už dohrál
a zamířil pod kudlu
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Foto: archív Večerníku

VRÁTÍ SE ‚VODY´ NA SCÉNU?VRÁTÍ SE ‚VODY´ NA SCÉNU?

Foto: Zdeněk Vysloužil

Foto: archív Večerníku



Voňavý jarní vzduch, teplejší slu-
neční paprsky, prodlužování dne 
a první známky probouzející se 
přírody. Jakmile o sobě jaro začne 
dávat vědět, každý správný cyklista 
začíná být netrpělivý a nemůže vy-
držet doma. Zatímco někteří lidé na 
kole jezdí po celý rok, bicykly větši-
ny sportovců se přece jen ukládají 
k zimnímu spánku. Co dělat, až se 
z něj probudí? 
Vaše kolo by na konci sezóny před za-
zimováním mělo dostat alespoň čás-
tečnou péči za to, že vás vždy dovezlo 
tam, kam mělo nebo kam vám nohy 
stačily. Stejně jako auto, i kolo ale občas 
potřebuje trochu servisu. Před zimou 
by mělo projít důkladnou očistou, do-
poručuje se také mírnější tlak v pláštích 
a zařazení lehčích převodů pro povolení 
napětí lanek. 
Před prvním výjezdem by pak měl 
proběhnout předsezónní servis. Jestliže 
nejste příliš technicky zdatní, můžete 
kolo odvézt do oblíbeného cykloser-
visu, kde vám jarní prohlídku rádi pro-
vedou. V lepším případě prohlídka vy-
ústí v seřízení některých komponentů, 
v horším v jejich výměnu. 
Když pomineme možnost návštěvy 
cykloservisu, můžete jarní prohlídku 
provést sami. S čím tedy začít a na co 
nezapomenout, aby se naše první jar-
ní výlety obešly bez zbytečných zastá-
vek nebo případně nekončily někde 
mezi poli?p

Aby se kola točila  

Se servisem začneme hezky odspodu, 
tedy od kol. Prohlédneme pláště, zda 
jsou ve slušném stavu z hlediska vzorku 

a jestli jejich bočnice nejsou příliš po-
praskané. Tlak v pneumatikách je také 
důležitý - dle potřeby jej upravíme. Dále 
se zaměříme na ráfky, respektive na stav 
výpletu obou kol a zkontrolujeme, zda 
ráfky „nehází“. V případě, že ano, je tře-
ba kola docentrovat a upravit napětí ve 
výpletu. Poslední, ale také velmi důleži-
tou součástí kol, jsou náboje. Obě kola 
by se měla točit bez dření, chod ložisek 
v náboji by měl být hladký a v těle nábo-
je by se neměla objevit žádná vůle. Při 
zanedbání péče to může v konečném 
důsledku znamenat výměnu ložisek 
a kónusů nebo celého náboje!

Co když chceme zastavit? 

Dále zkontrolujeme brzdy, jejichž 
správná funkce je velmi důležitá. 
V případě ráfkových brzd můžeme za-
čít tam, kde jsme skončili - u ráfků. Při 
dlouhodobějším používání dochází 
k postupnému opotřebení brzdných 
ploch, což končí jejich probrzděním 
a zničením ráfku.
Velký vliv na opotřebení brzdných 
ploch mají také brzdové špalíky. Zkon-
trolujeme proto jejich stav a seřízení, 
měly by při stisknutí brzdy dosedat ce-
lou plochou. Vyzkoušíme i chod brz-
dových pák, který by neměl být příliš 
dlouhý, aby bylo zastavení bezpečné. 
V případě, že jdou páky stisknout ztu-
ha, bude třeba promazat lanka nebo 
případně vyměnit celé vedení, tedy 
lanka a bovdeny.

Seřízení přehazovačky  

Když už máme ruce na řídítkách, zku-
síme také funkci řazení. Lanka nejsou 
nesmrtelná, vždy se trochu vytáhnou, 
a proto je třeba řazení čas od času se-
řídit. U přehazovačky k tomu slouží 
seřizovací šroub na těle přehazovačky, 
nicméně velmi podobný mechanismus 
na doladění napnutí lanka najdeme 
i na těle řadicí páčky. U přesmykovače 

napneme lanko také šroubem na řadicí 
páčce nebo případně otočné rukojeti. 
V případě, že nemá řazení hladký chod 
a změna převodu je spojena s potřebou 
větší síly, bude postup podobný jako 
u brzdy, tedy namazání lanek nebo je-
jich výměna společně s bovdeny.j ý p y

Kdo maže, ten jede!

S řazením přímo souvisí pohon celého 
kola, tedy řetěz, kliky, převodníky a ka-
zeta. U řetězu nelze nezmínit okřídlené 
„Kdo maže, ten jede!“. Ale mělo by také 
platit, že všechno má svou mez. „Pře-
mazaný“ řetěz také není ideální - fungu-
je jako spolehlivý lapač všech nečistot, 
které během jízdy potkáme. Řetěz je 
vhodné čas od času změřit měrkou, 
zda už není na hranici své životnosti 
a případně jej včas vyměnit. Čas výmě-
ny je obvykle po najetých cca 1500 ki-
lometrech. Převodníky mají také danou 
životnost, která se blíží ke konci v přípa-
dě, že řetěz začne „lepit“ a namotávat se 
na převodníky. Nezbude pak než řetěz 
vyměnit nebo pilníkem lehce srovnat 
zuby. Sjetá kazeta pak po výměně řetě-
zu za nový začne „střílet“ a řazení bude 
nepřesné.

Co ještě zbývá? 

Kontrolou by měla projít i středová osa 
nebo případně vně rámu uložená ložis-
ka, která mají tendenci také chytat ne-
čistoty. Nezapomeneme ani na pedály 
- u nášlapných mechanismů vyzkouší-
me jejich chod, dle potřeby upravíme 
sílu upnutí a lehce namažeme pružiny 
upínacích mechanismů. Pozornost 
je také vhodné věnovat odpruženým 
částem kola - tedy vidlici a případně
i tlumiči. Kromě pravidelné očisty by 
i tyto komponenty měly čas od času 
absolvovat odborný servis v případě, 
že si na něj sami netroufnete.
A co nakonec? Vybereme co na sebe 
a vzhůru za prvními jarními kilometry! 

Pondělí 21. března 2016
www.vecernikpv.cz

Nejen „Hanácký Jeruzalém“, ale také „Malý Hanoj“. I tak 
zní přezdívky Prostějova. Tu druhou nezískal ovšem 
kvůli velkému počtu občanů vietnamské národnosti, 
ale pro množství lidí prohánějících se po celém regio-
nu na kolech. Jeho poloha rozkládající se na rovinaté 
Hané přímo svádí k ježdění na bicyklu všeho druhu. 
Ostatně je dokázáno, že díky pravidelnému sporto-
vání tohoto druhu budete odolnější vůči stresu, sta-
nete se atraktivnějším pro druhé pohlaví, zlepší se váš 
sexuální život, zažijete dobrodružství a ještě ušetříte. 
Abyste věděli, kde v Prostějově kolo koupit a opravit, 
případně kam na něm v regionu vyrazit, přináší vám 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník tuto tematickou stranu pl-
nou nejen rad a tipů, ale i užitečných informací. 
 Texty připravil: Martin Zaoral
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Výstavba cyklistických stezek v Pro-
stějově probíhá cíleně již několik let, 
a to v souladu s plánem zpracovaným
 v roce 2004. Tento plán počítá s budo-
váním její další sítě, čímž se má postup-
ně vyřešit nejen propojení centra města 
s okolními obcemi, ale i bezproblémový 
průjezd městem.  
Plán zahrnuje více než osmdesát kilo-
metrů cyklostezek a tras. V současné 
době je postupně podle tohoto záměru 
realizována a připravována řádově polo-
vina. Poslední realizací přímo ve městě 
bylo vybudování cyklostezky v Okruž-
ní ulici spojující okružní křižovatku 
v Určické ulici s rondelem v Brněnské 
ulici. Její délka je 800 metrů a přišla na 
3,6 milionu korun. Hotové jsou také již 
hlavní úseky stezek do Bedihoště, Kralic 
na Hané, Smržic a Kostelce na Hané. 
Prostějovská radnice pracuje i na pro-
pojení do Určic a do Žešova. 

CYKLOTRAS
v Prostějově
stále přibývá 

Když se kolo probudíKdyž se kolo probudí ze zimního spánku
Co musíte zkontrolovat, než opět vyrazíte? ontrolovat, než ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppppět vyrazíte? 

Základní prohlídku kola po zimě dokáže každý sám, je-li třeba větších oprav, není od věci 
zamířit do servisu.  Foto: archiv Večerníku

PROSTĚJOV CYKLOCYKLOA

Foto: archiv Večerníku
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Vzhledem k dvojici marodů Petržely 
a Sečkáře nebyl kádr k  prvnímu 
zápasu sice úplný, ale Petržela 
s Maděrkou, který se spolu se Zelenk-
ou vracel takříkajíc na „místo činu“, 
své spoluhráče aspoň z tribuny povz-
budili. Na hřiště se postavili borci 

s  nejlepší aktuální formou. Stop-
erskou dvojici vygenerovala zimní 
příprava, Rus se posunul na levého 
beka, okraje zálohy tvořili Koudelka 
s Milanem Machálkem.
U rezerv ligových týmů je aktuální 
soupiska na utkání vždy do jisté míry 
překvapení. Při pohledu na základní 
jedenáctku Slovácka však trenér Jura 
lehce povytáhl obočí. „Kdo sledoval 
včerejší zápas Slovácka na Bohemce, 
zjistí, že všech sedm hráčů z  lavičky 
dnes nastoupilo za rezervu. Bude to 
těžké, ale musíme se zabývat sami 
sebou,“ pronesl prostějovský lodivod 
ještě před výkopem.

Jmenovitě šlo o brankáře Daňka, ob-
ránce Kuncla, Hofmanna a Šimka, 
záložníky Diviše a Daníčka a útočníka 
Koného. Zejména urostlí hráči tmavé 
pleti budili respekt, při hře se však 
často věnovali teatrálním nešvarům 
místo hry. Koné se dokonce dostal 
do křížku se Susem, když naprosto 
nesportovně rozvíjel útočnou akci, 
když už nějakou dobu předtím ležel 
na zemi zraněný Nekuda.
Celkový dojem z  výkonu v  Ku-
novicích je ale více než příznivý. Je 
samozřejmě třeba odhlédnout od 
některých zbytečných přihrávek, 
kostrbaté rozehrávky nebo složitého 

řešení finální fáze, ale to vše se dá 
v  následujících zápasech odstra-
nit. Podstatná je vůle vzepřít se 
nepříznivému vývoji zápasu, poten-
ciál něco udělat s výsledkem a dovést 
zápas do vítězného konce. Tedy 
přesně to, co v dosavadním průběhu 
chybí konkurentům z Vítkovic – ti si 
nechali vzít jednobrankové vedení 
a rozhodující gól ani v tříminutovém 
nastavení vstřelit Kroměříži 
nedokázali.
Prostějov coby aktuální lídr soutěže 
přivítá v  sobotu od 15 hodin Otro-
kovice. Co víc si přát než pořádnou 
diváckou kulisu!

●● Dnes jste zařídil důležitý vy-
rovnávací gól, který tým nasmě-
roval k vítězství...
„Nešlo pouze o vyrovnávací bran-
ku, ten impulz přišel už deset minut 
předtím. Jakmile jsme začali prohrá-
vat, celý tým hrál najednou úplně 

jinak, než od počátku zápasu. Pro-
budilo nás vědomí, že teď prostě už 
musíme něco vytvořit, začali jsme 
útočit a tvořily se šance. Téměř jedna 
za druhou. Naštěstí mi to tam spadlo 
a Karel to pak celé otočil.“
●● Dvě žluté karty za sebou se 
hned tak nevidí, jak moc zlomový 
to byl moment?

„Každopádně to pomohlo už jen 
z  toho důvodu, že hráči Slovác-
ka začali být trochu frustrovaní, 
některé zákroky a výroky rozhod-
čího si vyhodnotili po svém a ke 
své škodě ztráceli koncentraci. 
Z  mého pohledu zbytečně, pro-
tože rozhodčí pískal všechno, a to 
na obě strany. Jejich komentáře 
pak nezůstaly bez odezvy, o čemž 
svědčí počet karet. Pro nás to bylo 
jen dobře.“
●● Přesto to zejména počátkem 
druhé půle vypadalo, že vás přesi-
lovka trochu ukolébala...

„To je pořád o tom, že my potřebu-
jeme k  optimálnímu výkonu vědo-
mí, že už nám nic jiného nezbývá, 
že prostě musíme zapnout na vyšší 
obrátky. Jinak je naše hra pomalejší, 
kostrbatá, bohužel to tak je.“
●● Zimní příprava je tedy zdá se 
zapomenuta?
„Příprava je pro nás hráče o tom, 
abychom se dostali do nějaké kon-
dice, ale jde o úplně jiné zápasy, než 
o mistrovské body. Nějaké srovná-
vání s přípravou není na místě, tohle 
byl první zápas a v  nastoupeném 
trendu teď musíme pokračovat.“

●● Máte teď období, kdy je složité 
dát dohromady fotbal a profesi, 
jak to zvládáte?
„Zatím to zvládám dobře. Absolvuji 
kvůli pracovním povinnostem třímě-
síční ježdění do Liberce od pondělí 
do pátku, takže se účastním pouze 
pátečních předzápasových tréninků. 
To samozřejmě neznamená, že bych 
v  Liberci na sobě nepracoval. I tam 
mám možnost díky trenérovi absol-
vovat dva tréninky. Nejsme profesio-
nální tým, jiná cesta není. Je třeba to 
zvládnout a nachystat se tak, abych 
byl v zápase týmu platný.“

HRÁČHRÁČ
                    VEČERNÍKU

PODLE

ZDENÌK FLÁDR
V zápase v Kunovicích začal po delší době střílet ze střední 

vzdálenosti a hned to bylo znát. Díky zlepšené 
kopací technice v  podstatě zařídil oba góly 

Prostějova. V  prvním případě jasně doku-
mentoval, jakou důležitost má pro útočící 
tým prudká a přesná přízemní střela. Vždy 
je šance, že ji brankář nezkrotí v rukavicích 
nebo nevyrazí do boku. Pokud je v takovém 
případě po ruce spoluhráč na dorážku, jako 
v tomto případě Nekuda, je na gól zaděláno.
Od dob Pavlíka či Kazára není proměňování 

standardních situací v „eskáčku“ standardní 
záležitost. Tentokrát však Fládr načechral míč 

ideálně do pokutového území, kde si jej umí najít 
takový hlavičkář, jakým Kroupa bezesporu je. 
Tento gól znovu dokázal, jak velkou výhodou 
může být i nepřímý volný kop.

KUNOVICE Pokud byl něk-
do na pochybách, jaký výkon 
předvedou v prvním jarním ko-
le prostějovští fotbalisté po po-
někud rozpačitých výsledcích 
v zimní přípravě, devadesát mi-
nut v Kunovicích jej přesvědčilo 
o zásadním rozdílu mezi přátel-
ským a mistrovským utkáním. 
A co je nejpodstatnější – svě-
řenci trenéra Františka Jury 
opět prokázali vůli po vítězství, 
psychickou odolnost a fakt, že 
nejlépe hrají pod tlakem s vě-
domím, že se už musí, nikoli jen 
může. A to je do nesnadných 
jarních bojů cenná devíza.

www.vecernikpv.cz

Na tento první jarní zápas jsem se já, stejně jako ostatní spoluhráči, hodně těšil. 
Přípravných zápasů už bylo dost a musím se přiznat, že začala scházet motiva-
ce, ale to tak jednoduše bývá. Nepříliš dobré výsledky z přípravy se se začát-
kem sezóny odmazávají a teď jsou důležité první tři jarní body z hřiště soupeře. 
Jsme s nimi všichni spokojeni.
Trochu nezvyklé rychlé vyloučení za nesportovní chování zápas jistě do určité 
míry ovlivnilo, byť se soupeř dostal do vedení. Do toho okamžiku Slovácko 
tvořilo hru, my hráli v poctivém bloku. Naší obraně je dnes potřeba vyseknout 
pochvalu, jezdili všichni naplno. Nesmírně si cením charakteru tohoto týmu, 
který se znovu prokázal tím, jak jsme otočili nepříznivý vývoj utkání.
Udržet perfektní koncentraci celý zápas je hodně složité. V určitých momen-
tech prostě výpadky přicházejí. Gól jsme dostali, s tím se nedá nic dělat, ale dů-
ležitá byla naše odpověď. Škoda, že se mi nepodařilo mančaft uklidnit dřív, dvě 
šance jsem na to měl. V prvním případě jsem nechal míč trochu pod nohou 
a vypíchli mi jej, ve druhém případě jsem dostal parádní přihrávku od Toma 
Machálka, ta hlavička měla být gólová.
Doufám, že jsme tímto výkonem pozvali fanoušky na náš první domácí zápas proti 
Otrokovicícm, aby nás přišli povzbudit a zvládli jsme vstup do jarní sezóny i doma.
 Karel Kroupa
 útočník 1.SK Prostějov

OKÉNKO 
KAPITÁNA

aneb
pohledem Karla Kroupy

Tomáš Kaláb

Proti Otrokovicím opìt
slosovatelné vstupenky
Prostějov (tok) – Po skvělém vstu-
pu do sezóny s  rezervou Slovácka 
chce 1.SK Prostějov přivítat své 
fanoušky na domácím utkání proti 
Otrokovicím co nejvřeleji. Proto 
budou opět vstupenky na zápas slo-
sovatelné a výherci se mohou těšit 
na velikonoční speciál z  minipivo-
varu Kosíř a další zajímavé ceny.

Petržela na elektroléèbì
Prostějov (tok) – Mladý hbitý zá-
ložník Lukáš Petržela sice cestoval 
s  týmem do Kunovic a viditelně 
mu nic není, opak je ale pravdou. 
Po konzultaci s klubovým lékařem 
bude léčit svalové zranění elektro-
léčbou, která snad přinese kýžený 
efekt a dovolí Lukášovi naskočit do 
jarních zápasů.

RYCHLÝ
VEČERNÍK
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KUNOVICE V mistrovském utkání nastoupil poprvé od polovi-
ny října. Začátek zimní přípravy nestihl kvůli zdravotním problé-
mům, teď zase pravidelný fotbalový rytmus narušily pracovní 
povinnosti. Přesto byl dnes Petr Nekuda platným hráčem a po-
hotovou dorážkou zařídil důležité vyrovnání na 1:1.

exkluzivní
zpravodajství 
 pro Večerník

Tomáš
KALÁB

obchodní a mediální partneři fotbalového oddílu 1. SK Prostějov

         

ZDEN
V zápase v Kuno

vzdáleno
kopac
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takový h
Tento gó
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„Když to není o tom, že můžeme, ale musíme, hrajeme nejlepší fotbal,“ ví Petr Nekuda

Foto: archív Večerníku

ÚSPĚŠNÝ VSTUP DO JARA – 1.SK PROSTĚJOV OPĚT V ČELE MSFL!

Domácím tekly nervy, Kuncl sestřelil Tomáše Machálka!

KUNOVICE Na první jarní kolo 
bylo utkání v Kunovicích emočně 
poměrně vypjaté. Nakolik tento 
fakt poznamenal početný „áčko-
vý“ kontingent Slovácka s  maný-
ry z  první ligy, těžko spekulovat. 
Důkazů je ale hodně. Od naprosto 
zbytečného oslabení v 35. minutě 
za urážky rozhodčích až po nastře-
lení Tomáše Machálka Kunclem 
do hlavy v závěru utkání v přeruše-
né hře. Rozvaha a klid ale nabraly 
vrch a útočné duo Nekuda s Krou-
pou otočilo výsledek zápasu.
Ten začal typickým opatrným fot-
balem s míčem na domácích kopač-
kách, ovšem bez výraznější šance. 
V  první dvacetiminutovce zaujal 
sympatický, byť nevydařený pokus 
Nekudy o vystřižení nůžek v  šest-
náctce soupeře a Kroupův přímý 
kop, který skončil ve zdi, dorážku 
domácí odvrátili na roh.

Těsně po vypršení první půlhodiny 
hry předvedli Hanáci vydařenou 
kombinaci, když po Kroupově zpra-
cování Fládr pohotově našel Kou-
delku, ten ale mířil vedle. Vzápětí 
Koné dostal míč zleva před Kofro-
ňovu branku, kterou ale z první těs-
ně přestřelil.
Chvíli nato neudržel nervy Diviš, 
když příliš vehementně protestoval 
proti odpískanému ofsajdu. Za vul-
gární komentář k vyfasování žluté 
karty viděl obratem červený karto-
nek a musel předčasně do šaten.
Kromě dvojice slepených rohů hostí 
se v poslední desetiminutovce první 
půle nic zajímavého neudálo, oslabe-
ní viditelně víc nabudilo domácí. Do 
druhého poločasu vystřídal trenér 
Jura Koudelku Tomášem Machál-
kem a nechybělo mnoho, aby se 
ten po pěti minutách neuvedl gó-
lem. Únik ve dvojici s Nekudou ale 
k cíli nevedl, protože se dobře vrátil 
obránce Šimko.
Kolem šedesáté minuty polevili hos-
té v koncentraci a to se jim vymstilo. 
Varováním byla loženka Machalíka, 

kterého vyzval k  zakončení Kuncl, 
obrana jej ale ve vápně odstavila. Po 
dalších zmatcích v rozehrávce našel 
Vinkler na zadní tyči neobsazeného 
Šimka, který z voleje poslal domácí 
do vedení.
Tento moment byl druhý zlomo-
vý. Teprve teď „eskáčko“ pořádně 
šláplo do pedálů a výsledek se do-
stavil. Po deseti minutách snažení 
vypálil dnes střelecky aktivní Fládr, 
ostrou střelu Daněk nezkrotil a Ne-

kuda z  dorážky málem protrhl na 
Bělince síť – 1:1!
O chvíli později až přespříliš důraz-
ný Koné fauloval Fládra, ten ukáz-
kově načechral míč do šestnáctky, 
kde si jej našel Kroupa a hlavou 
vstřelil vítěznou branku! Pět minut 
před koncem mohla přijít definitiva. 
Kroupa se v doprovodu T. Machálka 
a Nekudy řítil na gólmana, místo za-
končení ale přihrál Machálkovi, kte-
rý Nekudovi posouval už do ofsajdu.

Těsně před koncem potáhl míč zno-
vu T. Machálek, Kroupova hlavička 
se tentokrát mezi tři tyče nevešla. 
Faulovaného T. Machálka pak Kuncl 
po odpískání nevybíravě nastřelil do 
hlavy, do devíti ale sudí domácí už 
neposlal.
Dvouminutové nastavení už žádný 
vzruch nepřineslo, takže tři body si 
z  těžkého zápasu odvezl Prostějov 
a minimálně na několik hodin se vrá-
til do čela MSFL.  (tok)

FC SloB
1.SK Pv 1:2

Zdenìk BOTEK
-1.FC Slovácko B:

„Přiznám se, že teď po skončení utkání 
jsem velice zklamaný. Vzhledem k vý-
voji skóre jsem očekával bodový zisk 
a je naše obrovská chyba, že jsme si 
utkání nechali protéct mezi prsty. Vy-

loučení Diviše jistě patřilo k zásadním momentům, asi mohla 
být situace oboustranně vyřešena lépe. Tento tým trénuji od 
ledna a je pravda, že v podobné sestavě jsme se sešli jen v ně-
kterém přípravném utkání. Se sedmi hráči z širšího kádru „A“ 
týmu jsme měli opravdu silnou sestavu, o to víc porážka mrzí.“

František JURA
- 1.SK Prostìjov:

„Cítím obrovskou úlevu a spokoje-
nost, máme za sebou hodně těžký 
zápas. První poločas jsme odehráli tak-
ticky výborně, soupeře jsme k ničemu 
nepustili. Oslabení soupeře nás trochu 
ukolébalo, ale hráči plnili svědomitě pokyny. Po přestávce 
jsme požadovali od hráčů víc pohybu a aktivity. Během 
pěti minut jsme stačili udělat tři hrubky, z čehož padl ve-
doucí gól, ale opět se ukázala vůle týmu. Výborný zápas 
odehrál Sus, který vymazal Koného.“

Pozápasové hodnocení trenérù

Po rohovém kopu Rus plachtí vzduchem zbytečně, k míči chyběl kousek.  Foto: Tomáš Kaláb



Ještě před čtyřmi roky se do nejnižší 
okresní fotbalové soutěže přihlásilo 
devatenáct mužstev, takže je svazoví 
činovníci museli rozdělit do severní 
a jižní skupiny. Od tohoto momentu 
uplynulo přibližně patnáct set dní, 
když do stávajícího ročníku ne-
zasáhla ani polovina z tehdejšího 
počtu účastníků. A vše nasvědčuje 
tomu, že bude ještě hůř. Aktivních 
fotbalistů totiž ubývá a ruku v ruce 
s tím musí zákonitě klesat i počet 
družstev, která jsou schopna účastnit 
se dlouhodobých akcí.
Loňské léto bylo v okresních vodách 
poměrně specifické. Nestává se příliš 
často, aby se týmy hromadně vzdáva-
ly možnosti postoupit a raději zůstaly 
v nižší soutěži. Pravda, stalo se tak 
i před startem druhé ligy, kdy se tam 
nikdo z českých třetiligistů nehrnul, 
ovšem v amatérských poměrech také 
překvapuje.
A právě taková situace panovala 
mezi III. a IV. třídou. Nahoru nechtěl 
kromě Brodku u Konice nikdo, 
naopak Pivín „B“ se dobrovolně 
stáhl. Došlo tak ke zúžení „tro-
jky“ na dvanáct celků a ve „čtyřce“ 
zbyla jedenáctka mančaftů, tedy 
přibližně tolik jako v předešlých dvou 
ročnících. Jenže ještě než samotné 
boje na travnatých pažitech vypukly, 
hodili ručník do ringu zástupci sta-
bilních fotbalových destinací z Do-
loplaz a Ivaně, že minimálně na rok 
potřebují pauzu, aby mohli kádr 
zkonsolidovat.
Na poslední chvíli se tak musel celý 
program přelosovat, aby neměly až 
tři výběry každý víkend volno, i tak 
se ovšem samotní hráč mohli těšit jen 
na osm zápasů a za necelé dva měsíce 
měli půlsezónu za sebou. Nemuseli si 

sice stěžovat na hru v úmorných ve-
drech a následně rozoraných hřištích, 
ale přeci jen je to poměrně slabá 
porce. S přibývajícími koly se začala 
stále více oddělovat vedoucí pětice 
a zaostávající čtveřice, současná 
mezera se již zdá při pohledu na 
dosavadní výsledky jako nedostižná. 
Potvrdilo se, že mezi nejlepší bu-
dou patřit rezervy účastníků vyšších 
soutěží, právě tady si lze totiž vypo-
moci a v případě nutnosti sestavu 
nějak doplnit. Ať už přímo z „áčka“, 
nebo z mládeže, protože hlavním 
úkolem „béčka“ je plnit roli spojo-
vacího článku mezi těmito dvěma 
odlišnými světy.
Nejlépe to zafungovalo v Most-
kovicích, které se jako jediné ne-
tají přáním zahrát si ve vyšších 
patrech, i kdyby stávající struktura 
soutěží zůstala zachována. Tamější 
hráči si na podzim počínali velice 
suverénně, téměř neinkasovali a ve 
všech případech dokázali zvítězit, 
byť dvakrát až na penalty. Stejně tak 
si velice zdatně počínal i Pivín „B“, 
tedy dobrovolný sestupující, který 
k tomuto kroku sáhl z důvodu kom-
plikovaného scházení se na zápasy. 
Trochu s podivem to pokračuje i nyní, 
byť „Turci“ šli prakticky od vítězství k 
vítězství, což musí bavit každého. Ale 
ani tento posun nezabral a je otáz-
kou, co se stane v létě.
Do elitní party celků, které více bodů 
získaly, než ztratily, se řadí ještě další 
dvě „B“-mužstva. To plumlovské 
na sebe upoutalo zejména dvěma 
naprosto rozdílnými výsledky. A sice 
porážkou 0:8 v Pavlovicích u Ko-
jetína a jen o týden později debaklem 
12:3 do sítě Brodku u Prostějova 
„B“. To Přemyslovice takové výkyvy 

neměly a prohrály jen s vedoucím 
duem a právě Plumlovem.

Jediným „áčkem“, které se dokázalo 
do této skupiny vklínit, jsou Pavlov-
ice. Dlouholetý člen III. třídy v létě 
zamítl možnost posunout se výš a ces-
tovat tak i daleko na sever okresu do 
Brodku u Konice či Kladek, také letos 
ovšem přesvědčuje, že patří k tomu 
lepšímu, čím IV. třída disponuje.
Naopak níž už je to velká bída. 
Začíná to poslední z rezerv, a sice 
„béčko“ Brodku u Prostějova, jemuž 
se zatím příliš nedaří navázat 
na poslední ročník a boje v horní 
polovině. Ještě větší znepokojení 
patrně panuje v Tvorovicích, které 

již v létě deklarovaly, že nebýt spolu-
práce s nedalekými Němčicemi, asi 
by jen horko těžko vůbec složily kádr 
dohromady.
Otloukánek posledních tří sezón 
Želeč si o místo polepšila a zatím celé 
pořadí neuzavírá, když se jí podařilo 
prozatím nasbírat čtyři body, největší 
zklamání a rozčarování tak panuje 
v Biskupicích, které opustila radost z 
provozování fotbalu. Hráčského ma-
teriálu, funkcionářů i energie a času 
je málo a promítlo se to na pouhých 
třech ubojovaných bodech po zdolání 
Brodku 7:3.
V létě pravděpodobně nastane již 
dlouho diskutovaná reorganizace, 
i tak ovšem při pokračování stáva-
jícího trendu možná brzy vznikne 
jen jedna „trojka“. Časy „čtyřky“ jsou 
ale zřejmě sečteny a možná přichází 
na řadu i otázka, jestli nezreduko-

vat počet krajských soutěží ze tří na 
dvě. Na počet týmů si totiž nemůže 
stěžovat pouze olomoucký okres, 
třeba na Jesenicku se hraje pouze 
čtrnáctičlenný okresní přebor a také 
na Přerovsku a Šumperku je týmů 
ještě méně než na Prostějovsku.

pondělí 21. března 2016
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1. Mostkovice „B“ 4 3 0 0 16:4 11
2. Plumlov „B“ 4 3 0 1 22:10 9
3. Pivín „B“ 4 2 0 1 6:3 9
4. Brodek PV „B“ 4 2 0 1 18:10 8
5. Pavlovice 4 2 0 2 11:7 6
6. Přemyslovice „B“ 4 2 0 2 10:6 6
7. Tvorovice 4 1 0 3 7:15 4
8. Biskupice 4 1 0 3 15:18 3
9. Želeč 4 0 0 4 2:16 0

TABULKA DOMA:
1. Mostkovice „B“ 4 4 0 0 12:3 11
2. Pivín „B“ 4 3 0 1 15:8 10
3. Pavlovice 4 3 0 1 14:5 9
4. Přemyslovice „B“ 4 3 0 1 11:7 9
5. Plumlov „B“ 4 2 0 2 8:11 6
6. Želeč 4 1 0 3 10:14 4
7. Tvorovice 4 1 0 3 7:12 3
8. Biskupice 4 0 0 4 3:18 0
9. Brodek PV „B“ 4 0 0 4 9:29 0

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.cz

8 – Radek Štrajt (Želeč), Tomáš Škrabal (Přemyslovice „B“), 7 – Petr Piňos (Brodek 
u Prostějova „B“), 4 – Daniel Baláš (Pivín „B“), Pavel Svoboda (Pavlovice), Petr Kolečkář 
(Tvorovice), Viktor Kuchař (Mostkovice „B“), Miloš Smejkal (Brodek u Prostějova „B“), 
Pavel Konečný (Přemyslovice „B“), David Trajer, Jaroslav Frýbort st. (Plumlov „B“).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
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Příznivé klimatické podmínky umožnily během víkendů 
a několika vložených střed odehrát v období od začátku srp-
na až do poloviny listopadu loňského roku prakticky všechna 
naplánovaná fotbalová střetnutí bez komplikací, událo se 
jen několik kontumací či odkladů na konec zimní přestávky. 
Všichni zainteresovaní v tomto kolektivním sportu tak nyní mo-
hou stále ještě prožívat přestávku, než se okresní, krajské i ještě 
vyšší soutěže opět rozjedou, byť už nyní zimní příprava finišuje 
a Moravskoslezská fotbalová liga i krajský přebor jsou již na star-
tu jarních odvet. I toto krátící se volno však mohou hráči, trenéři 
i fanoušci trávit čtením PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Probíhá totiž 
ta pravá chvíle na podrobnější rozbor a připomenutí toho, co se 
v závěru léta a během podzimu na trávnících od třetí ligy dospělých 
a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. Po úvodním ohléd-
nutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme již stihli zmapovat 
cestu 1.SK Prostějov Moravskoslezskou fotbalovou ligou a poté jsme 
přesunuli svou pozornost na soutěže Olomouckého kraje. V nich jsme 
jako první zabrousili do krajského přeboru, poté jsme ve dvou dílech 
nahlédli pod pokličku obou skupin I.A třídy, následně přišla řada na 
„A“ i „B“ skupinu I.B třídy. Nyní se naše exkurze dostala již na půdu 
okresních soutěží. Zde jsme se nejprve ve dvou vydáních věnovali 
průběhu II. třídy, poté jsme servírovali sumář III. třídy, jako mezipřistání 
nakoukli před start krajského přeboru, aby se konečně dočkala 
i devítka účastníků prořídlé IV. třídy. Nabízíme tabulky, pohled na 
střelecké účty, náhled redakce i názory z jednotlivých oddílů, které 
byly ochotny spolupracovat. 
A než naplno odstartuje jarní část, stihneme i zrekapitulovat vys-
toupení dívek Kostelce na Hané a Mostkovic.

Texty připravili: Jiří Možný. Foto: Zdeněk Vysloužil, archív Večerníku a oddílů; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

IV. TØÍDA OFS
Mužstvo Z V R P S B

1. TJ Sokol Mostkovice „B“ 8 8 0 0 28:7 22
2. TJ Sokol v Pivíně „B“ 8 6 0 2 21:11 19
3. TJ Pavlovice u Kojetína 8 5 0 3 25:12 15
4. TJ Sokol Plumlov „B“ 8 5 0 3 30:21 15
5. TJ Sokol Přemyslovice „B“ 8 5 0 3 21:13 15
6. TJ Sokol Brodek u Prostějova „B“ 8 3 0 5 27:39 8
7. Sokol Tvorovice 8 2 0 6 14:27 7
8. TJ Želeč 8 1 0 7 12:30 4
9. TJ Biskupice 8 1 0 7 18:36 3

Pøedsezónní tip
III. tøída OFS:

1. Plumlov „B“
2. Pavlovice u Kojetína
3. Brodek u Prostìjova „B“
4. Mostkovice „B“
5. Tvorovice
6. Pivín „B“
7. Pøemyslovice „B“
8. Biskupice
9. Želeè

TIP VEČERNÍKU

StøelciStøelci
 regionálních regionálních

 zástupcù: zástupcù:

TJ SOKOL MOSTKOVICE „B“
4 – Viktor Kuchař, 3 – Tomáš Zbo-
řil, Radim Ordelt, Oldřich Tomášek, 
2 – Radim Karafiát, Jan Bureš, Mar-
tin Šmérek, Marek Chmelař, 1 – Jan 
Sekanina, Michal Všetička, Jakub 
Křišťan, Tomáš Kapounek, Jakub 
Čech, Michal Šubert.

TJ SOKOL V PIVÍNÌ „B“
4 – Daniel Baláš, 3 – Roman Hyžďál, 
2 – Pavel Sedlák, Libor Buchlák, 
1 – Martin Tydlačka, Petr Štěpánek, 
Viktor Švéda, Radek Švéda, Jan Bar-
toník, Josef Makoš, Marek Zavadil, 
Kamil Švéda, Radek Sváček, Zdeněk 
Žondra.

TJ PAVLOVICE U KOJETÍNA
4 – Pavel Svoboda, 3 – Přemysl Em-
perger, Marcel Svoboda, Jan Novot-
ný, 2 – Jan Vincenec, Josef Přece-
chtěl, Marek Vonášek, 1 – Vojtěch 
Navrátil, Dušan Pospíšil, Zbyněk 
Křepelka, Eduard Čarváš, Jakub 
Strašák, David Navrátil.

TJ SOKOL PLUMLOV „B“:
4 – David Trajer, Jaroslav Frýbort, 
3 – Ondřej Čarný, Ondřej Daněček, 
2 – Radek Bureš, David Gryglák, Ra-
dim Dadák, David Urbánek, 1 – Petr 
Kutný, Martin Vysloužil, Vít Pírek, 
Petr Kopal, Martin Surma, Jaroslav 
Křupka, Jan Dvořák, Martin Křesala.

TJ SOKOL PØEMYSLOVICE „B“
8 – Tomáš Škrabal, 4 – Pavel Koneč-
ný, 3 – Antonín Zahradníček, 1 – Pa-
vel Janeček, Oldřich Kovář, Martin 
Augustin, Lukáš Vybíral, Radek 
Grulich, Lukáš Jurník.

TJ SOKOL BRODEK U PROSTÌJOVA „B“
7 – Petr Piňos, 4 – Miloš Smejkal, 
3 – Petr Klobouk, Leopold Zatlou-
kal, 2 – Jaromír Matoušek, Radek 
Piňos, Jaroslav Brátel, Jan Typner, 
1 – Zdeněk Zejda, Radek Kolařík.

TJ SOKOL TVOROVICE
4 – Petr Kolečkář, 2 – Martin Hrabal, 
Lukáš Hošek, 1 – Štefan Kašík, Pa-
trik Vejvoda, Tomáš Rýpar, Tomáš 
Hučík, Zdeněk Sázel, Adam Buriá-
nek.

TJ ŽELEÈ
8 – Radek Štrajt, 1 – Jan Libič, Pavel 
Müller, Marek Selucký, Pavel Do-
koupil.

TJ BISKUPICE:
3 – Martin Trávníček, Jiří Dočkal, 
Pavel Vyhlídal, 2-- Daniel Halen-
ka, Martin Smýkal, Lukáš Kovařík, 
1 – Radek Kubíček, František Řezáč, 
Michal Navrátil.

PIVÍN Jen dva celky prostějovské 
IV. třídy prošly podzimem bez 
porážky v normální hrací době. 
Platí to pro vedoucí Mostkovice 
„B“ a také jeho hlavního pronásle-
dovatele z řad Pivína „B“. Záloha 
„Turků“ brala v pěti zápasech plný 
počet bodů, Želeč zdolala až na 
penalty a stejným poměrem padla 
doma s Pavlovicemi i v přímém 
duelu o první místo na trávníku 
kousek od přehrady.
„Ano, s výsledky spokojenost panuje, 
ale horší je to s morálkou a docház-
kou, takže na zápasy jezdíme v jedenácti 
dvanácti lidech. Museli jsme to tak 
doplnit o dorostence a v posledním ut-
kání na půdě Mostkovic za nás dokonce 
musel nastoupit i žák,“ poukázal kapitán 
výběru Kamil Švéda na obtížnou situaci 
a zmínil patnáctiletého Tomáše Pátka, 
který nastoupil v základu, a jeho vrste-
vníka Aleše Vrbu, který střídal.
Pivínské „béčko“ těsně před star-
tem ročníku kralovalo turnaji v Bisku-

picích, vítězně také vstoupilo do sa-
motné sezóny. A vítězná série trvala 
dva zápasy, než přišla první penal-
tová porážka. Poté následovaly další 
čtyři výhry a nevydařený rozstřel 
v polovině října.
„S účastí je to velice slabé, i proto 
jsme se loni odhlásili ze III. třídy. 
Jde o hlavní problém u obou našich 
mužstev, mezi kluky není zájem. 
Někteří směnují a kvůli práci nemo-
hou, další ale dávají přednost jiným 
věcem,“ posteskl si kapitán.
A projevuje se to na hře, v  ní chybí 
totiž konkurence. „Trpí ním naše 
kvalita, neboť hraje každý, kdo přijde. 
Nedivil jsem se až tolik, když jsme 
ve vyšší soutěži prohrávali, ale tady 
mě to překvapuje, když skoro pořád 
vyhráváme. A přesto kluci nechodí,“ 
kroutil hlavou.
Mezi celkem šesti výhrami mu udělala 
největší radost ta úplně poslední proti 
Tvorovicím, kdy sice hosté vedli, na-
konec však prohráli 2:1. „Je to pro nás 

takové derby, jsou dva kilometry od 
nás. Už to sice není, co to bývalo, ale 
teď to vyhecované bylo, takže jsme 
rádi, že se nám utkání podařilo otočit 
a zvítězit,“ těšilo pětadvacetiletého 
hráče.
Během stávající zimní přestávky 
trénují oba pivínské mužské celky 

pohromadě, účast hráčů z „béčka“ 
ale nijak valná není. „Na podzim tam 
od nás chodili dva tři hráči, teď nebyl 
nikdo. Chceme to hlavně důstojně 
dohrát, a když současnou pozici 
udržíme, tak budeme jen rádi. A pak 
se uvidí, co s ‚béčkem‘ bude,“ přiznal 
nejistou budoucnost Kamil Švéda.

PLUMLOV Nejofenzivnějším 
mužstvem nejnižší okresní fotba-
lové soutěže je Sokol Plumlov „B“. 
V osmi zápasech stihl nasázet plných 
třicet branek a disponuje tak prů-
měrem blížícím se ke čtyřem vstře-
leným brankám na utkání, přesto 
zaujímá až čtvrté místo tabulky s po-
měrně značnou ztrátou na vedoucí 
„béčko“ Mostkovic.
„Máme tři soupeře před sebou a dal-
ších pět za námi, takže máme na čem 
pracovat, ale propadák to není. Cílem je 
hlavně využití hráčů, kteří se nedostali 
do ‚áčka‘, zapojit dorostence i kluky, 

kteří už mají vyšší věk, stále si ale chtějí 
zahrát. To se nám dařilo, pouze několi-
krát nám zápasy kolidovaly.“ bilancoval 
sekretář oddílu František Kocourek.
Plumlovští nestačili jen na nejlepší tro-
jici, když nejprve těsně padli v přehrad-
ním derby s Mostkovicemi „B“ 0:1, jen 
o týden později doma utrpěli porážku 
2:5 od Pivína „B“ a v předposledním 
kole museli strávit debakl 0:8 v Pavlo-
vicích. Naopak zcela nakonec si s chutí 
zastříleli a po výsledku 12:3 to odnesl 
Brodek u Prostějova „B“.
„Jsme v polovině tabulky a nešli jsme 
od porážky k porážce. Je ale potřeba 

říct, že zápasů bylo málo. Počítali jsme 
s jedenácti účastníky, jenže hned v létě 
to Ivaň a Doloplazy vzdaly. Mohlo být 
o dva duely víc, to by tak bylo optimál-
ní,“ přemítal zkušený funkcionář.
Plumlovské „béčko“ hraje již tradičně 
své domácí zápasy v Krumsíně, ta-
mější TJ se částečně podílí na chodu 
i skladbě týmu. „Fotbal tam má velkou 
tradici, každé léto se tam koná Haná 
Cup. Pomáhají přípravou hřiště, nesou 
část nákladů a také několik hráčů je 
z Krumsína,“ poukázal Kocourek.
V létě očekává, že dojde k reorganizaci 
okresních soutěží, kdy se sloučí III. a IV. 

třída a všechny týmy se následně geo-
graficky rozdělí do dvou skupin. „Uvi-
díme, jak rozhodne svaz, kolik mužstev 
se nakonec v létě přihlásí. Chceme si 
zahrát a něco i vyhrát, rozhodně ne 
všechno prohrát,“ pousmál se.
Zbývajících osm kol bude z plumlov-
ského pohledu i trochu vzpomínko-
vých, před několika týdny totiž tragic-
ky zemřel člen tohoto oddílu Ondřej 
Daněček. „Uctíme ho minutou ticha 
a budeme hrát i za něj. Byl to fajn kluk, 
který nezkazil žádnou legraci a přišel 
vždy, když mohl,“ sdělil smutným hla-
sem František Kocourek.

Plumlovští budou hrát i za Daněčka

PAVLOVICE U KOJETÍNA S no-
vým trenérem vykročili do roční-
ku 2015/2016 fotbalisté Pavlovic. 
A Bohumil Kejnar zatím může být 
spokojen, jeho tým vévodí tříčlen-
né skupince usilující ve IV. třídě 
OFS Prostějov o třetí pozici. Právě 
Pavlovice, Plumlov „B“ a Přemys-
lovice „B“ dělí jen skóre a nejlepší 
poměr vstřelených a obdržených 
branek katapultoval na bronzový 
stupínek tým z jižní části prostějov-
ského okresu.
„Podzimní část nám vyšla dobře, cel-
kem se nám dařilo. Problémy jsme 
měli jen s notebookem, ale už je to 
v pořádku a dostali jsme i dotaci od 
svazu,“ mohl se usmívat nový muž na 
tamější lavičce. 

Až do začátku října to však žádná sláva 
nebyla, úvodních pět kol přineslo pou-
ze šest bodů - tři z Tvorovic, překvapi-
vě dva z Pivína a jeden z Brodku u Pro-
stějova. Doma to totiž po prohrách 
s Mostkovicemi „B“ i Přemyslovicemi 
„B“ bylo za nula. Během posledních tří 
kol se to však otočilo. Začala to těsná 
výhra 2:1 nad Biskupicemi, pokračo-
valo to drtivým debaklem 8:0 do sítě 
Plumlova „B“ a rozlučku s podzimem 
obstaralo vítězství 3:0 v Želči. V sou-
čtu to tak dává jen čtyřbodové manko 
na druhý Pivín „B“, vedoucí „Mostky“ 
mají další tři body k dobru.
„V létě mohl tým postoupit do ‚trojky‘, 
ale kvůli financím se přihlásil jen do 
‚čtyřky‘. Je znát, že se jedná o nejnižší 
soutěž, hrají ji pro zábavu mladí kluci 

i staří páni. Musí nastoupit třeba i do 
čtyřiceti let, aby se to udrželo, problé-
my na vesnicích prostě jsou. Hlavní ale 
je, že se nám zatím daří mužstvo sesta-
vit a neskončilo to tady,“ těší Bohumila 
Kejnara, rodáka z Pavlovic a někdejší-
ho hráče Vitčic, kde se již naopak ko-
paná dlouhé roky neprovozuje.
„Hraje za ně můj syn, tak mě v létě 
ukecali, ale nelituji toho. Fotbal jsem 
měl rád odmalička,“ zmínil sedmapa-
desátiletý lodivod s tím, že zimní pří-
prava zatím probíhá v hale. Přáním do 
zbytku sezóny pro něj je udržet sou-
časnou pozici a dokončit tak ročník na 
nejvyšších pozicích. Další krok budou 
moci učinit v neděli 17. dubna, kdy na 
svém trávníku přivítají aktuálně před-
poslední Želeč.

Pavlovice se touží udržet na špici
PŘEMYSLOVICE Možná posled-
ních osm zápasů má před sebou 
rezerva Přemyslovic. S aktuálními 
výsledky ovšem může v tomto odd-
ílu vládnout spokojenost, díky pěti 
vítězstvím a jen třem porážkám se 
mužstvo zařadilo do středu tabulky 
přičemž jen o skóre zaostává za 
čtvrtým Plumlovem „B“. Pouhých 
třináct obdržených branek navíc 
tým řadí mezi nejlépe bránící celky, 
naopak útok je vzhledem k průměru 
lehce pod tři branky spíše průměrný.
„Po této stránce jsme spokojeni. Trápí nás 
ale nedostatek hráčů a chceme to dohrát 
důstojně a nejezdit na zápasy jen v deseti 
dvanácti lidech. Jsme ale na vesnici, takže 
úbytek fotbalistů potkal i nás,“ krčil rame-
ny hrající kouč Oldřich Kovář.

Problematické je to i z toho pohle-
du, že velké starosti má rovněž „A“-
mužstvo, které si pro doplnění sahá 
i do IV. třídy. „Kádr se nám opět zúžil, 
někteří mladí už hrávají za ‚áčko‘ 
a nevíme moc, kde brát,“ přiznal 
osmatřicetiletý fotbalista. Nad síly 
jeho týmu byly pouze tři rezervy, jimž 
patří první, druhá a čtvrtá pozice. 
Hned v prvním kole se radoval Pivín 
po výhře 2:0, Plumlov zvítězil těsně 
3:2 a týden na to se podobně těsně 
(1:2) radovaly Mostkovice.
Naproti tomu za celé září neztrat-
ily Přemyslovice ani bod, když se 
jim podařilo zdolat 4:1 Brodek 
u Prostějova „B“ 2:1 Pavlovice, 3:0 
Biskupice a 4:2 Želeč. Úplně nakonec 
pak ještě padly Tvorovice v poměru 

2:5. „Čekali jsme sice, že budeme lehce 
výš, něco jsme ale vyhráli se štěstím 
a silnější celky nás naopak trestaly za 
velké chyby,“ hodnotil Kovář.
V tuto chvíli se „áčko“ i „béčko“ 
Přemyslovic připravuje dohromady, 
přáteláky ale budou mít každý svo-
je. „Startujeme od příštího týdne. 
V soutěži nám ale pro letošek ubylo 
soupeřů a tabulka se rozděluje na 
dvě poloviny. V té horší jsou vesnická 
mužstva a v té horní jsou stabilně silné 
týmy, především ‚béčka‘,“ povšiml si.
Propadu pořadím směrem dolů se však 
zřejmě obávat nemusí, šesté „béčko“ 
Brodku u Prostějova zaostává o plných 
sedm bodů a sedmé Tvorovice o osm, 
jejich ztráta tedy činí přibližně celý 
dosavadní bodový zisk těchto družstev.

„Přemky“ přezimují v polovině soutěže

Přesně uprostřed tabulky se po polovině soutěže nacházejí fotbalisté TJ Sokol Přemyslovice „B“.

Pivín těší výhry, chybí ale hráči

Jeden pohár vybojovali „Turci“ loni v létě, o další usilují během dlouhodobé soutěže.

MOSTKOVICE Od vítězství k ví-
tězství kráčeli během podzimní čás-
ti fotbalisté mostkovického „béč-
ka“. Za osm zápasů ztratili pouze 
dva body po penaltových výhrách 
nad Tvorovicemi a rezervou Pivína, 
zbývající soupeři odešli s prázdnou. 
Výsledkem tak je tříbodové vedení 
a jako bonus nejlepší obrana, když 
udrželi čtyři čistá konta a inkasovali 
pouhých sedm branek.
„Celkově jsme spokojeni a naše umís-
tění hovoří za vše. Přišli noví kluci 
a také jsme prohloubili spolupráci 
s ‚áčkem‘, kdy nám chodí pomáhat 
kluci, kteří za něj pravidelně nehrají. Je 
to pro nás velké herní posílení, dodá-
vají hře jiný rámec. Je ale také pravda, 
že dříve nemělo ‚áčko‘ tolik lidí, takže 
nebylo odkud brát,“ hodnotil Daniel 

Cigr, jenž se mužstva ujal společně 
s Radimem Karafiátem. K samotným 
zápasům výhrady nemá. „Nálada 
i parta je dobrá a přístup hráčů stopro-
centní, snad to tak bude pokračovat 
nadále.  Přejeme si pouze zlepšit účast 
na trénincích, pracujeme na tom. To 
je ale celkově problém těchto soutě-
ží, pro mnohé je totiž fotbal pouze 
doplňkovým sportem,“ uvědomuje si 
Cigr nástrahy nejnižší mužské soutě-
že. Jedna výjimka se ale přeci jen našla 
a velkou pochvalu si za svou tréninko-
vou morálku vysloužil David Voráč, 
čtyřiadvacetiletý kapitán týmu.
Do zbývajících osmi kol půjdou Most-
kovičtí z první pozice a uhájení tohoto 
postu je jasným cílem pro jarní část. 
„Osobně reorganizaci nijak neřeším. 
Chceme však postoupit a uděláme 

pro splnění cíle všechno. Kádr nám 
zůstal stejný, neregistrujeme žádné 
posily a ani nás nikdo neopustil,“ hlá-
sí Cigr odhodlaně. Jasno má i v tom, 
kdo obsadí roli hlavních konkurentů 
a pronásledovatelů. „Největšími sou-
peři jsou pro nás Plumlov ‚B‘ a Pivín 
‚B‘. Tady v této soutěži je strašně cítit, 
když má jakékoliv mužstvo posilu 
z ‚áčka‘,“ uvědomuje si čtyřicetiletý 
hrající kouč.
V  podzimní části platilo, že Mostko-
vice „B“ od konce srpna do poloviny 
září čtyřikrát v řadě vyhrály s čistým 
kontem, největší příděl si odnesly 
v poměru 0:7 Biskupice. A celou pouť 
první polovinou sezóny uzavřela pe-
naltová výhra nad Pivínem, který se 
v případě plného bodového zisku 
mohl prodrat do vedení.

Mostkovice cílí na uhájení první pozice

BISKUPICE Velice špatný podzim 
museli strávit fotbalisté Biskupic 
a všichni jejich příznivci. Tento 
tradiční fotbalový klub totiž neat-
akoval přední místa pořadí, ale 
naopak si počínal jako největší 
otloukánek celé soutěže a v osmi 
podzimních střetnutích dosáhl 
jen na hubenou bilanci jednoho 
vítězství a celkový počet tří bodů.
Ten šťastný okamžik přišel na konci 
září při duelu s rezervou Brodku 
u Prostějova, v tomto souboji se 
domácím podařilo hokejovým výsled-
kem zvítězit 7:3. Byla to ale jediná 
radost po hrůzostrašných týdnech, 
svědčí o tom i celkové skóre 18:36, 
tedy přesně dvojnásobný počet inka-
sovaných branek než těch nastřílených.

Špatnou druhou polovinu kalendářního 
roku předznamenal již samotný úvod 
soutěže a prohry 2:6 v Plumlově, 3:5 
doma s Tvorovicemi a 0:7 v Mostkov-
icích. Ani pak to ovšem nebylo lepší 
a následovaly porážky 2:5 od Pivína a 0:3 
v Přemyslovicích, po již vzpomínaném 
triumfu přišly ještě těsná porážka 1:2 
v Pavlovicích a další hokejový výsledek 
3:5 s Želčí.
Již předešlá sezóna 2014/2015 
nepatřila k těm nejpovedenějším, 
ale přesto zvládli biskupičtí uhrát 
ve dvaadvaceti duelech celkem 
devětadvacet bodů, což jim ve 
dvanáctičlenné tabulce stačilo na 
osmou pozici. Avšak jen bod za sed-
mými Tvorovicemi a čtyři od šestých 
Přemyslovic.

Nyní je situace na první pohled mnohem 
vážnější. Sestup níž sice nehrozí a navíc 
přijde s největší pravděpodobností reor-
ganizace, avšak poslední nechce skončit 
nikdo. Pozitivní zprávou je alespoň 
skutečnost, že nejbližší trojice není příliš 
vzdálená. Želeč uhrála jen o bodík více, na 
Tvorovice to jsou čtyři body a na Brodek 
u Prostějova pět bodů. Výš se už reálně 
pomýšlet nedá.
Pravdou ovšem je, že v biskupické 
kopané se nyní hlavně diskutuje bu-
doucnost a poměrně pravděpodobná 
je i varianta, že se do příštího ročníku 
fotbalových soutěží tento oddíl vůbec 
nepřihlásí a okresní kopaná bude mít 
o dalšího účastníka méně. To však 
ukáží až letní měsíce, nyní má před se-
bou mužstvo osm jarních bitev.

Biskupice se krčí na dně tabulky

ŽELEČ Tradičně na chvost okresního pralesu 
se řadí fotbalisté Želče. A platí to i letos, byť 
oddílu z obce čítající přibližně pět stovek oby-
vatel se podařilo nastřádat stejný počet bodů 
jen za třetinu odehraných kol. Čtyři body totiž 
byly posledním celosezónním maximem a zna-
menaly uzavírání tabulky tři body za Ivaní, tak 
nyní se hráči drží o bod před posledními Bisku-
picemi.
Vítězné veselí mohlo eskalovat v neděli 11. 
října, to se Želči podařilo v přímém souboji 
o osmou pozici zdolat Biskupice v poměru 
5:3 a odpoutat se tak od úplného dna. 
Domácí sice dvakrát vedli, jenže hosté vždy 
měli odpověď a v poslední minutě si pojis-
tili vedení. No a ten první podzimní bod přišel 
v polovině září po prohře v Pivíně 1:2 na penalty.
Zbývající mače už tak slavné nebyly a končily 
prohrou hned po devadesáti minutách. Hned 
třikrát to bylo s nulou v kolonce nastřílených 
branek, konkrétně 0:5 hned na úvod s Plumlovem, 
o dva týdny později 0:4 s Mostkovice a v derniéře 

0:3 v Pavlovicích. No a zbylá trojice duelů přinesla 
porážky 2:3 v Tvorovicích, 2:4 s Přemyslovicemi 
a 2:7 v Brodku u Prostějova.
Suma sumárum pouhých dvanáct gólových radostí, 
tedy průměr jedné a půl trefy na zápas a nejméně 
kvalitní ofenziva soutěže. A to přesto, že právě za 
Želeč nastupuje největší kanonýr IV. třídy Radek 
Štrajt. Ten totiž stejně jako přemyslovický Tomáš 
Škrabal nasázel hned osm branek. Jenže nikdo se 
k němu pořádně nepřidal a jeho spoluhráči se tak 
zasloužili jen o čtyři trefy.
Ani směrem dozadu to není na přípitek 
šampaňským. Třicet branek značí průměr kousek 
pod čtyři obdržené góly, hůře jsou na tom v tomto 
směru jen Biskupice a Brodek u Prostějova, ti se již 
blíží čtyřicítce.
Souboj jara přijde na řadu hned ve druhém jarním 
a celkově jedenáctém hracím kole. To do Želče 
zamíří již několikrát vzpomínané Biskupice a ve 
hře bude trhák na osmém místě i přiblížení se 
dalším dvěma celkům, tedy Tvorovicím a Brodku 
u Prostějova.

TVOROVICE Jedním z členů sku-
pinky bojující o šesté až deváté místo 
jsou také Tvorovice. Tomuto týmu se 
podařilo uhrát během podzimní části 
celkem sedm bodů a zaostává tak jen 
bodík za brodeckým „béčkem“, ve-
doucí pětice je již na míle vzdálená. 
Naopak poslední duo Želeč, Bisku-
pice je na dostřel.
Tvorovice vstoupily do podzimu velice 
zle, když obdržely od Pavlovic doma 
„kanára“, revanšovaly se však hned 
dvěma výhrami za sebou. Nejprve se jim 
podařilo uspět po výsledku 5:3 v Bisku-
picích a 3:2 doma nad Želčí. Tím ovšem 
veškeré úspěchy v první polovině ročníku 
skončily.
Podařil se jim ale ještě jeden zajímavý 
výsledek, a sice domácí remíza 2:2 

s vedoucími Mostkovicemi a násled-
ná porážka na penalty. Zbývajících 
šest duelů už ovšem tvorovickým 
fotbalistům nepřinesly ani jeden jediný 
bod. Stály za tím těsné porážky 0:2 
v Plumlově, 1:2 v Pivíně a výraznější 
prohry 1:5 v Brodku u Prostějova a 2:5 
doma s Přemyslovicemi „B“.
Ve výsledku tak Tvorovice nejsou 
žádným premiantem v útoku ani 
obraně. Do střelecké listiny se sice zap-
salo hned devět fotbalistů, ovšem více 
než jednou se trefili pouze tři. A také 
velký kanonýr Petr Kolečkář zůstává se 
čtyřmi zásahy trochu za očekáváním. 
Čtrnáct nastřílených branek je tak 
v součtu druhým nejhorším počinem, 
sedmadvacet míčů ve vlastní síti sice 
není až tak hrozný počin, ale ani čtvrtá 

nejméně vydařená defenziva není na 
velké chlubení.
V jejich případě tak nastal další hodně 
výrazný sešup bodů, když poslední 
sezóna přinesla ve dvaadvaceti duelech 
celkem třicet bodů a sedmou příčku, tedy 
úvod druhé poloviny dvanáctičlenné tab-
ulky. Naopak v tuto chvíli jsou horší jen 
dva týmy z devíti, které ztrácejí tři a čtyři 
body, tedy jeden až dva úspěšné zápasy.
O tom, jaká bude druhá polovina 
ročníku, může mnohé napovědět již 
samotný úvod jarní části. To Tvorovice 
nejprve zajíždějí do pátých Přemyslovic 
a jen o týden později změří doma síly se 
šestým Brodkem u Prostějova „B“, před 
který se mohou v případě vítězství po-
sunout, protože Brodek začíná doma 
proti čtvrtému Plumlovu.

BRODEK U PROSTĚJOVA Poměrně divokými 
výsledky se v podzimní části IV. třídy prezentovali 
fotbalisté „B“-mužstva Brodku u Prostějova. 
Tři výhry a pět porážek v osmi duelech jim dalo 
dohromady osm bodů a velice negativní skóre, 
na čemž se podílí zejména nezvládnuté střetnutí 
z posledního kola na půdě plumlovské rezervy.
Před rokem touto dobou měli brodečtí hráči na svém 
kontě o tři zápasy a téměř sto procent bodů více, když 
zaujímali se sedmnácti body sedmou pozici a uchá-
zeli se o pátý flek, na který se díky vydařenému jaru 
skutečně posunuli.
Nyní je jejich výchozí pozice po polovině soutěže 
krapet horší a na posun ze šestého místa směrem 
vzhůru to nevypadá. Trio Pavlovice, Plumlov „B“ 
a Přemyslovice „B“ totiž disponují hned sedmi-
bodovým náskokem, což je téměř tolik, co si Brodek 
uhrál za celý podzim.
Na vině je zejména špatný vstup do soutěže. První 
tři kola a souboje s „béčky“ Mostkovic, Pivína 
a Přemyslovic skončily nulovým ziskem, navíc se 
souhrnným skóre 5:13. Pak se zablesklo na lepší časy 

po divokém penaltovém vítězstvím 5:4 nad Pavlovi-
cemi, když o plný bodový zisk přišli domácí až pár 
minut před koncem.
No a ve druhé polovině podzimu se děly ty pravé 
veletoče. Začala to vysoká prohra 3:7 v Biskupicích, 
o čemž rozhodla zejména domácí smršť v poslední 
půlhodině. Následovalo však ještě přesvědčivější 
vítězství 7:2 s Želčí, když to hned po půli bylo 4:0 
a nebylo co řešit.
Vydařil se rovněž předposlední duel minulého 
kalendářního roku proti Tvorovicím, v němž hráči 
Brodku nasázeli i díky hattricku Petra Piňose pět 
branek a vyprovodili soupeře po výsledku 5:1. Zcela 
na závěr ovšem přišel duel, ke kterému by brodečtí 
fotbalisté nejraději ani nenastoupili.
V rozlučce před zimní pauzou se představili 
v Krumsíně proti domácímu Plumlovu „B“ a nestačili 
se divit. Už po čtvrthodině to bylo 4:0 a hned šest 
branek si vítězové nechali do závěrečné půlhodiny, 
takže nakonec platil stav 12:3, přičemž diváci viděli 
hned tři hattricky. Postarali se o ně Ondřej Daněček, 
Ondřej Čarný a hned čtyřgólový Sláva Frýbort.

Tvorovice se trápí v ofenzivě

ŽELEČ MÁ JEN ŠTRAJTA Brodku kazí dojem jedna dvanáctka

Čtyřce zvoní umíráček, týmů ubývá

Fotbalisté Doloplaz (v černém) se 
ještě loni srdnatě rvali o body.



Po vcelku vydařené přípravě byli 
kraličtí fanoušci zvědaví, jak si jejich 
oblíbenci povedou v  ostrém testu. 
Realita byla vcelku krutá. Hostující 
Šternberk působil od prvních mi-
nut hodně sebevědomě a během 
čtvrthodiny se dostal do několika 
zajímavých přečíslení. Domácí se 

kombinačně absolutně nechytali 
a uchylovali se jen k dlouhým náko-
pům. „Byl to trochu záměr. Věděli 
jsme o kvalitě soupeře,“ vysvětloval 
domácí lodivod Ivo Gottwald. 
Přes optickou herní převahu se však 
z vedení radovali Kraličtí. Kováč do-
nutil svým presinkem šternberského 
brankáře k  ukvapenému odkopu 
přímo na šestnáctku. Tam stál Nečas 
a pohodlně poslal míč do prázdné 
brány - 1:0. Domácí lacino získané 
vedení povzbudilo a podařilo se jim 
hru v poli vyrovnat. Šternberk však 
na gól nečekal dlouho. Po rohovém 
kopu se zavěsil do vzduchu Kuba a 

čelem poslal míč nezadržitelně do 
sítě - 1:1. Do půle zbývala čtvrthodi-
na a hosté měli znovu navrch. Zifčá-
kovu střelu z levé strany však vychy-
tal Krejčí a tečovaný pokus Duška 
zastavila tyč. 
Na režii duelu nezměnila nic ani po-
ločasová pauza. Šternberk měl stále 
více ze hry a jeho útoky byly hodně 
nebezpečné. Kraličtí se za půlící čáru 
dostávali spíše sporadicky, ale bojov-
ností dokázali technickému soupeři 
odolávat. 
Zlomové okamžiky nastaly zhru-
ba patnáct minut před závěrečným 
hvizdem. Opakovaně se dostal po 
levé straně do ložené šance střídají-
cí Mudrák, ale v obou případech ho 
skvělými zákroky zpacifikoval Krej-
čí. Následovalo několik rohových 
kopů Šternberka, ale Kraličtí už re-
mízový stav udrželi. 
„S bodem jsem spokojený. Kluci bo-
jovali, snažili se, soupeř byl ale zdat-
ný. Neodevzdali jsme nic zadarmo, 
kluci si ten bod zaslouží. Měli jsme 
několik hráčů po zranění, bylo to cí-

tit,“ komentoval utkání Ivo Gottwald 
a pokračoval: „Že jsme hráli nakopá-
vanou, byl záměr. Hřiště vypadá na 
pohled dobře, ale míč poskakuje. 
Navíc byl soupeř presinkově hodně 
rychlý a důrazný. Nechtěli jsme vyrá-
bět zbytečné hrubky.“
Na rozdíl od domácího kouče byl 
šternberský kormidelník trochu 
zklamaný. „Přijeli jsme pro bod, ale 
vzhledem k vývoji jsme asi dva ztra-
tili. Kluci hráli dobře, organizovaně. 

Chybělo nám jen více klidu v  kon-
covce. Zasloužili jsme si vyhrát, be-
reme to jako ztrátu,“ litoval Tomáš 
Frieb. 
Kralice se budou o další body sna-
žit na hřišti Dolan, které zvítězily ve 
Chválkovicích. „Dolany by neměly 
být tak kvalitní jako Šternberk. Je to 
tým na naší úrovni, budou rozho-
dovat maličkosti,“ zamyslel se Got-
twald. Utkání se hraje v  neděli 27. 
března s výkopem v 15:30 hodin.

KRALICE NA HANÉ Rádi za 
bod. V tabulce pravdy do mínusu, 
ale po devadesáti minutách byli 
domácí spokojení s remízou. Hos-
tující Šternberk se totiž představil 
jako kompaktní a fotbalově vy-

spělý protivník, jenž si vytvořil několik velmi solidních šancí. K vlastní 
smůle však hosté své tutovky nevyužili, k čemuž velkou měrou přispěl 
vynikajícími zákroky i kralický brankář David Krejčí. „Myslím, že jsme 
dva body ztratili. Soupeře zvláště v závěru podržel gólman,“ konstato-
val hostující kouč Tomáš Frieb.
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Kaprál do Konice?
Konice (zv) – V  sobotním utkání 
s Lutínem se objevil v konické sestavě 
Zdeněk Kaprál. Konický odchova-
nec, jenž tráví poslední sezóny v pro-
stějovské Hané, se uvedl výborným 
výkonem. „Přehled, zkušenost, to tam 
je. Já bych o něj měl rozhodně zájem, 
nabídku dostal,“ nechal se slyšet Radek 
Řehák, konický trenér, jenž jedním 
dechem dodal: „Je to ale vyloženě na 
něm. V  Konici razíme zásadu, že ni-
koho přemlouvat nebudeme. Hrát by 
měli jen ti, kteří chtějí sami!“ Jak se na-
konec oslovený hráč rozhodne, ukážou 
nejbližší dva týdny. 

Budou mávat diváci?
Olomouc (zv) – Akutní nedostatek 
rozhodčích! Olomoucký krajský fot-
balový svaz bije na poplach. Pro jarní 
část chybí padesát rozhodčích. V reálu 
to znamená, že by na některé zápasy 
I.B třídy, nebyli delegováni pomezní 
a praporky by museli brát do ruky zá-
stupci jednotlivých týmů. Tedy vlastně 
rozhodčí z  lidu… Snad se jedná jen 
o malování pověstných čertů na zeď 
a svazoví bafuňáři krizi nějakým způso-
bem vyřeší. Rozhodně se však nejedná 
o pozitivní zprávu vzhledem k budouc-
nosti regionálního fotbalu.

Mariánek v Urèicích
Určice (zv) - Účastník krajského pře-
boru doplnil na poslední chvíli sou-
pisku. Na půlroční hostování zamířil 
do Určic kapitán Nezamyslic Tomáš 
Mariánek. Měl by tak rozšířit početně 
skrovnou sestavu o záchranu bojující-
ho celku.

Vidìli ho jednou…
Mostkovice (zv) – Avizovaná velká 
jarní posila se nekoná. Fotbalově bo-
hem nadaný plejer Ondra Dostál, jenž 
měl doplnit hvězdný mostkovický 
kádr, si to pravděpodobně rozmyslel. 
„Viděl jsem ho jednou! Přišel na první 
zápas, pak už jsem o něm ani nesly-
šel. Tím pádem je to jasné,“ uzavřel 
mostkovický trenér Jiří Kamenov, 
jenž s úsměvem dodal: „Ondra je tak 
k mání. Klidně mi mohou zájemci za-
volat!“

Jiskru uhasily Držovice
Prostějov (jim) – Týden po zdolání 
Hvozdu vyzvali hráči Jiskry Brodek 
u Konice tým Držovic. A účastník 
okresního přeboru se ukázal nad jejich 
síly, po brankách Zahradníčka, Šatného 
a Fiferny vyhrál 3:1, když jediný úspěch 
celku ze III. třídy zaznamenal Vlček. 
„Byli jsme v neúplné sestavě, chyběli 
mi z pracovních důvodů Radek Bur-
get, Tomáš Grepl a Hloušek, byli jsme 
však víc než vyrovnaným soupeřem. 
V koncovce jsme však byli víc než jalo-
ví, vydalo by to na román na pokračo-
vání. A stejně tak jsme se nevyvarovali 
okének na kraji obrany, dva góly jsme 
soupeři věnovali,“ hodnotil brodec-
ký kouč Vladislav Frňka, jenž tak dva 
týdny před startem soutěže ví, na čem 
ještě zapracovat. Do utkání nominoval 
základní jedenáctku Vičar – Procházka, 
Blatner, Svoboda, Pavel Grepl – Zaple-
tal, Hauer, Barták, Jan Burget – Žond-
ra, Vlček. A střídali Mlčoch s Kolářem. 
„Utkání splnilo účel a jsem spokojen. 
Generálku sehrajeme o víkendu proti 
‚béčku‘ Mostkovic,“ dodal.

Kanonýr se stal otcem
Jesenec (jim) – Radostné chvíle nyní 
prožívá ostrostřelec Jesence Jiří Tichý. 
V sobotu 19. března se totiž krátce po 
půlnoci stal poprvé otcem, když jeho 
manželka Petra přivedla na svět syna 
Štěpána. „Jsem nadšený, je to perfektní. 
Znamená to velkou životní změnu, ale 
užívám si to. V sobotu jsme ho už zapili, 
takže jsem ani nestihl fotbal,“ usmíval se 
spokojený útočník. V týmu účastníka 
I.B třídy se tak mohou těšit, že budou 
mít svého nástupce, fotbalu se totiž 
v minulosti věnovali oba rodiče. Novo-
pečená maminka totiž ještě pod jmé-
nem Pavlíčková válela z dresu Kostelce 
na Hané. „Určitě ho dáme na fotbal 
a povedeme ho sportovní cestou. Snad 
ho to chytne,“ věří čtyřiatřicetiletý fot-
balista.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

fotbalové přípravy * fotbalové přípravy *

MORAVSKOSLEZSKÁ 
FOTBALOVÁ LIGA:

19. kolo: 1.SK Prostějov – FC 
Viktoria Otrokovice (sobota 26.3., 
15.00, rozhodčí: Vojkovský – Tri-
gas, Galásek).

SMOOS KRAJSKÝ PŘEBOR:
19. kolo, neděle 27. března, 15.30: 
Dolany - Kralice na Hané, Kojetín – 
Určice.

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA - U19:

17. kolo: 1.SK Prostějov - Líšeň 
(pátek 25.3., 10.15, Hlubinka – Hu-
bený, Halenka).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U17 – jaro:
4. kolo: 1.SK Prostějov - Vyškov (ne-
děle 27.3., 10.00, Bernatík – Ol KFS, Ol 
KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U16 – jaro:
4. kolo: 1.SK Prostějov - Vyškov 
(neděle 27.3., 10.00, Ol KFS – Ber-
natík, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ - starší:

19. kolo: Čechovice - Havířov (ne-
děle 27.3., 10.00. Podaný – Ol KFS, 
Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ - mladší:

19. kolo: Čechovice - Havířov (ne-
děle 27.3., 12.30, Ol KFS – Podaný, 
Ol KFS).

PŘEBOR OFS PROSTĚJOV
 - SPORTIKA II. TŘÍDA:

15. kolo, neděle 27. března, 15.30:
Olšany – Určice „B“ (sobota 26.3., 
15.30), Otaslavice – Haná Prostějov 
(sobota 26.3., 15.30), Vrahovice – 
Zdětín (sobota 26.3., 15.30), Něm-
čice nad Hanou – Držovice, Horní 
Štěpánov – Čechovice „B“, Brodek 
u Prostějova „B“ – Přemyslovice, 
Smržice – Skalka.

!zvýrazněné zápasy jsou tipem re-
dakce na vaši návštěvu!  (jim)
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Kralice doma ukopaly BOD
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Šternberk nevyzrál na Krejčího
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V závěrečných minutách prožívali Kraličtí (v červeném) horké chvilky.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil
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MOHELNICE Solidní představení. 
V  úvodním duelu mistrovského 
jara si Určice na hřišti mohelnické 
rezervy vydřely bod. S  obdobně 
ohroženým soupeřem se hrálo 
o pomyslných šest bodů a tomu 
byla podřízena i taktika. Oba celky 
dbaly především na defenzívu a tak 
se žádná plejáda šancí nekonala. 
Domácí se ujali vedení v první půli, 
aby bojovně naladěná parta Určic 
dokázala zásluhou Patrika Zapletala 
srovnat v poslední minutě! 
Hostující soubor se musel v  premiéře 
obejít bez ústřední postavy podzimu 
Trajera. Na sebevědomí svěřencům 
trenéra Tomšice nepřidal ani rychle 
inkasovaný gól. „Inkasovali jsme po ro-
hovém kopu a trochu nás to přibrzdilo,“ 
popisoval trenér Tomšic. 
Osmělovat se Určice začaly zhruba 
po čtvrt hodině a do konce poločasu 
byli aktivnějším mužstvem. „Vytvořili 
jsme si několik šancí. Jmenovitě to byli 

Vaněk, Halouzka a Zapletal. Vyrovnat 
se nám bohužel nepodařilo,“ litoval za-
hozených příležitostí Radek Tomšic. 
Po změně stran si vynutili mírnou územ-
ní převahu domácí. Druhý gól se jim však 
dát nepodařilo a duel byl stále otevřený. 
„S podporou větru nás dostal soupeř pod 
mírný tlak. Postupně se nám však díky 
zvýšené aktivitě podařilo hru vyrovnat,“ 
komentoval určický kouč. 
Úsměv na tváři mu vyčarovala vyrovná-
vací branka Patrika Zapletala v úplném 
závěru, která korunovala závěrečný 
nápor. „Od sedmdesáté minuty jsme 
začali hrát na tři obránce. Vynutili jsme 
si převahu a podařilo se nám vyrovnat,“ 
přiblížil finiš Tomšic a dodal: „Za bod 
z venku jsem rád.“
Určicím se tak podařilo získat plusový 
bod do tabulky pravdy. O další se bu-
dou pokoušet v příštím kole, kdy opět 
pocestují na hřiště soupeře. Konkrétně 
do Kojetína, odkud právě trenér 
Radek Tomšic pochází. „Zápas s  Ko-
jetínem beru jako každý jiný. Chceme 
samozřejmě naplno bodovat,“ uzavírá 
v současnosti určický trenér. 
Šlágr 19. kola se hraje v  neděli 27. 
března s  výkopem od 15:30 hodin.   
 (zv) 

MOH
URC 1:1

Cenná remíza z Mohelnice
Určice zachránil v závěru Zapletal

KLENOVICE NA HANÉ S velkou 
nepříjemností se musí před jarní částí 
vypořádat nejen trenér klenovických 
fotbalistů Vladimír Horák, ale vlast-
ně celé jeho družstvo. Pro jarní část 
totiž nebude k dispozici dlouhodobá 
gólmanská jednička Jakub Polák, 
velká opora týmu se totiž vydala na 
půlroční studijní pobyt do dalekého 
Hongkongu.
„Je to neplánované, nešlo to ale odmít-
nout a bude to pro něj velká životní zku-
šenost. Je nám ovšem jasné, že ho bude 
složité nahradit. Navíc byl kapitánem, 
takže měl na mužstvo vliv i v šatně. Ale 

náhradu se nám již podařilo najít, měl by 
nám vypomoci Radim Miler,“ představil 
Horák zatím jedinou novou tvář.
Již třiačtyřicetiletého brankáře dobře 
zná ze společného působení v Kralicích 
a věří tak, že bude dobrou náhradou. 
„Vyrůstali jsme spolu a odmalička jsme 
spolu hráli, pak jsem ho trénoval. Už ne-
chtěl chytat, aby nikomu nezabíral mís-
to, u nás ale nic takového nehrozilo, tak 
jsme se dohodli na půlroční výpomoci,“ 
sdělil podrobnosti o rok starší kouč.
Druhou neveselou zprávou se pro něj 
stalo oznámení, že kvůli nedávné do-
pravní nehodě se bude muset po zbytek 

sezóny obejít rovněž bez služeb Adama 
Prášila, který se zotavuje ze zranění. 
„Mimo hru je rovněž Radek Cetkovský, 
také on nám na jaře zřejmě nepomůže,“ 
prozradil další ztrátu.
A jak to v tuto chvíli vypadá s doplně-
ním kádru? „Posily se sice rýsují, ale 
hráči celkově nejsou. Sháníme, voláme 
oslovujeme, ale někteří nemají zájem 
a jiné uvolní kluby až na konci března 
podle toho, jak se jim podaří složit se-
stavu. Na tréninku tak mám maximálně 
deset lidí a je to špatné, nic s tím ale ne-
naděláte,“ smutně konstatoval Vladimír 
Horák.  (jim)

Klenovice přišly o gólmana,
Polák odcestoval do Hongkongu

PROSTĚJOV Nejvyrovnanější 
příprava. Elitní dorostenecký vý-
běr prostějovského eskáčka, jenž 
v přípravě ničil jednoho regionál-
ního soupeře za druhým, potvrdil 
fazónu i v  generálce. Proti dobře 
bránícím Čechovicím se však mu-
sel spokojit s  nejtěsnější výhrou 
- 1:0 a o vítězství se strachoval až 
do konce.

1.SK Prostìjov U19
TJ Sokol Èechovice

1:0 (0:0)

Branka: 58. Závodný.
Rozhodčí: Dokoupil. Diváků: 30.
Sestavy – U19: Konečný (46. Šar-
man) – Blahoušek (46. Veselý), Pro-
kop, Moštěk (46. Pospíšil), Pavelka 
(46. Popelka) – Přikryl, Závodný 
(64. Smékal), Zapletal, Škrabal – 
Píchal (72. Procházka), Hýbl (46. 
Matocha). Trenér: Radim Weisser.
Čechovice: Zelinka (46. Zapletal) 

– Kupka, Šmíd, Jano, Prášil – Frys, 
Vlach, M. Klimeš, Němeček – 
Jahl, Pokorný. Střídali: Spálovský, 
Chmelík, Grepl. Trenér: Evžen Ku-
čera.

POHLEDEM TRENÉRŮ:
Radim Weisser (1.SK Prostějov):

„Poprvé jsme si mohli zkusit hru 
do hlubokého bloku, což je také 
prospěšné. Z  přípravného hlediska 
byl zápas užitečný, drželi jsme míč, 
mohli měnit těžiště hry. Navíc jsme 
poprvé hráli na trávě, což trochu 
zpomalovalo kombinaci a nahráva-
lo to soupeři. Teď už nás čeká první 
mistrák, v  pátek 25. 3. hrajeme od 
10:15 hodin s Líšní.“

Evžen Kučera (Čechovice):
„Nastupovali jsme spíše jako sparin-
gpartner, protože nám z různých dů-
vodů chyběla celá řada hráčů. V op-
timální situaci bychom nastoupili 
v  jiném složení. Vsadili jsme na de-

fenzívu, což je asi styl, který bychom 
chtěli v  nejbližším půlroce prefero-
vat. Stoprocentní defenzíva a rychlý 
přechod - to se nám dařilo. Já jsem 
s  dnešním utkáním stoprocentně 
spokojený. Je dobré prohrát jen o gól 
s  tak silným soupeřem. Navíc jsme 
povolili soupeři jen jednu tutovku, 
zatímco my měli dvě. Hraje se ale na 
góly a ty jsme nedali.“     (zv)

Těsná výhra devatenáctek s Čechovicemi

KONICE Divácky velmi atraktivní 
menu nabídl sobotní souboj Konice 
s  Lutínem. Dva špičkové celky I.A 
třídy si to rozdaly na férovku a vý-
sledkem byl pohledný fotbal, okoře-
něný sedmi brankami. Šťastnější byli 
po závěrečném hvizdu Koničtí, kteří 
dali o jednu více než silný protivník.

Sokol Konice
Sigma Lutín

4:3 (1:0)

Branky Konice: Vogl 2 (obě z pen.), 
F. Bílý, Blaha.
Sestava Konice: Vévoda (Machač) 
– Mrňka, L. Bílý, Řehák, F. Drešr – 
Kaprál, Gottwald – Antl, Blaha, Vogl 
– F. Bílý. Střídali: Jurník, Antl st. 
Hrající trenér: Radek Řehák.
„Lutín se ukázal jako fotbalově velmi 
kvalitní soupeř. Řekl bych, že byli lepší 
než někteří naši předcházející soupeři 
z  krajského přeboru. Oboustranně 
bylo hodně šancí, nakonec jsme vy-

hráli o jeden gól, ale řekl bych, že jsme 
byli spíše šťastnějším týmem,“ komen-
toval utkání Radek Řehák a pokračo-
val: „Celkově to byla velmi přínosná 
příprava. Chyběli nám někteří hráči, 
možná by to bylo s nimi lepší. Z pohle-
du toho, že se blíží start soutěže, byl ale 
fotbal kvalitní. S podobnými celky se 
v soutěži moc nepotkáme.“
Generálku na jarní start absolvují Ko-
ničtí v sobotu 26. března proti Lipové. 
Utkání má výkop ve 14:00 hodin.  (zv)

Konice přestřílela Lutín

Foto: Zdeněk Vysloužil
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Start fotbalového jara je nezadržitelně tady a s ním i tipovací soutěž PRO-
STĚJOVSKÉHO Večerníku. V polovině loňského roku při příležitosti 
startu podzimní části fotbalových soutěží jsme pro Vás, naše čtenáře, při-
pravili fotbalovou tipovačku, která se vryla do povědomí všech příznivců 
regionální kopané jako Devítka. Do tzv. nultého ročníku se postupně za-
pojilo více než devadesát pravidelných tipujících, kteří se týden co týden 
snažili odhadnout výsledky devíti vybraných utkání fotbalových soutěží 
od MSFL až po čtvrtou třídu. Jelikož se soutěž setkala s mimořádně klad-
nou odezvou, rozhodli jsme se v její organizaci pokračovat! 

Tipovat se bude celý rok
Fotbalová Devítka Večerníku bude naprosto originální dlouhodobou 
soutěží svého druhu. Jelikož se jedná především o projekt věnovaný na-
šim nejvěrnějším čtenářům, rozhodli jsme se pro její celoroční průběh. 
Vysvětlení je jednoduché a logické. PROSTĚJOVSKÝ Večerník je re-
gionální týdeník, jenž vychází celoročně, a tudíž i soutěž bude probíhat 
v tomto období – fotbalově jaro-podzim. Tipovat se tedy bude jarní část 
soutěží a také podzimní, všechny dosažené výsledky se budou sčítat a po 
posledním kole podzimní části bude vyhlášen absolutní vítěz! Po skon-
čení jarní části bude tedy vyhodnocen a oceněn tzv. půlmistr, jenž svou 
pozici bude muset obhájit i v následné druhé polovině roku. 

Start v dubnu
Přestože se fotbalové jaro rozběhlo v některých soutěžích již na sklon-
ku března, jako oficiální start premiérového kola jsme určili až první 
dubnový víkend. V něm se totiž rozjedou úplně všechny nižší fotbalo-
vé soutěže, a tak bude větší možnost výběru zajímavých utkání. Jelikož 
se na podzim vcelku na fotbalových kolbištích šturmovalo a počasí ko-
pané přálo, vychází nám tipování Devítky na jedenáct hracích víkendů. 
Týden co týden tak budete moci v PROSTĚJOVSKÉM Večerníku na-
cházet tiket s aktuální zápasovou nabídkou, včetně kompletního pořadí 
i výsledků jednotlivých týdenních kol.  

Jednoduché zapojení 
Systém FOTBALOVÉ DEVÍTKY VEČERNÍKU je velice jedno-
duchý. Každé pondělí najdete ve sportovní části PROSTĚJOVSKÉ-
HO Večerníku předtištěný tiket s nabídkou devíti vybraných zápasů. 
Jediným Vaším úkolem bude jej vyplnit a doručit na adresu redakce 
Olomoucká 10, Prostějov. Další možností je zaslat vyplněný originální 
tiket i elektronicky e-mailem. Nutné je ale ofotit vyplněný originální 
tiket z tištěného Večerníku! Jiná možnost tipování než formou vyplnění 
originálního předtištěného tiketu neexistuje! 
KONTAKTNÍ E-MAIL: zd.vyslouzil @seznam.cz

JAK SE BODUJE?
Vybraných devět utkání se tipuje jednoduchým způsobem - 1 (výhra 
domácích), 0 (remíza), 2 (výhra hostů). Bodové ohodnocení přes-
ných tipů pak bude následující: správně odhadnutá výhra domácích - 
1 = 1 bod, správně odhadnutá remíza - 0 = 3 body, správně odhadnutá 
výhra hostů - 2 = 2 body. 
V případě bodové rovnosti více tipujících bude o vítězi týdenního kola 
rozhodovat vyšší počet trefených remíz, případně dvojek - výher hostů.  

JAK SE HODNOTÍ?
Dle výše popsaného bodovacího systému pak bude v každém týdenním 
kole vyhodnocen nejúspěšnější tipující - vítěz týdenního kola s největ-
ším počtem bodů v daném kole. Získané body v každém jednotlivém 
kole se pak budou započítávat do celkového pořadí, které bude vyhod-
noceno po skončení podzimní části regionálních fotbalových soutěží, 
a DEVĚT NEJÚSPĚŠNĚJŠÍCH EXPERTŮ se může těšit na hodnot-
né odměny od partnerů naší soutěže.

O CO SE HRAJE?
Vítěz týdenního kola se může těšit například na multipack výběrových 
piv od partnera naší soutěže PIVOVARU ČERNÁ HORA nebo na per-
manentní vstupenku na domácí mistrovská utkání 1.SK PROSTĚJOV. 
V průběhu soutěže se pak dle zájmu dalších oslovených partnerů mohou 
ceny zvláště za celkové pořadí navyšovat. Jistotou je 50 litrový sud čer-
nohorské dvanáctky!  

CELOROČNÍ TIPOVACÍ SOUTĚŽ CELOROČNÍ TIPOVACÍ SOUTĚŽ 
O EXKLUZIVNÍ CENY STARTUJE!O EXKLUZIVNÍ CENY STARTUJE!

TIPOVACÍ LÍSTEK DEVÍTKY
1. KOLA NAJDETE NA STRANĚ 25

Týden po startu krajského přeboru 
a vyšších moravských soutěží startuje 
také fotbalový přebor prostějovského 
okresu. Boje mezi čtrnáctkou účast-
níků vypuknou již o tomto víkendu 
na sedmi hracích plochách regionu 
a v následujících řádcích přinášíme 
aktuality z jednotlivých táborů a re-
kapitulaci toho, co přinesly uplynulé 
týdny zasvěcené zimní přípravě.

Haná bez Petržely

Nejlepší výchozí pozici do zbytku sezó-
ny si z podzimní části přinesli fotbalisté 
prostějovské Hané. Dlouholetý účastník 
krajských soutěží jako jediný překonal 
třicetibodovou hranici a zimní pauzu si 
vedle klasických tréninků zpestřil i dvě-
ma přáteláky. S Kralicemi padl lídr okres-
ního přeboru 0:6, s Troubkami uhrál 
remízu 3:3.
„Už není co vymýšlet, šlo jen o to, aby-
chom si opět zvykli na velké hřiště, za-
běhali si a obnovili naučené věci. Třeba 
Kralicím jsme byli poločas vyrovnaným 
soupeřem, pak jsme odešli fyzicky,“ hod-
notil hrající kouč výběru Martin Kolář.
Při skládání sestavy se bude muset obejít 
bez Romana Petržely, jehož nepustí na 
trávníky problémy se zády, významné 
oslabení by to ale představovat nemělo. 
„Už teď toho kvůli pracovnímu vytížení 
příliš neodehrál, asi jen tři zápasy. Na 
soupisce máme zhruba dvacet jmen a je 
to naše štěstí, protože každý týden to mu-
síme skládat jinak,“ poznamenal Kolář.
Soupiska Hané pro jaro: Petr Hlávka, 
Zbyněk Lošťák, Jaroslav Tesař – Ivan 
Jančiar, Petr Ohlídal, Michal Čermák, 
Michal Trnavský, Martin Kolář, Marek 
Vyskočil, Pavel Trnavský, Michal On-
dráček, Miloš Krupička, David Strouhal, 
Zdeněk Kaprál, Daniel Kolář, Marek Za-
tloukal, Radovan Světlík, Jiří Zbožínek, 
Filip Křížek, Pavel Ociepka, Jaroslav Le-
vinský, Jiří Novák.

Skalka ztratila Labounka

Díky dodatečně přičteným třem bodům 
za potvrzení kontumace duelu s Přemys-
lovicemi patří druhá pozice jedenáct kol 
před koncem Sportika II. třídy mužstvu 
Skalky. Nejmladší oddíl okresu ztrácí na 
lídra pět bodů, zejména se však dívá za 
sebe.
„Jsme sice druzí, nic se ale nemění na 
tom, že se fotbalem chceme hlavně ba-
vit a nehledíme až tolik na umístění. Ale 
samozřejmě druhé místo by bylo abso-
lutním úspěchem,“ nezastírá trénující 
předseda klubu Stanislav Prečan.
Ve dnech 9. až 13. března absolvovalo 
mužstvo soustředění ve Velkých Karlovi-

cích, kde trénovalo dvoufázově, v domá-
cích podmínkách probíhala příprava na 
vlastní umělce a v klenovické hale.
„Hodnotím to dobře, v rámci možností 
jsem spokojen. Nevyšel nám jen kvůli 
počasí přátelák s Blatcem a hodně hráčů 
pracuje mimo okres Prostějov, ale v prů-
měru se osmička scházela,“ bilancoval.
Novým přírůstkem do kádru je Jan Vác-
lavek, jenž přichází na půlroční hostování 
z Dobromilic, naopak Erik Drexler zůstal 
v Určicích a jeho příchod je až otázkou 
posezónních jednání. No a na žádost 
Klenovic bylo ukončeno hostování Ro-
mana Labounka, zkušený útočník se 
vrací do I.A třídy.
Soupiska Skalky pro jaro: Antonín 
Glouzar, Aleš Vymlátil – Michal Šmíd, 
Lukáš Mráček, Lukáš Petržela, Jakub 
Molčík, Martin Glouzar, Ondřej Ml-
čoch, David Novák, Richard Prokop, 
Petr Chytil, Ondřej Spisar, Jan Václavek, 
Radek Maňák, Jiří Karásek, Roman Pin-
kava, Petr Slamenec.

Němčicím chybí klíčový hráč

S velkými rozpaky hledí směrem ke zbý-
vajícím soubojům trenér Němčic nad 
Hanou Radovan Novotný. Nováček 
soutěže sice zvládl podzimní část velice 
dobře a dlouho usiloval o přezimování 
na první pozici, nyní to však s jeho postu-
povými plány nevypadá nejrůžověji.
„Strašně těžko se mi to hodnotí, byla to 
nejhorší zimní příprava za čtyři roky, co 
jsem u mančaftu. Nejprve nás postihlo 
chřipkové období a hodně hráčů nám 
onemocnělo, pak se nám zranil klíčový 
hráč Jan Horák, jenž stále ještě není fit, 
a zklamal mě i přístup hráčů ze základní 
sestavy k tréninkům i zápasům, berou to 
vážně jen na padesát procent,“ posteskl si 
trenér aktuálně třetího celku tabulky.
Vrásky na čele mu dělá zejména ztráta klí-
čového středního záložníka, který zřejmě 
nestihne úvod jara. „Je to pro nás hodně 
velké oslabení a snad se jeho koleno dá 
brzy do pořádku,“ přeje si.
Vyloženě odchod nezaznamenal žád-
ný, nastaly naopak hned čtyři příchody. 
„Z Pivína přichází Josef Makoš a měl by 
nám pomoci v útočné fázi, z Tvorovic se 
k nám připojilo trio Petr Kolečkář, Petr 
Držálek, Zdeněk Sázel,“ představil kouč 
nové tváře.
O víkendu s týmem Novotný zdárně do-
kráčel ke třetímu místu na zimním turna-
ji v Chropyni a nyní už se plně soustředí 
na duely okresního přeboru. S útokem 
na první místo je ovšem nyní mnohem 
opatrnější než ještě před několika týdny. 
„Postup do I.B třídy by byl krásný, ale 
spadl jsem z hodně velké výšky. Někdy to 
ale je i tak, že se příprava nedaří a sezóna 

ano, tak uvidíme,“ vyhlíží zbytek ročníku 
s obavami.
Soupiska Němčic pro jaro: Michal 
Tomek, Tomáš Coufalík, Jan Navrátil, 
Petr Řezáč, Michal Hamala, Radek Hru-
da, Jan Svozil, Bronislav Mrkva, Oldřich 
Vévoda, Martin Navrátil Jan Horák, Petr 
Kolečkář, Josef Makoš, Petr Držálek, 
Zdeněk Sázel, Ondřej Tomek, Jakub Po-
rupka, Ivo Kopřiva.

Štěpánov beze změny

Jedenáct jarních kol absolvuje tým TJ 
Horní Štěpánov ve stejném složení jako 
na podzim. A nemění se tak ani ambice, 
přáním je hlavně v poklidu se zachránit 
a ideálně uhájit současné pozice.
„Se zimní přípravou jsem spokojen, kluci 
se jí zúčastnili v dobrém počtu. Založili 
jsme ji na fyzické kondici a sehráli jsme 
i jedno modelové utkání proti kamará-
dům fotbalistům, sestava zůstává stejná. 
Chceme udělat body k záchraně a v klidu 
dohrát sezónu,“ hlásí lodivod mančaftu 
Patrik Müller.
Soupiska Horního Štěpánova pro 
jaro: Jan Hochman, Martin Sígl, Pavel 
Navrátil, František Hartl, Ondřej Ščud-
la, Radek Deutsch, Vojtěch Mitvalský, 
Libor Němec, Petr Liška, Libor Klimeš, 
Marek Červinka, Tomáš Ullmann, 
Pavel Liška, Stanislav Ošlejšek, Michal 
Žilka, Miroslav Pukl, Lukáš Khýr, Patrik 
Müller.

„Žaba“ Vrahovice neposílí

Bez svého kmenového hráče a velké 
útočné zbraně Jana Dvořáka se budou 
muset obejít fotbalisté Vrahovic i v jarní 
části okresního přeboru. Třicetiletý hráč 
zůstává i pro zbytek sezóny v Plumlově, 
jemuž bude pomáhat v bojích o záchra-
nu I.A třídy.
„Trošku mě to mrzí, ale chápu ho. Kádr 
tak zůstává beze změny a budeme mít 
stejné mužstvo jako na konci podzimní 
části. Zimní příprava nebyla úplně podle 
plánu, mohlo to být ale i horší,“ pousmál 
se kormidelník Vrahovic Jan Řezníček.
Tréninky byly zaměřeny hlavně na fyzič-
ky a každý týden se jeden konal venku 
a druhý v tělocvičně. „Těší mě, že chodilo 
jádro pěti šesti lidí a vždy i někteří další, 
mrzí mě ale, že jsem tomu kvůli vlastním 
povinnostem nemohl věnovat tolik času. 
Začali jsme ale brzy, tak by to vadit nemu-
selo,“ přemítal.
A jaké jsou tedy představy do jara? „Cíle 
zůstávají stejné. Chceme zaútočit na 
čelo a jsem optimistou, když jsem viděl, 
co kluci předváděli a jak poctivě k tomu 
přistupovali. Máme dost silné mužstvo,“ 
je přesvědčen.

Soupiska Vrahovic pro jaro: Branká-
ři David Kratochvíl a David Pokorný. 
Obránci Jan Klíč, Pavel Michalec, Jiří 
Doležel, Martin Procházka, Vratislav 
Marek a Roman Šmíd. Záložníci Michal 
Závodský, David Prucek, Martin Krato-
chvíl, Miroslav Bukovec, Daniel Jodl, Jiří 
Němec a Václav Maška. Útočníci Pavel 
Farný, Jan Studený a Jan Hájek.

Otaslavice hlásí velké návraty

Mnout ruce spokojeností si v tuto 
chvíli může otaslavický trenér Ru-
dolf Valný. Splnila se totiž jeho přání 
a mohl v mužstvu uvítat vytoužené 
posily. I proto by rád zůstal v horní 
polovině tabulky.
„Luboš Smékal a Dominik Drmola 
nám slíbili, že tu půl roku zůstanou, 
ideální by bylo, kdybychom je udrželi 
na delší dobu, je tu také ještě Michal 
Marčan,“ představil nové tváře.
Se samotnou přípravou už ovšem 
až tak moc spokojen nebyl. „Myslel 
jsem si, že to bude lepší. Hráči se moc 
neúčastnili, ale kostra převážně cho-
dila. Ideálem by bylo uhájit páté šesté 
místo a chceme tedy začít dobře, aby-
chom si nedělali problémy,“ velí před 
startem ostrých bojů.
Přáteláky dopadly střídavě, s Dobro-
milicemi vedli Otaslavičtí ještě čtvrt 
hodiny před koncem 3:0, nakonec ale 
prohráli 3:4. A poté při soustředění 
v Malé Morávce z toho byla remíza 5:5 
s celkem hrajícím také okresní soutěž.
Soupiska Otaslavic pro jaro: Jiří 
Král, Pavel Skalický, Zbyněk Liška, 
Martin Vogl, Petr Rušil, David Ger-
neš, Dominik Drmola, Pavel Kap-
lánek, Jindřich Koudela, Roman 
Rieger, Michal Kaláb, Ondřej Vla-
chynský, Lubomír Smékal, Jan Ruszó, 
Michal Šubrt, David Hrazdíra, Jaro-
slav Šatný, Jaroslav Hladík, Dominik 
Zatloukal, Vilém Kytlica.

Těsné bitvy o střed

Pohled na pořadí ve druhé polovině 
tabulky slibuje velice zajímavých jede-
náct víkendů. Osmé Smržice a třináctý 
Zdětín dělí pouze sedm bodů, posled-
ní Přemyslovice jsou na tom jen o dva 
body hůře. V tuto chvíli je tu utvořeno 
několik menších skupinek, kdy sedmé 
Čechovice „B“, osmé Smržice a deváté 
Držovice dělí jen dva body.
Poté s tříbodovým odstupem ná-
sleduje Brodek u Prostějova, který 
má jen dva body k dobru na Olšany 
a Smržice. A vše v tuto chvíli uzavírají se 
ziskem jedenácti bodů Přemyslovice. 
 (jim)

Okresní přebor zdvihá oponu

PRAHA, PROSTĚJOV Dlouhé týdny a měsíce žila okresní kopaná 
v nejistotě, jak to vlastně v mužské II. třídě je. Jestli budou nesehrané 
duely Přemyslovic se Skalkou a Čechovicemi „B“ skutečně zkontumo-
vané, nebo se odehrají v náhradním termínu. Potrestaný klub se totiž 
proti rozhodnutí disciplinárky i výkonného výboru ohradil a teprve 
Odvolací komise Fotbalové asociace České republiky (OK FAČR) vy-
nesla konečný verdikt. A sice takový, že vše platí.
„Už nevidím šanci na tom něco změnit. Body máme pryč a budeme mu-
set zaplatit pokutu, bohužel jsme ochuzeni o dva zápasy. Přitom Držovice 
se Smržicemi také odkládaly zápas kvůli nemocem, nás ale bez náhradního 
termínu ‚zašili‘. Musíme si to vytrpět,“ konstatoval zklamaný předseda pře-
myslovického Sokola Josef Kučera.
V komuniké ze zasedání OK FAČR konaného 1. března se praví, že návrh 
byl zamítnut jako neodůvodněný. „Jako okresní svaz jsme se jednání účast-
nili a takto jsme už dříve rozhodli na základě skutečností a přesvědčení, že 
náš postup byl správný,“ komentoval zřejmě definitivní výsledek předseda 
Okresního fotbalového svazu Prostějov Milan Elfmark. (jim)

15. kolo, neděle 27. března,
15.30 hodin:

Olšany - Určice „B“ (sobota 26. břez-
na, 15.30), Otaslavice - Haná Prostě-
jov (sobota 26. března, 15.30), Vra-
hovice - Zdětín (sobota 26. března, 
15.30), Němčice nad Hanou - Dr-
žovice, Horní Štěpánov - Čechovice 
„B“, Brodek u Prostějova „B“ - Pře-
myslovice, Smržice - Skalka.

16. kolo, sobota 2. dubna,
15.30 hodin:

Skalka - Brodek u Prostějova (hřiště 
Klenovice na Hané), Haná Prostě-
jov - Olšany, Určice „B“ - Smržice 
(neděle 3. dubna, 15.30), Čechovi-
ce „B“ - Němčice nad Hanou, Držo-
vice - Vrahovice, Zdětín - Otaslavice 
(neděle 3. dubna, 15.30), Přemys-
lovice - Horní Štěpánov (neděle 3. 
dubna, 15.30).

17. kolo, neděle 10. dubna,
16.00 hodin:

Otaslavice - Držovice (sobota 9. 
dubna, 16.00), Určice „B“ - Skalka, 
Smržice - Haná Prostějov, Horní 
Štěpánov - Brodek u Prostějova, 
Olšany - Zdětín (sobota 9. dubna, 
16.00), Vrahovice - Čechovice „B“ 
(sobota 9. dubna, 16.00), Němčice 
nad Hanou - Přemyslovice.

18. kolo, sobota 16. dubna,
16.00 hodin:

Skalka - Horní Štěpánov (hřiště 
Klenovice na Hané), Čechovice 
„B“ - Otaslavice, Držovice - Olšany, 
Zdětín - Smržice (neděle 17. dubna, 
16.00), Haná Prostějov - Určice „B“, 
Brodek u Prostějova - Němčice nad 
Hanou (neděle 17. dubna, 16.00), 
Přemyslovice - Vrahovice (neděle 
17. dubna, 16.00).

19. kolo, sobota 23. dubna,
16.00 hodin:

Otaslavice - Přemyslovice, Haná 
Prostějov - Skalka, Určice „B“ - 
Zdětín (neděle 24. dubna, 16.00), 
Smržice - Držovice (neděle 24. dub-
na, 16.00), Olšany - Čechovice „B“, 
Vrahovice - Brodek u Prostějova, 
Němčice nad Hanou - Horní Štěpá-
nov (neděle 24. dubna, 16.00).

20. kolo, sobota 30. dubna,
16.30 hodin:

Skalka - Němčice nad Hanou (hřiště 
Klenovice na Hané), Horní Štěpánov 
- Vrahovice (neděle 1. května, 16.30), 
Čechovice „B“ - Smržice, Držovice - 
Určice „B“, Zdětín - Haná Prostějov 
(neděle 1. května, 16.30), Brodek 
u Prostějova - Otaslavice (neděle 1. 
května, 16.30), Přemyslovice - Olšany.

21. kolo, neděle 8. května,
16.30 hodin:

Haná Prostějov - Držovice (sobota 
7. května, 16.30), Smržice - Přemys-
lovice, Otaslavice - Horní Štěpánov, 
Olšany - Brodek u Prostějova (sobo-
ta 7. května, 16.30), Určice „B“ - Če-
chovice „B“, Zdětín - Skalka, Vraho-
vice - Němčice nad Hanou (sobota 
7. května, 16.30).

22. kolo, neděle 15. května,
16.30 hodin:

Skalka - Vrahovice (sobota 14. 
května, 16.30, hřiště Klenovice na 
Hané), Horní Štěpánov - Olšany, 
Čechovice „B“ - Haná Prostějov (so-
bota 14. května, 16.30), Držovice - 
Zdětín (sobota 14. května, 16.30), 
Brodek u Prostějova - Smržice, Pře-
myslovice - Určice „B“, Němčice nad 
Hanou - Otaslavice.

23. kolo, sobota 21. května,
16.30 hodin:

Zdětín - Čechovice „B“ (neděle 22. 
května, 16.30), Haná Prostějov - 
Přemyslovice, Smržice - Horní Ště-
pánov (neděle 22. května, 16.30), 
Otaslavice - Vrahovice, Držovice 
- Skalka, Olšany - Němčice nad Ha-
nou, Určice „B“ - Brodek u Prostějo-
va (neděle 22. května, 16.30).

24. kolo, neděle 29. května,
16.30 hodin:

Skalka - Otaslavice (sobota 28. 
května, 16.30, hřiště Klenovice na 
Hané), Čechovice „B“ - Držovice 
(sobota 28. května, 16.30), Horní 
Štěpánov - Určice „B“, Brodek u Pro-
stějova - Haná Prostějov, Přemyslo-
vice - Zdětín, Vrahovice - Olšany 
(sobota 28. května, 16.30), Němči-
ce nad Hanou - Smržice.

25. kolo, sobota 4. června,
16.30 hodin:

Haná Prostějov - Horní Štěpánov, 
Čechovice „B“ - Skalka, Držovice - 
Přemyslovice, Smržice - Vrahovice 
(neděle 5. června, 16.30), Olšany 
- Otaslavice, Zdětín - Brodek u Pro-
stějova (neděle 5. června, 16.30), 
Určice „B“ - Němčice nad Hanou 
(neděle 5. června, 16.30).

26. kolo, sobota 11. června,
16.30 hodin:

Skalka - Olšany (hřiště Klenovice na 
Hané), Otaslavice - Smržice, Horní 
Štěpánov - Zdětín, Brodek u Prostějova 
- Držovice (neděle 12. června, 16.30), 
Přemyslovice - Čechovice „B“ (neděle 
12. června, 16.30), Vrahovice - Určice 
„B“, Němčice nad Hanou - Haná Pros-
tějov (neděle 12. června, 16.30).
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Rozhodnuto, kontumace platí



PRAHA, PROSTĚJOV Patřil 
mezi velké talenty českého zápasu, 
když v mládežnických kategoriích 
sbíral úspěchy doma i v zahraničí. 
Mezi dospělými však až na úpl-
ný vrchol nevystoupal. I proto se 
Michal Hanák (na snímku) před 
několika lety rozhodl ještě v po-
měrně útlém věku svou kariéru 
ukončit. Jak se ukázalo, stará láska 
nerezaví a prostějovskému rodá-
kovi začaly žíněnky natolik chybět, 
že se v loňském roce uvolil k návra-
tu do olympijského sportu. A hned 
pomohl Vítkovicím k extraligové-
mu titulu mezi družstvy. Osobně 
si sice už ty nejvyšší mety nekla-
de, hlavně se chce ale dobře bavit 
a udržovat se v kondici i správné 
hmotnosti. Jeden sen však ještě 
má - kvalifikovat se na zápasnické 
mistrovství světa do pětatřiceti let, 
které hostí v příštím roce kanadský 
Montreal... Témat na obsáhlý roz-
hovor tak bylo hned několik.

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

ník

JiříJiří
MOŽNÝMOŽNÝ
●● Nedávno jste se po delší přestáv-
ce vrátil na žíněnky. Co vás k tomu 
přimělo?
„Byl jsem několik let mimo Českou 
republiku, poslední zhruba dva roky 
v Rusku, odkud pochází moje žena. Po 
skončení kariéry jsem přibral, vážil něja-
kých dvaadevadesát kilogramů a necítil 
se úplně ve formě. (úsměv) To byl asi ten 
hlavní důvod. Druhým motorem pro 
mě bylo narození syna. Tak jsem začal 
trénovat se skupinou Alexandra Bo-
gomojeva, což je mistr světa, vítěz Ev-
ropských her a několikanásobný mistr 
Ruska. Řekl jsem si, že ještě zkusím sta-
ré kosti i svaly probudit a něco dokázat 
aspoň v rámci republiky.“
●● A kterému oddílu nyní náležíte?
„Po návratu z Ruska jsem se přihlásil 
zpátky do armády a pracuji přímo v Pra-
ze na letišti Kbely. Bydlím tedy v hlav-
ním městě a po práci mám dostatek času 
na přípravu. Konkrétně pod Olympem 
Praha, kde jsem trénoval již v době, kdy 
jsem byl několik let v reprezentaci. Mi-
nulý rok mě pozvali na ligu a s Vítkovi-
cemi jsem se stal mistrem republiky ve 
volném stylu. Letos jsem ale opět začal 
zápasit pod vedením Olympu Praha. 
A když jsem v Prostějově tak se připra-
vuji pod Vojtou Szilvou z Čechovic.“
●● Jak dlouho vůbec trvala vaše sou-
těžní pauza?
„To je moc dobrá otázka... (úsměv) 
Když to počítám, tak jsem závodně 
nezápasil dobrých deset jedenáct let. 

Chvíli jsem se s tím pral v hlavě, ale ne-
chal se nakonec zlomit. Ještě nepatřím 
do starého železa a stále dokážu vítězit, 
i když to mám těžké, protože tu je hod-
ně lidí z bývalého Sovětského svazu, 
kteří se poctivě připravují, jsou aktiv-
nější a samozřejmě o deset let mladší... 
Takoví žhaví koně a já spíše čerpám 
z techniky i zkušeností. Silová stránka 
už prostě není taková a potřebuji daleko 
větší rehabilitace. Ti mladí mohou tré-
novat dvakrát denně, já si už potřebuji 
dávat pauzy a tréninky uspořádat tak, 
abych mohl více odpočívat.“
●● Dříve v minulosti jste svůj come-
back neplánoval?
„No, vždy jsem měl v hlavě takové 
nutkání, že bych si ještě mohl zazápasit, 
a přišlo mi to celé kolem mého konce 
líto. Po ukončení kariéry jsem ale ne-
byl spokojen se svými výsledky a s tím, 
co jsem dokázal. Nebylo to tak dobré, 
jak jsem si vždy přál. Zápasnické volno 
jsem alespoň prokládal jinými spor-
ty, jako bylo mistrovství světa v sumó 
v Japonsku, dále sambo, judo, boje bez 
pravidel. Ale jsem odrodilý zápasník, 
celá naše rodina je zápasnická, takže stá-
le mě to skutečně hodně táhlo k tomuto 
sportu.“
●● Zmínil jste hodně pestrou spor-
tovní minulost, čím vás tato odvětví 
upoutala?
„V reprezentaci jsem trénoval dvakrát 
denně a najednou o tohle všechno při-
šel. Chyběla mi ta fyzická unavenost, 
abych se mohl dobře vyspat. Potřebo-
val jsem být natolik vyčerpaný, že jsem 
pod panem Křížkem začal boxovat, pak 
jsem se věnoval sambu, zkoušel jsem 
boje bez pravidel a kombinoval prostě 
všechno dohromady.“
●● Jak se s odstupem času díváte na 
vaše tehdejší rozhodnutí ukončit ka-
riéru?
„Bylo mi to hrozně líto, zejména otec 
to snášel hodně špatně... (povzdechne 
si) Všeobecně je pro sportovce strašně 
obtížné přejít z profesionální kariéry 
do normálního života. Hodně mých 
kamarádů se jen složitě adaptovalo, já 
mám ale naštěstí výbornou manželku, 
která se mě snaží celou dobu podpo-
rovat. Asi dva tři roky jsem se s tím ale 
hodně trápil psychicky a potřeboval ko-
lem sebe lidi, kteří sportu rozumí a vě-
nují se mu. Dlouhou dobu to byl velký 
psychický boj, sport je vlastně jedním 
z druhů závislosti. A když o ni přijdete, 
tak není jednoduché se s tím vyrovnat.“ 
(lehký úsměv)
●● Proč jste tehdy vlastně skončil?
„Nechtěl bych se k tomu už moc vracet 
a rozebírat to. Stály za tím ale neshody 
v reprezentačním oddílu...“
●● Jaké jsou v tuto chvíli vaše ambi-
ce?
„Letos bych chtěl zvládnout mistrov-
ství republiky v řecko-římském stylu. 
A i když se hodně cukám, protože už 

mám rodinu, tak bych strašně rád 
využil zajímavé nabídky, kterou jsem 
dostal. Pokud se totiž letos kvalifiku-
ji, můžu jet do Montrealu na mis-
trovství světa zápasníků do pětatřice-
ti let. Bylo by to v roce 2017. Musím 
to zaklepat, nejsem úplně zraněný a fy-
zicky se snažím připravovat. Je to pro 
mě taková zvláštní výzva i nový 
náboj v jednom.“
●● Jak často se vlastně vy-
skytujete v Prostějově 
a trénujete zde?
„Ono je to individuál-
ní, nedá se říct, že bych 
přijel na týden, nebo 
na víkend. Když 
mám ale cestu nebo 
nějakou možnost, tak 
se snažím třeba na tři čtyři 
dny přijet. Vždy se tak děje 
po dohodě s Vojtou Szilvou. 
Jak on má tréninky a já volno, 
mířím na Moravu. Musím se 
totiž připravovat i tady.“
●● A trénujete i vy osobně nějaké 
mládežníky?
„Samozřejmě. Udělal jsem si v Praze tre-
nérský kurz třetí třídy, se svým nejmlad-
ším bratrem Karlem máme tréninkovou 
skupinu od čtyř do dvanácti let, která má 
v průměru patnáct až dvacet lidí.“
●● Pozorujete změnu v  řecko-řím-
ském zápasu ve vaší éře a teď?
„Je to výrazně velká změna. Neříkám, že 
dnešní zápasníci netrénují, oni dřou. Ale 
u nás není zápas tak proslulý a populární 
jako jinde v zahraničí. A úroveň jde dolů 
i tím, že nemáme dostatek kvalitních spa-
ringpartnerů. Pak nemůžete tolik růst. 
Máme zde ale i tak talentované borce a 
velké naděje. Všem držím palce, svá že-
lízka v ohni mámě i v olympijské kvalifi-
kaci, ale ve světě je obrovská konkurence. 
V některých zemích je to sport číslo jed-
na a podle toho to vypadá. V malé České 
republice je to opravdu těžké. Kluci musí 
jezdit ven, kde teprve získávají zkušenos-
ti. Je to pak rapidně vidět.“
●● Myslíte, že tento trend bude po-
kračovat a rozdíl se bude dále prohlu-
bovat?
„Spoléhám na to, že tomu tak nebude. 
Je mi sympatické, že zápas nevypadl z 
olympiády a začíná se hodně propago-
vat. Věřím tomu, že se útlum podaří zlo-
mit. Máme tu perspektivní trenéry, kteří 
to chtějí změnit. Naděje tak je.“
●● Vedle zápasení se účastníte i ex-
trémních závodů Spartan Race. Jak 
jste se k nim dostal?
„Jakýkoliv běh zkombinovaný s fyzic-
kou zátěží je pro individuální i kolektivní 
sport výbornou průpravou. Je tam síla, 
vytrvalost, dynamika, všechno. Dostal 
jsem se k tomu, když jsem měl větší váhu 
a potřeboval do sebe dostat nějakou 
fyzičku. Loni jsem se svým parťákem 
Martinem Uvízlem běžel všechny tři 
spartany.“

●● Jak jste dopadli?
„První a nejjednodušší byl v Litovli, pak 
jsme šli do Nízkých Tater na patnáct 
kilometrů a nakonec do Lomnice, ve 
Vysokých Tatrách bylo na programu 
jednatřicet kilometrů. Výborné na tom 
jsou překážkové disciplíny, člověk do 
nich zapojuje celé tělo. Našim cílem 
bylo splnit si trifektu, tedy udělat všech-
ny tři spartany během jednoho roku. 
A v rozumném čase. Byl tam s námi 
ještě bývalý atlet a olympionik Standa 
Sajdok, ten se nás snažil připravit po 
atletické stránce. Nešlo nám o rekordy, 
ale abychom se unavili a dostali průpra-
vu fyzické zátěže.“
●● Plánujete něco podobného i le-
tos?
„To je ještě otevřené. Už mě to napadlo, 
ale musím vše přizpůsobit, abych doká-
zal být i doma. A teď se spíše zaměřuji 
na těžké činky, ty přicházejí na řadu, 
když máte půl roku do závodu. Pak už 
chodíte do dynamiky a vytrvalosti.“
●● Stěžoval jste si na vyšší váhu. Po-
dařilo se vám zhubnout?
„Ano. Když jsme se vraceli z Mongol-
ska, tak jsem měl dvaadevadesát kilo, To 
už pro mě bylo alarmující a necítil jsem 
se dobře, když šel do schodů. Tak jsem 
si řekl, že bych chtěl do své bývalé pro-
fesionální váhové kategorie, což bylo 
šestasedmdesát kilogramů. A úspěšně 
se mi to podařilo. Nyní se cítím dobře 
a v rámci možností silný. Mám kolem 
dvaaosmdesáti kilo, což je úplně opti-
mální, abych mohl zvedat velké zátěže. 
Až půjdeme do dynamiky, tak to zase 
půjde trochu dolů. Absolvovali jsme 
sice první ligové kolo ve volném stylu, 
což pro mě ale nebylo prioritou. Já zá-
pasím řecko-římsky, takže z toho bylo 
jedno vítězství a dvě prohry. Důležité 
ale je, že jako tým jsme s Vítkovicemi 
toto kolo vyhrály.“
●● Zmínil jste, že jste nějakou část 

pobýval v Rusku. Čím vás zaujala 
právě tato destinace?
„V první řadě mě odmalička zajímal 
Východ. Pocházejí odtud vynikající zá-
pasníci, takže mě to lákalo po sportovní 
stránce a chtěl jsem to pocítit na vlastní 
kůži. Mám rád divokou přírodu a jezdí-
val jsem tam docela často. Poprvé na půl 
roku, pak jsem byl na Sibiři v Burjatsku 
rok, teď naposledy rok a půl. Následně 
jsem pobýval půldruhého roku v Tádži-
kistánu i Uzbekistánu.“
●● Takže vám to přinášelo i příjem-
ný psychický odpočinek...
„Přesně jste to vystihl. (úsměv) Mám 
tam vynikající kamarády, s nimiž se 
znám od nějakých patnácti let, a byl 
jsem strašně rád, že jsem dokázal nové 
věci, které mi ukázaly úplně nový směr 
života. Splnil jsem si dětský sen.“
* Jezdíte tam i nyní?
„Tak vzhledem k tomu, že je to něja-
kých osm tisíc kilometrů daleko, tak na 
nějaké kratší návštěvy to není. (smích) 
Máme tam ale rodinu, tak plánujeme, 
že vyrazíme všichni společně v létě. Syn 
bude mít právě rok a manželčini rodiče 
ho ještě neviděli. V Burjatsku je navíc 
tradicí pořádat velké oslavy právě při prv-
ních narozeninách, takže tam pojedeme 
ukázat našeho syna a s rodinou to oslavit. 
Počítám, že minimálně čtrnáct dní tam 
zůstaneme, ještě to ale není přesně na-
plánované. Chtěli bychom jet i na Bajkal, 
což je nejhlubší a nejčistší jezero. Máme 
to tam rádi a je to jen kousek.“
●● Zjednodušeně řečeno, jak se 
u nás jezdilo na plumlovskou přehra-
du, tak tam lidé vyrážejí na Bajkal...
„Přesně tak. Je to tři sta kilometrů dale-
ko, což není v Rusku žádná vzdálenost. 
Spousta lidí jezdí na jezero pobýt ně-
kolik dní, kdy se rovnou ubytují a něco 

opečou. Vždy se tam s přáteli koupeme 
a jsme odkázáni sami na sebe, to je mi 
hrozně sympatické.“ (úsměv)
●● Musel jste si při tamním pobytu 
zvykat na výrazně odlišný život?
„Ano. V první řadě jsou tam úplně jiné 
tradice. Samozřejmě je rozšířeno pra-
voslaví, ale převažuje tam i buddhismus, 
takže je to úplně jiná kultura. Popíšu to 
na jednom příkladu. U nás se brala zá-
kladní vojenská služba jako moment, 
kdy se z chlapce stává chlap, na Sibiři se 
ale říká, že z chlapce se stane chlap, až 
zabije berana. (smích) To obnáší, že si 
člověk vybere berana, zaživa ho položí 
na lopatky, nařízne ho pod hrudním ko-
šem, spojí prsty a propíchne jimi blánu, 
a jde k srdci, kde musí přerušit aortu.“
●● A už jste tedy i chlap?
„Já jsem člověk, který musí všechno vy-
zkoušet, tak jsem si zkusil i toto! První tři 
dny je to adrenalin a stále jsem nechápal 
ten význam. Měl jsem z toho psychickou 
radost, ale pak jsem to začal vnímat jinak, 
toho zvířete mi bylo líto a začal jsem se 
s tím psychicky prát. Pak to teprve na mě 
začalo doléhat a pochopil jsem o co jde. 
Na jednu stranu to bylo kruté, na druhou 
velká životní zkušenost.“
●● Za předpokladu, že byste nežil 
v Česku, chtěl byste zůstat právě v 
Burjatsku?
„Já jsem člověk, který tak nikdy nepře-
mýšlí. I když jsem jel do Ruska, tak jsem 
si nemyslel, že tam zůstanu tak dlouho 
a že si tam najdu ženu. Jsem spíše člo-
věk, který až tolik neplánuje. Ale vzhle-
dem k tomu, že již nejsem nejmladší 
a mám rodinu, tak asi bych si to dokázal 
představit. Udělal jsem si tam hodně 
nových kamarádů, kteří přibyli k těm, 
co už mám z  dětství, takže se cítím 
v Rusku jako doma.“
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vizitka
MICHAL HANÁK

✓ narodil se 19. března 1982 v Prostějově
✓ výška a váha: 176 cm/82 kg
✓ současný oddíl: PSK Olymp Praha
✓ největší úspěchy: 15x mistr republiky, 3x druhý 
a 1x třetí na MČR, 9. na MS kadetů, 10. na OH 
juniorů, 10. na ME juniorů, 1. na mistrovství

Slovenska, 2x juniorský mistr Polska, 5. na Grand Prix v Budapešti.
✓ úspěchy v dalších sportech: 2. na MČR v sambu, 5. na MS v sumó
✓ je ženatý, manželka Ayna a syn Bato
zajímavost: člen proslulé zápasnické rodiny, v níž se tomuto sportu
věnovali jeho otec Karel i bratři Karel a Martin

„Z CHLAPCE SE STANE CHLAP, AŽ ZABIJE BERANA!“
Michal Hanák vypráví nejen o návratu k řecko-římskému zápasu, ale i o letech strávených v Rusku na Sibiři

„Konce mi bylo líto. Myslím, že ještě nepatřím do starého železa a stále dokážu někoho porážet, i když to mám těžké, protože tu je hodně lidí z bývalého Sovětského svazu a jsou takoví žhaví koně.“
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PROSTĚJOV Vítězně vstoupili 
boxeři BC DTJ Prostějov do dru-
hé poloviny svých extraligových 
střetnutí. Po výhře z přelomu léta 
a podzimu na půdě Ústí nad Labem 
si se stejným soupeřem poradili 
rovněž na domácí půdě a do tabulky 
tak přidali osmý a devátý bod, díky 
tomuto přírůstku jsou tak i nadále 
suverénně na čele nejvyšší domácí 
týmové soutěže a pomalu již mo-
hou vybírat značku šampaňského 
pro mistrovské oslavy.

Samotnému duelu, který se odehrával 
místo tradičního sobotního večera až 
v neděli dopoledne, předcházela jedna 
smutná a dvě veselé chvíle. Nejprve to 
byla minuta ticha za věrného fanouška 
a někdejšího primáře přerovské televize 
Pavla Zimu, poté celý oddíl poblahopřál 
k sedmdesátinám dlouholetému činov-
níkovi Petru Hlaváčovi a slavnostně se 
rozloučil s Miroslavem Šerbanem, jenž 
po sedmi prostějovských letech zamířil 
do profi ringu.
„Potěšilo mě to. Naposledy jsem se
s klukama podíval do ringu a jsem rád, 
že jsem si to mohl užít a rozloučit se. 
Rád bych si ještě v Prostějově zaboxo-
val, ale bohužel už nemůžu. Bude mi 
to chybět,“ přiznal několikanásobný 
amatérský mistr republiky.
A daří se mu zatím i mezi profíky, dosud 
je neporažen. „Zatím je to super. Jezdím 
na Slovensko a do Polska, v Česku se asi 
utkám až na podzim o mistra republiky. 
Boxuji čtyři měsíce a mám za sebou pět 
zápasů. Všechny jsem vyhrál, čtyři k.o. 
a jednou na body,“ prozradil.
A spokojeně pak mohl sledovat, jak jeho 
někdejší kolegové i díky dvěma výhrám 
bez boje zdolali severočeského soupeře.
Další souboj čeká na Prostějov v neděli 
3. dubna, to se opět od 10 hodin dopo-
ledne utká se Znojmem. A zpět na Ha-
nou tak mohou zavítat Hamo Aperjan 
i Vladimír Lengál.

váhová kategorie do 56 kg:
Filip BarákFilip Barák

Jaroslav HriadelJaroslav Hriadel
2:0 T.K.O. v 1. kole2:0 T.K.O. v 1. kole

Slovenský a nově už i český reprezentant 
vstoupil do utkání suverénním stylem a 
nedal svému protivníkovi žádnou šan-
ci. Ač je Hriadel juniorským mistrem 
republiky, na Baráka nestačil a celý duel 
ukončil hned v prvním kole tvrdý úder 
na bradu. Jednalo se však o vyústění trva-
lé převahy a ne nějakou náhodnou ránu.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Filip Barák neměl moc práce se sou-
peřem, který klasicky boxuje dvaa-
padesátku. Nastoupil, dostal ho pod 
tlak, otřásl jím. Jarda se mu nedokázal 
bránit a po krátké chvíli bylo vidět, že je 
rozhodnuto. Už nekladl žádný odpor.“

váhová kategorie do 60 kg:
Lukáš Dekýš Lukáš Dekýš 

Miroslav ŠalounMiroslav Šaloun
2:0 T.K.O. v 2. kole2:0 T.K.O. v 2. kole

Republikový šampion mezi kadety 
i muži zasadil soupeři sérii úderů hned 
v prvním kole, a po opatrném úvodu tak 
byl Šaloun poměrně záhy počítán. De-
kýšova aktivita pokračovala i ve druhém 
tříminutovém kole, během něhož došlo 
ke druhému počítání a dalšímu předčas-
nému ukončení duelu.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Soupeř byl odolný, ale neměl tolik zku-
šeností a Lukáš to ještě před limitem 
rozhodl. On tak hrr boxuje vždycky, 
důležité ale je, že vyhrál. Soupeř na něj 
neměl pohybově, ani boxersky.“

váhová kategorie do 64 kg:
Pavol PolakovičPavol Polakovič

Erik AgateljanErik Agateljan
0:2 na body0:2 na body

Syn slavného otce zažil obnovenou 
domácí premiéru v prostějovském 
dresu, zápas se mu ale nevydařil. Pů-
sobil hodně pasivním a unaveným 
dojmem, byl výrazně statický a ocitl 
se i pod palbou cizích úderů. Pak se to 
na chvíli vyrovnalo a zdálo se, že by se 
průběh mohl otočit, ale vše se opět vrá-
tilo do vyjetých kolejí.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Pavlovi trochu chyběl závěr, aby pře-
táhl výsledek na svou stranu. Funguje 
navíc taková politika, že už to bylo 
4:0 pro nás. Měl tam sice světlé chvil-
ky, ale neukázal touhu po vítězství. 
Musel by víc zaboxovat.“

váhová kategorie do 69 kg:
Tibor KruželTibor Kružel
neobsazenoneobsazeno
2:0 bez boje2:0 bez boje

Hostující borec Viktor Agateljan nepro-
šel o deset deka převážením a diváci v 
zaplněné sokolovně tak viděli pouze 
exhibiční bitvu. V ní nemohl sloven-
ský mistr najít na ústeckého zástupce 
účinný recept a tahal za kratší konec, 
rozhodčí určili výsledek 3:0 pro hosty. 
Ale vinou nedodržení hmotnosti z toho 
byly naopak dva body pro domácí.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Viděli jsme vložené utkání, kluci si 
zaboxovali exhibičně. Tiborovi Vik-
tor neseděl, nevěděl, co má na něj bo-
xovat a nechal si vnutit jeho styl. Sou-
peř byl vysoký, technický, rychlejší.“

váhová kategorie do 75 kg:
Robert Bilík Robert Bilík 
neobsazenoneobsazeno
2:0 bez boje2:0 bez boje

Někdejší český reprezentant se vrací po 
dlouhém a vážném zranění, svůj první 
duel vyhrál, aniž by se musel zapojit. 
Ústí nad Labem totiž ve svém středu 
nenašlo nikoho, kdo by splňoval pod-
mínky nominace.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Robert vyhrál bez boje a je to škoda. 
Neboxoval rok a půl, mohl se ukázat 
před domácím publikem v nové váze 
a rozboxovat se.“

váhová kategorie do 60 kg:
Marek AndrýsekMarek Andrýsek

 Jan Klikar Jan Klikar
2:0 na body2:0 na body

Kmenový boxer Kroměříže hájící 
barvy Prostějova potvrdil své mládež-
nické tituly a dokázal si jít trpělivě pro 
bodové údery. Jeho nešvarem pouze 
bylo neustálé sklánění hlavy, na což byl 
opakovaně upozorňován ringovým 
sudím, patřila mu však většina duelu 
včetně drtivého závěru.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Klikar praktikuje takový protřelý, 
vyčůraný styl, kdy čeká na bombu. Je 
nebezpečný a Marek k němu hledal 
cestu, teprve až Jan nemohl, tak se to 
změnilo a Marek zaslouženě zvítězil. 
Marek začínal někdy z dálky a zby-
tečně šel do výměn, to nebylo takticky 
správné, ale zvítězil.“

váhová kategorie do 91 kg:
Erik Tlkanec Erik Tlkanec 

Marek VaněčekMarek Vaněček
2:0 bez boje2:0 bez boje

Slovenská opora BC DTJ začala veli-
ce ofenzivně a jeho protějšek se sou-
středil čistě na obranu a ustupování. 
Ve druhém kole se Vaněček snažil 
kontrovat, avšak sám skončil v prova-
zech, v závěrečném kole mu již trochu 
docházely síly a Tlkancova převaha se 
stupňovala.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Marek je technický a rychlý boxer, 
ale nedokázal odolávat tlaku Erika, 
který po urputném boji vydřel vítěz-
ství. Erik je takový houževnatý a šel 
si za svým. Dokázal využít toho, že 
Markovi trošku došly síly.“

váhová kategorie nad 91 kg:
Marek ChmelaMarek Chmela

 – Dan Táborský – Dan Táborský
0:2 na body0:2 na body

Další nová tvář v domácí sestavě se 
věhlasného soupeře nezalekla. Zvolil 
velice blízké postavení, kdy se boxova-
lo z minimální vzdálenosti, a v prvním 
kole byl Táborskému rovnocenným 
protivníkem. Ve druhém kole už ale 
začal ztrácet a třetí ani nezačalo a hosté 
mohli slavit druhý dílčí triumf, jenž kos-
meticky zmírnil jejich porážku na Hané.

Hodnocení domácího kouče
Petra Novotného:

„Byla to otázka času. Marek se snažil, 
ale na Danovy kvality nemá. Zkusil, 
co se dalo, pak už mu došla fyzická 
kondice. Byl to ale férový zápas, ne-
bál se, dal do toho všechno. Je to naše 
staronová tvář, boxoval tu už dříve, 
pak skončil. V rámci možností si vedl 
dobře, rozhodla fyzická kondice.“
Rozhovory s Pavlem Polakovičem 
a Danem Táborským najdete na 
našem webu www.vecernikpv.cz
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Slavnostní vyhlášení originální ankety 
probíhalo v Hotelu Tennis Club. Re-
prezentativní prostředí kongresového 
sálu přivítalo výkvět těch nejlepších 
sportovců Prostějova a samozřejmě 
také místní politickou elitu. „Snažíme 
se stejně jako v předcházejících letech 
akci oživit něčím novým. Letos to byla 
fotosoutěž. Záměrem bylo, aby se ne-
jednalo pouze o sportovní výsledky, 
ale i o kulturu,“ poznamenal Pavel 
Smetana, předseda Sportovní komise 
při Radě města Prostějova, která celou 
anketu organizuje. 
Právě fotosoutěž byla absolutní novin-
kou, která byla úzce spjata i se zprovoz-
něním webových stránek. „Sportovní 
komise vytvořila stránky, na kterých 
chce prezentovat nejen aktivity samot-
né komise, ale i práci a výsledky jed-
notlivých sportovních oddílů. V sou-
časnosti vzniká katalog prostějovských 
sportů, ve kterém již figuruje několik 
oddílů,“ dodával Pavel Smetana.
Jako každý rok měla komise i letos 
velmi příjemné starosti. Nominovat 
do jednotlivých kategorií úspěšné 
sportovce. „Prostějov je opravdu spor-
tu hodně nakloněn, tudíž nemáme 
nouzi o spoustu úspěšných sportovců. 
Snažíme se vždy najít ty nejzajímavější 
a nejvýznamnější počiny. Nejedná se 
o jednoduchou práci, protože každé 
odvětví má svá specifika. Snažíme se, 
aby nebyli nominováni pouze vrcho-
loví sportovci,“ vysvětluje Smetana. 
V  samotných nominačních listinách 
se tak například vedle třetiligového 
fotbalisty Jana Koudelky objevila dvoj-
násobná vítězka Wimbledonu Petra 
Kvitová. 
Nejsledovanější kategorií je vždy 
Sportovec roku. Na prvních dvou 
příčkách stanuly podle očekávání te-
nistky TK Agrofert - Lucie Šafářová 

a Petra Kvitová. Pomyslným muž-
ským králem byl tedy třetí Oldřich 
Šorf, jenž byl z  elitní trojice jediný 
osobně přítomný. „Byl jsem z  toho 
mile překvapený. Konkurence je 
v  Prostějově obrovská. Velice mě to 
potěšilo, jsem rád, že se o parašu-
tistech ví, beru to jako pokračování 
tradice. Pravidelně se někdo z  nás 
umísťuje na vyšších příčkách,“ prozra-
dil Oldřich Šorf a dodal: „Porovnávat 
parašutismus například s  tenisem se 
nedá. Dřina je to podobná, ale u nás, 
když se dostanete na určitou úroveň, 
je snadnější se udržovat. Není na nás 
vyvíjen takový enormní tlak, i ta kon-
kurence je tam daleko větší.“    
Právě parašutisté Dukly Prostějov pak 
zvítězili v kategorii Tým roku, když za 
sebe odsunuli tenisový výběr TK Ag-
rofert a basketbalisty Ariete Prostějov. 
„Úspěchy jednotlivců jsou dobré, ale 
týmové vítězství je vždycky nejvý-
še. Vůbec jsem netušil, že bychom 
mohli vyhrát. Dozvěděl jsem se to až 
tady na místě,“ prozradil Oldřich Šorf 
a s úsměvem dodal: „Individuální me-
daile potěší, ale skupinová se slaví!“
V  dalších kategoriích už ale došlo 
k překvapením. Hodně nečekané bylo 
jméno vítěze Talent roku. Mezi plejá-
dou reprezentantů v  nejpopulárněj-
ších sportech, stanul na první příčce 
lukostřelec Michal Hlahůlek. „Mám 
obrovskou radost! Absolutně jsem 
nečekal, že bych mohl být i třeba mezi 
nejlepší trojkou. Rád bych poděkoval 
všem, kteří mě podporují, hlavně kole-
gům z oddílu. I když jsme malý oddíl, 
řekl bych, že dosahujeme velmi dob-
rých výsledků,“ sypal ze sebe rozzářený 
Hlahůlek a doplnil: „Prvenství mě těší 
o to více, že pravidelně vyhrávají bas-
ketbalisti, tenisti a další zástupci maso-
vých sportů. Jako zástupce okrajového 
sportu jsem nesmírně šťastný.“
Vůbec největší výsledkovou bom-
bou pak bylo jméno vítěze kategorie, 
o které rozhodovala veřejnost. Pro 
cenu si na pódium dokráčela půvab-
ná blondýnka Míša Krátká, basketba-
listka TJ OP Prostějov! „Překvapilo 

mě to hodně. Musím ale říci, že pří-
jemně,“ culila se Michaela a dodala: 
„Přiznám se, že jsem o hlasování vě-
děla, ale moc ho nesledovala. Když 
si vzpomenu, kdo to vyhrál přede 
mnou a koho jsem porazila, tak je to 
opravdu skvělý pocit! Nikdy jsem nic 
podobného nevyhrála, je to úplně 
nová situace.“ Sympatická basketba-
listka zvítězila v  hlasování opravdu 
těsným rozdílem. Druhého hokejistu 
Matouše Venkrbce za sebou nechala 
o pouhých osm hlasů! 
Suverénně největších ovací se tradič-
ně dočkali sportovci uvedení do Síně 
slávy. Letos padla volba na dnes už 
legendárního tenistu Jirku Nováka 
a populárního parašutistu Jindřicha 
Vedmocha. „Letos padla volba na 
chlapy v  plné síle. Ono už se hůře 
vybírá, mnoho sportovců už bylo do 
Síně slávy uvedeno, další to dostali 
In memoriam,“ zdůvodňoval volbu 
Pavel Smetana. Dojetí neskrýval Jin-
dra Vedmoch. „Velmi příjemný pocit. 
Beru to jako třešničku na pomyslném 
sportovním dortu. Na prosinco-
vém mistrovství světa v Dubaji jsem 
ukončil kariéru. Udělali jsme tam 
stříbrnou týmovou medaili,“ komen-
toval Vedmoch a dodal: „Se sportem 
ještě nekončím, budu se dále věnovat 
paraglidingu a motorovému létání.“ 
Exkluzivní rozhovor s  Jindřichem 
Vedmochem najdete v  některém 
z příštích vydání Večerníku. 
Vyhlášení ankety Sportovec města 
Prostějova je také kulturně-společen-
skou akcí. Letošnímu večeru domi-
noval zpěvák Stanislav Hložek a svůj 
um předvedl hrou na akordeon Lukáš 
Kravák, žák prostějovské ZuŠ Vladi-
míra Ambrose. Právě prostějovská 
umělecká škola obdržela charitativní 
šek v hodnotě deset tisíc korun. 
Šťastným výhercem z řad hlasující ve-
řejnosti pak byl Roman Krátký, jenž 
se může těšit na desetidenní zahranič-
ní pobyt na ostrově Elba. Cenu mu 
věnovala cestovní kancelář VLHA, 
která byla jedním z partnerů ankety.
Výsledky ankety najdete na straně 24.

VÍTĚZEM MĚSTSKÉ ANKETY
TENISTKA LUCIE ŠAFÁŘOVÁ

Velkým překvapením skončilo 
hlasování o sportovní mediální hvězdu!

PROSTĚJOV Tradiční kategorie bez překvapení. Jedenáctý ročník ankety Sportovec města 
Prostějova je minulostí. V pátečním podvečeru byli vyhlášeni nejlepší sportovci města za rok 2015. 
Podle očekávání zvítězila Lucie Šafářová, která ovládla i krajskou anketu a byla pátá mezi všemi 
sportovci České republiky. Největší bombou bylo ale jméno vítězky kategorie ‚Sportovní hvězda 
prostějovských médií́ , kterou se stala Michaela Krátká, basketbalistka TJ OP Prostějov! 
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Největší ovace sklidila dvojice legend – Jiří Novák (vlevo) a Jindřich Vedmoch.  Foto: Zdeněk Vysloužil
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Překvapivá vítězka hlasovací soutěže 
Michaela Krátká společně se svým 
přítelem.

Novou pěveckou hvězdou se uká-
zal náměstek primátorky Jiří Pospíšil 
(vpravo) v duetu se Standou Hložkem.

Primátorka Alena Rašková (vpravo) 
předala šek Evě Kunčíkové, ředitel-
ce ZUŠ Vladimíra Ambrose.
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Boxeři jsou zase o krok blíž zlatu
Oddíl ocenil Hlaváče a Šerbana, poté rozcupoval Ústí nad Labem

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz Před samotným utkáním ocenil prostějovský klub Miroslava Šerbana i Petra 

Hlaváče, aby pak před jejich zraky triumfoval.  Foto: Jiří Možný

Petr NOVOTNÝ 
– BC DTJ Prostìjov:

„Mělo se jednat o šlágr osmého kola. 
Měl jsem obavy před zápasem z toho, 
že Ústí nad Labem dokáže postavit 
opravdu silný tým. Mají stabilní opory, 
což jsou třeba bratři Agateljanové, kteří 
své kvality prokázali, dále jsem se obá-
val Chládka v pětasedmdesátce a Bar-
tůňka v jednaosmdesátce. Ti ale nepři-
jeli a hosté byli oslabeni, navíc Viktor 
Agateljan neprošel váhou. Mám radost 
z výhry a osvědčil se nám i termín, bu-
deme v něm pokračovat i nadále.“



●● Jak vůbec k přestupu došlo?
„Já chtěl odejít z Brna už po minulé 
sezóně. Zůstal jsem kvůli některým 
lidem ve vedení a ti už tam teď nej-
sou. S novými jsme se neshodli na 
klíčových věcech a smlouvu jsme 
ukončili. Jeden z agentů mi pak shá-
něl nové angažmá. Nakonec se ozval 
trenér Zbyněk Choleva, řekli jsme si 
představy a dohodli se.“
●● Je obtížné naskočit v rozehra-
né sezóně do nového týmu?
„Když to srovnám s Brnem tak 
v Prostějově se hraje týmověji 
a agresivněji. Hráči jsou na vyšší 
úrovni. Do herních systémů se ješ-
tě dostávám. Snadné to není, ale do 

začátku vyřazovací části by to moh-
lo být dobré.“
●● Orli v posledních týdnech ne-
hráli úplně nejlépe. Netrápí vás to 
před rozhodující fází sezóny?
„Prostějov hrál dlouho výborně, teď 
pár zápasů nevyšlo. Tak to chodí, 
když jde něco nahoru, musí to jít 
občas dolů. Myslím, že už jsme si to 
slabší období vybrali a teď už to bude 
zase v pořádku.“
●● Díváte se už v tabulce na své 
případné soupeře pro ligové 
čtvrtfinále?
„Momentálně by pro nás byla zřej-
mě přijatelnější Opava, které se úpl-
ně nedaří. Ale vypadá to na Kolín. 

Ten bude nepříjemný, ale věřím, že 
máme kvalitnější tým a to se ukáže. 

Konec ve čtvrtfinále si nepřipouští-
me, chceme medaili.“

PROSTĚJOV Na začátku roku 
ještě za Brno nastoupil proti 
Prostějovu, o dva měsíce poz-
ději již hájil barvy Ariete v utkání 
s Ostravou. Poslední posilou 
Orlů v sezóně se stal pivot 
Michal Norwa a od té doby sbírá 
minuty v předním celku nejvyš-
ší české soutěže. „Je to příjemná 
změna, hrát o medaili,“ pochva-
luje si nové angažmá pivot.

„Je to jiný tým, než třeba v listopadu. 
Pokud na Kolín opravdu půjdeme, na-
razíme na uvolněného soupeře, který 
si to prostě zkusí a bude hrát uvolněně 
a v klidu. Ve svém středu má kvalitní 
basketbalisty. Třeba Bakič je na naši nej-
vyšší soutěž nadstandardní hráč,“ tvrdí 
asistent Zbyňka Cholevy David Hájek.

Blížícímu se vrcholu sezóny odpovída-
lo například také střídání sestavy Ariete 
v posledním mistrovském zápase proti 
Svitavám. Na palubovku se postupně 
dostávali hráči, kteří v předchozích 
duelech spíše paběrkovali a odehráli 
jen minimum minut. Trenérům ani 
příliš nevadilo, že tým postupně přišel 
o velký náskok a vyhrál o osm bodů. „To 
je přece úplně jedno. Vedli jsme o dva-
cet. Kdy jindy bychom už měli méně 
vytížené kluky poslat na kurt. Potře-
bujeme, aby byli před vyřazovací částí 

v herním rytmu. Nemůžeme mít roze-
hraných pouze šest hráčů. Nás výkon
v poslední čtvrtině nebyl optimální, ale 
jsem přesvědčený, že se nám to právě 
v play- off vrátí,“ věří Hájek.
Do konce základní části celek Ari-
ete hostuje v Opavě, přivítá Kolín, 
jede Na Folimanku a končí doma 

s Brnem. „Zápasy určitě neodchodíme. 
Chceme jít do čtvrtfinále dobře připra-
veni. Na druhou stranu ale nebudeme 
nic lámat přes koleno. Téměř jistě skon-
číme třetí. Prakticky nemůžeme pozici 
ztratit ani vylepšit. Spíše nám půjde 
o naladění formy,“ poznamenal Hájek. 
 (lv)

Pondělí 21. března 2016
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Roseboro a Palyza 
míøí na All-Star Game

Ústí nad Labem (lv) - Po ukončení 
hlasování zveřejnili pořadatelé le-
tošního All-Star Game Kooperativa 
NBL základní pětky obou výběrů. 
V Ústí nad Labem se 28. března 
představí také dva zástupci Ariete 
Prostějov. V sestavě Mladých pušek 
budou rozehrávač Tomáš Vyoral 
(Děčín), křídla Lukáš Palyza (Pro-
stějov), Tomáš Pomikálek (Děčín) 
a podkošoví Ladislav Pecka (Ústí) 
a Brett Roseboro (Prostějov). Výběr 
Mazáků pak tvoří rozehrávač a král 
hlasování Michal Čarnecký (Ústí), 
dále křídla Jiří Welsch (Nymburk), 
Luboš Stria (Děčín) a podkošoví 
muži Radek Nečas (Pardubice) 
a Jakub Houška (Děčín).
Zajímavé jsou výsledky hlasování 
bez ohledu na to, ve kterých pětkách 
měli hráči figurovat. Palyza v absolut-
ních číslech dostal třetí největší počet 
hlasů od fanoušků. Kromě Čarnec-
kého jej přeskočil pouze Jiří Welsch. 
Do první dvacítky se ještě dostal de-
sátý Roman Marko, jedenáctý Pavel 
Slezák a dvanáctý Roseboro. Palyza 
přitom obdržel 13,51 procenta všech 
hlasů na svém postu, a i tím se po-
tvrdilo, že patří mezi největší opory 
Orlů v probíhající sezóně.

Po palubovce budou 
dupat Medvìdi z Kolína

Prostějov (lv) - Téměř dvaceti-
bodovou porážku ze třetí čtvrtiny 
a hlavně čtvrtfinálové vyřazení 
v pohárové soutěži se pokusí Kolínu 
oplatit prostějovští basketbalisté ve 
42. kole Kooperativa NBL. Pro oba 
soupeře to současně bude zřejmě 
generálka na vzájemné souboje ve 
vyřazovacím čtvrtfinále.
„Chceme vyhrát a ukázat Kolínu, že 
v play – off u nás vyhrávat nebude. 
Nechceme dopustit, aby měli jeho 
hráči pocit, že v Prostějově mají naději 
uspět. Snadné to však rozhodně ne-
bude. Třeba Skinner je hráč, který má 
v sobě obrovskou energii a umí ji na 
hřišti prodat. Vůbec bych se nedivil, 
kdyby mu dávali prášky proti hyper-
aktivitě," vypíchl s úsměvem jednu 
s kolínských opor prostějovský asis-
tent David Hájek.
Utkání se hraje v hale Sportcentra 
DDM v sobotu od 17 hodin a pro 
Orly to bude předposlední domácí 
vystoupení před začátkem vyřazo-
vací části probíhajícího ročníku Ko-
operativa NBL

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Už pouze čtyři zápasy čekají na prostějovské bas-

ketbalisty v základní části Kooperativa NBL. Obhájce ligového 

bronzu už bude v těchto duelech především ladit formu na play 

- off. Klíčové bude hned čtvrtfinále, v němž Orly s největší prav-

děpodobností bude čekat Kolín. Výběr, který vzbuzuje respekt 

i obavy. Svěřenci kouče Predraga Benáčka mají v posledních 

měsících velmi dobrou formu. Postoupili do finálového turnaje 

Českého poháru a i v lize se budou snažit překvapit.

         LUKÁŠ PALYZA
Dvaačtyřicet bodů do své střelecké tabulky 
nastřádal v posledních dvou ligových zápa-
sech Lukáš Palyza. V Jindřichově Hradci 
táhl ofenzivu Orlů osmadvaceti body 
a byl klíčovým mužem prostějovské se-
stavy na cestě za vydřeným úspěchem. 
Šest trojek a sedm doskoků vyšperkovaly 
povedený výkon. Křídlu Ariete se dařilo 
také proti Turům. V důležitých pasážích 
neváhal zvednout i těžkou střelu a i díky 
čtrnácti bodům byl opět důležitým článkem 
Cholevova výběru.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal42

OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Po třech porážkách jsme nebyli v optimální pohodě. Naštěstí při-
šly zápasy proti týmům z dolní poloviny tabulky a ty byly vítězné. 
V této fázi soutěže je důležité vyhrávat a to se podařilo. Snad to 
týmu dodá sebevědomí do klíčových týdnů celého mistrovského 
ročníku. Na druhou stranu nejde přehlédnout, že výkony nebyly 
nijak nadprůměrné. Před play-off se musíme zlepšit, taková hra by 
na medaili nestačila a my placku chceme.“
 Ivan POSPÍŠIL,
 předseda Ariete Prostějov

www.vecernikpv.cz
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David HÁJEK - asistent Ariete Prostějov:
„Úvod byl z naší strany vlažnější, druhá a třetí čtvrtina už byla mnohem 
lepší. Ta poslední nebyla bůhvíjaká, naštěstí jsme ale náskok měli dosta-
tečný. Jsme určitě spokojeni s výsledkem, s hrou tak půl na půl. Určitě 
nejsme spokojeni s tím, co se stalo Radovanu Kouřilovi. Sice je nás dosta-
tek, ale s ním by to bylo určitě lepší. Uvidíme, jak dlouho bude chybět. To 
ukáže lékařské vyšetření.“

Stanislav PETR - Bohemilk Tuři Svitavy:
„Podle rozdílu ve skóre to vypadá, že to byl vyrovnaný zápas, ale domácí 
byli jasně lepší. Po vlažnějším začátku přitáhli v obraně a nám to dělalo pro-
blémy. Je to způsobeno tím, že naše rotace je malá, rozehrávač je jen jeden, 
a když se na něm vystřídají dva tři obránci, je utavený a hra už není taková, 
jaká by měla být. Jsem rád, že jsme se domácím vyrovnali v trojkové střelbě, 
ve které doma kralují.“

Před nejdůležitější částí sezóny, budou Orli tmelit partu.  Foto: Zdeněk Vysloužil

JINDŘICHŮV HRADEC Sérii 
porážek po třech zápasech ukončili 
basketbalisté Prostějova. V Jindři-
chově Hradci sice nepodali oslnivý 
výkon a měli pomalejší rozjezd, 
během střetnutí ale potvrdili větší 
kvalitu kádru a zvítězili 87:77. Své-
ho soupeře v tabulce Kooperativa 
NBL tímto výsledkem poslali na 
poslední místo.
Úvodní minuty ale vůbec neodpo-
vídaly umístění soupeřů v tabul-

ce. Domácí Lvi vstoupili nabuzení 
a dokázali potrestat velký počet pros-
tějovských ztrát. Do náporu je poslal 
čtyřmi body Vošlajer a během něko-
lika minut Orlům odskočili na rozdíl 
dvanácti bodů - 25:13. Závěr periody 
už se nesl ve znamení zlepšené hry se-
stavy Ariete. Pět bodů v řadě zmírnilo 
hostující ztrátu na 18:25.
Ve druhé části se rozehrál Kouřil, 
který v celém zápase rozdal pět asi-
stencí a získal osm míčů. Jeho při-
hrávky dokázali spoluhráči zužitko-
vat a po Dokoupilově trojce se Orli 
konečně dostali do vedení. K němu 
přispěly výrazně také chyby ame-
rických hráčů v sestavě Jindřichova 
Hradce. Devět ztrát znamenalo klí-

čový obrat ve výsledku a po dvaceti 
minutách vedl Prostějov 43:36.
Během pauzy Jihočeši opět nabrali 
síly a dokázali svoji ztrátu téměř srov-
nat. Do vedení se ale už nedostali. 
V několika případech je o naději na 
výsledkový obrat obral Palyza. Nej-
lepší střelec Hanáků v tomto zápase 
dal osmadvacet bodů a patřil k ta-
hounům týmu. Jeho body znamenaly 
dvouciferné vedení po třiceti minu-
tách - 68:56.
O zdramatizování výsledku se v závě-
rečné pasáži staral domácí rozehrávač 
Lamar. Třicetibodový střelec promě-
nil většinu svých úspěšných pokusů 
v poslední čtvrtině, ale ani jeho snaha 
nebyla Lvům nic platná.  (lv)

David MUSIL - Jindřichův Hradec:
„Prostějov nepředvedl nijak excelentní výkon, ale vítězství uhrál, i když 
nebylo jednoznačné. Srazila nás druhá čtvrtina, kdy jsme se dopustili de-
víti ztrát. Soupeř šel přes nás a druhý poločas si zkušeně pohlídal. Nešla 
nám střelba ze střední vzdálenosti, nejsem schopní trefit trojky. Navíc 
jsme nechávali soupeři hodně volného prostoru pod vlastním košem. Ně-
které chyby byly z našeho pohledu opravdu hloupé.“

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Jsme rádi, že jsme si zase v šatně zakřičeli po výhře, potřebovali jsme to. 
Výhra se nerodila lehce, hlavně vstup do zápasu a první čtvrtina se nám 
nepovedla. Inkasovali jsme z protiútoku, zpod koše. Naštěstí jsme se chytli 
ve druhé čtvrtině, kde nám něco spadlo z dálky, a pomohli jsme si dobrou 
obranou. Radovan Kouřil získal několikrát míč, šli jsme do protiútoku 
a začali si věřit. V tom duchu jsme pokračovali celý zápas.“
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Černou sérii neúspěchů zastavili Palyza s Kouřilem

PROSTĚJOV Tuři ze Svitav bo-
jující s Ostravou o účast v elitní 
osmičce se v Prostějově snažili, ve 
čtyřicátém kole ligy přesto prohrá-
li 75:83. Hostům citelně scházel 
jeden ze střeleckých lídrů Nic-
chaeus Doaks, kterého do utkání 
nepustily bolavé zuby. Hanáci za-
psali šestadvacátý úspěch v sezóně 
a téměř jistě si zajistili třetí místo 
v tabulce po základní části Koope-
rativa NBL. Radost z úspěchu jim 

kazilo zranění Radovana Kouřila, 
který musel odstoupit kvůli pod-
vrknutému kotníku.
První minuty se nesly v duchu volněj-
šího začátku basketbalistů Ariete. Tuři 
se dostali do vedení 17:9, pak ale přišly 
pohledné akce Orlů. Od druhé části 
periody zvýšili obrátky. O zakončení se 
staral v těchto momentech především 
Roseboro. Domácí hráči navíc přitlači-
li pod vlastním košem a ještě do první-
ho klaksonu otočili skóre a po úvodní 
čtvrtině již vedli v poměru 20:17.
Svitavští se nechtěli vzdát a snažili 
se o odpověď. Činil se především 
křídelník Bruinsma. Ten se vrátil do 
sestavy po třízápasové pauze a za-
znamenal devatenáct bodů a třináct 

doskoků. S jeho pomocí se drželi 
Tuři na dostřel a v poločase ztráceli 
pouze pět bodů - 45:40.
Další nápor si svěřenci Zbyňka Cho-
levy schovali na úvod třetí desetimi-
nutovky. Smrští trojek odskočili až 
na 62:42, pak ale zvolnili. Deset mi-
nut před koncem přesto vedli 70:59 
a zdálo se, že nebudou mít větší pro-
blémy.
Koncovka přesto nabídla zajímavou 
zápletku. Hostující sestava po několika 
přesných pokusem Jonese stáhla svoji 
ztrátu až na pět bodů dvě minuty před 
koncem. Vzápětí ale Svitavy nepromě-
nily tři útoky v řadě a po technické chy-
bě Teplého ve 40. minutě definitivně 
zápas ztratily.  (lv)
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Tuři přišli o naději na začátku druhého poločasu

„Příjemná změna, hrát o medaili,“ usmívá se Norwa

ORLI BUDOU V ZÁVĚRU ZÁKLADNÍ ČÁSTI
LADIT FORMU
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BRNO, PROSTĚJOV Velice nepří-
jemně se začíná rozrůstat marodka 
prostějovských házenkářů. K dlou-
hodobě zraněným osobám se před 
víkendem přidala další jména a kouč 
Svatopluk Ordelt se tak nově musel 
obejít bez Michala Jury a Kristiána 
Bokůvky. To však nebylo vše, k dů-
ležitému záchranářskému souboji 
Olomouce v první lize pustil kanoný-
ra Kosinu a během samotného duelu 
s Maloměřicemi ještě ztratil duo Vasy-
liev, Procházka. A aby to nebylo málo, 
ani výsledek nebyl potěšitelný.

„Teď naštěstí máme volno a další 
zápas hrajeme až za dva týdny proti 
Juliánovu, tak se mohou kluci trochu 
zotavit, ale věřil jsem, že jaro bude 
z tohoto pohledu klidnější a že jsme si 
vše vybrali již na podzim,“ kroutil hla-
vou trénující předseda oddílu a stále 
ještě občasný hráč Svatopluk Ordelt.
Největší sobotní ztrátou pro něj bylo 
vyřazení ze hry Anatolyie Vasylieva, 
jehož musela s vykloubeným rame-
nem odvézt záchranka do nemocni-
ce. „Stalo se to kolem dvacáté minuty 
a hodně nás to položilo. Tolja hrál 
křídlo, ale bránil na středu a společně 
s Kozlovským a Mikulkou byli per-
fektní. Hodně nám chyběl, a než jsme 
tomu přizpůsobili styl hry, soupeři 
se podařilo skóre otočit,“ popisoval 
Ordelt.

Samotný úvod duelu totiž vyšel jeho 
celku velice dobře. Ještě v sedmnácté 
minutě vedl jeho tým 8:5 a na cizím 
hřišti tak soupeři dovolil velice málo 
branek. Jenže následující desetiminu-
tovku zvládly Maloměřice v poměru 
9:1 a situace se obrátila.
„Začaly nám problémy a museli jsme 
neustále dotahovat. O přestávce jsme si 
řekli, co chceme hrát, opět se nám zlep-
šila obrana a dotáhli jsme se. Bylo to tak 
vyrovnané až do samotného závěru, kdy 
jsme snížili na 25:26 a 26:27,“ poukázal.
Závěr však lépe zvládly Maloměřice, 
které proměnily téměř vše a utekly 
až na pět branek. „Udělali jsme dvě 
technické chyby, nedali jsme trhák 
a soupeř trestal. Kluci ale odehráli 
dobrý zápas, snažili se, bojovali až do 
konce a nic nevypustili, chyběly nám 

síly i štěstí. Byli jsme sice dobří, ale 
soupeř lepší,“ hodnotil Ordelt, jenž 
navíc po změně stran přišel i o Pro-
cházku, jenž si poranil kotník.
Ofenzivu vzal na svá bedra zejmé-
na Jiří Kozlovský, bez svého parťáka 
na pozici ostré spojky Kosiny zatížil 
konto soupeře hned osmnácti góly. 
Postaral se tak o dvě třetiny prostě-
jovských branek, potřeboval na ně 
navíc jen čtyřiadvacet pokusů a za-
znamenal tedy hned tříčtvrtinovou 
úspěšnost. „Měl výborný den a jeho 
produktivita byla perfektní. Zpočát-
ku na něj soupeř nehrál osobku, ale 
i pak se dokázal prosadit. Jen mě mrzí, 
že se trochu víc neprosazovali ostatní, 
třeba jako před týdnem proti Kuřimi,“ 
zmínil Svatopluk Ordelt, jenž se nyní 
těší na velikonoční přestávku.  (jim)
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JULIÁNOV Další nepovedené 
venkovní představení. Házenkáři 
Kostelce opět potvrdili, že jsou 
na cizích palubovkách jen stínem 
mužstva, které na Hané válcuje 
většinu soupeřů. Přestože v  Juli-
ánově hostům vyšel začátek a po 
čtvrt hodině vedli, nakonec ztra-
tili poločas rozdílem čtyř branek. 
V  obdobném duchu proběhla 
i druhá půle a po závěrečném 

hvizdu odcházeli hosté s  dvou-
brankovým mankem – 27:29. 
„Začali jsme poměrně dobře. Dr-
želi jsme jednogólový náskok, ale 
šňůrou čtyř branek soupeř otočil na 
– 11:8,“ líčil zlomový obrat Jiří Gre-
pl, trenér hostujícího týmu. 
Kosteleckým se nedařilo kombinač-
ně, ztráceli vlastními chybami míče 
a posadili Juliánov do sedla. Půle tak 
skončila poměrem – 15:11 a domácí 
mohli být v relativním klidu. 
„Moc pozitivního jsem na našem 
výkonu nenašel. Technické chyby, 
nepřipravená střelba, málo jsme bě-
hali,“ krčil rameny Jiří Grepl. 
S  čtyřgólovým polštářem vběhli do-

mácí aktivněji i do druhé poloviny 
a svůj náskok ještě navýšili. „Odskoči-
li nám na 17:11, ale podařilo se nám 
dotáhnout na jeden gól – 17:16. Ná-
sledně se delší úsek skóre tahalo na 
jednu i na druhou stranu. Ještě deset 
minut před koncem jsme drželi remí-
zu - 21:21,“ líčil Grepl a dodal: „Pak ale 
prásk, a soupeř dal tři branky v  řadě, 
zanedlouho další a bylo hotovo.“
S celkovým výkonem pak nebyl ná-
ročný kouč spokojený. „Postrádal 
jsem větší tah našich spojek. Střelec-
ky se nám s výjimkou Honzy Smé-
kala moc nedařilo. Hráli jsme na můj 
vkus strašně pomalu, řekl bych až 
profesorsky. Měl jsem pocit, jakoby 

si někteří kluci mysleli, že jim body 
spadnou samy do klína,“ konstatoval 
Jiří Grepl a dodal: „Juliánov nehrál 
nic zvláštního, ale my jsme se jim bo-
hužel přizpůsobili.“
Situace v tabulce je tak stále obrov-
sky vyrovnaná. „Na některé výsled-
ky opravdu hledím se spadenou 
bradou. Vyhrávají týmy, od kterých 
bych to nečekal…,“ kroutí hlavou 
Grepl a je mu jasné, že další zápas 
bude opět existenční. „Čeká nás po 
velikonoční pauze. Přijede k  nám 
Telnice a nezbývá nám nic jiného 
než vyhrát.“ 
Utkání se hraje v neděli 3. dubna od 
10:30 hodin.    (zv)
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PROSTĚJOV Uspořádání pre-
miérového basketbalového plesu 
hráčkám TJ OP Prostějov nijak 
neubralo na síle. Jen pár hodin 
po návratu domů totiž nastoupily 
k duelu posledního kola finálové 
skupiny druhé ligy proti Ústí nad 
Labem a lídra tabulky s právem 
postupu do vyšší soutěže dokáza-
ly porazit. Samotné utkání se sice 
nedohrálo, avšak kvůli nízkému 
počtu hráček soupeře, který při-
jel jen v pěti, a brzy musela jedna 
ze zbývajících dívek pro zranění 
odstoupit. Torzo čítající čtyři děv-
čata dokončilo poločas a brzy po 
zahájení třetí čtvrtiny se nechalo 
vyfaulovat, takže rozhodčí museli 
střetnutí předčasně ukončit.
„Vzhledem k tomu, že jsme měli ně-
jaké informace, tak jsme tušili, co se 
na hřišti bude dít. Asi by to nestálo 
za nějaké publikování, věděli dopře-
du, co chtějí udělat. Je to vítězství, 
které moc netěší, ale máme to za se-
bou a ukončili jsme letošní sezónu,“ 
mísily se pocity v hlavním trenérovi 
domácích Pavlu Švécarovi.
Samotný vstup do zápasu vyšel lépe 
soupeřkám, které se po prvních de-
seti minutách ujaly čtyřbodového 

vedení. Ještě do poločasu se ovšem 
skóre rapidně změnilo, když přístup 
Slunety začal z duelu dělat malou 
frašku. Prostějovské vedení tak proti 
nekompletnímu soupeři začalo zbě-
sile narůstat, když ústecké basketba-
listky nevstřelily za druhou čtvrtinu 
ani deset bodů.
No a krátce po startu druhé půle 
bylo vymalováno, taktika přinesla 
soupeři konec trápení. V tu chví-
li vedly Prostějovanky o osmnáct 
bodů, neboť platil stav 47:29.
„Včera ztratily tři hráčky a nastoupily 
v pěti, ale i jedna z nich měla nějaký 
problém a brzy ji odvolali, takže hrá-
ly půlku zápasu ve čtyřech a vymys-
leli metodu, jak to ukončit,“ smutně 
konstatoval Švécar.
Jeho hráčkám tak nijak neublížil ani 
sobotní ples, s náročným progra-
mem se vypořádaly velice dobře. 
„Bylo to těžké, ale děvčata to zvlád-
la a nikdo se nezranil, takže dopadl 
úspěšně ples i dnešní utkání,“ přece 
jen se zkušený trenér usmíval.
A radost mu udělalo i sobotní odpo-
lední střetnutí. V něm sice tahal za 
delší konec soupeř z Aritmy Praha, ale 
dva body si připsal až po velkém boji. 
Po první čtvrtině totiž vedl o pár bodů 

Prostějov, po půli to bylo jen o bod pro 
celek z Prahy a také v poslední čtvrtině 
se to tahalo. V konečném zúčtování 
druhý celek tabulky slavil po závěreč-
ném klaksonu výhru o tři body.
„Tento zápas měl daleko vyšší úro-
veň, Aritma Praha ještě hrála o šan-
ci na postup. Snahou bylo vyhrát, 
utkání bylo vyrovnané po celý zápas 
a rozhodla koncovka, v níž jsme 
nedokázali zápas překlopit. Dostali 
jsme se na kontakt, ale skončilo to 
o tři body v náš neprospěch,“ hodno-
til lodivod TJ OP.
A pochvaloval si nejen vyprazdňující 
se marodku, ale i tu skutečnost, že jeho 
výběr dokázal konkurovat špičce dru-
hé ligy. „Určitě můžeme být spokojeni. 
Naše hra byla oživena tím, že se nám 
vrátily dlouhodobě zraněné hráčky 
Míša Krátká a Renata Fialová, takže 
jsme byli schopni i s těmi nejlepšími 
hrát vyrovnanou partii. To ukazuje, že 
příští rok bychom neměli mít problém 
ani ve finálové skupině a mohli by-
chom hrát i o postupové místo,“ těší se 
již nyní na ročník 2016/2017.
Pro většinu hráček ovšem sezóna 
ještě nekončí. S výjimkou Marti-
ny Kalábové a Ivany Melkové totiž 
všechny patří věkem ještě do mlá-

dežnické kategorie a budou se snažit 
o záchranu příslušnosti v nejvyšší 
juniorské soutěži.
„Nějaké zakončení sezóny tak ještě 
neplánujeme, to jsme splnili na ple-
se. V juniorkách už trošku máme 
problém, a pokud se nestane zázrak 
a nevyhrajeme zbytek utkání, tak 
budeme muset jít do baráže a tam 
extraligu zachránit,“ uvědomuje si 
Pavel Švécar.  (jim)

TJ OP Prostìjov
Aritma Praha

65:68
(17:12, 17:23, 12:23, 19:10)

Sestava a body Prostějova: T. Fr-
galová 14, Kalábová 6, Švécarová 7, 
Semjonová 13, Krátká 15, Fialová 
6, Melková 4. Trenéři: Pavel Švécar 
a Željko Živkovič.

TJ OP Prostìjov
BK Sluneta Ústí nad Labem
nedohráno za stavu 47:29

(9:13, 25:9, 13:7)

Sestava a body Prostějova: T. Fr-
galová 5, Kalábová 5, Švécarová 8, 
Semjonová 11, Krátká, Fialová 11, 
Melková 7. Trenéři: Pavel Švécar 
a Željko Živkovič.

Basketbalistky TJ OP se rozloučily vítězstvím
Mladé hráčky zdolaly celkového vítěze a příští rok chtějí hrát o postup

Ostatní výsledky 7. a 8. kola nadstavby:
Tišnov „B“ – Liberec nehlášeno, Nymburk „B“ – Brandýs 59:64, Příbor – Ústí nad Labem 
54:37, Nymburk „B“ – Liberec 44:82, Tišnov „B“ – Brandýs 75:65, Příbor – Aritma Praha 
69:81.

Tabulka finálové skupiny 2. ligy žen:
1. BK Sluneta Ústí n. L. 14 11 3 867:717 25
2. Aritma Praha 14 10 4 1061:928 24
3. TJ Lokomotiva Liberec I 13 10 3 967:736 23
4. Basketball Nymburk „B“ 14 6 8 886:899 20
5. BK Handicap Tišnov „B“ 13 7 6 839:916 20
6. TJ OP Prostějov 14 4 10 844:965 18
7. BK Brandýs nad Labem 14 4 10 871:1020 18
8. BK Příbor 14 3 11 878:1032 17

Soupeřkám z Ústí nad Labem se prostějovské košíkářky ubránily a mohly slavit 
vítěznou rozlučku.  Foto: Jiří Možný

Prostějov přišel o body i o Tolju

Kostelci chyběl větší DRAJV!

INDIAN WELLS, PROSTĚJOV 
Po drobných výpadcích na 
předchozích turnajích na sebe 
v Indian Wells opět výrazně upo-
zornila tenistka Karolína Plíšková. 
Na prestižním podniku, kterému 
se říká pátý grandslam ve dvouhře, 
postoupila až do semifinále, 
přidala i účast ve finále čtyřhry. 
Získané body opět přiblíží hráčku 
prostějovského TK Agrofert k elit-
ní světové desítce, v níž již před pár 
měsíci byla.
„Udělám vše, abych se tam zase vráti-
la. Ale samozřejmě bych tam chtěla 
chvíli zůstat, nejen na pár týdnů. 
A pak se pokusím probít i do první 
pětky," prohlásila po úspěšném tur-
naji Plíšková, která například vyřadila 
Ivanovičovou a ztroskotala až ve třech 

setech na Bělorusce Azarenkové. 
„Škoda první sady, kdy jsem měla 
dva setboly. Mohlo to dopadnout 
opačně,“ řekla tenistka.
Mezi nejlepších osm postoupila Petra 
Kvitová. Po několika třísetových bit-
vách už jí proti Agnieszce Radwaňské 
došly síly. „I tak to byl docela slušný 
turnaj. Čtvrtfinále beru,“ pozname-
nala Kvitová. O kolo dříve skončila 
Barbora Strýcová, která musela vzdát 
zápas s Rumunkou Halepovou.
Tomáš Berdych přešel do osmifinále 
po výhře nad Chorvatem Čoričem, 
následně prohrál těsný duel 
s kanadským bombarďákem Mi-
losem Raonicem. „Bylo to o kousek. 
Neproměnil jsem své šance. Výkon 
však nebyl špatný,“ řekl Berdych. 
 (lv)

Karolína Plíšková zahájila
další útok na Top Ten

PRAHA, PROSTĚJOV Vý-
jimečný zážitek slibuje ob-
sazení druhého ročníku ten-
isového turnaje J&T Banka 
Prague Open, který se bude hrát 
v Praze od 25. do 30. dubna. 
Vedle Karolíny Plíškové, Lu-
cie Šafářové a Barbory Strýcové 
budou v turnajovém pavouku 
špičkové tenistky z ciziny. Mezi 
přihlášenými nechybí například 
Roberta Vinciová, Samantha 
Stosurová, nebo Dominika Cib-
ulková.

Na turnaj v Praze byly samé 
výborné ohlasy, to nám pomohlo. 
Bude to skvělý turnaj a máme 
obrovskou radost, že o start pro-
jevily zájem tak kvalitní tenistky. 
Finalistka posledního US Open, 
vítězka Roland Garros nebo fi-
nalistka z Austrálie. Co bychom 
si více mohli přát," těší pohled na 
startovní listinu ředitelku turnaje 
Petru Černoškovou.
Ve Stromovce se bude na co dí-
vat od prvního hracího dne. 
Pořadatelé mají připravené 

volné karty pro domácí naděje, 
v soutěži se představí také řada 
talentovaných hráček ze zahraničí. 
Z nastupující generace má přijet 
světová čtyřicítka Jelena Ostapen-
ková, která hrála jako starší žákyně 
za Spartu. Osmnáctiletá Lotyška 
nedávno porazila v Dauhá i Pe-
tru Kvitovou a došla až do finále. 
Představit by se měla také talen-
tovaná Ruska Darja Kasatkinová, 
která letos zdolala Američanku 
Venus Williamsovou. „Na všech 
kurtech budou probíhat zajímavé 

duely. A vzhledem k tomu, že se 
hraje na antuce, nejsou vyloučena 
velká překvapení. Čeká nás úžasný 
týden. Věřím, že ve Stromovce 
bude opět plno a fanoušci budou 
především naše hráčky podporo-
vat," dodala Černošková.
Kvalitu turnaje potvrzuje 
skutečnost, že zatím nemá start 
v hlavní části jistou třeba vítězka 
French Open Italka Francesca 
Schiavoneová nebo loňská final-
istka pražského podniku Lucie 
Hradecká.  (lv)

J&T Banka Prague Open: české hvězdy proti světovým

ŠUMPERK, PROSTĚJOV S bi-
lancí pěti výher, jedné remízy 
a jedné porážky se vrátili mlá-
dežníci 1.SK Prostějov z turnaje 
v Šumperku. V tělocvičně na seve-
ru Moravy se dařilo zejména Mi-
chalu Burgetovi, jenž se postaral 
o dva hattricky a nasázel celkem 
deset branek, i díky jeho velké-
mu apetitu obsadil výběr ročníku 
2005 třetí místo za stoprocentní 

Bystrcí a o skóre za jedním z dua 
domácích družstev.
„První zápas jsme vůbec nezvládli. 
A to jak herně, tak neproměněním šan-
cí. V dalších zápasech se kluci hodně 
zlepšili, dařilo se jim přehrávat soupeře 
a proměňovat šance. S předvedenou 
hrou jsme celkem spokojeni a klukům 
děkujeme za bojovnost a účast,“ ohléd-
li se za vystoupením trenéři Radek Ne-
svadba a Ivo Rek. (jim)

Burget vystřílel „eskáčku“ bronz



Dominantní tažení prostějovské-
ho volejbalu odstartovalo v létě 
2007 tím, že vedení ambiciózního 
oddílu z Hané postavilo papírově 
nejsilnější družstvo v tuzemských 
podmínkách a hned skočilo do čela 
extraligy. Ani Český pohár přitom 
nezůstal stranou počínající nadvlády 
movitého nováčka. V úvodním kole 
tenkrát jednoznačně smetl dost kva-
litní Přerov, načež zvládl i čtvrtfinále 
s KP Brno, byť po domácím vítěz-
ství 3:0 utrpěl v odvetě porážku 2:3. 

Považte, že až dosud šlo o jedinou 
dílčí prohru vékáčka v národním 
poháru, neboť od té chvíle následo-
valy do současnosti jen samé výhry! 
A je pikantní, že tehdejší pokoření 
výběru trenérky Táni Krempaské 
měly na svědomí svěřenky Miro-
slava Čady, momentálně už osm let 
kouče našeho týmu. 
„Matně si na to utkání pamatuju. 
Prostějovu stačilo k postupu získat 
set, což docela bezpečně dokázal, 
vzápětí zvýšil na 2:0. Jenže pak se 
nám povedlo výsledek otočit a urči-
tě jsme z toho měli radost, i když to 
vlastně nic neřešilo. Skalp VK však 
měl už před těmi lety svou cenu,“ za-
vzpomínal s úsměvem Čada.
S ohledem na výše zmíněná fakta je 
nasnadě, že hned premiérový ročník 

2007/2008 skončil pro prostějovský 
ansámbl zvedáním trofeje nad hlavy. 
V semifinále nedostala příliš mož-
ností na odpor Olomouc a ve finále 
na vlastním hřišti haly Sportcentra 
DDM byl jasně přehrán Olymp Pra-
ha. „Byl to náš první triumf a hned 
takhle brzy od okamžiku, co jsme 
vstoupili na vrcholnou scénu. Sice 
se jednalo z pohledu široké veřej-
nosti pouze o splnění role favorita, 
ale my jsme své premiérové soutěžní 
vítězství vnímali jako velký úspěch 
a měli z něj pochopitelně obrovskou 
radost,“ ponořil se do vzpomínek 
také sportovní manažer Agelek Pe-
ter Goga.

S novým realizaèním
 týmem bez poskvrnky

Zatímco pohárový grál Solange So-
ares a spol. hned na úvodní pokus 
dobyly, v extraligovém play off přišel 
krach a neuspokojivé čtvrté místo. 
Po něm došlo k zemětřesení v reali-
začním týmu, do jehož čela se jako 
hlavní lodivod postavil právě Mi-
roslav Čada. A od té doby hanácký 
oddíl vítězí nejen v každém novém 
ročníku Českého poháru, ale také 
ve všech jednotlivých střetnutích 
bez jediného dalšího zaváhání v po-
době dílčí porážky. Čtyřikrát během 
konkrétní pohárové sezóny dokonce 
nebyl ztracen ani set! 
Na jednu stranu to sice může vypa-
dat jednoduše, když pokaždé stači-
lo zvládnout „pouze“ pět duelů (2x 
čtvrtfinále, 2x semifinále, 1x finá-
le). Na stranu druhou je však nutné 
zohlednit skutečnost, že vždycky 
šlo o jednorázové vyřazovací bitvy 
s tím větším psychickým tlakem
a navíc často proti nejlepším sou-
peřům v rámci republiky.

„První sezónu jsme měli takovou 
rozjížděcí, ale od roku 2008 je náš 
status v rámci českých soutěží jasně 
daný: opakovaně plníme roli vyso-
ce favorizovaného celku. Z tohoto 
pohledu je devět triumfů v domá-
cím poháru za sebou pouhým na-
plněním papírových předpokladů 
a dosažením povinnosti. Ovšem po-
kud vezmeme v potaz, že i největší 
favorité zpravidla občas klopýtnou, 
a tuhle okolnost vztáhneme na naši 
souhrnnou úspěšnost v Českém po-
háru za všechny uplynulé roky, mu-
síme si své suverenity opravdu vážit,“ 
zdůraznil předseda správní rady VK 
Petr Chytil.

Kdo má všech devìt 
trofejí z ÈP?trofejí z ÈP?

Zápasová bilance prostějovských 
volejbalistek v rozebírané soutěži 
dosáhla za všech devět let vynika-
jícího poměru třiačtyřiceti výher 
a jediné prohry při impozantním 
skóre sad 131:13! A v prostějov-
ském klubu je přitom několik 
jedinců, kteří trofej zvedli nad 
hlavu úplně pokaždé. Jsou jimi 
z hráčského kádru Solange Soares, 
z realizačního týmu lékař Pavel 
Navrátil a masér Jan Müller, z od-
dílového vedení pak šéf Petr Chytil 
a sportovní manažer Peter Goga. 
Kormidelníci Miroslav Čada s Lu-
bomírem Petrášem mají o jeden 
zářez méně, z dalších plejerek, které 
se v kolektivu průběžně točily, už žád-
ná nedosáhla na víc než čtyři poháro-
vé piedestaly.
„Velmi si cením toho, že jsem moh-
la být u veškerých úspěchů Prostě-
jova v jeho necelých deseti letech 
existence a svým dílem přispět 
k jejich vybojování. Je pravda, že 
v současném sportu není tak dlouhá 
oddílová věrnost příliš běžná a hráči 
většinou kluby častěji mění. Já jsem 
však nikdy neměla důvod odcházet 
jinam, naopak skvělé fungování VK ze 
všech hledisek i příjemné zdejší pro-
středí mě tu držely celou dobu až do-
teď. Za dosažené výsledky určitě vdě-
číme především každodenní poctivé 
práci a věřím, že s podobným přístu-
pem můžeme v úspěšném tažení nadá-
le pokračovat,“ řekla kapitánka Soares, 
jíž nikdo neřekne jinak než Soli.
Momentálně se řeší, jakou cestou se 
VK AGEL Prostějov vydá od příští-
ho ročníku. Zda zachová stávající 
finanční rozpočet a tím hodně silný 
kádr i účast v evropské Champions 
League, nebo ekonomické výdaje 
podstatně sníží a zvolí ekonomic-
ky skromnější chod. Od toho se 
následně bude odvíjet, jestli vůbec 
a případně jak hladce národní he-
gemon českého ženského volejbalu 
dobude jubilejní pohárovou kótu 
číslo deset.

Pondělí 21. března 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma
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Agelky a ČP: devět pokusů = devět triumfů!
POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

PROSTĚJOV Počínání žen VK 
AGEL v Českém poháru nemá 
mezi všemi ostatními kolek-
tivními sporty na území naší 
země obdoby. Je totiž z histo-
rického hlediska bezezbytku 
úspěšné, když prostějovské 
volejbalistky tuto soutěž vy-
hrály zatím pokaždé, co do ní 
během devíti let klubové exis-
tence nastoupily! To v novo-
dobých dějinách sportovního 
dění České republiky nedo-
kázal bez jediného klopýtnutí 
nikdo jiný.
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Volejbalistky Prostějova drží unikátní bilanci stoprocentní úspěšnosti 

Pøehled všech utkání volejbalistek
 VK AGEL v Èeském poháru žen

ROÈNÍK 2007/08
1. kolo
Prostějov – Přerov 3:0 (13, 17, 18).
Čtvrtfinále
Prostějov – KP Brno 3:0 (17, 18, 22) a 
KP Brno – Prostějov 3:2 (-19, -20, 18, 
21, 12).
Semifinále
Prostějov – Olomouc 3:0 (22, 14, 25) 
a Olomouc – Prostějov 1:3 (-16, 23, 
-20, -21).

Finále
Prostějov – Olymp Praha 3:0 (20, 
15, 13).

ROÈNÍK 2008/09
Čtvrtfinále
Prostějov – Ostrava 3:0 (16, 30, 15) a 
Ostrava – Prostějov 0:3 (-21, -15, -19).
Semifinále
Prostějov – KP Brno 3:0 (23, 13, 19) a 
KP Brno – Prostějov 0:3 (-20, -20, -24).

Finále
Prostějov – Olomouc 3:0 (19, 14, 15).

ROÈNÍK 2009/10
Čtvrtfinále
Prostějov – Liberec 3:0 (15, 12, 13) a 
Prostějov – Liberec 3:0 (9, 10, 17).
Semifinále
Prostějov – Olymp Praha 3:0 (11, 17, 
19) a Olymp Praha – Prostějov 0:3 
(-26, -15, -11).

Finále
Prostějov – KP Brno 3:2 (-19, 22, 19, 
-20, 9).

ROÈNÍK 2010/11
Semifinále
Prostějov – KP Brno 3:0 (18, 21, 13) a 
KP Brno – Prostějov 0:3 (-18, -20, -14).

Finále
Prostějov – Olomouc 3:0 (20, 15, 15).

ROÈNÍK 2011/12
Čtvrtfinále
Přerov – Prostějov 1:3 (-13, 23, -21, -22) 
a Prostějov – Přerov 3:0 (11, 21, 15).
Semifinále
Olymp Praha – Prostějov 1:3 (-13, -18, 
24, -21) a Prostějov – Olymp Praha 
3:1 (20, 19, -30, 15).

Finále
Prostějov – Olomouc 3:0 (21, 13, 10).

ROÈNÍK 2012/13
Čtvrtfinále
Slavia Praha – Prostějov 0:3 (-24, -17, 
-16) a Prostějov – Slavia Praha 3:0 (16, 
21, 19).
Semifinále
Prostějov – Přerov 3:0 (24, 18, 22) a 
Přerov – Prostějov 0:3 (-14, -18, -14).

Finále
Prostějov – Olymp Praha 3:1 (14, 
-21, 19, 23).

ROÈNÍK 2013/14
Čtvrtfinále
Prostějov – KP Brno 3:0 (18, 19, 17) a 
KP Brno – Prostějov 1:3 (-19, 20, -22, 
-16).
Semifinále
Olomouc – Prostějov 0:3 (-23, -18, 
-18) a Prostějov – Olomouc 3:1 (-21, 
21, 19, 17).
Finále
Prostějov – Olymp Praha 3:1 (17, 
-21, 25, 25).

ROÈNÍK 2014/15
Čtvrtfinále
Frýdek-Místek – Prostějov 0:3 (-13, 
-19, -17) a Prostějov – Frýdek-Místek 
3:0 (20, 17, 8).
Semifinále
KP Brno – Prostějov 0:3 (-20, -11, -15) 
a Prostějov – KP Brno 3:0 (16, 17, 13).

Finále
Prostějov – Olymp Praha 3:0 (21, 
21, 17).

ROÈNÍK 2015/16
Čtvrtfinále
Prostějov – Šternberk 3:0 (21, 18, 16) 
a Šternberk – Prostějov 0:3 (-10, -12, 
-12).
Semifinále
Olomouc – Prostějov 0:3 (-16, -18, 
-12) a Prostějov – Olomouc 3:0 (23, 
24, 14).

Finále
Prostějov – Ostrava 3:0 (25, 23, 17).
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1 PORÁŽKA
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zápasová bilance volejbalistek
VK AGEL v Èeském poháru žen

Medailová bilance ÈP žen za posledních devìt let

Šestý triumf v Českém poháru ze sebou oslavily prostějovské volejbalistky na sklonku února 2013 v Teplicích.  
 Foto: archiv Večerníku

Minulý ročník ČP žen vyvrcholil finálovým duelem v Plzni, kde Agelky dosáhly na 
národní pohárovou trofej číslo osm.  Foto: archiv. Večerníku

v národní pohárové soutěži

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz
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VK AGEL Prostějov

PVK Olymp Praha
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Královo Pole  Brno
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